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1. Vragenlijst 

1) In hoeverre heeft u interesse in de gemeentelijke politiek in Gronin-

gen? 

• Veel interesse 

• Enige interesse 

• Weinig interesse 

• Helemaal geen interesse 

• Weet niet 

• Geen antwoord 

2) Heeft u gestemd tijdens de laatste gemeenteraadsverkiezingen van 

19 maart 2014? 

• Ja 

• Nee 

• Weet niet 

• Geen antwoord 

3) Bent u op enige manier actief betrokken bij de politiek? (meerdere 

antwoorden mogelijk) 

• Ja, ik ben lid van een politieke partij 

• Ja, ik ga naar bijeenkomsten van een politieke partij 

• Ja, ik ben als vrijwilliger actief voor een politieke partij 

• Nee, maar dat zou ik wel willen 

• Nee 

• Geen antwoord 

4) U heeft aangegeven actief betrokken te zijn bij de gemeentelijke poli-

tiek of dit graag te willen. Hoe zou u (meer) betrokken willen worden bij 

de gemeentelijke politiek? 

5) Heeft u het afgelopen jaar wel eens contact met raadsleden gehad? 

(meerdere antwoorden mogelijk) 

• Ja, telefonisch 

• Ja, per e-mail 

• Ja, in een gesprek 

• Ja, ik heb wel eens ingesproken in een vergadering 

• Ja, via sociale media 

• Ja, anders namelijk... 

• Nee, maar zou dat wel eens willen 

• Nee 

• Geen antwoord 

6) Hoe tevreden bent u over dit contact? U kunt uw antwoord toelich-

ten. 

• Zeer tevreden 

• Tevreden 

• Ontevreden 

• Zeer ontevreden 

• Weet niet 

• Geen antwoord 



 

 

3 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

7) Heeft u wel eens een raads- of commissievergadering bezocht of ge-

volgd? (meerdere antwoorden mogelijk) 

• Ja, via internet 

• Ja, op het stadhuis 

• Nee 

• Geen antwoord 

8) Wat vond u van de raads- of comissievergadering(en) die u heeft 

bezocht of gevolgd? 

9) Bent u bekend met de taken van de gemeenteraad? 

• Ja, namelijk ... 

• Nee 

• Geen antwoord 

10) Kent u onderwerpen waar de gemeenteraad zich de afgelopen tijd 

mee bezig heeft gehouden? 

• Ja, ik herinner me ... 

• Nee 

• Geen antwoord 

11) Kunt u namen noemen van één of meer Groningse raadsleden? 

• Ja, namelijk: 

• Nee 

• Geen antwoord 

 

12) Via welke media volgt u de gemeenteraad? (meerdere antwoorden 

mogelijk) 

• Radio en/of televisie (OOG TV, RTV Noord) 

• Dagblad van het Noorden 

• De Gezinsbode 

• Website gemeenteraad Groningen (gronin-

gen.nl/gemeenteraad) 

• Digitale nieuwsbrief Stadsnieuws van de gemeente 

• Twitter-account (@Gem_Groningen, voorheen 

@Stadsnieuws) van de gemeente 

• Facebook-pagina van de gemeente 

• Social media die niet van de gemeente zijn 

• Livestream uitzendingen vergaderingen raadscommissies 

en gemeenteraad 

• Anders, namelijk 

• Ik volg de gemeenteraad niet 

• Geen antwoord 

13) Welk cijfer geeft u de middelen waarmee de gemeente over de ge-

meenteraad communiceert? U kunt uw antwoord onderaan toelichten.  

• Website gemeenteraad Groningen (gronin-

gen.nl/gemeenteraad) 

• Digitale nieuwsbrief Stadsnieuws van de gemeente 

• Twitter-account (@Gem_Groningen, voorheen 

@Stadsnieuws) van de gemeente 

• Facebook-pagina van de gemeente 

• Livestream uitzendingen vergaderingen raadscommissies 

en gemeenteraad 
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14) In hoeverre bent u het eens of oneens met de volgende stellingen: 

- Als Stadjer heb ik invloed op wat er in mijn straat, wijk en stad 

gebeurt via de gemeenteraad 

- Ik voel mij gehoord door de gemeenteraad 

- Ik voel mij vertegenwoordigd door de gemeenteraad 

- Ik heb vertrouwen in de besluiten van de gemeenteraad 

- Raadsleden zijn voldoende betrokken bij wat er in stad gebeurt 

- De partij waarop ik heb gestemd maakt haar beloften waar 

- Raadsleden zijn voldoende zichtbaar bij wat er in mijn wijk ge-

beurt 

15) Als laatste willen we u graag een paar achtergrondvragen stellen. 

Bent u een man of een vrouw? 

• Man 

• Vrouw 

• Geen antwoord 

16) Wat is uw leeftijd? 

• 17 jaar of jonger 

• 18 - 22 jaar 

• 23 - 27 jaar 

• 28 - 34 jaar 

• 35 - 49 jaar 

• 50 - 64 jaar 

• 65 jaar of ouder 

• Geen antwoord 

17) De resultaten willen we graag per plaats of wijk kunnen bepalen. 

Daarom vragen we uw postcode (cijfers). Wat is uw postcode? 

18) Wat wilt u de gemeenteraad nog meegeven aan adviezen en ideeën? 

Ook overige opmerkingen kunt u hieronder kwijt.   
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2. Opmerkingen en toelichtingen  

Vraag 4: Hoe zou u (meer) betrokken willen worden bij de 

gemeentelijke politiek? 

 ik ben lid vd SP, woon naar kunnen ledenvergaderingen bij en breng 

de Tribunes maandelijks rond. Soms nog folderen ( verkiezingen) 

maar vanwege spierziekte niet meer (nu ook enkelbreuk en ontvang 

zorg van Zorgkompas) 

 (meer) betrokken zijn of worden hoeft niet 

 _ referenda _ betere informatie verstrekking wat de gemeentelijke 

politiek precies doet _ meer inspraak in grote bouwprojecten _ mee-

bepalen waar de gemeente zijn geld aan uit geeft 

 Actief kunnen deelnemen aan vergaderingen 

 Actieve informatievoorziening over actuele kwesties (bijv via social 

media of nieuwsbrief) 

 ALLEEN ALS IK ER OOK OVER KAN MEE PRATEN EN DAN OOK 

WORD GEHOORD  

 Als de gemeentelijke politiek ook bezig gaat met de vragen die je 

stelt in politieke cafe’‘s. Dat doen sommige partijen beter dan andere 

partijen. Zo doet de VVD sowieso eigenlijk nooit wat en zijn andere 

partijen veel meer betrokken bij de maatschappij en maatschappelij-

ke vraagstukken.  

 als er een partij zou zijn, waar ik me 100 procent in zou kunnen vin-

den, zou ik actief lid willen worden. Helaas is dat niet het geval.  

 als het een verschil zou maken wel 

 Als ik mijn politieke voorkeur voldoende heb ontwikkeld zou ik lid 

willen worden van een politieke partij of van een jongerenorganisatie 

die gelinkt is aan een politieke partij.   

 Als ik weet dat het bestuur luistert met naar de argumenten naar de 

burgers.  En de leden de burgers serieus nemen, zowel jong als oud. 

b.v. betrokken willen worden: hoe een burger denkt, wat het beste is 

voor de stad en omgeving. (o.a in nieuwe plannen) 

 Als ik zou willen kan ik op de vergaderingen van de Partij van der 

Arbeid meepraten. 

 Als mijn partij (50plus partij) een zetel weet te bemachtigen met de 

vervroegde (fusie) gemeente raad verkiezieng, zal ik zeker meer bij 

bijeenkomsten en vergaderingen zijn. 

 Als onafhankelijke burger. niet gekoppeld aan een politieke partij. En 

ik denk zomaar dat velen dat zouden willen.  Het achterhaalde poli-

tieke partijen zou moeten worden omgezet in 

belangengroeperingen. daarmee zouden ook de totaal buiten pro-

portionele verhoudingen verdwijnen. Elke doelgroep als partij met 

dezelfde rechten doet geen recht aan de grootste groep burgers, de 

niet actieven. 

 Als Stadjer zou ik graag meer  bewegingsvrijheid willen hebben om 

met politieke vraagstukken aan de gang te kunnen. De openbare 

stukken die op de website staan kun je heeeeeeeel erg moeilijk te 

pakken krijgen!!! 

 Beleids_ en planvorming en initiatieven 

 Ben al 100% betrokken als raadslid. 

 Ben al veel betrokken bij de gemeentelijke politiek. Meer betrokken-

heid kan in het algemeen verhoogd worden als politieke partijen 

beter en sneller reageren op de vragen/omstandigheden van bur-

gers. Actieve politici inspireren ook burgers om actief te zijn.  

 ben ooit lid geweest van een partij  GL door de tram ben ik  ermee 

gestopt. 

 Ben passief lid en niet actief. Wil toch steun betuigen op deze ma-

nier. 
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 Ben van plan om af en toe naar (lokaal politieke) bijeenkomsten te 

gaan en zou graag werken bij een gemeente of provincie. 

 betere informatie krijgen  meer inspreektijd 

 betrokken bij beslissingen misschien ook een functie? 

 bezoek van de ledenvergaderingen van mijn partij 

 Bij  ouderen vraagstukken 

 Bij bepaalde onderwerpen een enquete of terugkoppeling Klank-

bordgroep 

 Bij beslissingen en planologie 

 Bij het geven van adviezen. 

 Bij specifieke onderwerpen die mij interesseren zoals financieel be-

leid , beleid t.a.v. openbare ruimte ( hondenbeleid) etc 

 Bijeenkomst bijwonen,  

 Bijeenkomsten bezoeken 

 bijv via andere vormen van (mede) zeggenschap. Zoals G1000. Of 

wellicht gemeentelijke referenda. 

 bijv. via fora / peilingen / stemmingen d.m.v. internet betreffende 

bepaalde lokale hete hangijzers, zoals stadsinrichting, OV, basisin-

komen etc. 

 Bijvoorbeeld door lidmaatschap adviescommissie, deelname aan een 

focusgroep oid. 

 brainstormen over oplossingen voor lokale problemen 

 Burger raadpleging 

 Buurt gesprekken  

 bv via enquetes als deze en raadplegingen door de gemeente. 

 Commissie werk of ambassadeur van de politie in de samenleving 

 Dat ambtenaren leren van wat je teruggeeft als bewoners. Als de po-

litiek het heeft over ‘‘‘‘bewoners meer invloed geven op lokaal (buurt 

en straatnivo), dat de ambtenaren dat dan ook doen. Dat ze breed 

communiceren (ipv het ‘‘‘‘hoognodige’‘‘‘) en daartoe de communica-

tiekanalen in de wijk gebruiken (buurtkrantjes, flyers, website). 

 Dat je ook advies kan geven over bepaalde zaken in de gemeente 

die nu heel erg fout gaan. 

 Dat kan ik nu al via mijn partij. 

 Dat laat ik aan de jongeren . 

 Dat ligt helemaal aan mezelf... Ik zou de krant beter kunnen lezen en 

me actiever op kunnen stellen. Maar het leven holt voorbij... 

 Dat weet ik niet zo goed. Ik vind politiek wel interessant, lokale poli-

tiek misschien iets minder omdat het minder voor het voetlicht komt. 

Lokale dingen zijn wel belangrijk, maar ik hoor er meestal pas iets 

van als er al iets besloten is, of als er een protestactie wordt georga-

niseerd. 

 Dat ze eens naar mij willen luisteren en contact met mij opnemen.   

 Dat zou ikzelf moeten doen 

 De agenda en de notulen van de raadsvergaderingen ontvangen.  

 De gelegenheid krijgen om bv. op digitaal vragen een mening te ge-

ven m.b.t. poltitieke voorstellen. 

 De politici behoren vertegenwoordigers te zijn van een achterban en 

daar naar te luisteren. Nu besturen mensen de gemeente met een 

minimaal aantal stemmen en een vrij mandaat. Na het pluche van de 

PvdA is het nu hetzelfde verhaal met de VVD. 

 Deelnemen aan bijeenkomsten en debatten. 

 deelnemen aan discussies 

 Deelnemen in het uitstippelen van visie en beleid. Bijdragen aan 

beeldvorming binnen de partij over politieke kwesties 

 denk aan ludamaatschap politieke partij 

 Discussieavond in de wijk: wat leeft er, wat doet gemeente voor u, 

wie zijn uw wethouders? 

 Door (her)invoeren c.q. introduceren van heel de buurt overleggen. 

Burgers/bewoners meer betrekken bij wijk_ en/of sociale beheer 

teams. Structureel wijkevaluaties met wijkbewoners houden.  
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 door bijeenkomsten bij te wonen van de gemeenteraad lid worden 

van een partij 

 door bijwoning en inspraak bij raadsvergaderingen en executie be-

sprekingeng 

 door deelname aan enquetes 

 Door dit soort enquetes, het gevoel hebben dat partijen luisteren 

naar de burgers ipv bedrijven en overheidsorganen. 

 Door doe_dagen te organiseren, misschien debatavonden houden, 

rondleiding in gemeentehuis. Abri borden werken nog steeds erg 

goed als werving.  Maak het algemener en zet het niet weg onder 

een politieke vlag.  

 Door eens te kijken op een raadsvergadering. 

 door enquete of zelfs gemeentelijk referendum 

 Door lid te worden van een politieke partij en van daaruit betrokken 

te worden bij het beleid van die partij. 

 Door lid te worden van een politieke partij, maar vooral ook door 

een actieve betrokken houding vanuit de politiek naar de burgers 

toe. De afstand is veel te groot.  

 Door lid te zijn van een politieke partij of zelf te profileren op een 

partijlijst. Ik heb probeer zoveel mogelijk de lokale ontwikkelingen bij 

te houden en zou graag ook een actieve bijdrage willen leveren aan 

de lokale politieke besluitvorming  

 Door me aan te sluiten bij een politieke partij en me daar voor in te 

zetten. 

 Door meer informatie 

 Door meer inspraak te mogen hebben wat ook echt werkt. Inspraak 

bij gemeente 050= wat ambtenaren die ja knikken maar NEE doen... 

 Door mijn mening zo nu en dan te kunnen geven aan de partij van 

mijn voorkeur 

 Door naar commissie_en raadsvergaderingen te gaan 

 Door ook de gemeentelijke politiek in te gaan 

 door op de hoogte te zijn/gehouden te worden van actuele bouw-

plannen, c.q. vorderingen.  Door lid te zijn van 'Vrienden van de Stad 

Groningen. Uitnodigingen om mee te denken over stedebouwkundi-

ge ontwikkelingen. 

 Door persoonlijk daar meer tijd voor vrij te maken 

 door Raadsvergaderingen bij te wonen als toehoorder en me in te 

zetten voor een politieke partij. 

 Doormiddel van meer contactmomenten met college_ en gemeente-

raadsleden. Langere c.q. frequentere inspreekmogelijkheden tijdens 

(raads)commissievergaderingen. (Her)invoering van 

heel_de_buurt_overleggen onder technisch voorzitterschap van een 

lid van B&W.  

 E democratie. De raad bevraagt/benaderd bewoners met de vraag 

om hun gefundeerde mening over onderwerpen waarover ze een 

beslissing.  

 Een actieve rol kunnen innemen in het uitwerken van een standpunt 

van een partij, iets waar ik direct mee in aanraking kom. 

 een zegje hebben 

 Eigenlijk is het helemaal niet oké dat we vandaag de dag zo weinig 

interesse hebben in de politiek. Maar ja: politiek. Het woord heeft 

een nare nasmaak. ‘‘Politicus’‘ staat haast synoniem voor ‘‘huichel-

achtige leugenaar’‘. Veel mensen hebben best meningen en ideeën 

over wat er moet gebeuren, maar er is geen vertrouwen in het sys-

teem. In de bureaucratie. In dat er naar ons geluisterd wordt. Ik wil 

graag meepraten over onze stad. Maar heb weinig boodschap aan 

‘‘politiek’‘.  

 Eigenlijk wel goed zo.Krijg paar keer p/mnd nieuwsbrieven via de 

mail en per post. 

 enquetes/gesprekken met wijkverantwoordelijken gemeenteambte-

naren over de ontwikkelingen in de wijk  

 Er zijn genoeg mogelijkheden 
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 Eventueel lid worden van een partij 

 facebook experimenteren met andere inspraak mogelijkheden zoals 

bijvoorbeeld ontwerpcafe’‘s, referenda, op basis van project of thema 

 Functie bij politieke partij 

 geen energie ervoor,als mantelzorger erg overbelast. 

 Geen tijd voor. Ik heb al andere tijdrovende bezigheden 

 Gemeente moet meer luisteren naar de mensen in de wijken. Zuide-

lijke ringweg, moskee, fietspad Selwerd etc. Voorbeelden van niet 

luisteren maar gewoon doorduwen. 

 Gemeentepolitiek in de breedste zin van het woord 

 Goede berichtgeving in media. Mee kunnen praten in ontwerpfase 

van beleid. Meer te weten komen over achtergronden van politieke 

keuzes. 

 Heb meer als 20 jaar lid geweest van de Adviesraad Gehandicapten-

beleid gemeente Groningen. En ik zou meer betrokken willen 

worden als adviseur voor toegankelijkheid voor mensen met een be-

perking bij de uitvoer bij bouwplannen. of toegankelijkheid in het 

algemeen. 

 het invoeren van publieksforums voor belangrijke besluiten 

 ik ben actief in mijn wijk. Op deze manier en door te stemmen voor 

de gemeenteraad voel ik mij betrokken bij de gemeenschap.  

 ik ben al actief, dus deze vraag is niet op mij van toepassing 

 Ik ben al betrokken, meer is niet nodig.  

 ik ben als journalist toehoorder en commentator, maar geen actieve 

deelnemer 

 Ik ben bestuurslid van de provinciale afdeling van GroenLinks. (en 

daarvoor 8 jaar bij de Stadse afdeling). Ik krijg zo goed mee wat er in 

de Staten leeft. Helaas daardoor minder tijd om de raad goed te 

kunnen volgen. Ik zou vaker raadsvergaderingen willen bezoeken of 

via internet volgen. Komt er nu niet genoeg van.  

 Ik ben betrokken bij de politiek op een manier die ik zou willen.  

 Ik ben lid in die zin dat ik mijn partij financieel ondersteun. 

 ik ben lid maar doe er niets mee ik heb geen wensen of aspiraties 

 Ik ben lid van een partij. Zou op onderwerpen wel mee willen denken 

(ronde tafel bijeenkomsten) 

 Ik ben maximaal betrokken bij de gemeentelijke politiek: ik ben frac-

tieassistent van GroenLinks 

 Ik ben momenteel druk met taalcoaching, oppas, vrijwilliger bij na-

tuurbeheer en kan helaas niet meer taken op me nemen. Misschien 

is er op het gebied van hondenbeleid wel een en ander te verande-

ren. Ook zou ik het fijn vinden als ik niet zo gehinderd wordt om een 

portaaltje voor mijn voordeur te bouwen.  

 Ik ben nog wel lid , maar ik voel me minder betrokken dan voorheen 

 Ik ben ooit lid geweest maar gunde mijzelf de tijd niet wil dit in de 

toekomst weer oppakken 

 Ik ben sinds kort gepensioneerd en zou een deel van mijn vrijgeko-

men tijd wel willen besteden aan ‘‘de politiek’‘.  

 Ik ben via mijn partij al betrokkemn 

 Ik ben voldoende betrokken bij de gemeentelijke politiek 

 Ik ben voldoende betrokken via regionale media 

 ik ben vrijwillerger voor een politieke partij 

 Ik ben vrijwillig medewerker van de SP_afdeling Groningen en voel 

me daarom al voldoende betrokken bij de gemeentelijke politiek. 

 ik denk dat ik wel een paar jaartjes raadslid wel zijn. 

 Ik heb dit helemaal niet aangegeven. 

 ik heb er geen behoefte aan om meer betrokken te zijn bij de ge-

meentelijke politiek 

 ik heb geen idee wanneer openbare vergaderingen plaatsvinden, 

maar ik zou het wel leuk vinden dat eens bij te wonen. Diepere be-

trokkenheid past momenteel niet echt naast mijn werk. 

 Ik heb gestemd en vertrouw op een verstandige gemeenteraad 
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 Ik heb wel altijd dingen in de bond gedaan en zoiets zou ook in de 

politiek mogelijk zijn _ mensen meer betrekken bij de politiek en be-

wust maken van hun keuzes 

 Ik houd me niet zo bezig met gemeentelijke politiek maar ben in-

derdaad wel lid van een politieke partij. 

 Ik mis het dat er in de gemeenteraad geen mensen met een beper-

king zitten. Dat kun je merken aan de rare besluiten die de 

gemeenteraad neemt zoals het weren van bussen uit het centrum 

van de stad.  

 Ik overweeg aansluiting bij politieke partij 

 ik overweeg lid te worden van een politieke partij om een positieve 

maatschappelijke bijdrage aan de gemeente Groningen te leveren 

 Ik overweeg lid te worden van een politieke partij.  

 Ik overweeg me aan te sluiten bij een politieke partij. 

 ik overweeg soms me aan te melden bij een partij omdat ik de stad 

goed ken en vind dat het veel beter kan 

 ik tweeter al voor mijn politieke keuze maar als het moet wellicht 

meer 

 Ik vind dat de gemeenteraad elk jaar in een wijk van de stad een 

vergadering moet beleggen met de inwoners. 

 Ik vind de manier waarop ik nu betrokken ben genoeg. Ik lees via 

facebook berichten uit het netwerk en les af en toe de gezinsbode. 

 Ik vind het prettig als raadsleden de kiezer opzoeken. Contact met 

de volksvertegenwoordigers waardeer ik zeer en dat hoeft niet per 

se vanuit de hele raad georganiseerd te worden. Liever niet zelfs, 

want dan heb je een prettiger gesprek. Gewoon wat spontaner in 

contact komen. Niet te geforceerd.  

 Ik vind het wel voldoende zo. Mijn tijd is maar beperkt. 

 Ik vindt dat de Gemeente sneller/beter dient te reageren op vragen 

vanuit de bevolking. Ik zelf heb via de site al een vraag gesteld, ech-

ter wacht nog steeds op een antwoord. Mijn vraag was waar ik 

eventueel geleden schade kan verhalen die , misschien , voortkomt 

door de nieuw op te richten zeer grote opvanglokatie voor asielzoe-

kers aan het Meubelplein Hoendiep. Ik vindt ook dat de Gemeente 

een referendum had dienen te houden in dit zeer ingrijpende geval. 

Meer betrokkenheid komt niet vanzelf.   

 Ik voel me wel betrokken zonder lid te zijn van een partij 

 Ik volg de raad en het college al door aanmelding van notificaties via 

de website. Daarnaast ben ik voor een politieke partij actief. Dus 

meer betrokken hoeft op dit moment niet. 

 Ik volg het nieuws . Verder heb ik genoeg kerkelijk vrijwilligers wer, ik 

wil er niet meer bij.  

 Ik volg het voor mij al genoeg via nieuwsbrieven van 1 of meer poli-

tieke partijen, de buurt en nieuwsmedia. Meer dan dat hoeft voor mij 

ook niet.  

 Ik volg het zelf wel in de media 

 Ik was actief maar ben gestopt omdat ik heb gemerkt dat de politiek 

mij als burger niet serieus naam. Het feit alleen dat je een paar se-

conde spreek tijd kreeg was al een heel erg. Tevens heb ik gemerkt 

dat partijbelang voorop stad dan de bevolking. Partijen voor een 

soort pretpartij politiek. Ze zitten daar voor hun eigen belang en be-

lang van hun vrienden in  den Haag. Jammer. 

 Ik was voorheen sterk betrokken bij de gemeentelijke politiek als 

steunfractielid en bij de organisatie van allerlei activiteiten inclusief 

verkiezingen. Een aantal jaren geleden heb ik afstand genomen en 

laat het werk nu graag aan anderen over. 

 ik weet niet wat de mogelijkheden zijn 

 Ik wil af en toe wel meedenken over vraagstukken, zoals Groningen 

Bereikbaar, of Gaswinningsproblemen 
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 Ik wil eerlijke en zuivere informatie over waarom bepaalde plannen 

worden ontwikkeld en uitgevoerd. Te vaak krijg ik 'politiek correcte /  

wenselijke' praatjes te horen die totaal niet zuiver en eerlijk zijn. Bur-

gers willen eerlijk geïnformeerd worden over waarom 

gemeenteraden beslissingen nemen. 

 Ik wil lid worden van een partij en meedenken.  In de toekomst zou 

ik ook wel raadslid willen worden. 

 Ik wil meer dan alleen maar inspraak. Ik wil ware democratie, het volk 

beslist, ik beslis samen met mijn buren. Een niet iemand die zich ver-

kiesbaar stelt onder het motto 'stem op mij en ik zorg voor jou'. 

Want die mensen hebben een visie en willen alleen maar die visie re-

aliseren. wat het volk eraan heeft weten ze niet eens en het boeit ze 

ook niet. Die mensen moet weg. Ware democratie wil ik aan mee-

doen, De poppenkast van nu niet 

 Ik wil wel met een eigen partij de bezem eens flink door het stadhuis 

halen! 

 Ik wil zelf een partij oprichten. 

 ik word al genoeg betrokken op de gebieden waar ik de partij mee 

ondersteun 

 Ik zou actief betrokken willen zijn binnen de VVD in de stad 

 Ik zou als burger meer betrokken willen worden bij politieke onder-

werpen. 

 Ik zou best wel eens met een raadsman om de tafel willen zitten uit 

de gemeente 

 Ik zou denk ik meer raadsvergaderingen bij willen wonen en mis-

schien ook zelf wel actief willen zijn. Ik zwabber echter steeds tussen 

twee partijen heen en weer. Ben ook lid van beide politieke partijen. 

 Ik zou er wel meer over willen weten. 

 ik zou graag actief deel willen nemen in het nemen van beslissingen 

omtrent de regelgevend in de stad, ik heb een paar jaar geleden de 

stichting Groningen Anders opgericht om een aantal kritische pun-

ten binnen de stadscultuur bespreekbaar te maken. 

 Ik zou graag de politici meer in wijk willen zien en niet alleen de pos-

ters tijdens de verkiezingstijd Dan kun je ter plekke  de positieve en 

negatieve  activiteiten in de wijk bespreken 

 Ik zou graag vaker de gelegenheid hebben mijn mening als inwoner 

duidelijk te maken 

 Ik zou graag willen deelnemen aan debatten, maar weet nooit wan-

neer deze zijn. 

 Ik zou heel graag willen dat de gemeente in geval van tegenstrijdige 

belangen niet alleen het ambtelijk apparaat, maar de burger evenre-

dig beschermt. 

 Ik zou het leuk vinden, wanneer er vaker gerichte vragen aan bijv. het 

Stadspanel worden gesteld om de wenselijkheid van bepaalde 

(voorgenomen) besluiten te toetsen. 

 Ik zou het zelf beter willen volgen, maar de tijd ontbreekt me. Dus 

voorlopig zal ik niet actiever worden. 

 Ik zou in eerste instantie meer willen weten over de zaken die spelen. 

En de mogelijkheden om contact te krijgen willen zien. Dat is alle-

maal niet zo heel erg transparant, geloof ik.  

 Ik zou me graag in willen zetten voor de politiek maar ik werk bij de 

gemeente dus ik vind dat niet passen. 

 ik zou me graag inzetten voor armoede beleid  

 Ik zou meer goede journalistieke verslagen over de gemeentepolitiek 

willen lezen 

 Ik zou mij willen aansluiten bij een politiek Partij. 

 Ik zou mijn eigen ideeën willen verwezenlijken en bijdragen aan be-

tere verdeling van geld, zorg en goederen. 

 ik zou mijn mening graag geven over zaken die ik belangrijk vindt 
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 ik zou uitgedaagd willen worden door de gemeente om actief mee 

te denken 

 Ik zou wel eens iets willen voorleggen of bespreken met raadsleden. 

Sommige beleidspunten hebben mijn interesse (milieu, energie, ar-

moedebestrijding e.a.) Helaas heb ik vanwege werk weinig tijd. 

 Ik zou wel in een klankbord groep willen.  

 In de wijk Lewenborg waar wij nu sinds drie jaar wonen is er geluis-

terd naar mijn mening 'hoe de wijk te transformeren naar een 

vreedzame'. Verder heb ik een aantal werkbare mogelijkheden ge-

noemd om werkgelegenheid te creeren in de wijk Lewenborg. Het 

gaat me aan het hart, te zien dat er zoveel mensen 'vooral vrouwen' 

niet de weg weten te vinden naar betaald werk. Dit terwijl er zeker 

mogelijkheden zijn. Ditvergt voor de organisatoren veel gemotiveerd 

werk waar de juiste mindset 

 in een denktank zitten, meedenken met een politieke partij 

 info over belangrijke discussies 

 info over wanneer en hoe belangrijke punten behandeld worden 

 Informatie en feedback vanuit de burger 

 Informatie ontvangen over de standpunten van de verschillende par-

tijen over gemeenteplannen. 

 Informatievoorziening over wat er alle aal speelt vind ik te weinig. 

Meer info over relevante onderwerpen.  

 Informerend informatie geven. Advies geven.  

 Inspraak / meer transparantie over besluiten. Voornamelijk betere 

communicatie. 

 Interdisciplinaire klankbordgroepen 

 Invloed hebben vooral om te voorkomen dat mensen zoals nu ge-

beurd door wethouders als slaven worden gezien. 

 Inzicht in hoe besluiten genomen worden, en met name hoe er ge-

luisterd wordt naar de burger en hoe de input van deze 

meegewogen wordt. Het is belangrijk dat de burger het gevoel heeft 

dat er geluisterd is, ook al worden z’‘n bezwaren evt. niet weggeno-

men.  

 Ja, dat lijkt me de moeite waard. 

 Leden van de raad en van het College van B&W zouden met enige 

regelmaat in openbare hoorzittingen kennis kunnen nemen van za-

ken die onder de bevolking leven. Ik zou zulke bijeenkomsten best 

willen leiden. 

 Leesbare samenvattingen van raadsvergaderingen en meer enquet-

tes onder de bevolking mbt gevoelige onderwerpen zoals bussen 

 lid partij bezoeken raadsvergaderingen 

 lid van de gemeenteraad worden 

 lid van een politieke partij en daar voor in de gemeenteraad zitten 

 lid van een politieke partij waardoor ontvangst van informatie, oa 

maandblad, etc.  Dit is vooreerst voldoende dus nu geen wens tot 

meer betrokkenheid. 

 Lid van politiek partij 

 Lid worden en meewerken plotieke partij 

 Lid worden eventueel, misschien zelfs wel een beroep van willen ma-

ken. 

 Lid worden politieke partij 

 lid worden van een partij 

 Lid worden van een partij 

 Lid worden van een politieke partij en kijken of ik dit interessant vind 

voor later 

 Lid worden van een politieke partij. 

 Lid worden van een politieke partij. 

 Lid worden van een politieke partij/bijeenkomsten bij wonen. 

 lid worden van partij 
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 Lid worden van pvdd 

 Lid worden van/inspraak hebben in een politieke partij. 

 Lid zijn van een politieke partij  

 Lidmaatschap partij 

 Lidmaatschap politieke partij 

 Lidmaatschap politieke partij of deelname in gemeenteraad. 

 Maandelijkse Nieuwsbrief over wat er besloten is, misschien gaat 

worden 

 Manieren om meer betrokken te zijn bij gemeentepolitiek zijn me 

bekend, maar energie en tijd zijn beperkende factoren. 

 Mee kunnen praten via internet over onderwerpen die de leefwereld 

direct raken, bv het fietsplan, Noorderplantsoen etc 

 mee willen werken aan meer comfort en hulp aan vergeten alleen-

staande migranten in de Gemeente. 

 Meedenken ove de toekomst van de stad en haar inwoners 

 Meedenken over toekomst van de stad en invulling en leefbaarheid 

van de wijken, m.n. de wijk waarin ik woon. 

 Meedenken, misschien zelfs richting gemeenteraad denken. 

 Meedoen aan discussies, forumbijeenkomsten. 

 Meedoen met debatteeravonden.  

 Meepraten over invulling van plannen in de stad of wijk.  

 meepraten. Toch lid worden van een partij. 

 Meer berichtgeving over actuele onderwerpen of de stand van zaken 

van lopende projecten / initiatieven. 

 Meer betrokken  heid 

 meer betrokken zijn bij het (gemeente)beleid van politieke partijen 

 Meer bijeenkomsten en/of inspraakavonden bezoeken en mij men-

gen in discussies. 

 Meer bijeenkomsten te bezoeken maar door drukke werkzaamheden 

komt het er niet van of te weinig. 

 Meer buiten de vergaderzalen, meer de ‘‘ straat ‘‘ op 

 Meer deel te nemen aan bijeenkomsten, en meer vergaderingen bij 

te gaan wonen. 

 Meer dingen doen voor de burgers. .luisteren naar hun ideeen..moet 

uitteraard wel kunnen 

 Meer en/of beter geïnformeerd is misschien een betere omschrijving. 

De Groninger Gezinsbode heeft een beknopt overzicht van vergade-

ringen, besluiten, verleende vergunningen en dergelijke, maar verder 

ken ik weinig media die de ontwikkelingen in de lokale politiek in-

zichtelijk maken.  

 meer enquetes 

 meer info krijgen op een manier waar ik iets mee kan (beperkte mo-

biliteit) 

 Meer informatie 

 meer informatie makkelijker te vinden met online discussie met 

raadsleden 

 Meer informatie wellicht via mail over de onderwerpen van de ge-

meenteraad. 

 Meer informatie. Raad en college zijn nu eigenlijk onzichtbaar. Ge-

meente Groningen wordt nu eigenlijk bestuurd door kliekje van 12 of 

15 topambte naren met hun staf en communicatieadviseurs. Alle-

maal lid van de PVDA, uiteraard. Ongezond, ondoorzichtig en 

incestueus. En dat alles uiteraard met de beste bedoelingen en met 

de pretentie kennis, macht en inkomen te spreiden en de arbeiders-

klasse te verheffen. Een handjevol mensen bepaalt wat goed is voor 

Groningen en de Groningers 

 meer inspraak en betrokken bij wijkplannen 

 Meer inspraak m.b t. verkeersveiligheid. In bereikbaarheid van in-

stanties zoals ziekenhuizen enz. Ook algemeen. 

 Meer inspraak mogelijkheid bij politike belangrijke beslispunten. 

 Méér is bijna niet mogelijk 

 Meer kennis opdoen of mening geven 
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 Meer lokale referenda organiseren. 

 Meer op de hoogte gesteld worden van enige verandering in de po-

litiek of regels 

 meer overleg wethouders, gemeenteraadsleden. 

 Meer programma’‘s lezen  

 meer referenda’‘s duidelijkere voorlichtingen van eventuele doorge-

voerde veranderingen en hier in ook meer inspraak als burger. ik 

vind dat de burger veel te weinig te vertellen heeft of temenste ik 

vind dat dit heel erg het beeld is dat word geschetst, bewijs het te-

gendeel! Guilty until proven otherwise. 

 Meer transparantje 

 meer weten over de plannen of de belangrijke thema s itens 

 meer weten van progamma’‘s en uitvoering daarvan van politieke 

partijen 

 Meer zichtbaarheid v bepaalde raadsleden  

 Meer/eenvoudige info ontvangen m.b.t. lopen issues 

 Mijn grootse demotivatie  is dat ik hen geen stemrecht behalve op 

gemeentelijk verkiesingen.  Ik vind het schandalig dat iemand , een 

EU staatburger, wonen voor 30+jaren in NL, betaalt NL belasting na-

tuurlijk, heeft geen stem !!!!!! 

 Misschien aangeven op welke terreinen ik ben geïnteresseerd, en 

dan een nieuwsbrief krijgen met updates over die punten. Misschien 

met relevante stukken erbij. 

 misschien eens een raadsvergadering bij wonen zou niet iets anders 

weten twijfel of ik lid van 1 partij zou willen zijn. zou meer betrokken 

willen zijn/worden bij besluiten die ons raken. 

 Moet ik nog eens goed over nadenken. 

 Mogelijk door lid te worden van een politieke partij 

 Momenteel is het voldoende 

 Nadenken over beleid 

 nadrukkelijk wijken, mensen betrekken in de ontwikkelingsprocessen 

van de stad zowel in visie, beleid en uitvoering. 

 Nieuwsbrief met korte verslagen van raadsvergaderingen Website 

over gemeentelijke politiek, hoe werkt het, wie zitten erin, de korte 

verslagen & agenda raadsvergaderingen, hoe kan ik zelf een punt 

aandragen waar ik me zorgen over maak?  

 Nog niet bekend 

 nu lees ik vak de plannen van benw in de gezinsbode, nooit lees je 

iets van de alternatieven van de andere partijen 

 Omdat ik nogal wat correcties zou willen toepassen of aankaarten 

zodat ik een positieve bijdrage kan leveren aan de gemeente Gro-

ningen en inwoners . Woningverdeling na een uitgebreid onderzoek 

ben ik tot de conclusie gekomen dat het qua sociale huurwoningen 

in Groningen veel beter kan qua doorstromimg , een ander systeem 

toepassen geeft deze mogelijkheid .Tevens op het gebied van on-

derwijs met name middelbare scholen heb ik ondekt dat we hier 

achter lopen . Dit wil ik ook graag bespreken .  

 ondersteunen van een fractie in de raad 

 Online discussies over actuele onderwerpen, met politici. Uiteraard 

voordat er besluiten genomen worden. Open inspraak bijeenkom-

sten op onderwerp. 

 ook buiten campagne tijd uit blijven leggen waarom bepaalde keuze 

worden gemaakt.  

 op dit moment even geen idee. In de wijk wordt ons vaak om onze 

mening gevraagd, veel inspraakmomenten. Tijdstip niet altijd handig, 

soms midden op de dag dan komen alleen mensen die niet werken 

 Op dit moment niet  

 Op dit moment niet aan de orde 

 Op dit moment niet, geen tijd door werk.  

 Op een of andere manier er partij vanuit maken. 
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 Op een simpele manier de besluitvorming van gemeenteraad kun-

nen volgen, bijvoorbeeld via een app. En ook mijn mening over 

voorstellen kunnen geven.  

 Op termijn lid worden en zo meedenken met de gemeente 

 op thema’‘s, (m.n. zorg) via belangbehartiging en advisering. 

 participatie van burger met overheid over ontwikkelingen en be-

leidskeuzes 

 Partijen meer aanwezig in de buurt 

 Passief lid te zijn van een politieke partij houdt nog niet in , dat ik 

betrokken wil worden bij de gemeentelijke politiek ! Dat is een foute 

en misleidende c.q.  sturende manier van vragen stellen .  

 Periodiek communiqué van beslissingen/keuzes gemaakt door de 

gemeenteraad 

 persoonlijk meer info ontvangen vanuit de gemeentelijke politiek, 

uitgenodigd worden voor een vergadering. via mail bijvoorbeeld 

 Politieke avonden in de wijken, raadsleden en wethouders organise-

ren avonden om in gesprek te gaan met buurt bewoners. Politiek is 

op dit moment een ver mijn bed show, de afstand tot de burger is te 

groot. De burger voelt zich niet gehoord, achterkamertjes politiek. 

Ga maar eens met de billen bloot, stel je kwetsbaar op. Ik realiseer 

mij dat je 1 keer per 4 jaar je stem uit kunt brengen maar partij poli-

tiek is nog geen gemeentelijke politiek. 

 politieke partijen / raadsleden moeten zich beter bij vakkundige or-

ganisaties / deskundigen voorbereiden en laten voorlichten over 

ingewikkelde beleidszaken 

 Raadsleden zouden meer in gesprek kunnen gaan met de burgers 

 Referenda 

 Referenda over lokale, tastbare zaken. 

 referenda, bijv over de opties voor de ringweg. Of over openbaar 

vervoer.  Als er demonstraties zijn ga ik er vaak heen. Bijv. voor het 

behoud van de weggeefwinkel, Freecafe en tuin in de stad, vluchte-

lingen, homorechten, Vrouwen in het zwart voor palestijnse rechten.. 

 Stembureau 

 Stemmen over te nemen besluiten  

 Te oud. 

 The huidige online middelen lijken me afdoende. Alhoewel af en toe 

vind ik jammer dat dvhn zo weinig informatie vrij beschikbaar stelt. 

 Tijd hebben voor meer ermee te doen maar helaas moet ik veel wer-

ken om dik belasting op te brengen 

 Toegankelijker als burger 

 Tsja je hebt je eigen meningen over div. zaken/onderwerpen. Ben 

over het algemeen wel tevreden over de stads politiek. Echter de 

bouw van het Forum met daarin een bibliotheek...., bibliotheek nu 

nog? en we hebben een grote en mooie bibliotheek. Lijkt me totaal 

verkeerde beslissing. En waarom geen kabelbaan, lijkt me een prima 

oplossing. Minder verkeer, betere parkeer mogelijkheden en toch 

snel in het centrum of in het umcg.  Ook onbegrijpelijk. En waarom 

duurt de ombouw van de ringweg ZO lang.. 

 Uiteindelijk lid worden en meepraten.   

 Updates (?) 

 Vaker bijeenkomsten bezoeken. 

 Vaker gehoord worden. Quasi_directe democratie. 

 Vaker inloop spreekuur houden 

 Vaker raadpleging organiseren door de gemeenteraad 

 Vanuit de sector onderwijs beter de belangen willen behartigen ni de 

stad. 

 Via bijvoorbeeld een een gemeenteraadloket, waar je input aan kunt 

leveren en vragen kunt stellen. 

 via de politieke partij waar iklid van ben 
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 via een politieke partij of in ieder geval meedenken over hoe het be-

ter kan in onze stad. 

 via internet 

 via internet geïnformeerd worden over voorstellen die zullen worden 

behandeld. Meestal worden de besluiten gepubliceerd. Het kan wel 

zijn dat dit wel het geval is maar ik heb het afgelopen jaar geen Gro-

ninger Gezinsbode ontvangen. Nu krijg ik dezekrant wel weer. 

 via mijn eigen partij 

 Via mijn eigen partij of los daarvan voor bepaalde specifieke onder-

werpen.  

 Via referenda en meedoen aan de verkiezingen met een politieke 

partij 

 Via wijkcomite's 

 volg de gemeentelijke politiek op afstand (internet/krant) en dat vind 

ik voldoende 

 Volg gemeentelijke politiek op afstand. Geen behoefte er directer bij 

betrokken te worden. 

 voor de wijk, zou ik graag willen weten welke zaken ik kan beïnvloe-

den in de gemeenteraad 

 voor een partij werken 

 voor mij is het op deze manier voor mij voldoende  

 Voorlopig nog niet 

 Vraag mij advies en ik geef het gratis. Al die zgn profs geven duur 

betaald advies. Ik ben een ervaringsdeskundige en geef het gratis. 

Alle criminelen, hard aanpakken. Geef drugs vrij, zoals alcohol en 

wiet. Drooglegging is geen oplossing. stop criminalisering van jon-

geren. Geef jongeren perspectief op een leven, op een inkomen enz. 

en de problemen stoppen vanzelf. Wees hard op crimialieit en wees 

zacht op mensen.  

 Vrijwilligerswerk doen voor de politieke partij waar ik lid van ben. 

 Waar mogelijk mee denken.  

 wat jullie nu doen kan een begin worden 

 Wat meer referenda achtige initiatieven ontwikkelen  

 we zijn al vrij betrokken bij de politiek en volgen het plaatselijke 

nieuws 

 wegens geldgebrek mag ik geen lid meer zin van een politieke partij, 

want ok dat kost geld en zo worden de armer armer en ook minder 

mondig gemaakt, ik zou graag opkomen voor diverse groepen men-

sen die het minder goed heeft  

 werk met een dikke vergoeding. 

 Werkelijke openheid en niet het huidige achterbakse gekonkel 

 Werken voor een politieke partij 

 werkgroep, project matig 

 weten wat er speelt 

 Zelf  (weer) politiek bedrijven. 

 Zelf als politicus aan het werk 

 zelf de gemeente politiek bepalen (kan met mijn ervaring op veel 

vlakken precies vertellen waar het fout gaat of beter kan) 

 Zelf meer actief er in worden door bijv meer raads_ en commissie-

vergaderingen bij te wonen. 

 Zie vorige antwoord  

 Zit al in klankbord voor fractie  

 zo zou ik graag online willen kunnen zien waar er inspraak is voor 

burgers, zou ik graag duidelijker willen weten/gecommuniceerd krij-

gen wat de gemeente daadwerkelijk doet met en van 

gemeenschapsgeld. Ik zou het dus prettig vinden als de gemeente 

politiek zichtbaarder wordt. Hierdoor wordt automatisch de betrok-

kenheid gestimuleerd naar mijn mening. 

 Zoals bijna elke inwoner dit zou willen, betrokken worden bij de 

voorbereiding van i.p.v. zoals het nu gaat, achteraf geïnformeerd 

worden. 
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 Zodat je inspraak kunt krijgen over wat er in de gemeente gebeurt. 

Als je alleen stemt dan geef je een richting aan maar als je persoon-

lijk betrokken bent kun je je stem echt laten horen.  

 Zodra ik stop met werken (over een of twee jaar), wil ik wat actiever 

worden binnen de partij waarvan ik lid ben (bijvoorbeeld lidmaat-

schap van een commissie). 

 Zonder voorwaarden vooraf. Geen stropdas, geen roos, geen vuist. 

En niet te warm gestookte zalen (waarvoor je koudbloedig moet zijn 

= politici en ambtenaren die er wel tegen kunnen?) En iedereen, ik 

dus ook, kan 1 minuut spreektijd krijgen / kopen. Logica en analyse 

belangrijk. 

 Zou me er wel meer in willen verdiepen maar te weinig tijd voor 

 Zou mij wellicht willen aansluiten bij een partij 

Vraag 5: Heeft u het afgelopen jaar wel eens contact met 

raadsleden gehad? (anders, namelijk) 

 als privepersoon 

 als woordvoerder in de commissie O&W en tijdens fractievergade-

ringen van Student & Stad waavoor is fractie_assistent ben 

 bezoek aan het plein in de wijk 

 bij activiteiten van GroenLinks 

 Bij een bijeenkomst van een denktank 

 bij een opening 

 bij een sportbijeenkomst 

 bij mij op het werk waar een raadslid werkzaam is 

 bijeenkoms over asielzoekers 

 bijeenkomst 

 Bijeenkomst etc 

 Bijeenkomst in de wijk met wijkwethouder 

 bijeenkomst lokale politiek voor vrijwilligers 

 bijeenkomst over 500 vluchtelingen in Groningen zuid 

 bijeenkomst utrourcing 

 bijwonen raadsvergadering 

 buurman zit in de raad 

 de wekelijkse fractievergadering 

 Dhr Schroor was bij een medewerkerbijeenkomst 

 dmv fractieupdates bij vergaderingen van de partij 

 Door hen persoonlijk uit te nodigen om te komen praten over be-

langrijke maatschappelijke thema’s 

 een collega van me is raadslid, die spreek ik wel eens. 

 Een collega van mij zit ook in de lokale politiek 

 Een goede kennis zit in de politiek 

 een kennis zat in de raad 

 Een vriend zit in de raad :_) 

 er komt er wel eens één op m’‘n werk langs, maar dan praten we niet 

over politiek 

 familie 

 Nieuwjaars receptie 

 gast van de raad 

 Gast van de raad 

 Gastles, rondleiding stadhuis 

 gesproken 

 Gesproken 

 Gewoon spontaan ‘‘op straat’‘. 

 Huurdersvereniging 

 ik ben een raadslid :) 

 Ik kende een raadslid persoonlijk 

 Ik kende ze al voordat ze lid waren 

 ik kom ze wel eens ergens tegen, bij netwerken 

 In campagne_tijd 

 in de kroeg 
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 in een bijeenkomst/vergadering 

 in informele setting geen politieke 

 In werverband 

 Informatiebijeenkomst asielzoekerscentrum Pop Dijkemaweg 

 Kennis was raadslid 

 met de wijkwethouder (is dat een raadslid?) 

 met de wijkwethouder van Lewenborg, in mijn functie van voorzitter 

van de bewonersvereniging 

 middels werk (als ambtenaar verbonden bij de gemeente Assen) 

 mijn werk 

 naar fractievergadering geweest. 

 Niet direct met raadsleden, maar wel met college B&W tijdens in-

formatiebijeenkomst over komst AZC 

 op een opening 

 op het schoolplein 

 op het werk 

 op vergadering Meerschap en via e_mail. 

 op vergaderingen van een bepaalde politieke partij. 

 overleg zit in bestuur bewonersorganisatie 

 Partij avonden 

 partijbijeenkomsten en vrijwilligerswerk 

 Persoonlijk 

 persoonlijk 

 persoonlijk contact 

 Privé 

 sociaal toevallig contact 

 tijdens de door de VNFH georganiseerde dodenherdenking in 

Hoogkerk 

 tijdens de G1000 

 tijdens een lezing van mijzelf 

 Tijdens een symposium 

 Tijdens een werkbezoek 

 tijdens nieuwjaarsborrel 

 Tijdens partijvergaderingen 

 toevallige ontmoetingen 

 vanwege mijn werk met collegeleden 

 via bijeenkomst 

 via bijeenkomsten 

 Via commissiewerk, iets langer geleden 

 via conferenties 

 via de G1000 

 Via de kerk 

 via de Ouderenraad 

 via de partij 

 Via een ALV van een bewonersorganisatie 

 via een ambtenaar richting B&W 

 Via een brief in het Dagblad van het Noorden waarna een reactie van 

de burgemeester kwam 

 via een gemeenschappelijke hobby 

 via Gemeentewebsite 

 via mijn vrijwilligerswerk 

 via mijn werk 

 via mijn zakelijk netwerk 

 via voetbal 

 via voorlichting 

 Via Werk 

 via werk georganiseerde fietstocht in de stad 

 voor werk 

 voorlichtingavond CVW 

 Vriendenkring 

 vriendschappelijk 

 Werk 
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 werk gerelateerd 

 Werk gerelateerd 

 werkgerelateerd 

 wijkbezoeken  wijkvergaderingen  conferenties. 

 wijkraad Gravenburg 

 Wmo bijeenkomst 

 woon fractievergaderingen bij. 

 zakelijk 

 zijn op bezoek geweest bij de Voedselbank 

Vraag 6: Hoe tevreden bent u over het contact met raadsle-

den? (toelichting) 

 Achteraf blijft een gevoel dat Raadsleden met name 'luisteren', maar 

zich nauwelijks uitspreken over de mening van de actieve burger. 

Wat blijft kleven is dat ze   hun politieke standpunten niet overwe-

gen naar aanleiding van het gesprek. 

 alleen de respons niet 

 Als bewonersorganisatie nodigen wij periodiek alle raadsleden uit.   

Niet alle partijen kunnen komen, maar de raadsleden die er zijn ma-

ken een betrokken indruk en stellen doorgaans veel vragen. 

 Als een wedhouder iets beloofd mag je verwachten dat hij zijn belof-

te nakomt. Ha twee jaar gewacht te hebben is het antwoord niet 

meer relevant. 

 Bakker gebeld maar ik werd nooit terug gebeld. Triest. 

 betrof ambtelijk overleg 

 Betrokken mensen gesproken 

 Bij persoonlijk gesprek duidelijk en helder antwoord ( ongeacht of ik 

het er mee eens ben of niet ). Bij schriftelijke vragen, al dan niet per 

mail ( via Gemeente site ) geen reactie. 

 Bij vergadering Meerschap: Ik vond dat er op nogal badinerende 

toon over een en ander werd gesproken.  E_mail contact: Zeer cor-

recte benadering. 

 Binnen prive situatie 

 Contact gezocht via de griffier maar nooit contact gehad. Dit betreft 

verzoek betrokkenheid bij goede doel Samenloopvoorhoopgronin-

gen hoop idem Delft voor de burgemeester Ook niet bericht van in 

behandeling erg vreemd als je betrokkenheid wilt tonen bij de be-

woners in de stad 

 Contact was vanuit mijn werk, niet vanuit mijn positie als burger. 

 dat kan per contact heel verschillend zijn. soms positief, vaak niet 

duidelijk wat er precies mee gebeurt. 

 De looptijd van het contact was zeer lang! De ambtenaar leek accu-

raat maar B&W duurde erg lang. 

 De raadsleden staan veel te ver af van wat er in de wijken resp. de 

stad speelt. Degene die het hardst piept wordt gehoord, de zwijgen-

de meerderheid vergeten. 

 de raadsleden waren vriendelijke en geïnteresseerd. 

 De raadsleden zijn zonder uitzondering goed bereikbaar voor mij in 

relatie tot de Voedselbank. Maar ze komen niet altijd na wat ze belo-

ven. 

 De summiere Kennis van verschillende onderwerpen 

 De wethouder heeft mij goed te word gestaan. 

 Doen alsof ze luisteren maar uiteindelijk doen ze toch wat ze zelf wil-

len... niet wat de buurt/burger wil. 

 Doof voor zorgen 

 Een gedeelte van de gemeenteraadsleden zijn zeer goed bereikbaar 

en zeer betrokken. Er zijn ook raadsleden die dat totaal niet zijn. Van 

de VVD zul je bijvoorbeeld nooit wat horen. 

 effect moet nog blijken 
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 Er heerst een grillige sfeer in het stadhuis. Als nr 1 eruit Ton Schroor, 

is onder de collega's niet bepaald geliefd, en een zeer onfatsoenlijk 

persoon. 2 Joost van Keulen heeft een arrogante houding richting de 

inwoners van de stad. 3 Paul de Rook Toont geen interesse in de 

problemen bewoners Groningen Zuid. 

 Er was een inspraakavond, maar al snel bleek dat het niet de bedoe-

ling was een afwijkende mening te hebben. In het e_mailcontact 

werd mijn probleem doodleuk ontkend. 

 er werd eerst defensief maar wel uiteindelijk wel serieus gereageerd 

op mijn punten 

 Er werd iets gezegd/beloofd op basis waarvan er veel stemmen wer-

den gewonnen, maar na de verkiezingen draaide de mening 180 

graden. Dat kon deze dame helaas niet goed uitleggen, behalve dat 

de documenten nog eens doorgelezen waren en dat e.e.a. in een 

ander licht kwam te staan. 

 er werd me gevraagd of ik in een cliëntenraad of medezeggen-

schapsraad van jeugdzorg wilden, ja, dus, nooit weer iets gehoord 

....typerend 

 Er wordt goed geluisterd, maar uitvoeren of bespreken is heel iets 

anders. 

 er wordt niet geluisterd. Misschien wel geluisterd maar verder niets 

met de informatie en/of vragen gedaan. 

 Er wordt positief gereageerd, maar vervolgens wordt er niets onder-

nomen. 

 Geen reactie van hem op mail, wel tot actiebin organisatie vd ge-

meente geleid 

 Gewoon geen enkele reactie op een tweet naar een van de wethou-

ders. Het was een simpele nette vraag, opmerking. Als je op Twitter 

zit, reageer dan ook gewoon netjes. (Joost van Keulen) 

 ging over busroute dat komt,als oudere ben ik zeer teleurge-

steld!!!!!!!! 

 Goed contact gehad via e_mail. 

 Goed en snel antwoord op mijn vraag 

 Heb gevraagd wat het beleid was t.a.v. drugs. Geef drugs vrij! jonge-

ren komen nu in de gevangenis zonder perspectief. Niemand wil 

jongeren met een strafblad, dus dat geeft een vicieuze cirkel. De 

maatschappij is zo dom bezig en drukt jongeren in de maginaliteit, 

in de criminaliteit en erger. Domme maatschappij 

 Het betreffende raadslid was niet goed op de hoogte van sociale ze-

kerheid. Schrikbarend erg. 

 Het betrof defect straatverlichting achterop op terrein Zernike. Al 

enige keren via de website van de gemeente Groningen gemeld 

zonder resultaat. Vervolgens de verantwoordelijk wethouder ge-

maild. De volgende dag was het defect verholpen. 

 Het contact is zeer wisselend. Ik vind dat de raadsleden en wethou-

ders in Groningen goed bereikbaar zijn. Veel ervan zitten op twitter 

of je kunt ze zomaar bellen, mailen of aanspreken. Tegelijk vind ik 

het niveau van de gesprekken soms tegenvallen: veel vorm en weinig 

inhoud (niet altijd!). Er wordt gedebatteerd als in debatgroepjes op 

de middelbare school, vooral om het debat ‘‘te winnen’‘ voor de 

Buhne, in plaats van inhoudelijk te bespreken en datgene te doen 

wat goed is voor de stad/bewoners. 

 Het contact is zeker al een jaar geleden. En er was iets misgegaan in 

de communicatie. We hadden een afspraak in het Aletta Joacobshuis 

met 'De Verwondering' en 'Wijktuin de Hoogte', en de wijkwethou-

der was dacht ik te vroeg of de tijd was veranderd en men had dat 

niet aan ons doorgegeven, daardoor hebben we hem maar 5 minu-

ten gesproken. Dat was jammer. 
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 Het contact met de SP was uitermate goed. Hierbij kreeg je het ge-

voel dat er naar je geluisterd werd. De reactie van alle andere 

aangeschreven partijen was een formeel mailtje met de mededeling 

dat het in  de fractie besproken zou gaan worden. Gek dat ik daar 

geen waarde aan hecht. 

 Het contact was fijn, maar ik betwijfel of er verder wat uitkomt. Ik 

had een beter vervolg verwacht, met hulp voor een burgerinitiatief. 

 Het contact zou nog worden gecontinueerd. 

 Het gesprek viel binnen een onderwerp campagne. Te merken was 

dat de wethouder echt luisterde. Aan de andere kant zijn er bijvoor-

beeld erg veel burgerinitiatieven, waar de gemeente/lokale politici 

dan weer minder oog voor hebben laat staan daar (al) beleid op 

hebben. 

 Het gevraagde is half verwezelijkt 

 Het ging nergens over dus heb ik hierover geen mening 

 Het ging over hulp bij het keukentafelgesprek. Dat was zeer welkom 

voor een 88jarige.  Maar tenslotte kwam alle hulp bij de Gemeente 

en werd er domweg een halfuur van mijn  huishoudelijke hulp afge-

haald. Bij ongeveer iedereen die ik sprak. Het keukentafelgesprek  

was iets van het Rijk en nu bepaalt de Gemeente (met de franse 

slag?). 

 Het is duidelijk dat de raad geintereseerd is. 

 Het is een contact in de prive_sfeer, waarbij ook over politiek is gesp-

roken. 

 Het is lastig bekenden ineens politiek aan te spreken, omdat het 

vaak gevoelig is. Het kan het totale contact veranderen 

 Het is me erg tegen gevallen in hoeverre raadsleden op komen voor 

de belangen van burgers.  De partijen die deel uitmaken van de coa-

litie kunnen niets voor je doen en trekken een lijn met b&w. 

 Het is net alsof de leefwereld van mij als Stadjer en de politiek twee 

verschillende, volstrekt gescheiden werelden zijn. Soms heb ik de in-

druk dat politici wel degelijk naar de mening van een Stadjer willen 

luisteren, maar op de een of andere manier is het vertalen van de 

wens van de Stadjer naar een politieke daad een onoverkomelijk 

probleem en verzandt alle goede wil in iets totaal nietszeggends en 

onwerkbaars. 

 Het mee nemen, doen als of je luistert maar partijlijnen of coalitie 

belangen dienen/ambities als gekozene nastreven belemmerd een 

open en constructieve communicatie tussen kiezers en gekozenen 

gedurende hun zittingsperioden. 

 het probleem dat werd geadreseerd is niet veranderd 

 Het verzoek om een persoonlijk gesprek met de wethouder werd 

'afgeschoven' naar een gemeenteambtenaar zonder opgave van re-

denen. 

 Het was een heel kort contact: handje geven, klaar. 

 Het was een reactie n.a.v. De uitslag van een enquete 

 Het was een telefonisch contact met Diederik van der Meide, maar 

het ging niet over de politiek. 

 Het was geen gemeenteraad gerelateerd contact 

 Het was niet zo zeer dat ik met het raadslid als raadslid sprak, meer 

omdat het een kennis van mij is. 

 Het zijn raadsleden van mijn eigen partij. 

 Hij hoorde wat ik zei maar hij luisterde niet 

 Hij traineerde onze discussie  en het opstellen van ons plan. 

 hoewel hij het niet met me eens was... 

 Ik ben door dit contact grotendeels op de hoogte van hoe onze 

raadsleden bezig zijn. 

 Ik ben een keer Gast van de Raad geweest. Een geweldig goed initia-

tief en het was erg leuk. 
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 Ik droeg een alternatief aan voor een voorstel van een raadslid. Mijn 

alternatief was eenvoudiger, minder kostbaar en al toegepast in een 

andere stad. Wel een reactie, maar raadslid zette eigen (dure) voor-

stel door. Teleurstellend 

 Ik had wel het gevoel dat ik serieus werd genomen. 

 Ik had niet de indruk, dat er echt veel met onze inbreng is gedaan. 

En men deed ook weinig moeite om er iets tegen in te brengen. Dat 

laatste vond ik het meest teleurstellend. Je zin niet krijgen is één 

ding, maar niet serieus genomen worden is pijnlijker 

 Ik heb een vriendin die in de gemeenteraad zit 

 Ik heb in de laatste jaren veel contact gehad met raadsleden.  De 

meesten zijn van goede wil, maar het heeft helemaal niets opgele-

verd. 

 Ik heb in het verleden wel vaker een praatje met haar gemaakt 

 Ik heb raadsleden informatie verschaft. Dat hebben deze raadsleden 

vervolgens gebruikt. Het gind hierbij om 2 politieke partijen 

 Ik kreeg geen antwoord. Maar misschien was het niet belangrijk ge-

noeg. Ik heb ook wel eens vaker geprobeerd iets te begrijpen maar 

op de website kan ik ook niet goed vinden wie voor wat verantwoor-

delijk is. 

 Ik kreeg weinig spreektijd, maar men had aan een half woord ge-

noeg en mijn eigen achtergrond kennis was summier 

 Ik was trainee van de gemeente Groningen en samen met andere 

trainees uitgenodigd om gast van de raad te zijn tijdens het voor-

jaarsdebat. Op het gemeentehuis kregen wij eerst uitleg door een 

bode en een jong raadslid, waarna het debat mochten bijwonen en 

mee_eten. 

 Ik was vroeger politiek actief, mijn contacten waren daarom ook pri-

ve van aard 

 Ik weet dat ze afwegingen moeten maken en dus nooit precies doen 

wat ik denk dat ze zouden moeten doen 

 Ik werk als beleidsmedewerker, dus mijn antwoorden zijn anders dan 

die ik als stadjer had gegeven. Voordat ik bij de gemeente werkte 

was ik nauwelijks politiek geïnteresseerd. 

 Ik werk als vrijwilliger bij OOG TV en als ik raadsleden bel met een in-

terviewverzoek is dit meestal snel geregeld en komen ze ook met 

een redelijk helder verhaal. 

 in voorkomend geval bleken raadsleden meningen te hebben ge-

vormd op basis van zeer onvolledige _vak_kennis over het beheer 

van belangrijke openbare dienstverlening 

 Ja knikken en NEE doen. 

 Jammer dat daarna niet nog eens in een vergadering met de wijk-

wethouder gesproken is over de voortgang van de bijeenkomst die 

de wijkraad heeft gehad met de wijkwethouders. Wel jammer dat je 

weinig contact hebt met de politiek en soms niet weet bij wie je het 

beste kunt zijn. 

 Je kreeg antwoord 

 Je krijgt geen antwoord 

 Je kunt niet meer doen dan hen informeren over je eigen of de situa-

tie van een bepaalde doelgroep. Men kan in een gesprek het met je 

eens zijn, maar als het puntje bij het paaltje komt kan de mening op-

eens totaal veranderen. Het is goed om regelmatig contact te 

hebben met raadsleden. 

 Je word aangehoord en vervolgens genegeerd. 

 Krijg geen antwoord op mijn vraag. 

 Leuke gesprekken, maar wat er verder mee gebeurt? Geen idee. 

 Ligt aan de betreffende politieke partij en betreffend fractielid. 

 Mail gestuurd aan alle fracties slechts van een fractie een reactie ge-

kregen 

 Makkelijke toegang, de meesten zijn ook actief op social media en 

responsief. 
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 Meerdere keren contact gehad, wisselende ervaringen maar is niet 

mogelijk om dit in te vullen. Dus over sommige gemeenteraadsleden 

bijvoorbeeld positief, over andere ontevreden. 

 Men neemt beslissingen die niet in het belang zijn van burgers. Ster-

ker nog: de beslissingen zijn in het nadeel van de burgers. 

 mijn kennis wordt op prijs gesteld en meegewogen. 

 mijn vraag kwam net even te vroeg. het geheugen viel net in een 

groot gat. 

 Na enige tijd kwam een heldere en uitgebreide reactie op mijn vraag. 

 Namens de 'Woonomgeving Korrewegwijk en De Hoogte'  hebben 

we een gesprek gehad met de Wethouder Oude Stadswijken Roe-

land van der Schaaf samen met dhr. Chris Niemeijer. Redelijk 

voorspoedig gesprek. 

 Omdat ik twee dagdelen per week in het SP_pand werk heb ik re-

gelmatig contact met SP_fractieleden. 

 ontzettend veel foto’‘s gemaakt maar niet in de plaatselijke wijk-

krantjes gepubliceerd. Zaken beloofd maar worden niet nagekomen. 

 Op zich ben ik tevreden over het contact. Ik moet echter nog zien of 

er ook daadwerkelijk wat gedaan word met de input. 

 oppervlakkige gesprekken op openingen e.d. 

 Over raadsleden SP zeer tevreden. 

 Persoonlijk contact zorgt voor minder afstand met de volksverte-

genwoordiger, zorgt voor meer begrip voor afwegingen, zorgt voor 

meer begrip voor het besluitvormingsproces en acceptatie van be-

slissingen. 

 politici hebben helemaal niet zoveel te zeggen. letterlijk en figuurlijk. 

De managerambtenaren zijn degene die kennis hebben en bij alles 

worden geconsulteerd. 

 Politiek kan toch vaak niet veel doen zodra er geld voor de Gemeen-

te mee gemoeid is _ dan zie je dat ze niet voor de inwoners van de 

stad er zijn, maar toch ook kiezen voor het grote geld...... Heel teleur-

stellend eigenlijk 

 prettig en open gesprek. Ook eerder gast van de Raad geweest. 

(idem Provincie) 

 Privé, niet als raadslid in functie 

 Raadsleden zijn goed toegankelijk. Ik had contact vanuit mijn organi-

satie die onderwerp was van politieke discussie, dat zal de 

toegankelijkheid bevorderd hebben. 

 Raadslid is een persoonlijk bekende wat een gesprek makkelijk 

maakt 

 Raadslid/_leden zijn bereikbaar en toegankelijk, dus daarover tevre-

den ik ben niet te spreken over de inhoud van een aantal contacten 

maar dat heeft vooral met het politieke spel te maken en niet met de 

persoon 

 Snelle en uitvoerige reactie 

 Soms gewoon geen reactie. 

 Soms voelt het alsof het meer om het contact gaat dan dat er inhou-

delijk echt iets mee gebeurt. (Partij)politieke agenda gaan vaak voor, 

samen met de pennenstreek van de controller. 

 sprak haar op een feestje over heel andere dingen dan politiek 

 Staan ver af van de realiteit. Je kunt iets bedenken op basis van dro-

men en wensen achter je bureau, de praktijk is weerbarstiger. 
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 Toen we als bewoners demonstreerden tegen de bomenkap in Sel-

werd, trof ik daags daarna 2 Raadsleden aan die ter plekke de zaak in 

ogenschouw namen, dat leek me een adequate aktie/ reactie op de 

demonstratie van bewoners. Aan de andere kant vind ik het van de 

zotte dat je niet een briefje (met inhoudelijke arguementen) kan stu-

ren, maar kennelijk mensen moet mobiliseren en aktie moet voeren 

etc. en je punt 100 x moet maken (wbt bewoners communicatie en 

ambtenaren die daar geen gevoel bij hebben) 

 Twee vrouwelijke raadsleden (van CDA en PvdA) hebben me tijdig en 

adequaat (terug)gemaild. 

 Uitstekende bijeenkomst, waarin voor_ en tegenstanders van AZC 

echt ruimte kregen. Vooral Burgemeester maakte indruk, maar ook 

wethouders deden het prima. Misschien waren er wel raadsleden 

aanwezig, maar ik heb ze helaas niet gezien of gesproken 

 Van degene die ik gemaild heb, heb ik geen reactie terug ontvangen. 

 Via twitter volgt er altijd snel een antwoord. 

 voelde me wel gehoord, maar weet niet of dit effect heeft 

 Vroeg gesprek aan met raadslid A en werd afgescheept door raads-

lid B, met nota’‘s en formalistische praat. 

 Was vanwege mijn werk voor de gemeente, daarom geen antwoord. 

 Weinig kennis van de samenleving, veel te veel cv raadsleden 

 Weleens gemaild maar dam weken later antwoord 

 Werd door een medewerker 'afgedaan' met alle bekende regeltjes. 

Geen fatsoenlijk antwoord. 

 Werd niet serieus genomen. 

 wethouder Matthias Gijsbertsen : Top! Ook al had hij geen pasklare 

oplossing: hij denkt wél heel goed en prettig mee. Zeer betrokken 

man zonder geheime agenda. 

 Wisselend. Raadslid PvdA reageerde vlot en adequaat. Raadsleden 

CU, CDA en Stadspartij reageerden laat en niet allemaal adequaat. 

Raadsleden D66 en groen Links reageerden in het geheel niet. Voor-

al over D66 en GL ben ik dan ook zeer ontevreden en teleurgesteld, 

zeker ook omdat het een onderwerp betrof waarover GL graag inter-

views geeft in de media. Dit wekt de indruk dat zij 'goed scoren in de 

media' belangrijker vinden dan hun eigen burgers informeren. 

 ze draaien te veel om de hete brij heen. 

 Ze hebben geen enkel benul van de inhoud de stukken 

 ze verwijzen direct naar ambtenaren. 

 Zeer ontstemd over een besluit van de raad, maar zeer snel en goed 

te woord gestaan door raadslid hierover. Dat verandert overigens 

niet ons gevoel dat de raad een kortzichtig besluit nam waarvan ze 

de gevolgen nog niet overziet. 

 zeer toegankelijk/benaderbaar 

 zo ver weg van de realiteit 

Vraag 8: Wat vond u van de raads- of comissievergade-

ring(en) die u heeft bezocht of gevolgd? 

 dat is alweer een tijd geleden, ik weet niet meer precies wat ik er 

toen van vond, het heeft geen grote indruk gemaakt 

  wel aardig 

 [coMMissievergadering] :_)  Ik heb wel eens een raadsvergadering 

gezien via internet gevolgd. Het was een tamme bedoening. Komen-

de uit Rotterdam waar het een stuk pittiger aan toeging. En ook 

zoveel jonkies, geen wonder dat ze er niet bij stil staan wat het bete-

kent als je niet meer met de bus in de stad kunt komen. Helaas 

weinig seniore politieke ervaring meer in de raad dus. 
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 1 x voelde we als burgers aan het lijntje gehouden we hadden af-

spraak handtekening overhandigen aan ROOKS hij nam ze niet 

pers.aan. 1 x afgesproken er komt overleg met de bewoners waar tot 

nog toe niks gehoord 

 8 of 9 jaar geleden. Speciaal voor een onderwerp.  

 Aardig om te zien hoe zoiets gaat 

 Ach een mooi toneelstuk waar de partijen allen besluiten over bezui-

nigingen en het er al over eens zijn alleen nog enkele nuances aan 

kunnen brengen de rest stond al vast. 

 Adequaat 

 Afhankelijk van de onderwerpen kan het zeer boeiend zijn. In elk ge-

val vind ik het belangrijk om af en toe zoiets mee te maken. 

 Afstandelijk 

 Afstandelijk 

 afstandelijk, levend in eigen wereldje 

 Afwisselend je kon duidelijk onderscheid maken of iemand zijn huis-

werk( de ingezonden stukken ) gelezen had  

 Al jaren geleden bezocht, heeft geen invloed meer 

 Al poos geleden ivm wijkgebeurtenissen , was zinvol reilen en zeilen 

mee te maken  

 alleen zinvol om besluiten in relatie tot achterban te volgen in de 

uitvoering ervan 

 alles was al besloten,  

 als er een onderwerp wordt behandeld die mijn belangstelling heeft 

is dat goed 

 Als je er als belanghebbende bij moet zijn is dat vaak een noodzake-

lijk kwaad. Als informatieverschaffer heb ik goede ervaringen.  Wat 

mij altijd heeft tegengestaan is het elkaar vliegen afvangen op basis 

van partijpolitiek. De meeste reacties zijn goed voorspelbaar. 

 Als je je vooraf niet hebt verdiept in de onderwerpen is dat eigenlijk 

niet te volgen 

 als je naar zoiets toegaat, ben je betrokken bij het onderwerp. Dat 

maakt dat je de gang van zaken en de geuite meningen niet hele-

maal objectief kunt beoordelen. Met dit in het achterhoofd heb ik 

een goede vergadering bijgewoond waar veel know how was 

 Als simpele burger die niet dagelijks met de politiek bezig kan zijn 

heb je buiten deverkiezingstijd weinig in de melk te brokkelen 

 Als t leuke onderwerpen voor mij zijn dan is het interessant zo niet 

lijkt het mij zondvloed dat er voor de burger meer uitleg is 

 amateuristisch 

 Angstcultuur, niemand durft 

 bedroevend niveau 

 Beetje langdradig, niet altijd to the point. Vaak geven vertegenwoor-

digers zelf al aan dat ze aansluiten bij hetgeen eerder is gezegd en 

zeggen het dan alsnog nog eens. 

 beetje rommelig en langdradig 

 Beetje saai 

 Beladen, sommige raadsleden zijn absoluut bot en niet sociaal met 

hun opmerkingen. 

 Beroepsmatig, geen oordeel 

 Beschamend.................raadsleden die elkaar zichtbaar en hoorbaar 

vliegen afvangen. Elkaars bloed wel kunnen drinken. Of............nagels 

zitten te lakken!.................... 

 Best interessant 

 Best interessant 

 Best interessant. 

 Best wel interressant  

 Betrekkelijk saai, omdat het leek alsof de standpujnte al van tevoren 

vast lagen. 

 Bewonderenswaardig. 1 procent inhoud en 99 procent haantjesge-

drag. Erg jammer. 
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 Bij sommige onderwerpen kreeg ik de indruk dat er al vooraf be-

sproken was wat de uitslag zou worden. Over andere werd eindeloos 

gedebatteerd, waarbij mensen herhaalden wat hun voorganger al 

had gezegd. Dit gaf de indruk dat het belangrijker is dat je je laat ho-

ren, dan wat je te vertellen hebt 

 Bijzonder om te zien, veel kleine punten die snel afgehandeld wer-

den. Soms klonken de punten ‘‘pietluttig’‘ 

 Bijzonder. Men doet zijn zegje en gaat dan weer op de telefoon kij-

ken en andere dingen doen. Ik had meer intactie en discussie 

verwacht. 

 Boeiend 

 Boeiend 

 boeiend 

 boeiend en soms saai 

 Boeiend, ik vind het alleen jammer dat discussies nooit ergens toe 

leiden maar een uitwisseling van standpunten is. De tijd is vaak veel 

te kort, en er is geen ruimte voor dialoog. Je hoort nooit eens een 

raadslid zeggen: 'goh, wat een goed idee. Ik verander mijn stand-

punt!'. Soms zijn er benen op tafel sessies, die zijn veel leuker. Ook 

opvallend hoe weinig ruimte er is voor amendementen en moties. 

Vrijwel altijd wordt alles ontraden. Het lijkt daarop op een voorge-

bakken ritueel. 

 Boeiend. Maar ik heb eerst de kat uit de boom gekeken. 

 Boeiende processen die zich afspreken. Als je niet geheel ingescho-

ten bent op het onderwerp val je soms middenin een verhaal. Dat 

maakt het wel eens lastig te volgen. 

 Boring 

 Burgemeester is een goede voorzitter 

 Chaotisch 

 chaotisch 

 Commissie met 2 m ! Ik vond het onbevredigend.. 

 Corect  

 Dat alles een kwestie van geld is bij aanbesteding en mensen en of 

personeel volkomen onder geschikt 

 dat het echt iets voor de raadsleden is, als je in spreektijd met een 

verhaal komt dat niet aansluit bij de leidende fracties luistert er geen 

hond! Het is ook maar beperkt informatief m.b.t. de zaken waar ik 

belangstelling voor heb, t.g.v. het format nl. bestuurlijk overleg. Ik 

hoef er niet zo nodig bij te zijn, geïnformeerd zijn over onderwerpen 

in de raad kan m.i. beter buiten de raadsvergaderingen om, bijv. via 

communiceerd. 

 Dat ik gemeenteraadsvergaderingen heb bezocht is al weer enige 

tijd geleden. 

 Dat is 30 jaar geleden. Interessant o 

 Dat is al een tijd geleden, maar zoals bekend in het politieke milieu 

was het soms meer een machtsstrijd als een inhoudelijk debat. Ik heb 

ernstige twijfels of uit de raad als bestuursinstrument wel de beste 

beslissingen voortkomen. 

 Dat is al heel lang geleden, kan me daar niet zoveel meer van herin-

neren. 

 Dat is al wel weer jaren geleden en dat was vanwege belangstelling 

specifiek onderwerp. Heel gestructureerd toen 

 dat is te lang geleden.. 

 Dat verschilde per keer en per fractie. Soms is duidelijk dat er colle-

ge_afspraken zijn en kunnen raadsleden niet ‘‘vrijuit’‘ spreken. 

Kwaliteit van discussie scheelt ook erg per fractie en per onderwerp.   

 dat was een leuke ervaring ,en dat ga zeker nog eens doen ! 

 Dat was in de jaren tachtig toen de wethouder een slaapje hield tij-

dens de behandeling van zijn punt... 

 Dat was in een ver verleden.Dus niet relevant. 

 Dat was jaren geleden. Het onderwerp voor kwam begreep ik. Bij de 

rest begreep ik niet goed waar men het over had. 
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 Dat weet ik niet meer. 

 De betrokkenheid en deskundigheid is beperkt.  

 De deskundigheid van het grootste deel van de raadsleden is ver-

bluffend gering. 

 De informatie die ik daardoor kreeg was duidelijk 

 De inhoud verliest het van procedures en politieke kwinkslagen  

 De laatste keer was er een expertmeeting over WarmteStad. Helaas 

was het niet duidelijk gemaakt dat dat deel (na de raadsvergadering) 

juist niet via internet te volgen was. 

 De meesten hadden zich goed voorbereid om hun partijstandpunt 

uit te leggen 

 De raadsvergadering  vond ik weinig interessant, omdat hier alleen 

stemverklaringen werden afgelegd zonder dat er een inhoudelijke 

discussie werd gevoerd.  

 De raadsvergadering en duren mij te lang. Er is in de woordvoering 

veel herhaling. 

 De raadsvergadering was heel lang geleden, onder Jos Staatsen. Wat 

mij vooral opviel tijdens de debatten (o.a. over het Noorderplant-

soen, en over de rondweg) was dat de resp. raadsfracties alle hun 

standpunten kennelijk tevoren al bepaald hadden, en daar niet meer 

van afweken. Het werd dus niet echt spannend, hoewel ik de onder-

werpen belangwekkend genoeg vond. Dat viel dus erg tegen. Ik 

dacht: er had ook zonder debat gestemd kunnen worden. Is het nu 

anders? 

 De verbinding was toen niet zo goed, dus ik heb er niet veel van 

kunnen volgen. 

 De vergadering duurde erg lang, en was door lange discussies tussen 

raadsleden lastig te volgen.  

 de vergadering maakt de indruk van een redelijk in zichzelf gekeer-

de, rituele oefening met een eigen, voor de buitenstaander moeilijk 

te doorgronden taalgebruik en procedures. Veel herhalingen omdat 

elke partij zijn zegje wil doen. 

 de wethouder had aardig verstand van zaken, maar de meeste raad-

sleden waren meer geïnteresseerd in elkaar vliegen af te vangen dan 

een goede discussie te voeren. Ook was de feitelijke en inhoudelijke 

kennis bij sommige raadsleden laag, althans te weinig om ook nog 

een mening te willen hebben. De combinatie van geen verstand van 

zaken en toch een mening is een lastige.  

 Deels interessant, deels te langdradig 

 deprimerend qua niveau als het over een onderwerp ging waar ik 

wat van af wist bleek de raad slecht geïnformeerd. Verder vond ik 

het niveau van het debat zeer matig 

 Destijds schrok ik van het gebrek aan dossierkennis van de toenma-

lige burgemeester (Rehwinkel) op zijn eigen dossier. Ik was blij dat 

de raad er niet voor terugdeinsde om dit hem ook te laten weten.  

 Destijds werd er gesproken over Oosterhamriktraject _ daar waar nu 

die jongerenwoningen gebouwd worden _ dat heb ik destijds op in-

ternet gevolgd, daar ik er zelf niet bij kon zijn. Andere bewoners 

konden toen ook hun woordje doen _ met weinig succes wederom.... 

Want als de Gemeente iets wil, gaan ze het toch doorzetten _ of be-

woners dit nu willen of niet..... 

 Deze raad volgt het college 

 Die ging er heftig aan toe, maar getuigde van weinig kennis van za-

ken. 

 dit was in de tachtiger jaren van de vorige eeuw toen ik nog afde-

lingssecretaris van een politieke partij en voor die partij zowel voor 

de gemeenteraad als de provinciale staten op de kieslijst stond 

 Doelloos 

 Door de omstandigheden verliep het enigzins chaotisch 
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 Door de tijdsduur van een vergadering (discussies, uiteenzetting van 

standpunten) is het niet iets waarbij ik regelmatig aanwezig zou wil-

len zijn 

 Door een vergadering te volgen krijg je een beter beeld van hoe het 

eraan toegaat in de gemeenteraad. Een keer een vergadering bezoe-

ken is daarvoor overigens een beter middel dan de live uitzending 

via internet. Dit komt ook omdat de uitzendingen niet in HD kwaliteit 

worden verzorgd. Ook is het aantal camera’‘s beperkt waardoor je 

minder meekrijgt dan bij een bezoek aan het Stadhuis.  

 Drie minuten inspraaktijd ervaar ik als een door de raad_ c.q. raads-

commissie opgevat ‘‘verplicht nummer’‘ consequenties. 

 duidelijk 

 Duurde erg lang en het onderwerp waar ik voor aanwezig was werd 

matig behandeld  

 duurde lang en van bepaalde dingen niet op de hoogte dus dan 

moeilijk te volgen 

 Duurde lang.  

 Duurt erg lang.  

 educatief 

 Een aantal jaren geleden was ik secretaris van de stichting Wijkraad 

Paddepoel. Die stichting heb ik in 1993 samen mevrouw Warners 

opgericht. In 2003 zijn we samen opgestapt omdat we vonden dat 

jongere gepensioneerden het stokje moesten overnemen. Geduren-

de die tijd hebben we dikwijls raadsvergaderingen bijgewoond. We 

hebben toen wel eens ingesproken en er werd naar ons geluisterd. 

Wij vonden wel altijd dat de raad het laatste woord had en wel om-

dat zij door ons werden gekozen.    

 Een grote poppenkast  

 Een hoop onnodig geklets 

 een nogal saaie bedoening inhoudelijk ook weinig verheffend 

 een politiek spel, theater 

 Een raadsvergadering wordt nooit een spektakel, maar het is wel 

goed om te zien hoe de lokale politiek functioneert. 

 Een ritueel. Standpunten worden voorafgaande aan de raads_ en 

commissievergadering gemaakt. En niet te onrechte. 

 Een rituele dans 

 een slappe hap, teveel moet er een compromie worden gesloten.e 

 Een wanvoorstelling, waarin het niet ging om argumenteren en vra-

gen stellen, maar positie  kiezen het 1 lijn trekken binnen de coalitie 

leek voorop te staan 

 Een zinvolle ervaring. 

 eigenlijk een beetje saai. door mijn vroegere werkzaamheden voor 

de provincie groningen ben ik bekend met materie. 

 Enigszins saai en langdradig 

 er is niet veel verschil tussen de standpunten van de partijen. De co-

lege patijen  geven de mening van het college weer. En de oppsitie 

komt met een heel ander geliud. 

 Er werd niet echt naar elkaar geluisterd. Er werden vragen gesteld 

aan elkaar, maar de antwoorden waren geen echte antwoorden.  Als 

geïnteresseerde werd ik door zo’‘n raadsvergadering niet echt ge-

motiveerd om vaker te komen luisteren, laat staan me meer politiek 

bezig te gaan houden. Het geheel gaf mij een frustrerend gevoel bij 

het naar huis gaan. 

 Er werden belangrijke onderwerpen besproken en er was veel ruimte 

voor de inspraak ven verschillende partijen, de vergadering duurde 

wel erg lang.  

 Er wordt nogal vaak door elkaar heen gepraat en dan bemoeilijkt het 

volgen van besluiten 

 Er wordt veel gezegd en soms te snel besproken, vind ook dat niet 

iedere aanwezige op de juiste wijze geïnformeerd lijkt, maar wel een 

mening erop nahoudt. 

 erg formeel. langdradig. niet bijzonder kritisch. 
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 Erg langdradig Ook een keer ingesproken in raadsvergadering kreeg 

steun maar zonder resultaat Er is geen evaluatie 

 ergernis over in mijn ogen verkeerde standpunten van meerderheid 

partijen 

 formeel 

 Formeel & stijf & voorspelbaar (saai) 

 Formeel gebeuren. 

 Formeel, en het maakte een wat ongeïnspireerde indruk 

 Fractieleden dragen hun standpunt voor (vaak van papier). Weinig 

echte discussie. Fractieleden zijn niet altijd goed geïnformeerd. 

 Functioneel saai. 

 Geen enkel resultaat tot gevolg gehad. Drugsoverlast nu pas aan het 

afnemen na het verdwijnen van de prostitutie. 

 Geen mening 

 geen mening 

 Geen mening 

 Geen mening,ik heb het in het verleden eens gevolgd,maar daarna 

nooit weer. 

 Geen mening.  

 Geen mening. Tijd geleden  

 Geen reden om over te juichen. 

 Geen vergaderingen bezocht 

 Gekakel en elkaar de troef afsteken 

 Geneuzel 

 Gewoon, een vergadering... 

 Ging heel specifiek over één onderwerp met veel insprekers, maar je 

krijgt wel meer inzicht in wat de politiek bezig houdt. 

 Ging over een belangrijk onderwerp, in de nabijheid van mijn wijk.  

 Ging over studentenkamers die boven op/bij  een huis mochten 

worden gebouwd. Veel tegenstanders. Het zicht wordt ontnomen 

van mensen die daar vlakbij wonen. Meer mensen meer parkeerpro-

blemen en het lawaaioverlast neemt toe. Als bewoner heb je weinig 

in te brengen. Je mag via het scherm of rechtstreeks meeluisteren 

naar de gesprekken. De uitkomst moet je maar afwachten. 

 goed 

 goed 

 goed 

 Goed  

 goed lopend volgens (waarschijnlijk) protocol. Miste soms wat en-

thousiasme.  

 Goed maar resultaat was niet wat ik wilde  

 goed verlopen 

 Goed, voor wat het onderwerp betrof waar ik voor was. 

 GOEDE RAAD ZITTING EN ER WERD GOED GELUISTERD NAAR BIN-

NENSTAD BEWONERS  

 grappig 

 Had het professioneler, efficiënter, en ordentelijker verwacht waarbij 

er een normale (ipv magere) opkomst zou zijn van raadsleden die 

niet alleen maar spelletjes op hun iPad zouden spelen maar daad-

werkelijk deelnemen aan de vergadering. 

 hanengedrag en argumenten ad hominem 

 Hangt erg af van onderwerp en betrokkenheid bij inspreken is het 

volstrekt onduidelijk wat er verder mee gebeurt 



 

 

29 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

 Heb meerdere keren ingesproken. Ik vond het deels een poppenkast: 

inspreken is op dat moment voor de buhne, de partijen hebben hun 

mening en woordvoering al voor de vergadering klaar. Ook was er 

weinig sprake van dualisme: de raadsleden praten hun ‘‘eigen’‘ wet-

houder naar de mond. Vind ik niet goed. Ook wordt er soms keihard 

gelogen ten gunste van de eigen argumenten voor een standpunt. 

Veel verantwoordelijkheid voor ondeskundige raadsleden. Te weinig 

rol/gewicht voor ervaringsdeskundige b 

 heeft mij wel duidelijk gegeven 

 Heel boeiend. 

 Heel informatief op allerlei fronten 

 Heel interessant maar was helaas niet geheel ingelezen in de onder-

werpen waardoor sommige aspecten verloren gingen. 

 Heel lang geleden. Weet ik niet meer. 

 Het bijwonen van een commissievergadering in het Stadhuis is al 

meerdere jaren geleden.  Voorwaarde voor het volgen van een debat 

(in Stadhuis of op internet) is dat je goed op de hoogte moet zijn 

van de stukken en van de afwegingen. Als buitenstaander een ver-

gadering volgen is niet informatief: je kunt de discussie en de keuzes 

niet volgen, merk ik. 

 Het duurde enorm lang, het taalgebruik was erg ‘‘intern’‘ (jargon, 

onduidelijk voor niet ingewijden). Er hing een schools sfeertje van 

debatteren en elkaar van de troon stoten. Het voel me op dat het 

vooral een politiek (steek)spel was, en dat het te weinig ging over: 

waarom zitten we hier nu eigenlijk, en wat is goed voor de stad? (ipv 

persoonlijke belangen na te streven). Er zijn andere steden waar de 

vergaderingen veel effectiever worden geleid/gevoerd: minder amb-

telijk en bureaucratisc 

 Het gebeuren was weinig daadkrachtig, erg politiek correct 

 Het ging over het behoud van het Grand Theatre, waarvoor ik op de 

tribune zat met een groep ' activisten'. Ik vond de sfeer prima, was 

positief verrast doorhet aantal jonge raadsleden 

 Het ging toen om de vergadering over de tram in Groningen. Er wa-

ren veel mensen, die hun zegje mochten doen. Ik moet zeggen dat 

de politici niet naar de sprekers luisterden en er zeer ongeinteres-

seerd er bij zaten. 

 Het ging toen over de wijkwethouders. De presntatie was duidelijk 

en helder. 

 Het had aardig weg van een pré_boiled operation. De daadwerkelijke 

discussie en ingebrachte argumenten hadden geen invloed op be-

sluitsvorming B&W gaven de burgerij op deze manier niet echt het 

gevoel dat andere dan hun eigen ambities en belangen enige ruimte 

lieten aan democratische en weldenkende invloeden. 

 Het had iets kolderieks: elke partij moet een duit in het zakje doen, 

toen de aanleg van een parkeerplaatsje waar nu groen is wordt soci-

alistisch, christelijk, liberaal en studentgericht benaderd. Verder 

zitten de raadsleden de hele tijd te twitteren en te lachen, het CDA 

voorop, zijn niet met de inhoud bezig (wat ze zeggen is toch op pa-

pier gezet) maar met elkaar en bekenden. Ze spelen Tweede 

Kamertje. De wethouder legde toen uit dat men zelf met het be-

stemmingsplan had ingestemd, punt voorbij. 

 het heeft geen enkele indruk nagelaten 

 Het is al een tijd geleden en ik was toen direct bij een fusie van scho-

len betrokken en er kon ingesproken worden. 

 Het is al erg lang geleden, het ging over een brief die ik had ge-

schreven en daar werd met respect op gereageerd 

 Het is al heel erg lang geleden. Vond het leuk 

 Het is al heel lang geleden en ik weet het niet meer precies. Ik zat 

ooit in het com. vrouwen in de bijstand. 
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 Het is al jaren geleden en het had te maken met het behoud van 

heet eethuisje de Globe. Ik vond het verhelderend en er was ruimte 

voor het publiek om een zegje te doen. Dat viel mij erg mee. 

 Het is al langer geleden, niet met de huidige raadsleden. Wat me al-

tijd opvalt is hoe vaak men de woorden van het  vorig raadslid of 

wethouder  herhaalt om daarna eigenlijk het zelfde te zeggen. Ik ben 

bang dat ik ook een groot gehalte aan eigen ideeën  eerst consta-

teer. ook al is er gerede twijfel aan die ideeën. En wat dan vervolgens 

al te vaak uitloopt op een dure zeperd. 

 Het is al weer lang geleden en ik was toen ook meer direct betrok-

ken bij een aantal onderwerpen, dus interessant. 

 Het is alweer lang geleden 

 Het is gebleken hoe de toenmalige burgemeester een slecht verlie-

zer kan zijn.  

 Het is jaren geleden en het betrof de staat van onderhoud van de 

basisschool waar onze kinderen op zaten. 

 het is lang geleden dat ik een paar keer een raadsvergadering heb 

bezocht  

 het is lang geleden, maar het was oké, van elke partij is een fractie-

voorzitter thuis bij ons koffie komen drinken om met eigen ogen te 

zien hoeveel anders ons wooncomfort is geworden na de uitbouw 

vwn de school tegenover ons huis. 

 het is mij niet geheel duidelijk wat de functie is van de diverse ver-

gaderingen  

 Het maakt echt verschil per commissie hoe ze verlopen en hoe de 

kwaliteit van de betreffende raadsleden is. Van diep bedroevend tot 

een enkel pareltje.  

 Het niveau van de discussies vond ik bijzonder laag. Veel onzinnige 

toevoegingen en tegenstrijdige ‘‘feiten’‘ die zonder meer geaccep-

teerd worden. De inbreng van raadsleden die veel weten over een 

onderwerp wordt gelijkgesteld aan de mening van diegenen die 

minder goed in het dossier zitten. 

 Het nog meer openbaarder dienen te zijn 

 Het onderwerp (drukte en overlast in het Noorderplantsoen) werd 

inhoudelijk zeer onder de maat behandeld. Het was werkelijk bui-

tengewoon oppervlakkig en weinig concreet. 

 Het politieke gebeuren plaatselijk, provinciaal of landelijk is een 

groot spel, waarbij de realiteit uit het oog wordt verloren. Mijn ge-

loof in de politiek is vrijwel tot het nulpunt gedaald.   

 Het waren veelal slecht opgevoerde lagere school toneelstukjes. Of-

tewel, als iedereen de eigen mening van papier opleest, nauwelijks 

op elkaar en elkaars argumenten ingaat maar de eigen frac-

tie(discipline) volgt en achter de eigen inbreng blijft staan, mag je 

ook niets anders verwachten. Uiteraard is dat een gevolg van druk-

bezette mensen die op een maandagavond horen van 

collega_raadsleden van wat ze moeten vinden. Waarom kan ik niet 

meer tikken? 

 Het was afscheid van de raad in 2010, dat was een hele bijzondere 

aangelegenheid. Mooi om eens mee te maken. 

 Het was een commissievergadering met redelijke aandacht voor elke 

woordvoerder van de aanwezige fracties maar ook voor de inspre-

kers uit het publiek! 

 Het was een lange vergadering waarin veel moeilijke taal gebruikt 

werd. Daardoor was het soms moeilijk te volgen. 

 Het was flauwekul, beschouwelijk en tijdsverspilling voor iedereen. 

 het was uit eigen belang dat ik daar was omdat men de subsidie 

voor koren wilde afschaffen en daar ging ons koor tegen protesteren 

 Hmmm 
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 Hoewel het voorzitterschap goed is waren de vergaderingen vaak 

lastig te volgen omdat er veel gerefereerd word aan eerdere (com-

missie)vergaderingen. Om er dan achter te komen wat daar precies 

gezegd/besloten is is vaak een zoektocht die doodloopt. De stukken 

die beschikbaar zijn bij de online gezette  vergaderingen zijn denk ik 

niet compleet (interactief) genoeg om zo in te stappen als er een in-

teressant punt op de agenda staat. Dit zal mensen weerhouden om 

mee te denken/te participeren. 

 Ideaal dat het via internet te volgen is! Publieke tribune oude raad-

zaal ontoegankelijk en stikheet. 

 ik doe dit omdat ik gemeente ambtenaar ben, dus in het kader van 

mijn werk. Anders zou ik niet komen. Ik vind het heel saai. ik zit altijd 

de werken tot ‘‘mijn’‘ onderwerp komt en daarna ben ik direct weg. 

 Ik ging maar ben nu gestopt. Het was al klaar en je kon niets veran-

deren door inbreng.  

 Ik heb bij de begrotingsraad gezeten afgelopen najaar. Ik vond het 

niveau van de vergadering over het algemeen niet tegenvallen. Ook 

het niveau in de commissievergaderingen was over het algemeen 

hoog (goed ingelezen, goede vragen etc.) 

 Ik heb daarbij het vertrouwen in de politiek verloren voor mijn ge-

voel gaat het meer om macht dan om juiste beslissingen nemen 

 Ik heb jaren geleden eens een aantal raadsvergaderingen bijge-

woond, destijds over de herinrichting van de Grote Markten de 

Binnenstad. Op zich een prima vergadering. Het viel me op dat B&W 

op veel gebieden beduidend meer kennis en ervaring had dan de 

raadsleden. Dat is ergens logisch, maar het ‘‘bemoeilijkt’‘ wel de con-

trolerende en initiërende taak van de Raad, was mijn gevoel.   

 Ik heb maar een klein stukje gevolgd. Er werd zoveel heen en weer 

gepraat dat ik de essentie van het verhaal kwijt was. En ik krijg wel 

eens flarden mee van de raadsvergaderingen die mijn vriend (bij be-

langrijke gebeurtenissen) volgt. 

 Ik hen een vergadering gevolgd over de thuiszorg, mijn werkkring. Ik 

vond de vergadering weinig diepgang hebben. 

 Ik kan er geen objectief oordeel over te geven. 

 Ik ken de situatie ook van 30 jaar geleden. Voorheen veel spel, toe-

spelingen op posities van wethouders, veroorzaakt door 

vastgeroeste machtsverhoudingen nu vaak vragen om vragen te stel-

len en daarmee in de belangstelling te komen. Voor redelijk 

voorbereidde geïnteresseerde belangstellenden goed te volgen. 

 ik kon de de voortgang niet goed volgen want ik was niet voldoende 

op de hoogte van de onderwerpen op de agenda. 

 Ik kon de inhoud niet los zien van de politieke spelletjes 

 Ik krijg daarvan het gevoel dat een deel van de raadsleden en wet-

houders er zit ter meedere glorie van zichzelf en geen belang heeft 

bij de mening van die lastige e, vervelende en zeurende burgers. 

 Ik moest zelf een keer inspreken, de andere keren was ik aanwezig 

vanwege het cultuur debat dat gevoerd werd 

 Ik moet eerlijkheidshalve zeggen dat het wel al heel lang geleden is. 

Kan me niet echt herinneren hoe het was.  

 Ik schrok van het ontbreken van inhoudelijke kennis en het viel me 

op dat sommige nog er jong zijn.  

 ik verbaas me er over hoe weinig kennis er is van de inhoud en hoe 

politiek de afwegingen zijn 

 Ik verbaasde me een beetje over hoe 'gewoon',lees informeel, het er 

aan toe ging. 

 Ik vind dat het politieke spel soms het nemen van een goed besluit 

in de weg staat. 

 Ik vind de vergaderingen over het algemeen nogal saai. Interessante 

onderwerpen genoeg, maar het wordt altijd zo breed uitgesponnen. 

 Ik vind raadsvergaderingen over het algemeen wel boeiend zeker zo 

rond begrotingstijd en voor mij speciale thema’‘‘‘s als welzijn onder-

wijs en zorg.  
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 Ik vond dat veel raadsleden hetzelfde zeiden. Iedereen wilde zijn 

zegje doen. Het telkens herhalen van dezelfde standpunten maakt 

de vergadering langdradig. 

 Ik vond de reactie van een burgemeester op een inspreker ver bene-

den peil. Ik ben daar ook van geschrokken. Daarnaast weinig inleving 

van de gemeenteraad op het probleem 

 Ik vond het niet zo spannend. Kon ook aan de onderwerpen liggen 

natuurlijk. 

 Ik vond het schools. 

 Ik vond het teleurstellend dat bleek dat er geen werkelijke invloed of 

inspraak mogelijk was, er was al besloten, zelfs al voor de vergade-

ring begon en wij naar binnen mochten, werd ons medegedeeld. Ik 

hou er niet van als de indruk wordt gewekt dat je als burger inspraak 

hebt, terwijl dat blijkbaar alleen een imagoverhaal voor de bühne is.  

 Ik vraag mij soms af hoe raadsleden zich voorbereiden op de verga-

deringen... Omdat de ideeen en opvattingen de zij soms te berde 

brengen niet overeenkomen met de werkelijkheid 

 Ik was benieuwd naar de standpunten van de partijen inzake een 

bepaalde kwestie.  Daar heb ik kennis van mogen nemen.  Niet 

meert en niet minder.  

 Ik was daar voor mijn werk als verslaggever. Prima te doen! 

 Ik was eerlijk gezegd niet heel erg onder de indruk van het kennisni-

veau van de raadsleden en de vragen die gesteld werden erg 

pietluttig. Maar, dat kwam misschien omdat ik juist op dit onderwerp 

kennis van zaken heb. Mijn idee was dat raadsleden toch meer van 

de hoofdlijnen zouden moeten zijn. 

 Ik was voor een keer Gast van de Raad, heb meegegeten en voelde 

me hartelijk ontvangen. Het was leuk om een indruk te hebben van 

hoe het er in de raad aan toe gaat. 

 Ik werk bij de gemeente. Mijn bezoek was beroepshalve (behande-

ling en stemming tbv kredietaanvraag voor een project) 

 Ik zat er beroepshalve, maar ik vond het interessant  

 informatief 

 informatief 

 Informatief 

 Informatief 

 informatief 

 Informatief 

 informatief, maar ook leerzaam. Goede informatievoorziening 

 Informerend 

 Ingedutte bedoening. Het bestuur en eigenlijk de top van het amb-

telijk apparaat bepalen eigenlijk alles. Raadsgriffier is ook van de 

PVDA dus tegengas krijgen ze nauwelijks. 

 inhoudelijk gingen de vergaderingen best wel de diepte in. Sommige 

raadsleden zijn niet goed voorbereid. De invloed van raads_ of 

commissievergaderingen op het beleid lijkt me beperkt. 

 inhoudelijk zwak _ politieke spelletjes voor de bühne, raadsleden lij-

ken inhoudelijk niet optimaal geïnformeerd (mijn ervaring strekt 

inmiddels uit tot 2 zeer verschillende onderwerpen) 

 Inspreken is lastig.  Je hele verhaal doen in een paar minuten valt 

niet mee.  Ook het resultaat  van de inspraak valt vaak niet mee en is 

lang niet altijd terug te horen in het vervolg van de behandeling. Een 

andere inspraakmogelijkheid, bijvoorbeeld door je reactie via de mail 

naar de raad te sturen en dan uitgenodigd worden om gehoord te 

worden zodat je antwoorden kan geven op vragen die leven bij 

raadsleden of toelichting op je gemailde reactie te sturen is in soms 

beter.   

 insprekende burgers werden niet erg serieus genomen de gemeente 

trekt haar eigen agenda, tenzij iets politiek gevoelig ligt 

 instructief, maar voor mij weinig effectief qua besluitvorming. Ik heb 

jaren in de Ouderen_ raad van de Gemeente gezeten,waar we de 

Gemeente niet en w3l bindend advies gaven. 
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 interesant 

 interessant 

 interessant 

 interessant 

 Interessant 

 Interessant 

 interessant 

 Interessant 

 interessant 

 Interessant 

 Interessant 

 Interessant 

 interessant 

 Interessant 

 Interessant 

 interessant 

 Interessant 

 Interessant 

 Interessant 

 interessant 

 Interessant 

 interessant 

 Interessant 

 interessant 

 interessant 

 Interessant 

 Interessant 

 Interessant  

 interessant  

 Interessant  

 Interessant  

 Interessant  

 interessant  

 Interessant  

 Interessant  

 Interessant , maar soms rommelig. 

 interessant en leerzaam 

 Interessant in die zin dat soms duidelijk is waar de interessegebieden 

van de raadsleden liggen. Bodylanguage zegt dan alles! Jammer dat 

de inspreektijd vaak te kort is, dat kan de kwaliteit van de boodschap 

onbedoeld nadelig beïnvloeden. 

 Interessant maar de vergadering duurde erg lang. ook vond ik het 

voor een doordeweekse dag aan de late kant.  

 Interessant maar soms ook tenenkrommend als je ziet hoe weinig 

raadsleden zich echt willen inzetten voor de burgers. Het gaat alleen 

maar om het politieke spel van gunnen, dwarsliggen en vriendjes 

maken. 

 Interessant maat wel wat langdradig 

 Interessant om bij te wonen. Teleurgesteld wat er uiteindelijk mee 

wordt gedaan. 

 Interessant om dat mee te maken en om te zien hoe betrokken 

sommige raadsleden zijn bij bepaalde onderwerpen.  

 Interessant om een keer te zien hoe het gaat. 

 Interessant om eens mee te maken 

 interessant om eens te zien hoe dat gaat. Om invloed te hebben is 

een gesprek met een gemeente raadslid toch beter 

 Interessant om eens te zien hoe het er aan toegaat. Ik heb bewonde-

ring voor raadsleden die voor een appel en een ei veel 

verantwoordelijkheid hebben en zich inzetten voor de publieke zaak. 

 Interessant om eens te zien, maar lastig te volgen. Ik weet te weinig 

van de meeste onderwerpen om de discussie goed te kunnen vol-

gen. 
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 Interessant om mee te maken, maar ook veel gepraat en weinig wol. 

 Interessant om mee te maken. Het was afgelopen jaar tijdens een 

vierdaagse cursus 'lokale politiek' 

 interessant om mee te maken. vooral omdat iets werd behandelt dat 

voor mijzelf van belang was. ik zal niet snel nog een keer heen gaan. 

 Interessant om te zien hoe we geregeerd worden. Inhoudelijk kon 

het onderwerp van de vergadering me toen niet veel schelen, maar 

als ik zou weten wanneer er een debat is over onderwerpen die me 

aan het hart gaan, zou ik misschien vaker kijken. 

 Interessant om te zien. Helaas met matige internetverbinding, waar-

door stukken werden gemist. 

 interessant omdat het van grote invloed was op mijn werk 

 interessant voor degenen die de stukken gelezen hebben en de dos-

siers kennen 

 Interessant wat onderwerp betreft, maar dodelijk saai in de uitwer-

king. Te gestructureerd met spreektijden. Gevolg: spreektijden 

worden zwijgtijden. Dat is niet de bedoeling van de parlementaire 

democratie. Parlementeren is praten, en dat moet volop en vrijuit 

kunnen gebeuren. 

 interessant, ging over een onderwerp wat mij toen erg aansprak 

 interessant, maar af en toe onnodig langdradig 

 Interessant, maar heb niet het idee dat ze de burger vertegenwoor-

digen 

 interessant, maar langdradig, vooral partijpolitiek, weinig samenwer-

kend. 

 Interessant, maar te langdradig om te bezoeken als het niet over een 

onderwerp gaat dat je direct aangaat. 

 Interessant, vaak omdat het om actuele zaken ging en er beslissin-

gen vielen waar ik bezig was. 

 Interessant, vooral het handje klap op de gang verbaasde mij. 

 Interessant, vooral om standpunten en onderbouwingen van ver-

schillende raadspartijen (en ook B&W) te horen/zien 

 interessant. 

 interessant. 

 Interessant. 

 Interessant. 

 Interessant. 

 Interessant. 

 Interessant. 

 Interessant.  

 interessant. er was debat, en het was een interessant onderwerp 

 interessant. Hangt van onderwerp af. o.a goede hoorzitting over ge-

othermie 

 Interessant. Het ging over de Stadjerspas en dat die zou verdwijnen. 

Iemand die ik kende had spreektijd gevraagd en gekregen om haar 

bezwaren tegen de verdwijning toe te lichten. 

 Interessant. Wel een beetje gedoe voor de bühne, Je krijgt het idee 

dat de echte politiek buiten of in de wandelgangen gebeurt.  

 Interessante onderwerpen, maar te langdradig. 

 interresant 

 Interresant. 

 Interressant. 

 interressant. 

 Interssant 

 intressant 

 Inzichtgevend 

 Inzichtgevend. 

 Is al een tijd geleden... Vond het erg tijdrovend om naar te (blijven) 

kijken 

 Is al lang geleden maar interessant om eens mee te maken  
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 Is al weer een aantal jaren geleden en had specifiek doel. Vergade-

ringen waren toen in elk geval tamelijk saai en langdradig. 

 Is meer dan 15 jaar geleden.... Wat ik mij er van herinner was het een 

vergadering als alle andere. 

 is wel meer dan 30 jaar geleden 

 ja wel helder, maar toch ook een beetje sloom en log vergaderappa-

raat 

 Ja, het is politiek 

 Je bent toeschouwer dus eigenlijk heb je er niet zoveel aan. 

 Je krijgt wat inzicht in de gemeentepolitiek. 

 Je zou wat meer ruimte moeten geven aan individuele meningen 

vanuit de gemeenschap. 

 Kan ik niet veel van zeggen. Was te lang geleden. 

 Klinkt allemaal goed. Missen veel kennis  

 kreeg indruk dat van tevoren al duidelijk was hoe stemming zou zijn, 

dus had bespreking niet zoveel zin meer. zinnige punten ingebracht, 

niets mee gedaan 

 landradig, zou veel korter en bondiger kunnen 

 Lang en lang van stof. Wel goed inhoudelijk. Ik zou de vergaderin-

gen wel minder lang van stof maken of minder onderwerpen per 

vergadering, hierdoor ook meer aantrekkelijk voor breder publiek die 

ook betrokken willen zijn met hun omgeving. 

 lang geleden, het gaat zijn eigen gang, men bedient zich van jargon 

ook in een gesprek (bijv. het 'signaal' is ... enz, je hebt het gevoel dat 

het ze niets interesseert) 

 lang geleden. Ik was toen inhoudelijk betrokken bij een onderwerp, 

maar ik weet niet meer wat ik er van vond. 

 Lang, niet altijd even interessant 

 Langdradig en erg vervelend.  

 Langdradig en ietwat saai, hoewel dit wel afhankelijk was van het 

thema. 

 Langdradig en veel te veel door emotie en belangen gedreven, in 

plaats van door logica en redelijkheid. 

 langdradig, maar ik hou dan ook niet van vergaderen 

 langdradig. Iedere partij wil graag zijn zegje doen. 

 Langdurige aangelegenheid en gern dialoog met degene die in-

spreejt 

 langer geleden, niet relevant voor dit college  

 Leek erg chaotisch maar zat waarschijnlijk wel lijn in.  

 Leek me goed georganiseerd. Kreeg de indruk dat sommige raadsle-

den pas op het laatste moment (tijdens de vergadering) hun stukken 

lazen. 

 Leerzaam 

 Leerzaam 

 Leerzaam en leuk om eens meegemaakt te hebben 

 leerzaam om de interactie van raadsleden/politieke partijen in wer-

king te zien 

 Leerzaam om eens een keer mee te maken! 

 Leerzaam. 

 Leerzaam. Is wel afhankelijk van het onderwerp. 

 Leerzaam. Je ziet een keer hoe het er toe gaat. 

 Leuk 

 leuk dat dit via een livestream te volgen is. Het blijft alleen wel poli-

tiek en is erg traag met te veel compromissen 

 Leuk en interessant. 

 leuk en spannend 

 leuk mee te maken 

 Leuk om een keer mee te maken voor een specifiek onderwerp. 

 Leuk om eens mee te maken. Dit was jaren geleden met de Bewo-

nersorganisatie Beijum 

 leuk om mee te maken, niet altijd duidelijk hoe de spelregels zijn 

(geschreven en ongeschreven) 
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 levendig 

 Lid van het Brugwachter committee de Hunze van Starckenborg  

 Ligt aan de onderwerpen waar het over gaat. 

 Live stream is prettig. Is het ook goed bekend dat dit een mogelijk-

heid is?  

 Matig 

 matig 

 Matig interessant 

 matig, maar het is al lang geleden 

 Matig, maar het is vele jaren geleden., 

 meestal erg saai 

 Meestal kijk ik alleen naar de delen van de raads_ of commis-

sie_vergaderingen waarin voor mij interessante onderwerpen worden 

behandeld. En ik vind de discussie meestal levendig en de woord-

voering van de meeste raadsleden goed te begrijpen. Wethouders 

willen nog wel eens zo in het onderwerp zitten dat ik niet goed meer 

snap wat ze bedoelen. En als het over de begroting gaat volg ik het 

ook niet goed. 

 Meestal saai 

 Meestal te zwart wit. Links tegen rechts terwijl het om de stad Gro-

ningen gaat en vaak niet of het een links of rechts standpunt is. 

 Meestal voorspelbaar. Jammer dat er weinig echte discussie is. Lijken 

de partijen in wezen te veel opgeklaard?  Of durft men te weinig een 

statement te maken? 

 Micromanagement 

 Mijn ervaring is al weer een aantal jaren geleden, maar in het alge-

meen vond ik ze te formeel 

 Moeilijk in te schatten, wanneer je de schriftelijke stukken niet kent 

 Moeilijk te volgen wanneer je niet goed ingevoerd bent. 

 Moet allemaal snel snel 

 Mooi dat er digitale stemkastjes zijn, goed dat het online te volgen 

is, duurt vaak wel lang in raadsvergadering en is dan soms meer poli-

tiek spel terwijl in commissievergadering eigenlijk alles al 

bediscussieerd is en wordt discussie opnieuw gedaan.  

 nep. slappe hap 

 Neutraal ofwel niet echt boeiend maar wel gericht op inhoud 

 niet  altijd even duidelijk 

 Niet alles is even spannend, maar via internet kun je specifiek naar 

het onderwerp dat je interesseert kijken. 

 Niet altijd duidelijkheid of een concreet antwoord 

 Niet bijster interessant  

 Niet bijzonder interessant 

 niet echt boeiend 

 Niet echt geinterreseerd te veel raadsleden zitten te spleen met Hun 

Telefonica of tablet 

 niet echt spannend, niet duidelijk waarom sommige vragen niet ge-

steld werden. 

 Niet elk raads of commissielid was even goed ingelezen of kwam 

even geïnteresseerd over. Soms erg veel onderwerpen die er door-

heen gejaagd moeten worden. 

 Niet erg boeiend. Het wordt erg strak geregisseerd en de spreektijd 

is beperkt. Het vuurwerk ontbreekt 

 Niet erg tevredenstellend. Weinig tot geen ruimte voor insprekers. 

Reacties van wethouders vaag en afhoudend. Van 'echt' politiek de-

bat was er nauwelijks sprake. 

 Niet in het afgelopen jaar, wel meerdere jaren geleden. Er werd rede-

lijk zakelijk vergaderd. De betrokkenheid van de raadsleden leek 

behoorlijk groot. 

 Niet meer van deze tijd, ouderwets, traag, ineffectief, iedereen zit op 

zijn smartphone te koekeloeren.  

 niet voor hehaling vatbaar 
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 Niets zeggend. 

 Niks bijzonders.  

 nogal formeel 

 nuttig omdat het over een voor mij relevant onderwerp ging 

 Nuttig. 

 nuttige informatie 

 ok 

 Ok 

 OK. Het is natuurlijk ook voor een deel een formele bezigheid en dat 

moet ook. 

 oke 

 Okee  

 Om het goed te volgen moet je meer in de onderwerpen zitten dan 

ik met een paar bezoeken ben. 

 Om je te ergeren. De raad neemt met onvoldoende controle op ge-

presenteerde feiten en cijfers gepresenteerde voorstellen over. 

 Onbegrijpelijke onzin. Flut vragen en geen antwoord van de wet-

houders. 

 Onderwerp interressant, proces en taal teveel vaktaal 

 Ondoorzichtelihk voor burgers 

 onduidelijk 

 Onthutsend 

 Ontluisterd om te zien hoe de politiek werkt.  

 Op zich prima maar  Wel veel bestuurderstaal. En het resultaat mag 

meer centraal staan ipv elkaar vliegen af te vangen. 

 Op zich vind ik de kwaliteit van discussies goed. Niet echt spette-

rend, maar ze zijn wel redelijk gedegen. 

 Op zich wel interessant, maar het gaat heel lang en diep over een re-

latief klein onderwerp. Vergaderingen zijn natuurlijk niet afgestemd 

op de luisteraar. 

 Opvallend dat sommige leden zeer weinig kennis van de inhoud 

hebben. Behalve als het onderwerp goed in hun eigen (politieke) 

straatje komt. 

 Opvallend de tegenstellingen die er zijn 

 ordelijk en goed 

 Ordelijk, netjes. 

 Over de nieuw participatie wet vond ik interessant. De ander (par-

keerbeleid via internet) vrij saai eigenlijk.  

 Over het algemeen volgt de raad het college. Er wordt niet geluisterd 

naar de inwoners tijdens het inspreken. De standpunten staan al vast. 

 Over het algemeen zijn de vergaderingen oersaai. 

 Politieke praat zonder inhoudelijke zaken. Men praat over geld en 

bezuinigen of verantwoord uitgeven, maar de politiek gaat alleen 

maar uit van personen en hun eigen belang. 

 Poppekast 

 poppenkast. 

 Prima 

 Prima 

 prima 

 Prima 

 Prima 

 prima 

 prima je blijft op de hoogte  wie voor of tegen is en ruimte geeft aan 

anderen 

 Prima maar lastig te volgen 

 Prima! 

 Prima, goed te volgen  (al lang geleden trouwens) 

 prima, goede discussies 

 prima, maar niet zo goed te volgen 

 Prima, zoals verwacht, uitkomst zoals gewenst en dus prettig. 

 Prima. 
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 Prima. 

 Prima. 

 Procedureel en ambtelijk en langdradig in besluitvorming  

 Professioneel, maar vaak te politiek: oneens of eens zijn omdat het 

de coalitie/oppositie betreft. Toch nog iets inbrengen als het al door 

andere partijen is ingebracht. veel voor de bühne  

 raad heeft een te lange pauze 

 Raadsleden hebben weinig inhoudelijke kennis over vraagstukken. 

De indruk bestaat dat zij zich onvoldoende inlezen en laten informe-

ren door deskundigen. 

 Raadsvergaderingen hebben nog wel eens het karakter van een 

commissievergadering: er wordt niks nieuws aan het licht gebracht. 

De raadscommissies zijn weliswaar lang, maar inhoudelijk wel altijd 

van belang en daarmee ook interessant om te volgen.  

 redelijk 

 redelijk 

 Redelijk evenwichtig. Op zich vind ik het wel vreemd, dat een wet-

houder pas op raadsinspraak vanaf de tribune hoeft te reageren als 

een raadslid het punt overneemt. Vergelijk de procedure bij de pro-

vincie. Daar krijg je als inspreker antwoord van de gedeputeerde en 

vervolgens in 2de ronde kun je vervolgens weer ingaan als inspreker 

op dat antwoord 

 Redelijk goed: we hebben een raad waar menig gemeente jaloers op 

zou zijn. 

 Redelijk goede vergaderingen. 

 Redelijk interessant 

 Redelijk interessant 

 Redelijk voorgekookt en voorspelbaar. Weinig debat dat lijdt tot 

nieuwe standpunten. Met inspraak wordt weinig gedaan. Relevante 

stakeholders worden zelden vooraf gepolst. 

 rommelig 

 Rommelig plus steeds oude koeien uit de sloot halen, onwaarheden 

vertellen, niet goed ingelezen hebben etc..  dus slecht zootje...  

 Rommelig, iedereen sjouwt in en uit,  

 rommelig, korte inspreektijd voor burgers 

 Rommelig, voorgekookt, weinig inhoudelijke uitwisseling van argu-

menten, weinig tot geen ruimte voor inhoudelijke discussie tussen 

raadsleden en met B&W. Dus voor de bezoekers niet interessant. 

 saaai 

 saai 

 saai 

 saai 

 saai 

 Saai 

 Saai 

 saai 

 Saai 

 Saai 

 saai 

 saai 

 Saai 

 Saai 

 saai 

 saai ,veel interrupties, en meeste onderwerpen waren niet zo belang-

rijk  

 saai en zinloos 

 Saai veel gepraat en lang 

 saai, 

 Saai, beschermend en rommelig 

 saai, hamerstukken. 
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 Saai, sommige leden zijn niet geïnteresseerd. Ik merk dat men van 

een aantal zaken totaal geen verstand heeft en met mooie woorden 

dit verbloemen. 

 Saai.  

 Saai. Poolse landdag. Tot mijn verbijstering is het aantal spreekminu-

ten bij voorbaat gelimiteerd. Niet alle raadsleden reageren adequaat 

op elkaars argumenten, maar noemen van te voren ingenomen stel-

lingen op. 

 Saaie boel 

 Saaie boel en bij de zittende collegepartijen weinig feeling met de 

burger te bespeuren. 

 saaie! 

 Schandalige vertoning. Het was net of ik een toneel voorstelling bij 

woonde. 

 slaapverwekkend  veel na praters 

 Slecht geïnformeerde raadsleden die de historie van een bepaald 

project niet blijken te kennen en om stukken vragen die gewoon 

reeds eerder beschikbaar zijn gesteld. 

 Slecht voorbereide raadsleden. Matige discussie en argumenten. 

Slechte besluiten 

 Slechte communicatie, weinig naar elkaar luisteren 

 Sommige raadsleden hebben de vergaderpunten nauwelijks voorbe-

reid. Dat is beangstigend zij nemen wél de besluiten! 

 Soms een matige dossierkennis. Ze zijn ons altijd goed gezind ( 

Voedselbank). Maar in een stad waar de armoede onder kinderen 

ongekend hoog is (20%), zou je denken: dat wil je als politiek niet! 

 Soms interessant, maar soms ook buitengewoon langdradig. Vooral 

de verhalen die (soms geheel ten onrechte, omdat ze maar zijdelings 

met het agendapunt te maken hebben) voor de bühne worden ge-

houden, maken de vergaderingen vervelend lang. Ik vind het mooi 

dat de vergaderingen via internet te volgen zijn. 

 soms interessant, soms saai 

 Soms lastig te volgen. De agenda wordt wel eens aangepast of men 

komt niet aan de behandeling van een agendapunt toe. Tribunes zijn 

niet erg comfortabel als het een lange zit is.  

 soms te langdraderig. 

 soms wel interessant, over het algemeen weinig inspraak 

 Soms wel langdradig, hoe begrijpelijk ook! 

 Spannend en heel moeilijk omdat je geen enkele mogelijkheid hebt 

je er mee te bemoeien. 

 spannend en interessant 

 Stadhuis goed Via internet slecht. Kwaliteit stream is beroerd 

 Statisch, niet altijd inhoudelijk. 

 Steriel, er wordt te weinig rekening gehouden met bewoners. De be-

doeling is dat bewoners inspraak behoren te hebben met b.v. bouw 

voor jongerenhuisvesting maar in de praktijk komt daar niets van te-

recht. In geval van door de Gemeente een uitnodiging voor overleg 

kan beter gezegd worden uitnodiging voor mededelingen en dat is 

heel iets anders!! Bla, Bla ,Bla. 

 Stijf 

 Strak schema, goede voorzitter.  

 Tam. Weinig (echt politiek) debat.  

 Te afstandelijk 

 Te formeel en daarmee vaak saai of ... Teveel elkaars ‘‘vliegen afvan-

gen’‘ 

 te lang geleden 

 Te lang geleden  

 Te lang geleden (zeker 7 of 8 jaar) om daar nu nog een beoordeling 

van te geven. 

 Te lang geleden om daar iets zinngs over te zeggen, maar naar aan-

leiding van de raadsvergadering was het wel één keer maar nooit 

weer. 
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 te lang geleden, geen commentaar 

 Te lang geleden, kan ik me niet meer herinneren. 

 Te weinig confronterend met gevolgen. Eigenlijk zou ieder raadsbe-

sluit na een bepaalde tijd geevalueerd moeten worden 

 te weinig het belang van de inwoners voorop en dus teveel (par-

tij)politiek 

 Te weinig spreektijd voor aanwezigen/belangstellenden 

 Technisch maar interessant  

 teleerstellend weinig inhoud en totaal geen beweging iedereen ratelt 

zijn standpunten af maar er gebeurt niets 

 Teleurgesteld 

 teleurstellend 

 Teleurstellend 

 Teleurstellend. Weinig dialoog, raadsleden lezen voorgekookte tekst 

voor, van uitwisseling van gedachten en toetsen van mensingen zag 

ik weinig. Laat staan dat het college openstond voor ideeen van 

raadsleden (niet!) 

 tenenkrommend 

 Tenenkrommend!!   vragen worden ontweken en er wordt op een 

'nette' manier gemeen met elkaar omgegaan. Bijvoorbeeld door wel 

in te gaan op een detail (een verkeerd gebruikt woordje oid) en zo 

iemand in een hoek te drukken en het debat af te leiden van het 

grotere/gedeelde geheel. Verder zijn veelal de ego’‘s van de volks-

vertegenwoordigers groter dan het besef er te zitten namens en 

voor de stadjers.  

 Tijd om insprekers te horen (2_3 minuten) is erg kort, en er is geen 

mogelijkheid om te inspreker vragen te stellen. Dat maakt het in-

spreken op zo’‘n bijeenkomst een beetje een show/zoethoudertje 

voor de burger. 

 Tijdens een gesprek worden er toezeggingen gedaan maar achteraf 

krijg je geen hier geen reactie meer op. 

 Tja.... Als burger heb je hier niks te zoeken. Zeker als al van te voren 

verteld wordt dat je als burger beter voor de vergadering je punt 

kunt maken richting raadsleden. Inspraak tijdens de commissie is een 

farce. Daarnaast staat zo’n vergadering bol van de 

ons_kent_ons_praatjes en is het een en al politiek geneuzel. Dit staat 

ver af van de burgerij. 

 Toch wel lastig om eea terug te vinden. Een heldere structuur en 

transparantie is lastig te vinden voor een leek. 

 Toneel. standpunt partijen staat van te voren vast. 

 Toneelstukje 

 Typisch politiek. Veel praten, weinig direct. Soms wollig taalgebruik. 

 U had beter kunnen vragen, wat ik NIET vond 

 Vaag, kon af en toe niet goed begrijpen waar het over ging. Is wel 

alweer 8 jaar geleden.... 

 Vaak laat de leiding te wensen over. Zou gestrucureerder moeten. 

 Vaak onduidelijke structuur en communicatie. Je moet aardig in de 

materie zitten 

 Van een schrikbarend laag niveau 

 variërend van niveau, tempo en informatie 

 Veel gedoe om niets. Geschreeuw voor de bühne, discussies die al-

leen door ingewijden te begrijpen zijn. 

 Veel gepraat en betrekkelijk weinig wol 

 Veel gepraat over de kleinste zeken. Moeilijk om er geïnteresseerd 

naar te blijven luisteren.  

 Veel gepraat, weinig wol. Herhaling van bekende standpunten 
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 Veel luisteren naar elkaars argumenten en benaderingen van het on-

derwerp. Burgers werden gehoord maar in mijn beleving 

onvoldoende naar geluisterd. Onvoldoende, vanuit de gemeente-

raad, naar de doelstelling van de gemeente namelijk 

'Burgerparticipatie'. Als de burger mee mag denken en praten over 

de toekomst van zijn leef_ en woonomgeving dan moet de raad niet 

alleen horen maar ook luisteren.  

 Veel mensen zijn erg breedsprakig en herhalen vaak wat al gezegd 

is. Daardoor duurt het veel langer dan nodig zou zijn 

 veel praten, weinig duidelijkheid 

 Veel raadsleden komen ongeïnteresseerd en slecht geïnformeerd 

over. 

 Veel schorsingen, veel zwart/wit denken, weinig luisteren en naar ge-

zamenlijkheid zoeken. Teleurstellend 

 veel te politiek, dwz: teveel omslag van woorden, teveel slagen om 

de arm, te weinig eenduidigheid over de eigen standpunten je vóélt 

vrijwel overal de (abstracte) relatie met ieder ander mogelijk onder-

werp doorheen, om daarover iets te kunnen 'uitruilen'. 

 Veel voor de buhne. 

 VEEL WOORDEN WEINIG WOL 

 Veel zelfingenomen onnozelheid van mensen die weinig ter zake 

kundig zijn. 

 vermakelijk. zeker gezien de complete onzin/leugens die sommige 

raadslieden uitkramen. ik vraag me wel eens af wat bepaalde partijen 

bezield om volstrekt idiote figuren op een kieslijst te zetten.  

 Verschrikkelijke achterkamertjespolitiek. Nog ten tijde van de heer 

Schmink 

 Viel enorm tegen. Ik had veel meer dynamiek verwacht van raadsle-

den. Zij zijn toch de vertegenwoordigers van de inwoners van 

Groningen? Ik vond hun houding mat, met uitzondering van de 

Stadspartij op dat moment. Ik merkte dat zij zich niet of nauwelijks 

hadden verdiept in de onderwerpen en voor mijn gevoel deden ze 

het af met een zwak antwoord op het gevraagde. De raad mag zich 

wat dat betreft wat meer laten horen en zien.  

 Viel niet tegen 

 viel tegen 

 Vond het best interessant. 

 voor insiders  

 Vooral informatief. Met de mening van bewoners werd weinig reke-

ning gehouden. 

 Vooral rond de wisseling na de verkiezingen was het erg knullig dat 

raadsleden niet op de hoogte lijken te zijn van grote projecten. 

Vraag me af of ze wel echt op de hoogte willen zijn dan. 

 vooringenomen 

 Voorspelbaar 

 voorspelbaar  

 Vreselijk saai en langdradig. 

 Vreselijk. Het college gaat zijn gang. Raadsleden werden afgeser-

veerd. 

 Vrij duidelijk 

 Vrij nutteloos 

 Vrij procedureel 

 W 

 Wanneer ik zelf niet actief kan participeren in een vergadering vind 

ik het niet heel interessant om het bij te wonen. Dit heeft niks met de 

inhoud van de vergadering te maken, maar met mijn eigen drive om 

deel te willen nemen.  

 Waren aanwezig als gast van de raad, was interessant 
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 Warm, nog net mijn T_shirt niet ook uitgetrokken, de wethouder 

hield zijn colbert aan en er ging geen raam open. Er was geen rond-

vraag voor het publiek... 

 warrig vooral, men laat elkaar niet uitspreken .... 

 Was afscheid van Jan Evenhuis 

 Was er zelf ambtshalve bij betrokken, bijvoorbeeld bij behandeling 

jaarverslag van de bezwaarcommissie sociale zaken en werk. Altijd 

met genoegen bijgewoond. 

 was in gebouw van de zeilvereniging aan het Paterswoldse meer. 

Vond het een farce. Het leuke was : gelijk denkenden te ontmoeten. 

 was jaren geleden 

 was over een onderwerp dat op dat moment erg belangrijk was.  

 Was verbaasd hoe weinig kennis raadsleden hebben over bepaalde 

onderwerpen, het eigen beleidsplan tegenspreken en vervolgens be-

langrijke besluiten maken terwijl de onderliggende stukken elkaar 

tegen spreken. 

 Was wel leuk,en heb me wel vermaakt. 

 Wat een stel. Hebben wij daar op gestemd? 

 Wat een tamme bende! De ruimte die er is voor debat wordt niet 

aangegrepen door zittende partijen. Men is in slaap gesust, met het 

college meestemmen is het devies! 

 Wat ik daar van vindt hangt erg van het behandelde onderwerp af en 

van wat er uitkomt. Soms blijken de meeste raadsleden totaal niet te 

weten waar ze het nou eigenlijk over hebben een andere keer blijken 

er een paar goed ingevoerde raadsleden te zijn ,wat de discusside 

positief beinvloed. een enkele keer blijkt informatie uit de inspraakl 

injderdaad meteen meegenomen te worden in de opvattimngen van 

sommige raadsleden een andere keer wordt het weer totaal gene-

geerd.  

 Wat langdradig, mensen kunnen zo vaak met onnozele redeneringen 

komen om een voorstel toch af te blazen of door te laten gaan. Of ze 

kraken elkaar af.  

 we praten erg veel maar zeggen niets.en volgen gewoon de ingesla-

gen weg. 

 Weinig constructief. 

 Weinig effectief 

 Weinig inspirerend (was niet in de stad!) 

 weinig inspirerend. VOorlezen van een stel a4tjes. Weinig discussie 

en debat. De beantwoording door wethouders/ college is eigenlijk 

het hoogtepunt. Verdedigen van het beleid en reageren op het mo-

ment is een vak.  

 Weinig praktisch en pragmatisch 

 Weinig tot geen nieuws waar ik wat aan had 

 wel goed 

 Wel goed, maar wel wat langdradig 

 wel goed. er zijn wel erg vee partijen die hun zegje moeten doen. 

 wel interessant om eens mee te maken. 

 Wel interessant om eens mee te maken. 

 wel interessant, maar het gaat vaak ook niet altijd door tot de kern 

van het vraagstuk. Heeft ook te maken dat iedere partij zijn eigen 

belang en achterban vertegenwoordigd. Dus dat is ook wel logisch. 

Alleen kom je zo niet altijd tot de oplossing door te kijken naar oor-

zaken van vraagstukken.  

 Wel interessant. 

 Wel interessant.  

 wel vrij interessant maar niet opzienbarend 

 Wel wat stroperig 

 Wisselend. De soms wat afgemeten tijd slaat een echt debat soms 

dood 

 wordt slecht geluisterd naar elkaar 
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 Zakelijk (is OK) 

 zakelijk en helder. goede plek om dingen duidelijk te maken vanuit 

de eigen kennis 

 zakelijk, goed geleid, professioneel. alleen teleurstellend dat er geen 

waterkan staat op de publieke tribune. verder overal. 

 ze duren lang..  veel raadsleden die anderen napraten of onzinnige 

tegenwerpingen doen als politiek spel.  

 Ze waren in de commissie onder de indruk van onze argumenten 

maar er gebeurde toch weinig mee. 

 Zeer interessant 

 Zeer interessant, daardoor weet je hoe de politiek een beetje de be-

sluiten neemt. 

 Zeer zakelijk. Wordt er vanuit de eigen achtergrond gereageerd en 

minder in interactie met elkaar en de bewoners. 

 Zijn vaak hamerstukken. Er spelen vaak andere belangen dan dat van 

de burgers van Groningen. 

 Zinvol.  

 Zo af en toe goede debatten 

 Zo hoort er vergaderd te worden. 

 Zonder dossier kennis is het niet te volgen 

 Zulke vergaderingen zijn vooral geschikt voor vlotte praters, niet 

voor mensen die nadenken 

Vraag 9: Bent u bekend met de taken van de gemeenteraad? 

 controleren van het stadsbestuur 

 aannemen of verwerpen van dingen die het college heeft bedacht. 

moties en amendementen indienen. debatteren over de plannen met 

het college, contact met betrokken bewoners van de gemeente over 

de plannen van het college. 

 advies aan BW 

 advies uitbrengen over besluiten die de gemeente moet nemen, be-

leid vaststellen etc. 

 adviseren en controleren van b&w 

 afwegen belangen 

 Algeheel bekend 

 algemeen 

 algemeen bestuur van de gemeente 

 algemene beleidslijnen, controle van B en W 

 Als gekozen volksvertegenwoordigers beleid bepalen en uitvoeren. 

 als oplettende burger 

 B&W adviseren n.a.v. zaken die er bij de burgers spelen en waar zij 

via bijv. spreekuren lucht van hebben gekegen. 

 B&W controleren 

 B&W controleren 

 B&W 'controleren en beinvloeden' 

 B&W controleren, beleidsbeslissingen maken 

 Be lasting innen 

 begroting 

 Begrotingen vaststellen , verordeningen vaststellen de uitvoering van 

besluiten controleren  het College van B & Wbenoemen , beleidsno-

tities vaststellen etc. 

 behartigen van de belangen van de burger en de stad 

 belangen behartigen v/d bewoners, heb meer de  indruk dat men er 

voor zichzelf zit. 

 Belangenafwegingen maken 

 belangrijkste orgaan van de gemeente, controleert het college, stelt 

de begroting 

 beleid 

 Beleid (en financiën) van de gemeente bepalen college B&W contro-

leren 

 Beleid (mede) bepalen en controleren B&W 
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 beleid bepalen 

 beleid bepalen en controle b en w 

 beleid bepalen en controleren 

 beleid bepalen en controleren van gemeentelijke taken 

 Beleid bepalen op hoofdlijnen en controleren of een en ander goed 

wordt uitgevoerd 

 beleid bepalen, BenW controleren, ook mbt financien 

 beleid bepalen, verordeningen vaststellen, onderdeel productiepro-

ces bestemmingsplannen 

 Beleid en besluitvorming 

 Beleid en financiën gemeente 

 beleid gemeente bepalen, college van B&W (financieel) controleren 

 beleid maken controleren van B&W 

 beleid maken en beleid College controleren/kiezers vertegenwoordi-

gen via de partijlijn 

 beleid op onderwijs, cultuur , sport etc. 

 Beleid uitzetten 

 Beleid, mij vertegenwoordigen, B&W controleren 

 beleid, wmo, milieudienst evenementen, geld uitgeven aan forum etc 

etc 

 Beleidmaker voor de gemeente groningen 

 beleids vaststelling en controle 

 Beleids_ en besluitvorming , uitvoering en voortgangscontro-

le.Contact in de gemeente. 

 Beleidsbepalend 

 beleidsbepalend 

 beoordelen van voorstellen van B & W, en ook zelf met vorstellen 

komen 

 bepaald de hoofdlijnen van het beleid en controleert of het college 

van b&w dit goed uitvoert 

 Bepaalt het beleid en stelt begroting vast 

 bepaalt hoofdlijnen beleid gemeente en controleert of BenW hierin 

juist handelen, gaat over de gemeentebegroting 

 bepalen beleid en controleren of B&W dit goed uitvoert 

 bepalen de hoofdlijnen van het beleid van de gemeente en controle-

ren of het college van burgemeester en wethouders dit goed 

uitvoert 

 bepalen/bijsturen van zorg, economisch klimaat, openbare orde, 

kunst in de stad. 

 beslissen over alle zaken die de inwoners van de gemeente Gronin-

gen betreft 

 beslissen over gemeentelijk beleid 

 beslissen over gemeentezaken 

 Beslissen over zaken die stad aangaan 

 Beslissingen nemen 

 Besluiten en advies 

 Besluiten nemen over gemeentelijke kwesties 

 Besluiten over collegevoorstellen en controlerende functie 

 Besluitvormend 

 besluitvormend 

 besluitvormend 

 besluitvorming 

 besluitvorming 

 besluitvorming 

 besluitvorming 

 besluitvorming, controleren van college 

 Besruren van de gemeente met al zijn facetten.de welstandscommis-

sie zou taak moeten overdragen aan de gemeenteraad. Dan worden 

bbouwprojecten hopelijk minder lang opgehouden. 

 bestemmingplannen 

 bestemnmingsplannen, huisvesting, zorg, .. 

 besturen 
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 besturen gemeente 

 besturen stad 

 Besturen stad 

 besturen stad 

 besturen van de gemeente 

 besturen van de gemeente 

 besturen van de gemeente 

 besturen van de gemeente 

 besturen van de stad 

 besturen van de stad Groningen 

 Besturen van de stad Groningen 

 Besturen van de stad, belangen van burgers vertegenwoordigen. 

 besturen van gemeente Groningen 

 bestuur door wethouders controleren 

 bestuur van de gemeente 

 bestuur van de gemeente, vuilnis scheiding 

 bestuur,orde,veiligheid,cultuur,financieen etc. 

 bestuurscontrole 

 bestuurt de stad 

 Bewaking van B&W 

 budget eerlijk verdelen en verstandig inzetten 

 Budgetrecht 

 burgers vertegenwoordigen 

 college controleren 

 college controleren, burger vertegenwoordigen 

 Conform de Gemeentewet en WMO, veiligheid, verordeningen, ruim-

telijke ordening, ozb, reiniging etc.alles wat niet provinciaal en 

landelijk is geregeld dus. 

 contact met het volk 

 contorleren van het college van B&W en zelf met initatiefvoorstellen 

komen/zaken op de politieke agenda zetten 

 contrleren taken burgemeester en wethouders en volgen eigen 

ideen achterban 

 controle B&W 

 Controle B&W 

 controle B&W, bepalen beleid, maakt begroting 

 controle B&W, initiatieven naar B&W 

 controle B&W. Bijstellen van voorgenomen beleid 

 controle beleidsuitvoering door B&W 

 Controle burgemeester en wethouders, beleidvoeren 

 Controle college 

 Controle college b&w,zelf beleid initiëren 

 controle en advies B&W 

 controle en beïnvloeden van besluitvorming op lokaal niveau 

 controle en fiatteren besluiten 

 Controle en goedkeuring geven aan wat B&W heeft bedacht 

 controle en initiatieven nemen 

 controle gemeentebestuur 

 Controle op b& w 

 controle op B&W 

 Controle op college b&w 

 controle van B&W 

 controle van B&W 

 Controle van B&W 

 Controle van B&W 

 controle van BenW, de laatste stem hebben bij het nemen van be-

sluiten. 

 controle van besluiten B&W 

 Controle van college 

 Controle van gemeentebeleid 

 controle van het bestuur, vertegenwoordiging bewoners 

 controle van het College 
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 controle van het college en mede beleidsbepalend 

 controle van het College van B&W budgetrecht 

 controle van het dagelijks bestuur van de gemeente: lees college van 

B&W 

 controle wetgever,ideeen aandragen 

 controle wethouders 

 Controle, kaders stellen, volksvertegenwoordiging 

 controleert college, in principe baas van de stad. 

 Controleert het bestuur 

 controleert het bestuur en neemt besluiten 

 controleert het college en is daarmee hoogste orgaan van de ge-

meente 

 Controleert het dagelijks bestuur van de gemeente. 

 controlen van b&w en stemmen over raadsbesluiten 

 controleren 

 controleren b en w 

 Controleren B&W 

 Controleren b&w 

 controleren B&W 

 controleren B&W 

 Controleren b&w 

 controleren B&W mbt realisatie collegeprogramma, beleid eigen 

partij verwoorden, ... 

 controleren B&W, initiatief voorstellen indienen 

 controleren B&W, volksvertegenwoordiger zijn 

 controleren B&W. besluitvorming, etc.. 

 controleren beleid van b+w 

 controleren bestuur, en wetgeving 

 controleren burgemeester en wethouders 

 Controleren college 

 Controleren college B&W 

 Controleren College B&W, uitzetten algemene kaders voor het be-

leid, het vertegenwoordigen van de Groningers in het 

gemeentebestuur. 

 controleren college en aandragen betere voorstellen 

 Controleren college op taken, financiën etc. En met eigen initiatieven 

komen. 

 Controleren college, door reguliere vergaderingen, vragen en inter-

pellaties, moties al dan niet instemmen met raadsvoorstellen, 

initatiefvoorstellen. 

 controleren en aansturen van het college 

 controleren en adviseren B&W 

 controleren en ideeën leveren 

 controleren en initietief nemen 

 controleren en sturen van B&W 

 controleren of B&W hun taken naar behoren vervullen, voorstellen 

voor beleid indienen 

 controleren van b en w 

 controleren van B&W 

 Controleren van B&W 

 controleren van B&W. Voorstellen van B&W aannemen/verwerpen 

wijzigen (‘‘wetgevende macht’‘ in de gemeente’‘) 

 controleren van bestuur 

 controleren van College, initiatiefvoorstellen doen 

 controleren van de uitvoerende macht 

 controleren van de wethouders en burgemeester 

 controleren van het beleid van B&W 

 controleren van het bestuur en zelf proberen het beleid te beinvloe-

den 

 Controleren van het college 

 controleren van het college 

 controleren van het college B&W, goedkeuren besluiten 
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 Controleren van het college instemmen, amenderen of afwijzen van 

de collegevoorstellen. 

 Controleren van het college, komen met initiatief voorstellen/moties 

e.d. 

 Controleren van het College, volksvertegenwoordiging en belangen-

behartiging 

 controleren van het College. 

 Controleren van het gemeentebestuur 

 controleren van het gemeentebestuur en vergaderrecht. 

 controleren van het werk van burgemeester en wethouders en bij-

sturen van dit werk. 

 controlerend en agendasettend 

 Controlerend en richtinggevend 

 Controlerend en vaststelling financieel mandaat benw 

 controlerend orgaan 

 Controlerend orgaan 

 controlerend voor college hoogste orgaan in de gemeente 

 controlerende functie 

 controlerende functie B&W 

 Controlerende macht op de wethouders en besluitvorming 

 Controlerende taak 

 Controlerende, kaderstellende en volksvertegenwoordigende rol. 

 controlleren van B&W(?) 

 De burgemeester en wethouders ondersteunen in het beleid van de 

gemeente 

 De burgers vertegenwoordigen, controle op de macht (zou moeten) 

 de gemeente besturen, besluiten nemen, ambtenaren benoemen, 

verordeningen vaststellen. de uitvoering van besluitvoming en beleid 

controleren 

 de gemeenteraad bepaalt het beleid van de gemeente groningen 

 De gemeenteraad is medeverantwoordelijk voor het beleid en con-

troleerd het college van BenW 

 de gemeenteraad vertegenwoordigt de burgers en controleert het 

dagelijks bestuur (het college van B&W) 

 de meeste wel 

 de raad bepaalt deels het beleid, kam zaken op de agenda zetten en 

heeft een controlerende functie 

 De Stad besturen... 

 de wethouders oa controleren 

 debatteren en uiteindelijk stemmen over voorstellen van B&W aan-

gaande beleidskwesties van de betreffende gemeente 

 deel van het gemeente bestuur 

 democratische controle en initiatief 

 Divers 

 diverse 

 diverse diciplines verdeeld over wethouders en raadsleden 

 duaal systeem 

 eeen controlerende taak. 

 een beetje. De ‘‘baas’‘ van de gemeente. O.a. wetgevende, controle-

rende macht 

 Een burger dient dat te weten 

 een heleboel zaken, waaronder nu ook de uitvoering van de WMO 

 g.van.uitert@kpnplanet.nl 

 gedeeltelijk 

 geld & macht 

 gemeente besturen 

 gemeente besturen, in alle opzichten 

 Gemeentebeleid op allerlei leefgebieden. 

 Gemeentelijk beleid vaststellen, en goedkeuren van uitvoering van 

beleid. 

 gemeentelijke financien op orde houden 
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 gemeentelijke regelgeving 

 gemeenteraad controleert wethouders 

 goed besturen van de stad 

 grotendeels 

 heb van dichtbij aan politiek gedaan. 

 heel veel 

 het beleid maken in de stad 

 Het beleis uitvoeren waarvoor ze gekozen zijn  door de kiezers 

 het besluiten over voorstellen van het college van B & W 

 het besturen en beheren van de stad 

 het besturen van de gemeente 

 het besturen van de gemeente 

 het besturen van de stad 

 het besturen van de stad 

 het besturen van de stad. 

 het bevragen, bijsturen en controleren van het College van B&W. 

 het College controleren en besluiten nemen. 

 Het college van B&W in de gaten houden 

 het controleren en instrueren van het uitvoerend bestuur, t.w. het 

college van b&w. 

 het controleren van B&W 

 het controleren van B&W 

 het controleren van de macht en in dienst van de Groninger Bevol-

king 

 het controleren van h 

 het controleren van het college 

 het controleren van het college van B&W en stemmen over voorstel-

len van het college. 

 het controleren van het college van BenW 

 het controleren van het dagelijks bestuur 

 het controleren van het dagelijks bestuur B&W. En het zelf maken 

van voorstellen voor het bestuur van de stad. 

 het gemeentelijk beleid toetsen en begeleiden 

 het hoogste orgaan in de stad. 

 het politiek sturen en controleren van beleid 

 Het verantwoord besturen van de gemeente, waarbij zij de bewoners 

van de gemeente in al zijn geledingen moeten vertegenwoordigen. 

 Hoofd van de gemeente. 

 hoofdlijnen beleid, controleren uitvoering college, goedkeuring tal 

van lokale regels, initiaiteven 

 hoofdorgaan 

 hoofdtaak, het controleren van de begroting en B&W. 

 hoofdtaak: controle B&W 

 hoogste beslisorgaan binnen de gemeente 

 hoogste besluitorgaan van de gemeente 

 hoogste bestuursorgaan 

 hoogste bestuursorgaan van de stad 

 Hoogste gemeentelijk beslissingsorgaan, inclusief begrotingen. 

Volksvertegenwoordiging. Controle van B&W. 

 hoogste inbstantie in de gemeente 

 hoogste orgaan van de gemeente 

 hoogste orgaan van de gemeente. Controle van het college. etc. 

 Houdt toezicht op College 

 Houdt toezicht, maakt APV’‘s en de burgemeester is de voorzitter. 

 ik ben jarenlang voorzitter geweest van een actieve wijkvereniging 

 Ik heb daar een HBO opleiding in gedaan 

 Ik heb in het verleden in de gemeenteraad gezeten, dus ik weet er 

heel veel van. 

 ik heb ooit staten en gemeenteraad ondersteund. 

 Ik lees als het kan in de gezinsbode de diverse onderwerpen, die aan 

de orde zijn. 
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 IK WEET WEL ZO N BEETJE WAT IEDEREEN DOET ZEG MAAR. 

 Ik weet welke wethouder welke taken heeft en verder lees ik de krant 

over hun werkzaamheden 

 initiatieven en het controleren van B & W 

 inrichting openbare ruimte, WMO, verdeling van belastinggeld, on-

derwijs, ouderenvoorziening, sociale dienst, administratieve zaken 

zoals rijbewijzen en paspoorten, sport (velden) , gele steentjes in de 

stad, openbaarvervoer uit de binnenstad, 

 Inwoners vertegenwoordigen, Vaststellen kadernota en begroting en 

Verordeningen vaststellen. 

 jeugdzorg, 

 kaders beleid vaststellen en college controleren. 

 kaders stellen en financien beschikbaar stellen 

 kaders stellen voor bestuur 

 Kaders stellen. Besluiten nemen. Volk vertegenwoordigen 

 Kaderstellen en controle beleid B&W 

 Kaderstellen en controleren 

 Kaderstellen en controleren college 

 Kaderstellen, Controlen, Volk vertegenwoordigen 

 kaderstellend 

 Kaderstellend en controlerend 

 Kaderstellend en controlerend 

 Kaderstellend en controlerend 

 Kaderstellend en controlerernd 

 kaderstellend en volksvertegenwoordiging 

 kaderstellend, (volks)vertegenwoordigend en controlerend 

 kaderstellend, controleren en volksvertegenwoordigend 

 Kaderstellend, controlerend, volksvertegenwoordiger 

 ken de regels 

 Ken het proces 

 Keuzes en beslissingen maken 

 keuzes maken 

 Keuzes maken, beleid goedkeuren 

 Kijken naar de financiële gegevens van de gemeente. En controle van 

de raadsleden en burgermeester 

 leefbaarheid, afvalverwerking, bestemmingsplannen, huizing, wmo, 

onderwijs, sport, milieu 

 lokaal beleid en uitvoering ervan 

 Lokaal bestuur 

 Lokale volksvertegenwoordiging 

 maken beleid en controleren van B&W, contact onderhouden met de 

bewonders die ze vertegenwoordigen. De raad bepaalt, B&W moet 

zorgen dat het wordt uitgevoerd 

 maken van gemeentelijk beleid, controleren van het college van 

B&W 

 Men controleert het gemeentebestuur, beslist over nieuw beleid, etc. 

 met de taken (wat wordt bedoeld met namelijk ...? 

 namens de burgers B en W controleren 

 o.a. verdelen van binnengekomen gelden 

 Oa controle taak 

 oa controle van het gemeentebestuur. 

 Onder andere bepalen beleid en B&W controleren op goede uitvoer 

regelingen 

 Onderwijs, OV, werkgelegenheid, (openbare) veiligheid 

 ongeveer 

 ongeveer 

 op HOOFDLIJNEN aansturen van gemeentelijk apparaat 

 opdrachtgever van B&W 

 openbaar vervoer 

 Openbare ordening 

 openbare ruimte 
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 Openbare werken, stadsvernieuwing, beheer en financiën, zorg zoals 

wmo, bijstandwet, onderwijs enzt 

 Opkomen voor de belangen van de burger van Groningen 

 opstellen van beleid, dan wel voorstellen tot beleid maken en con-

troleren van de uitvoerende taken van het college van B&W. 

 Planen goed keuren 

 plannen van B&W beoordelen 

 Raadsleden bepalen de hoofdlijnen van het beleid van de gemeente 

en controleren of het college van burgemeester en wethouders dit 

goed uitvoert. 

 raadsleden bepalen het beleid van de gemeente en controleren of 

dit goed wordt uitgevoerd 

 raadsleden betalen de hoofdlijnen van het beleid van de gemeente 

en controleren of het college van burgemeester en wethouders dit 

goed uitvoert 

 redelijk 

 Redelijk 

 Regelen van alles wat er in de gemeente gebeurt of staat te gebeu-

ren 

 regelgeving vaststellen 

 reilen en zeilen binnen de gemeente. Financiën, verkeer, sport, milieu 

e.m. 

 reilen en zeilen gemeente regelen. Taken opgelegd door het Rijk uit-

voeren 

 Richting geven en controle college 

 Rondom thuiszorg 

 Sociaal domein 

 Sociaal domein, veiligheid,  etc. Nogal veel om hier allemaal op te 

schrijven 

 Sociale diensten, ROEZ 

 soms het vaststellen van regels en het controleren van het College 

van B & W 

 sozawe, infrastructuur 

 Staatsrecht ben ik gek op.... vooral hoe pilitiek de regels omzeilt 

 Stad besturen 

 Stad besturen 

 stad besturen o.l.v. B en W 

 stad besturen. 

 stellen de begroting vast en bepalen de (hoofd)lijnen van het beleid. 

 stemmen over het beleid en uitvoering daarvan door B&W 

 stemmen over voorstellen van de diverse partijen en zelf punten in-

brengen. Inhoud geven aan gemeentelijk beleid en sturing geven 

aan de gemeentelijke organisatie (via de wethouders) 

 te veel om op te noemen 

 te veel om op te noemen. Sommige onderwerpen komen ieder jaar 

terug andere onderwerpen 1 keer 

 Teveel om hier te benoemen. 

 Toetsen beleid B&W en actieve voorztellen in voortdurende interac-

tie met bewoners van de stad 

 Toetsend en beslissend ,zij zijn de baas 

 Toezicht houden op college 

 toezicht houden op het beleid van het college. 

 toezicht houden op het college van B&W 

 toezicht houden op het functioneren van het college 

 toezicht op het college van B&W 

 toezichthoudende functie 

 toezien op besturen vande stad 

 toezien op het beleid binnen de gemeente 

 Toezien op wethouders en burgermeester. Voorstellen indienen die 

de gemeente beter maken. 

 Torsten op entoetsen van beleid 
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 Uitvoeren en controleren 

 uitvoeren van beleid op verschillende vlakken van het openbaar be-

stuur 

 uitvoerend, gedeeltelijk vormen van beleid 

 uitvoering geven aan het democratisch bestuur van de gemeente in 

al zijn aspecten. 

 uitvoering soc.wetten 

 van huis uit meegekregen 

 vanwege mijn rol als jurist bij de gemeente 

 Vaststellen beleid en begroting 

 vaststellen beleid en begroting en toezicht op college 

 vaststellen beleid gemeente 

 vaststellen van beleid 

 Veel 

 veel 

 Veiligheid, burgerparticipatie, leefomgeving 

 verantwoordelijk voor financien van de gemeente 

 vergelijkbaar met 2e kamer, maar dan op gemeente niveau. Nemen  

beslissingen over uiteenlopende onderwerpen. 

 verkeer en vervoer, WMO, sociale zaken 

 verkeer, milieu, gezondheidszorg, cultuur en sport 

 vertegenwoordigen van de inwoners en bepalen van het beleid 

 vertegenwoordiging bevolking Groningen_stad 

 vertegenwoordiging en opkomen voor alles  wat  met de leefbaar-

heid van de Stadjers te maken heeft. 

 vertegenwoordiging van de bevolking ter toetsing van plannen en 

voorstellen door de ambtelijke organisatie via de wethouders 

 vertegenwoordiging van de bevolking. controleren van het bestuur. 

inbrengen nieuwe ideeën. in de gaten houden kernwaarden van de 

overheid 

 Vertegenwoordiging van de burgers en controleren van College van 

B&W 

 vertegenwoordiging van de burgers en controlerende instantie van 

B&W 

 vertegewoordigen bevolking 

 vinger aan de pols t.a.v.  het college 

 volksvertegenwoordigen 

 Volksvertegenwoordiger 

 Volksvertegenwoordiger 

 Volksvertegenwoordigers die het bestuur ‘‘controleren’‘ 

 volksvertegenwoordiging 

 volksvertegenwoordiging, , controle van bestuur 

 Volksvertegenwoordiging, Begroting, Controleren B&W 

 voor stad en stadjers 

 voorstellen B&W beoordelen en instemmen of verwerpen 

 voorstellen doen en besluiten nemen over de belangrijkste beleids-

terreinen binnen de Gemeente Groningen 

 Weet niet of ik alles weet. Ideeen inbrengen en of verdedigen, dis-

cussie, contact met de bevolking, in verschillende commissies zitten. 

 weet rol en positie 

 Wetgever, vertegenwoordiger bevolking, beleidsontwikkeling, con-

troleren van B&W 

 woningbouw, zorg en welzijn,onderwijs, uitkeringen verstrekken, 

paspoorten,ID etc verstrekken, onderhoud wegen, scholen etc. 

 Ze vertegenwoordigen de burger 

 Ze vertegenwoordigen de inwoners van Groningen, ze bepalen be-

leiden ze controleren de uitvoering hiervan. 

 Zie gemeentewet 

 Zij bepalen mede en controleren beleid en uitvoering van B&W( 

burgemeester en wethouders) 

 zij is het bestuur van de stad. BenW voeren uit wat de raad zegt 
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 Zij vertegenwoordigen de inwoners van de stad, controleren het col-

lege en stellen kaders. 

 zorg, onderwijs, veiligheid, voorzieningen oa op sportgebied. verde-

ling gelden over verschillende zaken. Rol bij besteding openbaar 

vervoer 

 zorg, ruimtelijke ordening, onderwijs etc. 

 Zorgdragen voor de leefbaarheid in de stad in de breedste zin 

 zorgdragen voor een zo breed mogelijk gedragen stadsbestuur en 

besluiten over uit te voeren beleid en de voorgestelde uitvoerings-

maatregelen 

 zorgen dat onze stad bestuurbaar blijft 

 Zorgen voor de gemeente 

 Zorgen voor het reilen en zeilen van de gemeente. 

Vraag 10: Kent u onderwerpen waar de gemeenteraad zich 

de afgelopen tijd mee bezig heeft gehouden? 

  Bussen uit de binnenstad. 

 (zuidelijke) ringweg, forum, parkeerbeleid, (jongeren)huisvesting, etc. 

 (zuidelijke) ringweg/ kabelbaan/ 

 .ringweg forum tram overlast 

 30 km zone Engelbert 

 A kwartier , binnenstadsvisie aardbevingen 

 A kwartier, aardbevingen 

 A kwartier, veiligheid 

 A7 

 aanleg tram, kabelbaan 

 aanleg van de zuidelijke ringweg 

 aanleg viaducten ringweg 

 Aanleg Zuidelijke ringweg, beleid zelfstandigen en uitkeringen 

 aanpak Helperzoom, zuidelijke Ringweg, publiekscampagne Diversi-

teit 

 Aanpak Ring Zuid 

 Aanpak ring zuid 

 Aanpak Ring Zuid FietsroutePlus maleur Martiniplaza 

 aanpak ring zuid, sportbeleid 

 aanpak ring_zuid 

 Aanpak ringweg 

 aanpak ringweg 

 aanpak ringweg 

 Aanpak ringweg 

 aardbeving 

 Aardbeving, Thuiszorg, Daklozenopvang, Forum, Grand Theater, Ar-

moede beleid 

 aardbevingen 

 aardbevingen 

 aardbevingen, binnenstad visie, immigratie 

 aardbevingen, bouw forum, alcoholbeleid, perinatale sterfte, suicide-

preventie 

 aardbevingen, forum, bezuinigingen 

 aardbevingen, kabelbaan etc 

 Aardbevingen, kamerverhuur, mishandeling van lesbiennes. 

 aardbevingsbestendig maken van Forum, of er een kabelbaan komt, 

parkeerruimte bij moskee, plannen voor ringweg, asielzoekerscen-

tra,energiesubsidies zonnepanelensluiting koffeeshop, proefproject 

basisinkomen 

 aardbevingschade 

 Aardbevingsgebied 

 Aardbevingsproblematiek 

 aardbevingsproblematiek 

 aardbevingsschade 
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 Aardbewingen 

 aflasten van het gondelvervoer 

 afnemen  mijn  thuiszorg  terwijl er geld  genoeg voor is 

 Afschaffen bussen Grote Markt 

 afstoten taken en diensten 

 Afval (diftar) en thuiszorg 

 Afval per gewicht betalen 

 afval per kilo 

 afvalbeheerplan, zuidelijke ringweg, binnenstad beter, TSN, etc etc 

 afvalbeleid, rekening, begroting, etc 

 afvalcontainers Selwerd, bereikbaarheid ov, aanpak zuiderlijke ring-

weg. 

 Afvalproblematiek, Duurzame Energie en vervoer, WOZ, Werkgele-

genheid en uitkeringen, Belastingen 

 Afvalscheiding 

 Afvalstoffenheffing 

 afvalstoffenplan 

 Akwartier 

 Alle raadscies. Volg vooral portefeuille Gijsbertsen 

 alleen het forum is belangrijk, en onnodig geld uit geven 

 alles op het gebied van zorg en lokale democratie. 

 Armoede 

 armoede 

 Armoede beleid, Ringweg, 

 Armoede, sociale zekerheid, participatie weg en _samenleving 

 Armoede, stadsbussen, 

 Armoede, thuiszorg, veranderlabs 

 armoedebeleid 

 armoedebeleid 

 armoedebeleid, basisinkomen, vernieuwing van de binnenstad, be-

trekken burgers bij besluiten (cooperative council) 

 armoedebeleid, bijstand op maat 

 Armoedebeleid, Partcipatiewet, WMO, etc. 

 Armoedebeleid, participatiewet 

 armoedebeleid, WMO, binnenstad 

 armoedebestrijding, verkeersplan binnenstad, opvang vluchtelingen, 

nieuwe sportnota, enz 

 asielbeleid, 

 Asielcentra 

 Asielopvang 

 Asielzoekers 

 asielzoekersbeleid 

 asielzoekersbeleid 

 asielzoekerscentrum 

 assielzoekers 

 Autovrij maken A_weg, ring groningen 

 azc 

 azc 

 AZC 

 azc energieweg 

 AZC Ulgersmaweg 

 azc’‘s 

 AZC, kabelbaan, bussen Grote Markt, Forum 

 AZC, stadadviseert,wijteam 

 azc, wijkraden, thuiszorg 

 azc_problematiek 

 basisinkomen 

 Bed, bad en brood 

 beeindiging prostitutie A_kwartier, nieuw beleid binnenstad zowel 

betreffende vervoer als bestemmingsplannen, aanpak zuidelijke 

ringweg, enzn 

 begroting 
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 begroting 

 begroting en ringweg problematiek 

 begroting, armoede,ringweg 

 begroting, verkeer, sociaal beleid, ruimtelijke ordening 

 begrotingsoverschot 30 miljoen op 1 miljard, is heel netjes, en 15 ex-

tra trainees voor de werkelozen 

 Beleid en facilitering rond  de minima 

 bereikbaarheid 

 Bereikbaarheid binnenstad 

 Bereikbaarheid binnenstad 

 bereikbaarheid groningen, de tram, het forum 

 bereikbaarheid stad, thuiszorg, nieuw stadsplan 

 bereikbaarheid van de binnenstad 

 bereikbaarheid, zuidelijke ringweg, thuiszorg,schade aardbeving 

 bereikbaarheid/ de grote markt 

 bestemmingsplan Noorderkerk 

 bestemmingsplan oranjewijk 

 bestemmingsplan oude wijken, aanpak binnenstad, etc 

 Bestemmingsplan, zorg, onderwijs 

 Bestemmingsplannen 

 Bestemmingsplannen 

 bestemmingsplannen 

 bestemmingsplannen in relatie tot kamerbewoning 

 Bestemmingsplannen, A_ kwartier, Zuidelijke Ringweg 

 Bestemmingsplannen, bunnenstadsvisie, Fc groningen, prostitutiebe-

leid, tsn, etc 

 betaald parkeren, forum, ringweg 

 Bevingen , forum , tram 

 Bezuinigingen, utsourcing, Wijkgericht Werken 

 bij en vlinder ondersteuning met bloemen 

 Binnenstad 

 binnenstad 

 binnenstad 

 binnenstad 

 Binnenstad 

 binnenstad aotoluw/vrij. 

 Binnenstad auto/bus vrij maken 

 binnenstad busvrij 

 Binnenstad en PGZ 

 binnenstad verder autovrij maken 

 binnenstad(vervoer, bereikbaarheid e.d.) 

 binnenstad, begroting, azc, geothermie 

 binnenstad, forum, tram, etc etc 

 binnenstad, parkeren, afval 

 Binnenstad, Stationsgebied, Fietsen 

 Binnenstad, zorg, Meerstad 

 Binnenstadsbeleid 

 Binnenstadshervorming (gele steentjes ten koste van het busverkeer, 

kabelbaan, veranderingen rond de ringweg en het station. 

 Binnenstadsvisie 

 Binnenstadsvisie 

 Binnenstadsvisie 

 binnenstadsvisie 

 Binnenstadsvisie 

 Binnenstadsvisie 

 binnenstadsvisie, plannen zuidelijke ringweg 

 binnenstadsvisie, stationsgebied, gebiedsgericht werken 

 binnenstadsvisie. gebiedsgericht werken. ruimteinstad. oogstgronin-

gen. 

 binnenstadsvisie: geen bussen meer op Grote Markt 

 Binnenstadvisie 

 binnenstadvisie, jongerenhuisvesting, groningen fietsstad 
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 Binnenstadvisie, stationsontwikkeling 

 blauwe stad, tram, forum 

 bodembeweging Groningen 

 Bomen kappen in park selwerd 

 bomenkap 

 bomenkap bij Selwerd, geothermie, TSN thuiszorg, Wet Taaleis, Af-

valsysteem (soort van Diftar), 

 Bomenkap en fietspaden 

 Bomenkap ivm verbreding fietspad Park Selwerd 

 bomenkap park selwerd 

 bomenkap Selwerd 

 Bomenkap, hondenbelasting 

 Boterdiep inrichting 

 bouw moskee. 

 bouw van het Forum. 

 Bouw, ruimtelijke ordening, projectontwikkelaars, vervoer 

 Bouwactiviteiten 

 Bouwen en wonen, bestemmingsplan 

 bouwplan Hampshire, ontwikkeling hoornsemeer 

 bouwplannen binnenstad, zorg, 

 Bouwprojecten stad 

 Bouwvergunningen, geluid 

 bouwverordeningen 

 bromfietsen op het fietspad 

 Budgetrecht 

 budgetten zorg, bestemmingsplannen, parkeren, etc 

 burgerparticipatie 

 Bus grote markt 

 bus in binnenstad 

 bus in binnenstad 

 bus niet meer door binnenstad, komst AZC, Thuiszorg failliet, in-

richting Ring Groningen, participatiewet, etc. 

 bus op de markt, kabelbaan, begroting 

 bus uit binnenstad, diftar 

 bus uit de binnenstad 

 bus uit de binnenstad 

 bus uit de binnenstad, infofersum 

 bus uit het centrum 

 bus van de Grote markt 

 bus vd markt. 

 bus vervoer uit de binnenstad 

 Bus vrij Grote Markt 

 bus/fiets besluit binnenstad 

 bus_ en fietsverkeer 

 busbaan, tram, forum, stationsgebied, aardbevingen, studentenhuis-

vesting, vluchtelingen en kabelbaan. 

 busbaan, wijkteams etc. 

 busloos centrum, grenscorrectie Meerstad 

 Busplan binnenstad 

 Busrit maken Grote Markt, plannen Forum,Nieuwe Markt, Statinsge-

bied, beleid fietsen 

 busroute 

 bussen 

 Bussen 

 bussen , oosterhamriktrace 

 Bussen grote markt 

 Bussen grote markt 

 Bussen Grote Markt 

 Bussen het stadscentrum uit, overkapping ringweg zuid, Bussen het 

stadscentrum uit, Forum steviger verankeren oa 

 bussen in binnenstad 
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 bussen in centrum (rond grote markt), sociale zekerheid (WMO) 

 bussen in de binnen stad 

 Bussen in de binnenstad 

 bussen in de binnenstad 

 Bussen in de binnenstad 

 bussen in de binnenstad 

 Bussen in de binnenstad, asielzoekers 

 bussen in de binnenstad, Infoversum, Zuidelijke Ringweg 

 bussen in de binnenstad, kosten voor sportverenigingen 

 bussen in het centrum 

 bussen in het centrum 

 bussen niet meer over de grote markt, fontein, stad beter bereikbaar 

voor fietsers, afvalloze stad 

 Bussen niet meer via Grote Markt 

 bussen niet meer via Grote Markt (o.a.) 

 bussen op de grote markt 

 Bussen op de grote markt 

 Bussen op de grote markt 

 bussen op de Grote Markt 

 bussen op de grote markt 

 bussen op de Grote Markt 

 bussen op de grote markt 

 Bussen op de grote markt, forum, gemeentelijke herindeling 

 Bussen op de grote markt, opvang asielzoekers 

 bussen op de Grote Markt. 

 Bussen op grote markt 

 Bussen op Grote Markt 

 Bussen op Grote Markt 

 Bussen over de Grote Markt 

 bussen over de grote markt, kabelbaan, ring zuid 

 Bussen uit centrum 

 bussen uit de binnenstad 

 bussen uit de binnenstad 

 bussen uit de binnenstad, thuiszorg, parkeren van lenneplaan 

 bussen uit de stad 

 bussen uit het centrum 

 Bussen uit het centrum, zou een schande zijn 

 bussen van de gr.markt 

 bussen van de Grote Markt 

 bussen van de Grote Markt! 

 bussen verdwijnen van grote markt 

 Bussen verwijderen op de grote markt 

 bussen weg gr.markt 

 bussen weg uit centrum 

 bussen weg uit het centrum 

 bussen weg uit het centrum, wel of geen kabelbaan 

 bussen wel of niet weren uit de binnenstad 

 bussen weren uit de binnenstad 

 bussen weren uit het centrum 

 bussen weren uit het centrum 

 bussen weren van de Grote Markt 

 bussenkwestie 

 bussenplan, diftar, Zuidelijke Ringweg 

 'busstation' bij UMCG 

 busstation op de grote markt 

 busverkeer in de binnenstad 

 Busverkeer op de Grote Markt 

 Busverkeer uit binnenstad 

 busvervoer 

 busvervoer centrum 

 busvervoer in de binnenstad 

 busvrij centrum 
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 Busvrij centrum 

 Busvrij centrum, Forum, etc... 

 busvrij centrum, ninnenstad beter 

 busvrij centrum, prostitutiebeleid, aanpak zuidelijke ringweg. 

 busvrij grote markt 

 Busvrij maken van de binnestad, Bustracé naar Station, inrichting sta-

tionsgebied. 

 busvrije binnenstad 

 busvrije binnenstad 

 bv de ringweg 

 bv. Zuidelijke rondweg 

 CDA heeft in campagne gebruik gemaakt van pand met energie van 

Grunneger Power 

 Centrum 

 centrum auto_ en busvrij maken 

 Centrum bus vrij maken 

 Centrumplannen 

 centrumplannen 

 controleren van bestuur 

 cultuur 

 cultuur 

 cultuur, groen en sociaal beleid 

 dagelijkse verslagen in dagblad 

 Dat de bus niet in het centrum meer komt 

 dat het op het allerlaatst over mijn huisvesting ging. 

 dat ze geld dat voor chronische zieken zijn bedoeld, de raad heeft 

besloten alleen zij die tot 120 procen min. inkomen hebben geld er-

bij krijgen die ze onttrekken van andere chronische zieken 

 De  zuidelijke rondweg 

 de aardgaswinning, iets met de Korrewegbrug 

 de at ov. 

 De binnenstad plannen. 

 De Binnenstad van Groningen 

 De binnenstadsvisie 

 De binnenstadsvisie en fietsstrategie 

 de bus weren uit de stad, het afhalen van het afval 

 de bussen in de binnenstad, het Forum, Wij_teams, en de kabelbaan. 

 De bussen op de grote markt 

 De bussen van de Grote Markt 

 De bussensituatie in het centrum 

 de doorstart van het 'Grand Theater' 

 de fietsroute naar Zernike en het idee om de fietsers voorrang te ge-

ven (voorrang op bussen, auto’‘s en alle overige verkeer). En het idee 

voor een kabelbaan. 

 de fietstunnel onder het station 

 de Forumdiscussie 

 de gondelvaart, de ringweg 

 de kabelbaan 

 De kabelbaan 

 de kabelbaan 

 De kabelbaan 

 de kabelbaan 

 de kabelbaan en locatie asiel zoekers 

 de kabelbaan! 

 de kabelbaan, het forum 

 de kabelbaan, tram, Forumgebouw, parkeergarage Damsterdiep 

 de kabelbaan: voorstander van! Vooral om op die manier het umcg 

te bereiken. Groninger Forum. De perikelen rond Rehwinkel. Vree-

man. Den Oudsten. Het Akwartier. Het referendum. Stadsfestiviteiten 

 De nieuwe ringweg bv 

 de ombouw van de zuidelijke ringweg, het hondenbeleid, spoorzone, 

 de omgeving van de grote markt 
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 De opstart van financieel debacle nummer twee: de herinrichting van 

het stationsgebied. 

 De plannen voor de tram en het infoversum 

 De ringweg 

 de ringweg 

 De ringweg 

 De ringweg 

 de Ringweg Zuid, Fietsroute naar en van Zernike, Bussen uit binnen-

stad, Thuiszorg ipv TSN,Geluidsregulering bij Evenementen, 

Vernieuwing Centraal Stationsgebied 

 de ringweg, aardbevingbestendigheid, 

 De Ringweg, het Forum 

 de ringwegen 

 De routes van de bussen 

 de situatie met de thuiszorg 

 de thuiszorg (TSN), geen bussen op de grote markt 

 de tram 

 De tram 

 De tram 

 De tram , de hele voorbereiding van de WMO_regelgeving in Gro-

ningen , de organisatie van het Beheer van Buurtcentra en 

Speeltuinen ,  het bezuinigen opo Buurtcentra en Speeltuinen ,het 

afschaffen van de bestaande Adviesstructuur in Groningen , Het Fo-

rum , de kabelbaan , de jongeren(studenten)huisvesting ,  de 

woonvisie , bestemmingsplanregelgeving (vooral in de binnenstad 

en de zg. Schil) ,de Thuiszorg , de lawaainivo’‘s bij feesten  en de la-

waaioverlast in het Stadspark , aspecten van de Ring _Zuid . 

 de tram affaire 

 de tram in de oosterstraat 

 De tram in Groningen 

 De tram, het Forum 

 de tram, het Forum, AWBZ/thuiszorg 

 De tram, het forum, de ringweg 

 de tram, jammer dat het niet door ging. Bussen via grachten on-

danks aanwezigheid scholen en fietsende kinderen. 

 De tram, kabelbaan, Forumgebouw, zuidelijke ringweg 

 de Tram, nieuwe grote markt 

 De trambaan, kabelbaan, forum. 

 De transitie van de jeugdzorg en het inspectierapport over Veilig 

Thuis 

 De Veranderlabs, suikerunie terrein, Forum, Bussen uit het centrum 

 de verkeersring 

 de visie op de binnenstad, huishoudelijke hulp 

 de Wijerthal en ook de zuidelijke rondweg 

 de WMO, verbouwingen, autoluwe binnenstad, afvalverwerking 

 de Zorg 

 de Zuid Ring 

 de zuidas, minder bussen in de binnenstad 

 de zuidelijke ringweg 

 de zuidelijke ringweg 

 de zuidelijke ringweg 

 De Zuidelijke ringweg bijvoorbeeld 

 De Zuidelijke rondweg 

 de zuidelijke rondweg 

 de zuidelijke rondweg 

 De zuidverbinding 

 de zweefbaan 

 debat armoede 

 debat over advisering 

 dekabelbaan en de tram 

 Diftar 

 diftar 
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 diftar, armoedebeleid, ring zuid 

 diftar, binnenstad busvrij, registratie prostituees, suikerunie terrein, 

participatie initiatieven budget 

 diftar, binnenstadsvisie 

 Diftar, Binnenstadsvisie 

 diftar, bussen weg uit de binnenstad 

 discussie over diftar, opvang asielzoekers, 

 discussie rondom aanleg fietspad in Selwerd/Paddepoel in het kader 

van Groningen fietsstad. 

 Divers, natuur, milieu, werk, welzijn, sport 

 diverse (ben actief in een wijkvereniging) 

 diverse 'sociale' wetten, ringweg, 

 duurzaamheid, mobiliteit etc. 

 e 

 een aantal zaken w.o. tram, kabelbaan, Forum en het verder autovrij 

maken van de binnenstad en het weren van het openbaar vervoer uit 

de binnenstad. 

 Een dom besluit over een studenten fietspad. Gelukkig voorlopig 

uitgesteld 

 Een Mega studentenflat aan de Frieschestraatweg 

 een verkeersplan dat fietsers nog meer in de watten legt 

 emo, forum, 

 Energiebeleid busloge Grote Markt Cultuurbeleid 

 energiebezuinigingsbeleid. 

 energievraagstukken 

 Erfgoed, OV, Forum 

 evenementenbeleid, ringweg 

 faillissement TSN thuiszorg 

 fiets 

 Fiets stad, vluchtelingen, Samenvoeging met ten boer. Grensen ver-

leggen met meerstad. Bereikbaarheid. 

 fietsbeleid 

 fietsbeleid, bussen uit binnenstad... 

 Fietsbeleid, vluchtelingen. 

 Fietsen, G1000, noorderplantsoen 

 Fietsen, jeugd, transformatie, transitie 

 fietsen, veiligheid lhbt jeugd, grote markt, busvrije stad 

 Fietsenstalling 

 Fietspad Helperzoom 

 Fietspad helperzoom_haren 

 Fietspad in Selwerd, zuidelijke ringweg 

 fietspad park selwerd 

 fietspad Selwerd, windplan 

 fietspad selwerd...parkeerkaart oosterpark 

 fietspad slewerderpark, moskee 

 Fietspaden in paddepoel 

 Fietsplan 

 fietsplan, Moskee, ouderenzorg, bussen op de Grote Markt 

 Fietsstad 

 Fietsstrategie 

 Fietsstrategie 

 fietsstrategie en ander fietsbeleid 

 Fietsstructuur in de stad 

 fietststad 

 Fietstunnel vinkhuizen 

 fietsveiligheid, milieu 

 Financien, jeugdwerkloosheid, aardbevingsschade 

 fly over 

 fly over 

 fly over (kabelbaan), busvrij binnenstad, forum 

 forem 

 Forem 
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 Forum 

 Forum 

 Forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 Forum 

 Forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 Forum 

 Forum 

 forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 Forum 

 forum 

 Forum 

 Forum 

 Forum 

 Forum 

 forum 

 Forum 

 Forum 

 Forum 

 Forum 

 forum 

 forum 

 forum 

 Forum 

 Forum 

 Forum    en  aardschokken 

 Forum , binnenstad bus vrij  ringweg 

 forum , wmo, huisvuil ophalen veranderen, hondenbeleid 

 Forum / Binnenstad op de schop / etc. 

 forum aardbevingschade krantje via post over gezondheid 

 forum en busvrije grote markt 

 forum en ringweg 
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 Forum en tram 

 Forum en tram 

 Forum en tram 

 forum groningen, kabelbaan 

 forum kabelbaan 

 Forum Kabelbaan Busroutes 

 forum tram stadsstrand woonvergunning duinkerkenstraat 

 Forum zuidelijke ringweg 

 Forum,  aardbeving,  kabelbaan,  nieuwbouw wijken 

 Forum, afval 

 Forum, asielzoekers, Zuidelijke ringweg, Meerstad, decentralisatie 

Rijkstaken 

 Forum, betaald parkeren zondag + diverse zaken besproken in arti-

kelen dvhn 

 forum, bussen binnenstad etc. 

 Forum, bussen in binnenstad, betalen voor hoeveelheid afval, prosti-

tutie etc 

 forum, bussen over grote markt, zuidelijke ringweg, 

 Forum, bussen, 

 Forum, de Zuidelijke ringweg 

 Forum, etc 

 Forum, fietsen, Ringweg 

 Forum, Grand Theatre, (bus_)vervoer. 

 forum, groen beheer, huisvuil scheiding 

 forum, groningen bereikbaar ed 

 Forum, herindeling haren 

 Forum, herinrichting grote markt, aardbeving problematiek 

 Forum, hondenbeleid, thuiszorg. 

 forum, infoversum, tram, 

 forum, inrichting binnenstad zonder bussen 

 Forum, inrichtiong binnenstad, 

 forum, jeugdzorg, verkeer, ringweg, fietsen, armoedebeleid, etc etc 

 forum, kabelbaan 

 Forum, kabelbaan 

 Forum, kabelbaan etc. 

 forum, kabelbaan, grotemarkt 

 forum, kabelbaan, hondenbeleid 

 forum, kabelbaan, moskee 

 Forum, kabelbaan, Noorderplantsoen 

 Forum, kabelbaan, rverkeer ringweg, Suikerunie terrein 

 Forum, kabelbaan, zuidelijke ringweg 

 forum, kabelbaan,openbaarvervoer 

 forum, martiniplaza zuidelijke rondweg 

 Forum, noord_zuid lijn 

 Forum, openbaar vervoer door binnenstad 

 Forum, participatiewet 

 forum, regiotram, zuidelijke ringweg 

 forum, ring zuid 

 Forum, Ringweg 

 forum, ringweg etc 

 Forum, ringweg groningen 

 forum, ringweg zuid 

 Forum, ringweg Zuid, tunnel helerzoom etc. 

 Forum, ringweg, groene enclave 

 forum, ringweg, kabelbaan, tram 

 forum, ringweg, leegstand 

 Forum, ringwegen. 

 Forum, sport, martini Plaza, enz. 

 forum, stadjerspas, 

 Forum, Stationsgebied,Thuiszorg, ringweg?, 

 forum, suikerunieterrein, parkeergarages, zuidelijke ringweg, sport-

vereningen 
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 Forum, Tram 

 forum, tram 

 Forum, Tram 

 Forum, Tram 

 Forum, tram, 

 Forum, tram, aardbevingen 

 forum, tram, aardbevingen, zuidelijke ringweg 

 Forum, tram, bussen Grote Markt, kabelbaan, Hoornse meer, ring-

weg, betaald parkeren 

 Forum, tram, kabelbaan 

 Forum, tram, kabelbaan pgb 

 forum, tram, ring, zondagstijden etc. 

 Forum, tram, ringweg 

 forum, tram, ringweg 

 Forum, tram, studio’‘s (teveel!!) 

 Forum, Tram, Werkgelegenheid, Veiligheid, Verkeersplanning, Van 

der Valk etc etc. 

 Forum, tram, zuidelijke ringweg 

 Forum, tram,bus uit de binnenstad 

 forum, tramlijn, bussen in het centrum, monorail 

 forum, turnhal 

 Forum, veranderde besloop Brugstraat 

 forum, verkeer 

 Forum, vluchtelingen, 

 forum, wijzigingen bestemmingsplannen 

 Forum, Zorg, Kabelbaan 

 Forum, zorggeld 

 forum, zuidelijke ringweg 

 Forum, zuidelijke ringweg 

 Forum, zuidelijke ringweg 

 forum, zuidelijke ringweg 

 forum, zuidelijke ringweg 

 forum, zuidelijke ringweg, bestemmingsplan binnenstad, fietsstrate-

gie, vervanging Gerrit Krolbrug, andere functie Vishoek, enz. 

 forum, zuidelijke ringweg, bus Grote Markt, omgeving station, fiets-

beleid, bouwbeleid binnenstad, studentenoverlast 

 Forum, zuidelijke ringweg. 

 forum, zweeftrein, thusizorg, wmo etc. 

 Forum,aardbevingen,kabelbaan,ringweg 

 Forum,aardbevingen,WMO 

 Forum,kabelbaan e.d rond de grote markt 

 forum,kabelbaan,tunnel,ringweg etc. 

 Forum,ringweg zuid 

 Forum,tram 

 forum..zuidelijke ringweg etc. 

 Forum/ kabelbaan 

 Forum/bussen/fietsen 

 forum/kabelbaan 

 forumdiscussie,openbaar vervoer 

 GAE, Afval 

 gasboringen provincie 

 gaswinning 

 gaswinning 

 Gaswinning 

 gaswinning 

 Gaswinning, aardbevingen, Groninger Forum, de tramverbinding 

zernike _ station 

 gebiedsgericht werken 

 Gebiedsgericht werken 

 Gebiedsgericht werken 

 Gebiedsgericht werken, bussen op grote markt, 

 gebiedsgericht werken, ring zuid, adviesstructuur sociaal domein 
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 gebruik van aardwarnte, AZC, hondenbeleid, studentenverhuur, 

ringweg 

 Geen bus op grote markt, thuiszorg 

 geen bussen in binnenstad 

 Geen bussen meer op de grote markt 

 Geen bussen meer op de grote markt 

 geen bussen op de Grote MArkt 

 geen bussen op de grote markt 

 geen openbaar vervoer in binnenstad 

 geknoei met vergunningen 

 geluidsoverlast dancefeesten, Zuidelijke Ringweg, tram, Forum. 

 geluidsoverlast Drafbaan 

 geothermie aardbevingen infrastructuur in Groningen 

 geothermie, flyover, Groninger forum, verbouwing staiton 

 gezonde school, van alles rond onderwijs 

 Gondel,gaswinning 

 gondelbaan 

 groenbeleid 

 Groene stad autowering uit binnenstad,bouwen in achtertuin etc 

 Groniner Forum 

 Groningen bereikbaar 

 groningen bereikbaar _ paterswoldseweg 

 Groningen Bereikbaar, planne herinrichting binnenstad 

 Groningen forum, tram en kabelbaan 

 Groninger Forum 

 Groninger Forum 

 Groninger Forum 

 groninger forum 

 Groninger Forum 

 Groninger Forum 

 Groninger Forum 

 Groninger Forum 

 Groninger forum, de tram, aardbevingschade 

 Groninger forum, fietsbeleid, grotere onderwerpen 

 groninger forum, ring zuid 

 Groninger Forum, ringweg 

 groninger forum, tram, basisinkomen 

 grote markt 

 grote markt 

 grote markt 

 Grote markt _ westzijde, zuidelijke ringweg 

 Grote Markt bus vrij maken 

 Grote Markt busvrij 

 Grote markt en forum 

 grote markt veranderingen 

 grote markt, buslijnen 

 Grote Markt, Forum, ringweg 

 grote markt,forum,opvang vluchtelingen 

 grote markt_verbouwing 

 heel veel 

 heel veel 

 heel veel 

 helperzoomtunnel 

 herindeling binnenstad 

 herindeling binnenstad, gemeentelijke herindelingen, ontwikkeling 

ringweg, aanpassingen busverkeer in centrum 

 herindeling gemeente 

 herindeling grote markt en forum, wel/geen bussen op de Grote 

Markt 

 herindeling, WMO 

 herinrichting binnenstad 

 Herinrichting binnenstad 
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 herinrichting binnenstad 

 Herinrichting binnenstad, bussen op grote markt 

 Herinrichting binnenstad, Fly over, Forum 

 herinrichting binnenstad/OV, kabelbaan, asielzoekers 

 herinrichting centrum 

 herinrichting Grote markt 

 Herinrichting Helpman 

 Herinrichting wandelgebied binnenstad 

 het amateur_cultuurbeleid. 

 Het bustrject over de Grote Markt en de noordelijke rijgweg. 

 Het debacle wat ze het forum noemen 

 het FOrum 

 het forum 

 het Forum 

 het Forum 

 het forum 

 het forum 

 het Forum 

 het forum 

 Het forum 

 het Forum 

 het forum 

 het forum 

 het forum 

 het forum 

 het forum afvalscheiding 

 Het Forum, bereikbaarheid van de stad, de zuidelijke ringweg. 

 het Forum, bussen op de grote markt, kabelbaan 

 Het Forum, de bus in het centrum 

 Het forum, de buslijnen, de zuidelijke ombouw wegen. De fly over 

dan weer wel en dan weer niet. Verschillende omleggingen van we-

gen bijv de Paterswoldseweg. WMO enz enz. 

 het Forum, de thuiszorg en de vergunningen van de Noorderkerk 

(studenten) en de moskee in park Selwerd 

 Het forum, de tram, de bus uit het centrum 

 het Forum, het OV door de stad 

 Het Forum, kabelbaan, tram 

 het forum, sontbrug 

 het forum, vluchtelingen, zorgtaken etc. etc. 

 Het forum, zuidelijke ringweg 

 het foute Forum gebouw 

 het fundament van het forum moet aardbevingsbestendig zijn, dat 

heeft veel extra geld gekost 

 Het Groninger Forum en de zuidelijke ringweg 

 Het huurquotum tav studentenverhuurpanden. 

 het Meerplan 

 het Noorderzon debat, maar ook de beslissingen rondom het 

A_kwartier, het nieuwe station e.d 

 het overnemen van Meerstad van de gemeente Slochteren 

 Het regelen ven de Zorg, nsdat het van de landelijke overheid is 

doorgeschoven 

 het rumoer rond het afblazen van de kabelbaanplannen. 

 Het tegen iedereen willen doorzetten van hoogbouw op een ver-

keerde locatie 

 het vluchtelingen beleid 

 Het voedselvraagstuk 

 hoerenbuurt 

 Hondenbelasting, kabelbaan 

 hondenbeleid 

 hondenbeleid 
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 hondenbeleid, openbaar vervoer, binnenstad, forum, fietsstrategie, 

onderwijs, etc. 

 Hoornsemeer 

 hortusbuurt 

 huishoudelijke hulp 

 Huisjesmelkers, fietsplannen, experimenteren met zeggenschap in de 

Groningse wijken ... 

 huisvesting studenten 

 huisvesting vluchtelingen, Forum 

 huisvesting, dierenwelzijn, hondenbeleid, groen 

 Huisvesting, gebiedsgericht werken, transities 

 huisvesting/opvang asielzoekers 

 huisvestingsbeleid studenten, thuiszorg, minimabeleid 

 ICT, forum, 

 Ik ontvang het stadnieuws van de gemeente Groningen. 

 indeling stationsplein 

 info uit de Gezinsbode 

 Infoversum, 

 infrastructuur, 

 Inkoop HH 

 inrichting binnenstad 

 Inrichting binnenstand, verbouwing zuidelijke ringweg 

 inrichting centrum 

 inrichting gebied Helperzoom....enz 

 inrichting Grote Markt 

 inrichting grotemarkt 

 Inrichting grotemarkt,forum 

 inrichting ov in stad 

 inrichting van de binnenstad, Forum, inrichting van de ringweg Zuid 

 investeren in zorgtopsportcentrum 

 invoering nieuwe decentralisaties 

 Jeugdzorg, ring zuid, 

 Jeugdzorg/WMO 

 jongeren huisvesting 

 jongeren( studenten)huisvesting wegennet 

 jongerenhuisvesting 

 jongerenhuisvesting 

 julianaplein forumgebouw 

 kabbelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 
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 Kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan 

 Kabelbaan 

 kabelbaan etc, ring zuid 

 kabelbaan naar het centrum 

 kabelbaan ringwegzuid 

 kabelbaan, aardbevingen 

 Kabelbaan, asielzoekers 

 kabelbaan, binnenstad, cultuurnota 

 Kabelbaan, Binnenstadsvisie, Woonvisie 

 kabelbaan, bussen centrum 

 kabelbaan, bussen op grote markt 

 kabelbaan, forum 

 Kabelbaan, forum 

 Kabelbaan, forum 

 kabelbaan, forum, 

 kabelbaan, forum, 

 kabelbaan, Forum, A_kwartier, vluchtelingen 

 Kabelbaan, Forum, Bussen, herinrichting centrum 

 kabelbaan, forum, circulatieplan bus 

 Kabelbaan, forum, oosterhamriktrace, parkeerbeleid, tram 

 kabelbaan, forum, OV 

 kabelbaan, forum, tram 

 kabelbaan, GF, Ringweg 

 kabelbaan, grote markt busvrij, forum 

 kabelbaan, het A kwartier, Suikerunie terrein, 

 kabelbaan, inrichting grote markt 

 kabelbaan, oostzijde Grote Markt, ringweg 

 kabelbaan, opvang asielzoekers (geen enkele discussie, prima), thuis-

zorg, 

 Kabelbaan, ov 

 Kabelbaan, ring Zuid 

 kabelbaan, Ring Zuid, 

 kabelbaan, ringweg 

 Kabelbaan, ringweg zuid 

 Kabelbaan, ringweg zuid 

 Kabelbaan, snelle fietspad zernike en nog zo wat zaken 

 Kabelbaan, suikerunieterrein, ringweg, tram enz. Grote zaken die de 

stad en haar inwoners ingrijpend beïnvloeden. 

 kabelbaan, tram, forum 

 kabelbaan, vluchtelingen, busroutes 

 Kabelbaan, winkels open op zondag 

 kabelbaan, winningsplan aardgas  van de NAM 

 kabelbaan, zuidelijke ringweg, bussen over de diepenring 

 kabelbaan,forum 



 

 

67 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

 kabelbaan,zuidelijke ringweg 

 kabelban, ringweg, wmo 

 Kabelbanen, forums, fontijnen en andere onzin 

 Kaderbrief, diftar 

 Kansen in kaart 

 Kerntaken van de gemeente.  Onder andere 

 koningsfeest 

 Koopzondagen, Parkeren 

 korrewegbrug 

 lange termijn kwesties zoals A7_A28_Ringweg het Forum en aardbe-

vingbestendig aanpassen vluchtelingenopvang aanpassing 

sportbeleid duurzaamheid en energietransitie. 

 losloopbeleid honden 

 Loslooproutes 

 m.n. veranderingen in het centrum 

 Maatschappelijke opvang, aardbevingen, vijver op grote markt, bus-

sen op de Grote Markt 

 mantelzorg ,dit omdat ik zelf ook mantelzorger ben 

 MartiniPlaza 

 Martiniplaza debacle, bouwen op gebouwen 

 meerdere 

 Meerdere 

 meerdere onderwerpen 

 meerdere zaken 

 Meerstad, Forum, Grote Markt 

 Meerstad, Ringweg Zuid, hedrindeling gemeenten, begroting, nieu-

we burgemeester 

 mijn kredietaanvraag 

 Milieu dienst 

 minder aanplakbiljetten 

 minder auto’‘s in de stad 

 minder autoverkeer en meer fiets_/wandelmogelijkheid op de die-

penring 

 monorail 

 Moskee AZC ringweg forum 

 Moskee Selwerd 

 Moskee selwerd, ringweg 

 moslims 

 nachtburgemester 

 neiuw prostitutiebeleid, TSN thuiszorg problemen, fietsbeleid etc. 

 nieuwe aanleg wegen zuid /ring e.d 

 nieuwe begroting 

 nieuwe binnenstadsplan 

 nieuwe forum 

 nieuwe Korrewegbrug 

 nieuwe markt / forum/ openbaar vervoer 

 Nieuwe Moskee, fietspad door plantsoen Selwerd enz. 

 nieuwe Ring Zuid 

 nondenbeleid 

 noord zuidhoek hoornsemeer 

 Noorderplantsoen 

 Noorderplantsoen Zuidelijke ringweg bebouwing Cibogaterrein, 

PGB_veranderingen 

 o.a kabelbaan project, parkeren in de stad 

 o.a Kabelbaan,ringweg,Forum, thuiszorg 

 o.a. Binnenstadsvisie 

 o.a. forum, ringwegen en verruimen winkelsluiting (zondag) 

 o.a. gebiedsgericht werken, prostitutiebeleid, binnenstadsvisie, dis-

cussies thuiszorg 

 o.a. vluchtelingen beleid 

 o.a. westelijke + zuidelijke ringweg 

 oa verkeersplan 



 

 

68 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

 oa WMO 

 ombouw hoofdstationsgebied 

 Ombouw Julianaplein 

 Ombouw Ring Zuid 

 Ombouw Ringweg 

 ombouw ringweg 

 ombouw ringweg/ tunnel helperzoom/ problemen hoog-

bouw/busbanen etc. 

 ombouw zuidelijke ring 

 omgevingsvergunning 

 omloop bij Fc Groningen 

 Omstreden Ringweg Zuid 

 onderhoud sportvelden, gele steentjes, bus uit de binnenstad, on-

derhoud scholen en openbare gebouwen, wmo, 

keukentafelgesprekken, toegang tot stad groningen (ringweg) 

 onderwerpen over het millieu vooral  afval(straten enz) 

 Onderwijs 

 onderwijs 

 Onderwijs en verkeerscirculatieplan/ kabelbaan 

 Onderwijs, Martiniplaza, station, aardbevingen 

 Onderzoek mishandeling lesbiennes, misstanden kamerverhuur 

 ontsluiting binnenstad 

 ontwikkeling ciboga, ulgersma 

 Ontwikkeling van de binnenstad 

 ontwikkelingen rondom zorg 

 oostelijke en noordelijke ringweg en de kabelbaan 

 Oosterhamrik, forum, aardbevingsbestendig, akwartier, fietsplannen 

 Oosterhamriktrace 

 Oosterhamriktrace, fietsplan, jongerenhuisvesting. Ring zuid enzo. 

 Oosterhamriktrace, Stationsplein, Noorderkerk etc 

 Oostwand Grote Markt 

 opdoeken Tuin in de Stad 

 Open vervoer 

 Openbaar vervoer 

 Openbaar vervoer 

 Openbaar vervoer 

 openbaar vervoer 

 Openbaar vervoer 

 openbaar vervoer 

 Openbaar vervoer en de Pgb’‘s 

 openbaar vervoer grote markt 

 openbaar vervoer in het centrum 

 Openbaar vervoer van de groe markt, een zweeftrein 

 openbaar vervoer, forum 

 Openbaar vervoer, forum, stadsvernieuwing, thuiszorg WMO, Grote 

Markt en OV. 

 openbaarvervoer 

 Openbaarvervoer wijkvoorzieningen WMO, asielzoekersopvang, in-

vulling Suikerunieterrein 

 openbaarvervoer, zuidelijke ringweg 

 openbar voervoer 

 openingstijden binnenstad, ring zuid, hoofdstation 

 ophoging van gebouwen 

 opvang asielzoekers 

 opvang vluchtelingen 

 opvang vluchtelingen, bussen weg van de Grote Markt, geen kabel-

baan, 

 opvng vluchtelingen, rondweg? 

 ouder zorg 

 Ouderenzorg/hulpinstanties, rondwegen, ontruimen bordeelstraat 

plus controle, 

 ov + Grote Markt, en de kabelbaan. 
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 OV binnenstad, ring zuid, begroting gemeente, parkeerbeleid etc etc. 

 OV naar de diepenring 

 over de rondweg 

 over thuiszorg 

 overlast van fietsen in de stad 

 paaltje steentilstraat 

 park selwerd, zuidtangent,grote markt,kabelbaan. 

 parkeerbeleid 

 Parkeerbeleid 

 Parkeerbeleid, bestemmingsplan, te veel om op te noemen 

 parkeerbeleid, ringweg, energieproject selwerd 

 parkeergarageproblemen 

 Parken, de wegen, herstarten, asielzoekers centrum 

 Participatie, afval, armoede 

 participatiewet 

 Parttime ondernemen in de bijstand 

 perikelen ringweg_zuid inrichting binnenstad (bereikbaarheid etc.) 

forum. 

 plaats asielcentra 

 Plan stad Groningen komende jaren 

 plan van aanpak binnenstad 

 Plan voor de Ring, binnenstadsplan, thuiszorg... 

 Plannen bij Hampshire hotel 

 Plannen Ring_Zuid 

 plannen ringweg, forum, vluchtelingen centra oost pop Dijkemaweg 

en Suikerunie terrein 

 plannen voor Forum, trambaan, rondweg Zuid en fietspad verlegging 

Helpman naar Haren 

 Planning rond het Centraal Statio 

 planologisch zaken 

 Podiumonderzoek 

 Positieve Gezondheid Next City 

 Prestatieafspraken volkshuisvesting, Forum, Zuidelijke Ringweg, Ge-

luidsoverlast festivals, aanpassing centrum en Grote Markt, 

 problematiek mbt overbebouwing Schildersbuurt 

 problemen rond de zorg 

 Projecten infrastructuur, Groninger Forum/Oostwand, busvrije bin-

nenstad, afvalstoffenheffing 

 prostitutiebeleid 

 Prostitutiebeleid 

 recent de perikelen rondom thuiszorg en WMO na faillissement TSN 

 reconstructie stationsgebied, ontslagen bij de thuiszorg, fietspaden-

beleid, noorderplantsoen 

 Regels die veranderen over bouwen en verbouwen 

 regenboogpad. 

 Reitdiephaven 

 rellen 

 Richtlijnen Onroerend Erfgoed Groningen (ROEG) 

 rijroute´s bus Oosterhamrik en binnenstad 

 rind zuid studentenhuisvesting 

 ring (zuid )  Zorg 

 Ring Groningen 

 ring groningen 

 ring groningen, asielzoekers 

 ring weg forum 

 Ring Zuid 

 Ring Zuid 

 ring zuid 

 ring zuid 

 ring zuid 

 ring zuid 

 ring zuid 



 

 

70 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

 ring zuid 

 Ring Zuid 

 ring zuid 

 ring zuid 

 ring zuid 

 Ring zuid 

 ring zuid formu aardbevingsbestendig maken 

 Ring zuid, armoedeproblematiek, Haren 

 ring zuid, busplan binnenstad 

 ring zuid, forum 

 ring zuid, forum 

 Ring zuid, forum, etc 

 Ring zuid, moskee, fietspad Selwerd, forum, 

 ring zuid, studentenhuisvesting 

 Ring Zuid, thuiszorg, Forum 

 Ring Zuid, Tram, Oostwand... 

 Ring zuid, trambaan, Oostwand grote markt, azcs 

 Ring zuid/ kabelbaan 

 ringw3eg? 

 ringweg 

 Ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 Ringweg 

 Ringweg 

 Ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 Ringweg 

 ringweg 

 Ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 ringweg 

 ringweg , kabelbaan , forum 

 ringweg en groningerforum 

 Ringweg groningen/zorg 

 Ringweg HoekMuurstraat 

 ringweg kabelbaan 

 ringweg smo 

 Ringweg traject zuid 

 Ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 Ringweg Zuid 

 Ringweg Zuid 

 Ringweg zuid 

 Ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 Ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 ringweg zuid 

 ringweg zuid 
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 Ringweg Zuid 

 ringweg zuid ,tram 

 Ringweg Zuid bestemming Suikerunieterrein 

 ringweg zuid fietsvoorzieningen opvang vluchtelingen 

 ringweg zuid, azc, bezuinigingen, thuiszorg etc 

 ringweg zuid, bussen uit het centrum, verbouwing station 

 ringweg zuid, busvervoer 

 ringweg zuid, forum 

 Ringweg Zuid, Forum. 

 Ringweg zuid, kabelbaan 

 ringweg zuid, stationsgebied 

 ringweg zuid, voorstel om TTIPvrije gemeente te worden (vond men 

te vroeg), 

 Ringweg zuid, Water, Controle op dien en laten B&W, rekenkamer, 

Openbaar Vervoer, Bestemmingsplannen en Openbaar groen, 

 Ringweg zuid,thuiszorg, prostitutie 

 ringweg, 

 ringweg, armoedebeleid, openbaar vervoer, topsporthal 

 ringweg, busroutes,Forum, 

 Ringweg, fietstad, openbaar vervoer 

 Ringweg, Forum 

 ringweg, forum, flyover, meerstad, fusie ten boer, feestherrie, fiets-

pad selwerd, 

 ringweg, forum, geludsoverlast, verkeer 

 ringweg, Forum, Grote Markt, huisvesting 

 ringweg, Goninger Forum 

 ringweg, Groninger Forum 

 Ringweg, ontwikkeling reitdiep, studentenhuisvesting 

 Ringweg, optoppen woningen tbv verhuur, visserstraat/nieuwste,  

drugsoverlast 

 Ringweg, rosse buurt, lawaai van feesten, 

 Ringweg, Spoorzone, herinrichting binnenstad 

 ringweg, stationsgebied, opvang vluchtelingen, armoede bestrijding 

 ringweg, tunnel paterswoldseweg 

 Ringweg. begroting, WMO, onderwijs 

 Ringweg/stoeltjeslift/thuiszorg/bussen Grote Markt 

 Ringwegzuid 

 ro en verkeer 

 Rondom thuiszorg 

 rondweg 

 Rondweg 

 rondweg 

 rondweg 

 rondweg zuid 

 rondweg zuid 

 Rondweg zuid 

 rondweg Zuid tunnels 

 rondweg, forum, busverbinding Grote Markt 

 rondweg, tram, forum 

 Rondweg, vluchtelingen 

 rondweg,coffeshops,a_kwartier... 

 route stadsbussen niet meer via Grote Markt 

 ruimtelijke ordening 

 ruimtelijke ordening 

 Samenvoeging gemeentes, forum, aardbevingsproblatiek 

 schenking aan de voedselbank stimuleren 

 sluiting van de hoeren buurt 

 snelweg door de Oosterpoort en de Linie 

 Sociale wijkteams 

 sport, aardbevingsveiligheid, kamerverhuur 

 Sport, forum, wij teams , zorg. 

 sport,ringweg,forum 
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 Sportbeleid 

 sportbeleid o.a. 

 sportcentrum ring zuid forum 

 sportnota 

 sportnota 

 sportnota 

 sportnota, cultuur, transitie jeugdzorg en WMO 

 Sportnota, inrichting binnenstad, gedoe rondom homohaat 

 Sportsubsidies, jeugdbeleid 

 Stadjerspas, koopzondagen, tram, Forum. 

 stadsbussen uit het centrum. Fietsstad. 

 Stadsvisie, bussen, 

 Station, bus uit binnenstad, forum, kabelbaan, metro 

 stationsaanpassing 

 stationsgebied 

 stationsgebied zuid 

 stationsgebies 

 Steunpunt Zorg 

 stopzetten subsidies organisatie ouderen en anderen 

 Studentehuisvesting, zuidelijke ringweg, forum 

 Studenten woningen quotq 

 Studentenhuisvesting 

 studentenhuisvesting 

 studentenhuisvesting 

 studentenhuisvesting 

 studentenhuisvesting 

 studentenhuisvesting (mn de norm in bepaalde straten) 

 studentenhuisvesting, armoedebeleid 

 Studentenhuisvesting, Maatschappelijke ondersteuning, Ring Zuid 

 Studentenwoningenperikelen 

 subsidie beleid sport verenigingen 

 subsidies 

 subsidies voor particuliere initiatieven 

 t forum, Kabelbaan, reorganisatie van binnenstad, reorganisate ring-

weg zuid groningen 

 taalgebruik, gaswinning, Meerstad 

 Talloze. Forum, Ring Zuid, Stationsgebied, ... 

 te veel om op te noemen. 

 te veel werk zorg wegebouw woning bouw wijk problematiek veilig-

heid en cultuur 

 teveel om op te noemen 

 Teveel om op te noemen 

 Teveel om op te noemen 

 teveel om op te noemen. 

 thuis zorg 

 thuis zorg minimum inkomens, fietsen voor armlastigen, voorzienin-

genn v&d 

 Thuiszorg 

 thuiszorg 

 Thuiszorg 

 Thuiszorg 

 thuiszorg 

 thuiszorg 

 thuiszorg debacle TSN, warmtestad 

 Thuiszorg TSN 

 thuiszorg, aanpak ringweg, die 3d bios 

 Thuiszorg, afvalproblematiek, forum 

 Thuiszorg, Geothermie staat nog op de agenda 

 thuiszorg, kabelbaan, fontein Grote Markt 

 thuiszorg, minima, participatie 

 thuiszorg, steigerbouwers, cultuurnota 

 thuiszorg,ringweg 
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 thuiszorgzaken 

 toegankelijkheid van de binnenstad. 

 toekenning miljoenen aan wijken en komst AZC 

 toekomstvisie Groningen 

 toestemming uitbreiding Hampshire Hotel. 

 ton schroor over de zorgproblematiek met tsn 

 tram 

 tram 

 tram 

 tram 

 Tram 

 Tram 

 Tram 

 tram 

 tram 

 tram 

 tram discussie en forum 

 tram door binnenstad 

 tram door de binnenstad 

 tram en forum 

 Tram en Forum en NAM 

 Tram in de stad 

 Tram kabelbaan forum koopzondag 

 tram, bussen binnenstad 

 tram, coa 

 Tram, fietsbedeleid, bussen op grote markt, ring_zuid. 

 Tram, Forum 

 tram, Forum 

 tram, forum, 

 tram, forum, aardbevingen, 

 tram, forum, aardbevingsgebied, windmolens 

 tram, forum, kabelbaan, fietsroute naar het zernike, studentenstop in 

bepaalde woonwijken 

 tram, forum, ringweg 

 tram, forum, ringweg zuid 

 Tram, infrastructuur, benoeming burgemeester, diverse begrotingen 

 Tram, inrichting grote markt, kabelbaan 

 tram, inrichting Grote Markt, VOO, e.v.a. 

 Tram, Kabelbaan Groningen 

 tram, kabelbaan, forum 

 Tram, kabelbaan, forum, busroutes 

 Tram, kabelbaan, herinrichting 

 tram, ring, bus op de Grote Markt, AZC’‘s, 

 Tram, ringweg zuid, 

 tram, ringweg, Forum, kabelbaan etc 

 tram, trolley 

 tram, vervoersplan groningen, zorg/wij teams 

 Tram, winkelgebied binnenstad, busroutes 

 tram, zuidelijke ringweg 

 tram,busbaan,rondweg 

 tram,oostwand,energie 

 tram/forum/asielzoekers/etc 

 tram/kabelbaan 

 tram/lift, groninger forum, ringweg 

 tram/OV, Forum, stadsinrichting, Grand Theatre 

 Trambaan 

 Tramdiscussie 

 tramdiscussie 

 tramlijn, forum, vluchtelingenopvang 

 Trams in binnenstad 

 Trams, forum 

 Transitie jeugdzorg en WMO 
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 Transitie van de jeugdzorg 

 tsn 

 TSN 

 TSN 

 TSN 

 tsn zorg 

 TSN, armoedebeleid. zuidelijke ring. 

 TSN, Fietsplannen 

 TSN, intensiveringsmiddelen leren, aanpak huisjesmelkers, krediet-

aanvraag SuikerUnie 

 TSN, ov op grote markt 

 TSN, zorg 

 TTIP 

 ttip, bomenkap, bed_, bad_broodregeling 

 Tuin in de stad 

 tuin in de stad 

 Tuinindestad 

 tunnel Paterswoldseweg 

 Tunnel Ringweg Zuid 

 uitbreiding Hampshire Hoornesemeer 

 uitbreiding van het voetgangersgebied in het centrum, zuidelijke 

ringweg 

 uitbreiding voetgangersgebied, station verbouwen, Aa_kwartier 

 uitstel van diftar 

 upgrading stadscentrum, 

 van alles 

 van alles 

 vaststellen gemeente begroting 

 veel 

 veilig fietsen en aardbevingen 

 Veiligheid cameratoezicht oce 

 veiligheid in de stad 

 veiligheid ivm prostitutie in A_kwartier. 

 veiligheid, sociale zaken, vekeer 

 Veiligheid/Fly Over 

 Veiligheid_ aardbevingen. Begroting. Bestemmingsplannen. 

 vekeer.bussen.nieuwbouw 

 vele 

 vele 

 Vele vanwege mijn werk 

 Vele... 

 verandering A7 

 veranderingen in de zorg, zuidelijke ringweg. 

 Verbetering binnenstad busvrije zones 

 verbouwen van kerk en woningen tot studio’‘s in Tuinbouwstraat e.o. 

 Verbouwing ringweg 

 verbreden fietspad 

 verdwijnen V&D 

 vergoedingen zorg, forum, bus uit centrum 

 verhoogde studentenflats in de woonbuurt, stadstram, Forum, Flo-

reshuis samen met Lefier, Gerrit Krolbrug en de busbaan enz. 

 verhuizing bussen en het Forum 

 verhuur student van woningen 

 verkeer 

 verkeer 

 verkeer en vervoer 

 verkeer in de stad 

 verkeer, de rondwegen, onderwijs, leerlingenvervoer, leerplicht 

 verkeer,stadsontwikkeling,asiel opvang, e.v.a. 

 verkeer: ombouw A28/ring 

 Verkeers (fietsers) problematiek inPaddepoel 

 verkeers situatie 
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 Verkeersbeleid (fietsstad), Forum, cultuur 

 Verkeersmaatregelen 

 Verkeersplan 

 verkeersplan gr_zuid, armoedbeleid, fietspad voor studenten, forum, 

binnenstad busvrij, etc. 

 verkeersplannen 

 Verkeersplannen en cultuurnota 

 verkeerssituatie centrum Groningen 

 Verkeerssituatie, zuidlijn, bestemming Grote Markt, asielbeleid 

 verkeersveiligheid en afvalverwerking........milieu 

 verkeersveiligheid in ons dorp 

 vernietiging park Selwerd t.b.v. fietspad voor studenten 

 Vernieuwing binnenstad 

 VERNIEUWING BINNENSTAD  TAXI STANDPLAATS VERANDEREN 

WANDEL GEBIED BINNEN STAD UITBREIDEN .MET NAME AUTO VRIJ 

 vernieuwing ring zuid 

 vernieuwing sociaal domein 

 verplaatsing van de bussen 

 Verschillende 

 Vervoer 

 vervoer in de stad (bussen ) 

 vervoer/verkeer, forum 

 verwijdering prostitutie uit panden in mijn buurt 

 Visie binnenstad 

 Vluchtelimgen opvang Ouderen beleid. Verkeersproblemen  prosti-

tutiebeleid 

 Vluchtelingen opvang 

 Vluchtelingen, gebied hoornse meer 

 vluchtelingen, rondweg 

 Vluchtelingen,wegen rond Julianaplein,fietsplaats studenten 

 vluchtelingenopvang 

 vluchtelingenopvang, tram, evenementenbeleid 

 vluchtenlingenopvang, tsn, busvervoer binnenstad 

 voeding, duurzaamheid 

 volkshuisvesting 

 vooral culturele zaken en over openbaar vervoer 

 vooral de ringweg 

 vooral sociale domein 

 Vorum 

 vuilnis 

 vuurwerkvrije zones, tramlijn 

 waar woningen wel of niet gebouwd moge worden 

 Wakeboardbaan 

 warmtenet, tram 

 warmtestad 

 warmtestad 

 Warmtestad / bestemmingsplannen 

 Warmtestad, forum, inrichting stationsgebied, ringweg zuid 

 warmtestad, prostitutie?, festivals/geluid?, ring zuid? 

 warmtestad, ringweg, zonnepanelen martiniplaza 

 Wel iets 

 wel of geen bussen op de Grote Markt. 

 weren openbaar vervoer in centrum 

 weren van bussen uit de stad 

 weren van openbaar vervoer uit de stad en de bezuinigingen op de 

thuiszorg. 

 Werkgelegenheid, kabelbaan, duurzaamheid, ringweg, gaswinning 

 werkzaamheden ring 

 Wet Wmo (thuiszorg), energiezuinige stad, sportvoorzieningen 

 wij groningen 

 Wij teams 

 Wij teams en de WMO 
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 wijk invulling (opvang, studenten etc) 

 wijziging plaatsen bushaltes in het centrum 

 wijzigingen zorgwet, faillisement grand theatre 

 windenergie 

 Wmo 

 Wmo 

 Wmo 

 WMO 

 WMO 

 WMO 

 wmo 

 wmo 

 Wmo 

 WMO 

 Wmo 

 WMO 

 Wmo 

 wmo openbaar vervoer 

 WMO tram ringweg zuid duivenpoep binnenstad Forum busvrijma-

ken binnenstad 

 Wmo vraagstuk, verkeer, cultuur, sport 

 wmo, bus, forum, enz 

 wmo, de bus op de grote markt 

 WMO, diversiteit 

 WMO, Forum 

 wmo, forum, Grote Markt: herininrichting 

 wmo, participatiewet, schuldhulpverlening, integrale samenwerking 

 wmo, ringweg zuid 

 Wmo, station, ring, forum, let s gro, binnenstadvisie, bussen, aardbe-

ving, etc. 

 WMO, vervoer 

 WMO, Vreemdelingenhuisvesting, huisvesting studenten, plannen 

centrum 

 WMO_ jeugdzorg 

 woning en energiebeleid 

 woningbouw 

 woningmarkt jongeren, forum 

 Woningzaken 

 zaakgericht werken, vluchtingenbeleid, outsourcing 

 zoals gezege, Noorderplantwoen. regeling m.b.t. evenementen 

 zorg 

 Zorg 

 zorg 

 zorg 

 zorg 

 Zorg en kabelbaan 

 zorg en welzijn 

 Zorg naar Wij wijken en Vluchteling welkom, huisvesting 

 zorg, difttar, vluchtelingen, ringweg 

 Zorg, inrichting centrum 

 Zorg, kabelbaan, forum, ringweg, etc 

 Zorg, onderwijs, stadsontwikkeling, sociale innovatie 

 zorg, OV, forum 

 Zorg, Wij teams, Mishandeling lesbische vrouwen, verkeersplan bin-

nenstad 

 Zorg,verkeer veiligheid ,veiligheid uitgaansgelegenheden 

 zorg. 

 Zorg/TSN 

 zorg/TSN 

 Zorgkosten,stations gebied,paterwoldseweg tunnel,ring 

zuid,martiniplaza,energie nutraal 
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 zorgtaken, bouwprojecten,busvoervoer, ruimtelijke planning stati-

onsgeboed 

 zorgtoestand WMO 

 zuidas 

 Zuidelijek ringweg, nieuwbouw marktplein, kabelbaar europa-

park_marktplein 

 Zuidelijke ring 

 zuidelijke ring 

 zuidelijke ring 

 zuidelijke ring 

 zuidelijke ring 

 Zuidelijke ring ed 

 Zuidelijke ring weg en de buslijn weg uit de binnenstad. 

 Zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke Ringweg 

 Zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 zuidelijke ringweg 

 Zuidelijke ringweg diftar, studentenhuisvesting 

 zuidelijke ringweg en noorder plantsoen 

 zuidelijke ringweg, 

 Zuidelijke ringweg, 

 zuidelijke ringweg, bussen op Grote markt, Forum, Kabelbaan 

 zuidelijke ringweg, cultuurnota 

 Zuidelijke ringweg, fietsenbeleid, zuidelijk stationsgebied, herinde-

ling Brugstraat 

 zuidelijke ringweg, Forum 

 zuidelijke ringweg, Forum, busroutes 

 zuidelijke ringweg, forum, grote markt, jeugdzorg 

 zuidelijke ringweg, forum, kabelbaan, geluidoverlast 

 zuidelijke ringweg, forum, kunst 
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 Zuidelijke ringweg, forum, wijkteam, busplan 

 Zuidelijke ringweg, Groninger forum, etc. 

 zuidelijke ringweg, herinrichting stationsgebied, forum 

 Zuidelijke Ringweg, Infrastructuur fietsen, verdeling zorggelden etc.n 

 zuidelijke ringweg, lawaai_overlast, busbaan 

 Zuidelijke ringweg, onderwijs, jeugdzorg, ,armoedebeleid 

 Zuidelijke ringweg, sociaal domein, armoedebestrijding 

 zuidelijke ringweg, sport(subsidies), zorg, diepenring, etc. 

 zuidelijke ringweg, stadstuin 

 Zuidelijke ringweg, tram, 

 Zuidelijke ringweg, vluchtelingen, afvalverwerkingssysteem, gemeen-

telijke herindeling, planning westelijke ringweg, bereikbaarheid van 

Stad 

 Zuidelijke ringweg,Forum,Kabelbaan,TSN 

 Zuidelijke Ringweg/ Kabelbaan 

 zuidelijke ringweg_thuishulp WMOen opzet WIJ teams en SCOW be-

leid richting buurtcentra 

 zuidelijke rondweg 

 zuidelijke rondweg 

 Zuidelijke rondweg 

 Zuidelijke rondweg 

 zuidelijke rondweg en inrichting stadscentrum 

 zuidelijke rondweg,woningbouw 

 zuidelijke_ en westelijke ringweg, fietsenplan, suikerfabriek terrein, 

nieuwbouw moskee 

 Zuidelijkeringweg/flyover euroborg/Thuiszorg 

 zuielijke ring 

Vraag 12: Via welke media volgt u de gemeenteraad? (an-

ders, namelijk) 

 Algemeen  nieuws 

 app RTV Noord 

 app rtv noord 

 app RTV Noord 

 bedrijvenpanel en ander mailnieuws 

 berichten die ik via de wijkvereniging ontvang 

 berichten en ervaringen vanuit de omgeving 

 bevriende journalisten in gesprekken in vrije tijd 

 bulletin politiek krantje SP 

 buurtkrant 

 buurtkrant rivierenbuurt 

 Contacten en gesprekken 

 de website van rtv noord 

 emailberichten van mijn partij 

 forum, maar sporadisch 

 G net 

 gesprekken 

 gesprekken 

 gesprekken in vriendenkring 

 gesprekken met medestadjers 

 gesprekken met raadsleden 

 gezinsbode was altijd de grootste bron, jammer dat deze krant er 

niet meer is. 

 GIC 

 GIC 

 GIC 

 GIC 

 GIC 
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 GIC 

 GIC 

 GIC 

 GIC KRANT 

 Gic, sikkom 

 Google Nieuws over Groningen in het algemeen 

 Groningen Internet Courant 

 Groningen verdient beter 

 groninger internetkrant 

 I. v.m. verschillende vrijwillige bestuursfuncties worden incidenteel 

stukken toegestuurd. 

 ik hoor zaken van bekenden 

 Ik volg passief. 

 Info via bekenden & anderen 

 intern (gemeentelijke organisatie) 

 internet 

 Internet divers 

 intranet 

 intranet gemeente Groningen 

 Intranet pagina van de gemeente Groningen 

 krant 

 laatste jaren geen tijd/zin om te volgen 

 landelijk nieuws 

 live 

 Luncheditie Groninger Internet courant 

 Maar DvhN lees ik nauwelijks 

 mails politieke partij 

 mijn partijblad d66 

 Nationale media 

 navraag doen bij raadsleden. 

 niet online, maar via politieke partij 

 Nieuwsbrief GroenLinks 

 Nieuwsbrief partij 

 nieuwsbrief politieke partij waar ik lid van ben 

 nieuwsbrief socialistische partij 

 nieuwsbrief van politieke partij 

 nieuwssites 

 nieuwssites 

 Nieuwssites 

 nu.nl 

 NU.nl 

 Nu.nl 

 nu.nl 

 Nu.nl 

 Nu.nl/ Groningen pagina 

 nu.nl/groningen 

 nu.nl/groningen via Twitter 

 Oogtv 

 op onderwerpen die voor mij relevant zijn 

 Partijblad en via mailbericht 

 partijmail 

 praten met bekenden 

 prive contacten 

 radio 1 en medeburgers / vrienden 

 RTV Noord app 

 RTV noord op internet 

 RTV Noord website 

 rtvnoord.nl 

 Sikkom 

 Toen ik nog bij de gemeente werkte via intranet 

 Via bekenden 

 Via de kerk 



 

 

80 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

 via de partij 

 via eigen netwerk 

 via Fractienieuws CDA 

 via het nieuws van een bep. poltieke partij. 

 via het werk 

 via informatie van een werkgroep 

 via kennissen 

 via landelijke pers 

 via mijn echtgenote 

 via mijn vrijwilligerswerk 

 via partij 

 via SP Tribune 

 via vrienden 

 via Vrienden van de stad Groningen 

 Via werk 

 via werkoverleg met gemeenteambtenaren 

 via wijkwethouder Roeland van der Schaaf (twitter, bijeenkomst en 

hopelijk binnenkort gesprek) 

 VK 

 Vooral Gezinsbode. Heb geen abonnement op Dagblad en kijk zel-

den naar locale TV. 

 vrienden 

 Vrienden en bekenden 

 vrienden en collega’‘s 

 wat per post komt 

 Webmonitoringsysteem 

 website en digitale nieuwsbrief van partij waar ik lid van ben 

 Website rtvnoord 

 website rtvnoord 

 werk 

 wijkkrant 

 wijkkrant no 1 

 www.gic.nl 

 www.rtvnoord.nl 

 zakelijk 

Vraag 13: Welk cijfer geeft u de middelen waarmee de ge-

meente over de gemeen-teraad communiceert? (toelichting) 

 Aangezien de gemeenteraad mij weinig interesseert, ben ik helaas 

niet op de hoogte van (de kwaliteit van) verschillende media. 

 aangezienn ik niet aan faceboek, twitter e.d. doe volg ik niets via de 

media 

 Af en toe krijg ik De Gezinsbode onder ogen. Verder boeit het me 

voor zover het betrekking heeft op mijn woonsituatie. En dan blijkt 

dat inspraak een farce is met power play. 

 agenda’‘s en stukken in pdf  erbij is veel beter geworden, zoeksys-

teem is matig, m.n. fijnfilter en sorteren uitkomsten en ipv goede 

pdf’‘s vaak zeer slecht ingescand pdf’‘s , ongelooflijk. Twitter is door 

inhoud en door keuze van wel/niet twitteren meer propaganda dan 

informeren. Gewone website van gemeente is slecht geworden na 

laatste wijziging. Veel links op andere sites naar gemeente werken 

ook niet meer daardoor. 

 alleen als ik iets wil weten zoek ik het digitaal op 

 Alleen de beidde 7 is voor mij wel voel doende. 

 allemaal te pro B&W 

 Allen goed bereikbaar. Twitter, Facebook en livestream hebben mijn 

voorkeur vanwege de snelheid van het nieuws 
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 alles gebeurt achter de ruggen van de ingezetenen om zoals bv de 

WIj_teams, dictatuur van de gemeente , ze hebben iedere zorgverle-

ner nu onder zich en hulpvragers kunnen niet meer vrijuit hulp 

vragen omdat dat overal gedeeld gaat worden daar nu iedereen col-

lega is geworden , je kunt dus niet meer aan de bel trekken bij de 

een, want ze zijn allemaal samengeheuld , knap staaltje om de bur-

ger nog minder beroep op zorg te laten doen 

 Alles staat er wel, je moet het wel willen lezen 

 Als ik de rest niet volg kan ik er ook geen cijfer voor geven. Waarom 

moet ik dan toch overal iets invulllen. 

 Als ik iets over de gemeenteraad wil weten, zou ik ten eerste naar de 

website van de gemeente gaan om te kijken wat er daar staat, de lo-

kale media raadpleeg ik sporadisch en facebook en twitter ben ik 

beu. Vergadering live volgen lijkt me uiterst saai. 

 Als ik iets wil weten, kan ik de website van de gemeenteraad bezoe-

ken 

 Als ik meer moet weten en de onderwerpen wil volgen, moet ik dus 

meer actie zelf ondernemen.  maar dit kost extra tijd en die moet je 

maar hebben.. 

 Als ik ze niet bekijk hoe kan ik dan een cijfer geven 

 Als je een cijfer moet geven moet je wel vertellen wat 1 is en wat 10    

Ik volg de politiek niet vandaar de enen. 

 Als je wilt kun je vrij veel te weten komen, maar dan moet je echt ac-

tief op zoek gaan 

 Als vrij nieuwe inwoner van Groningen (minder dan een half jaar) heb 

ik nog niet actief de moeite genomen om het te volgen. Ook heb ik 

nog een Nee Nee sticker, dat moet ik nog veranderen naar een Nee 

Ja. 

 andere middelen nog nooit naar gekeken dus kan niet beoordelen 

 Beetje eenvormig. 

 behalve de website, die ik overigens nogal amateuristisch vind ogen 

(vandaar de 4), heb ik niets met de overige social media. 

 bekijk het op mijn werk bij de gemeente 

 Ben tevreden over de mogelijkheden om zaken te volgen 

 Ben wel van plan om me er meer in te gaan verdiepen. Ik had de af-

gelopen drie jaar andere prioriteiten. 

 Berichten zijn vaak algemeen en summier, waardoor standpunten 

verschillende partijen niet per se duidelijk zijn.  Twitter kan natuurlijk 

niets anders qua lengte... 

 Berichtgeving in Gezinsbode te beperkt 

 Binnenstad bewoner maar krijg geen Gezinsbode 

 Cijfer spreekt voor zich. Het kan beter. 

 Communicatie ok 

 Communicatie over de gemeenteraad? Serieus?  Had geen idee dat 

de bedoeling was dat de genoemde middelen Dienen als vommuni-

catie over de raad. 

 De artikelen op de gemeentelijke facebookpagina zijn zeer goed ge-

schreven en zeer toegankelijk en met de livestream kun je de 

vergaderingen uitstekend volgen, vandaar negens. De stadsberichten 

in de Gezinsbode zijn daarentegen weinig aantrekkelijk om te lezen, 

vandaar een zesje. 

 De berichten in de gezinsbode kunnen wel wat uit gebreid worden. 

niet iedereen kan overweg met de sociale media. vooral ouderen 

hebben er moeite mee 

 De berichten via geschreven media zijn zowat opgehouden te be-

staan bijv inzake (bouw)vergunningen 

 de berichten zijn wel kort, maar als je er een voor jou belangrijk punt 

vindt kun je gemakkelijk verder zoeken op de gemeentelijke site. 

 de beste communicatie is voor mij nog altijd de krant 
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 De communicatie is niet dusdanig open, dat de burger alles tot in de 

finesses kan volgen. Ook de individuele meningen komen soms wel 

en soms niet naar voren. In de communicatie wordt gerept over de 

meningen van de raadsleden versus de meningen van de burgers in 

al zijn geledingen. Denk hierbij aan de OV in de binnenstad, maar 

ook in de wijken. Ook de zorg is een aanfluiting. 

 DE communicatie is waarschijnlijk best wel OK. Maar ik zou liever een 

2 richtingsverkeer communicatie zien. Elke burger zou zijn mening 

moeten kunnen geven en overheid neemt dat als uitgangspunt. In 

het buitenland wordt geëxperimenteerd met wat ze e_politics noe-

men. De overheid is daar echt in dialoog met de burger. Kan 

makkelijk via internet maar vergt een investering in de website en 

software. Ik ben er helemaal voor 

 De communicatie van de Gemeente schiet meer als tekort. op alle 

fronten zijn ze nooit up to date, sluiten ze niet aan op de bevolking. 

zowel in stijl als inhoudelijk. ook wat de gemeente communiceert is 

vaak niet duidelijk of helder. in onbegrijpelijk taal. 

 De communicatie vanuit gemeente is niet heel aantrekkelijk. Ik volg 

het via andere media. 

 De digitale nieuwsbrief wat betreft Stadsnieuws lijkt me zinvol, maar 

nog geen gebruik van gemaakt. 

 De Facebook pagina werkt voor mij het beste, ook al is  dat een 

vluchtig medium. De website en de livestream uitzendingen zijn 

moeilijker te vinden. De website van de gemeente is vrij complex, de 

informatie die je zoekt is vaak vrij diep weggestopt (niet bewust na-

tuurlijk), waardoor het lastiger te vinden is. Ook is het taalgebruik op 

de gemeentelijke website vaak te complex/jargon, terwijl op Face-

book meer ‘‘normale taal’‘ wordt gebruikt (om het maar simpel te 

beschrijven). 

 De gemeente volg ik niet via facebook of twitter, ik ontvang geen 

digitale nieuwsbrief en ben over het algemeen aan het werk ivm 

livestream 

 de gemeentelijke website bezoek zelden en verder ken ik de ge-

meente op sociale media niet 

 De Gemeenteraad is voor mij erg anoniem. 

 De Gezinsbode heb ik jaren geleden voor het laatst gelezen, de ge-

meentelijke berichten werden toen erg duidelijk en overzichtelijk 

weergegeven. De livestream heb ik enkele keren gezien, zag er goed 

uit. De sociale media_kanalen zijn mij niet bekend en kan ik niet be-

oordelen. 

 De Gezinsbode wordt sinds lang niet of nauwelijks bezorgd waar ik 

woon. Ik doe niet aan Twitter en Facebook en de rest heb ik nog niet 

uitgeprobeerd. 

 De heer Richardson houdt mij op de hoogte van voor onze wijk inte-

ressante berichten door de digitale nieuwsbrief aan mij door te 

mailen. 

 De info is voor mij niet altijd helder. 

 De laatste twee onderwerpen worden niet gevolgd. 

 De livestream is niet van de hoogste kwaliteit. 

 De livestreams zijn wel aan een update toe (beter camerawerk, hoge-

re resolutie, etc.) 

 De meeste communicatiemiddelen heb ik nooit gebruikt. 

 De meeste ken ik niet. Het twitteraccount wel. Als dat twitteraccount 

vaker zou doorlinken naar pure informatie op de website zou dat 

een stuk beter functioneren. Nu wordt het account meer gebruikt 

voor 'reclame' (fotootje van de @minpres, of van klaarstaande 

5mei_bussen). 
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 De meeste van deze kanalen maak ik geen gebruik van. Twitterac-

count vindt goede balans tussen informeren en communiceren, 

tussen koud zakelijk en human interest, zonder de timeline te 

spammen 

 De Stadsberichten in de  Gezinsbode zien er erg kriebelig en ambte-

lijk uit , in de website van de Gemeenteraad moet je vaak veel te lang 

zoeken om het juiste stuk of de juiste vergadering o.i.d. te vinden. 

Website is onoverzichtelijk en rommelig ,zou veel beter en makkelij-

ker moeten kunnen. Digitale Nieuwsbrief zou met directe toegang 

tot stukken nog verbeterd kunnen worden  ik doe verder totaal niets 

met Twitter of Faceboek ,grotendeels overbodig gezeur . 

 De stadsberichten zijn saai en als sommige onderwerpen meer wor-

den belicht dan wordt daarmee positieve profilering van een 

politicus beoogd. Ik mis objectieve voorlichting, maar de regionale 

kranten zijn daartoe niet in staat. Als ik iets over Groningen of de 

Groningse politiek lees dan is dit meestal in de NRC 

 De volledige gemeenteberichten moeten terug in het do-

de_bomen_sufferdje 

 De website van de gemeente groningen is echt echt echt om te hui-

len, ik heb zelf ICT gestudeerd en ik vind dat je de website van 

groningen geen website mag noemen. de website is erg onpraktisch, 

pagina’‘s zijn lastig te bedienen en inloggen met bijvoorbeeld de be-

zoekerspas voot auto’‘s is erg slorderig en te simpel en fraude 

gevoelig. ik zou best willen helpen bij het brainstormen en verbete-

ren van de website. 

 De website was vroeger makkelijker en overzichtelijker 

 Deze raad is niet capabel genoeg om de stad gezond te houden.  

Schroor lijd aan tunnelvisie en hoogmoedswaanzin, heeft totaal geen 

kaas gegeten van behoorlijk bestuur en sloopt de toegankelijkheid 

van de binnenstad voor mindervaliden en toeristen, en terwijl over-

leg met professionele chauffeurs een ander licht kan werpen op een 

goed alternatief.  Er dreigt een toekomstige financiële strop van een 

monsterlijk groot gebouw, die ons op slinkse wijze is opgedrongen.  

Dit zijn autistische raadsleden! 

 Digitale nieuwsbrief? Kwist niet dat die bestond. 

 digitale vormen van communicatie is voor velen niet beschikbaar 

 doe niet aan facebook of twitter. 

 Doe persoonlijk niet aan Twitter en Facebook 

 Doe sowieso heel weinig met  zogenaamde sociale media bovendien 

is mijn interesse in de politiek zeer beperkt (geworden) 

 Door mijn geringe belangstelling gebruik ik geen 'middelen' waar-

mee de gemeente mij tracht te bereiken 

 Duidelijk onderscheid door kleur gebruik 

 Duidelijk, overzichtelijk informatievoorziening in Gezinsbode. Websi-

te inhoudelijke informatie (beleidsstukken) lastiger te vinden. 

Livestream is goed te volgen. 

 Dus in alle gevallen weet niet/geen antwoord. Ik zou het echt niet 

weten! 

 Een aantal bladen worden hier thuis niet gelezen, wij hebben geen 

twitteraccount. Op de digitale manier wordt een groot deel van de 

bevolking niet geïnformeerd. Alleen als je echt geïnteresseerd bent 

in het onderwerp zou je het wel misschien via de digitale snelweg 

volgen. 

 Een verzorgde pagina, ik hoop dat dit niet verdwijnt, want ik zit niet 

vaak op internet. 
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 Eerder was de berichtgeving direct via de Gezinsbode te volgen. He-

laas nu vaak alleen via sociale media en dus voor een grote groep 

ouderen niet meer te volgen. 

 enorm zoekwerk naar alle besluiten en bekendmakingen en agen-

da’‘s op gemeentelijke site. en waarom niet meer digitale info bij 

bouwvoornemens etc. nu moet je er speciaal voor naar gemeente, 

alsof je daar tijdens kantooruren tijd voor hebt 

 Er blijft weinig hangen van de artikelen in de gezinsbode etc. Van de 

items waar ik een 1 heb ingevuld maak ik geen gebruik 

 Er is altijd ruimte voor verbetering. De nieuwe website van de ge-

meente is in mijn ogen nog geen verbetering en het levert voor 

buitenstaanders de nodige zoektijd op. Gebruik van social media 

gaat aardig naar mijn mening en ik zie het dan ook veelvuldig voor-

bij komen, soms is het wellicht handiger onderwerpen eerder te 

highlighten. 

 Er zijn veel te veel raadsleden. Lijkt me onzinnig, kost veel te veel 

geld voor de burgers. We weten niet wat ze doen. Ze denken dat ze 

belangrijk zijn, helaas moet ik ze teleurstellen. Ze kunnen beter aan 

het werk gaan in het bedrijfsleven. Als ze weg zijn kan de man die ze 

burgemeester noemen ook gewoon aan het werk gaan. Nu loopt die 

rond met een ketting, net een meid. 

 face book enz gebruik ik niet, de gezinsbode ontvangen we nooit. Ik 

kan de door mij niet geraadpleegde bronnen dus niet beoordelen. 

Het dvhn daar doe ik het mee 

 Facebook, twitter ed zijn mi niet de wijze waarop gecommuniceerd 

zou moeten worden, aangezien noet iedereen daar ‘‘lid’‘ van is en 

het bovendien externe, commerciele ‘‘partijen’‘ zijn (dus niet onaf-

hankelijk) die een enkele band met de gemeente hebben 

 Formeel kloppen de gemeentelijke pagina’‘s/ website wel maar als je 

geen gezinsbode ontvangt of niet actief zelf kijkt  ben je slecht geïn-

formeerd. 

 gemeente communiceert zeer matig. De gemeente luistert niet 

 gemeente groningen geeft redelijk weer welke besluiten besluiten 

genomen zijn 

 Gemeente reageert niet als er een probleem is omdat ik niet als 

mens maar omdat ik een uitkering heb als slaaf word gezien. 

 Gemeentelijke communicatie behoort niet alleen via sociale media te 

verlopen! 

 Gemeentelijke informatie heeft teveel het karakter van propaganda. 

Weinig informatief vooral het benadrukken dat de gemeente zo ver-

schrikkelijk goed bezig is wordt centraal gesteld. 

 Gemeentelijke pagina’‘s zouden uitgebreider mogen in onderwerpen 

en details .   Onderwerpen op oog tv in journaals op vaste tijden en 

daarmee beginnen (elk uur) 

 Gemeenteraad en raadscommissie verstoppen zich te veel 

 Genoeg communicatiemiddelen om raadsbesluiten te volgen 

 Gevoelsmatig ben ik niet bij deze materie betrokken. Misschien komt 

dat doordat wij hier voor het 8e jaar wonen? Of houdt dat gevoel 

verband met mijn leeftijd?  Ik kan uw wel zeggen dat het wonen hier. 

op deze wijze, ons goed voldoet. Natuurlijk blijven er wensen......... 

 Gezinsbode en eventueel internet en info via mijn lidmaatschap SP 

 gezinsbode gaat regelrecht de oud papierbak in ik wist niet dat er 

een website is heb geen twitter of facebook ik kijk wel naar politiek 

24 kanaal 502 als de livestream net zo is dan oeverloos gepraat zon-

der gevolg 

 Gezinsbode geeft helder belangrijke informatie door 

 Gezinsbode gratis krant regelmatig niet bezorgd en liever alles 

stadsberichten per email Graag nieuwsbrief keuzemogelijkheid per 

postcodegebied. belangrijke zaken in algemene email bomenkap, 

bouwactiviteiten/ meldingen, diverse vergunningen en simpele za-

ken per postcodegebied te kiezen 
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 gezinsbode is te traag,  website gemeente: alleen officiële berichten 

en wat uitgebreider als het de gemeente uitkomt  livestream: te veel 

gedoe 

 Gezinsbode was altijd goede bron, maar deze krant is er niet meer,of 

er zijn geen bezorgers. Wel werd het nieuws steeds minder omdat er 

voornamelijk nog verwezen wordt naar de websites van de gemeen-

te. 

 Gezinsbode wordt bij ons niet bezorgd, DvhN geen abonnement, 

geen gemeente nieuws in Trouw. 

 Gezinsbode: summier  Website gemeenteraad: zoek functie  

Soc.media: gebruik ik alleen voor persoonlijke/privé doeleinden.  Li-

ve: geen gebruik van gemaakt. 

 Goed 

 Handig om terug terug te kijken 

 Heb de digitale mogelijkheden eigenlijk nog nooit gebruikt 

 Heb de schurft aan social media!! 

 heb geen facebook of twitter 

 heb geen gezinsbode en hou niet zo van de computer 

 HEB GEEN INTERNET, MIS DE PAGINAS OMGEVINGSVERGUNNIN-

GEN IN DE GEZINSBODE 

 heb geen twitter of facebook 

 heb geen twitter of Facebook, livestream alleen als ik er tijdig om 

denk voor wijkgebonden items 

 heb geen van deze middelen gebruikt. 

 heb het gevoel dat ik een mening mag uiten, dat men wel wil luiste-

ren. Maar ...dat de plannen  altijd onverwijld doorgaan zoals men dat 

bedacht heeft.BV  protesten tegen  acties in coendersnorg/Helpman 

mbt het verkeersplan. 

 Heb het niet echt gevolgd! 

 Heb nog nooit van stadsnieuws, de digitale nieuwsbrief gehoord, 

zou hier wel interesse voor hebben, maar weet niet hoe me hiervoor 

aan te melden, 

 heel veel info, vaak niet heel relevant voor mij 

 Helaas heb ik weinig vertrouwen inde gemeentelijke politiek en het 

bestuur door eerdere ervaringen. Om me niet te ergeren volg ik wei-

nig op dat gebied momenteel. 

 helder 

 Het blijft wat puzzelen qua informatie. 

 Het cijfer 1 staat voor onbekendheid 

 Het helpt toch niet om je inbreng te hebben. Het wordt toch gedaan 

wat de regering wil en elk partij kiest toch wat zij denken wat het 

beste is. 

 Het is een politiek spel 

 Het is erg lastig om (zeker mobiel) bij het gedeelte van de gemeen-

teraad te komen zonder de goede URL in te toetsen, hoewel het 

natuurlijk gewoon groningen.nl/gemeenteraad is. 

 Het is jammer dat je nu verschillende zaken op internet moet gaan 

opzoeken. Dat doe ik meestal niet. Ter ik wel de  Gezinsbode pro-

beer zo goed mogelijk te lezen. (Ik zit dus wel op internet voor de 

goede orde.) Maar daar krijg je vaak al zoveel op binnen dat je niets 

extra’‘s gaat opzoeken. Vandaar het cijfer 5. 

 het is niet best 

 het is redelijk 

 Het is soms lastig de juiste onderwerp te vinden op de website. 
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 Het is uit een soort moedeloosheid dat ik weinig zin heb om be-

richtgeving te volgen. In het verleden heb ik wel een enkele keer 

actie gevoerd tegen bepaalde voornemens van de Gemeente (bijv. 

sluiting  Natuurmuseum, bouw Forum, ligplaatsenbeleid, de doorge-

schoten coulantie jegens studenten en horeca) maar ik heb me nooit 

‘‘gehoord’‘ gevoeld. Ik blijf in ieder geval stemmen, want ik vind het 

zeer belangrijk om een goede Gemeenteraad te hebben. 

 Het lage cijfer van het twitter account is voornamelijk omdat het 

medium erg de neiging heeft dat het vluchtig is je nieuws eenvoudig 

mist. 

 Het lage cijfer voor Facebook geef ik omdat ik denk dat de overheid 

niet aan populistische en commerciële medium moet mee doen. Het 

hoge cijfer voor de stream geef ik omdat je het vanuit huis goed 

kunt volgen wat er in het echt is gebeurd. 

 Het leeft niet zo voor mij 

 Het niet meer publiceren van de aangevraagde en verleende ver-

gunningen levert dus een vette 1 op. Niks kostenbesparing, dit is 

bewust gebeurd om het de burger lastiger te maken. 

 het staat allemaal digitaal nog in de kinderschoenen, pas als alle lan-

taarnpalen in de stad, slimme palen zijn geworden, sal het wel reg 

kom! 

 het zijn niet de middelen, waarmee ik me laat informeren 

 Hier heb ik eigenlijk geen mening over. 

 Hier komen de details en feitelijke dilemma’‘s het beste over het 

voetlicht 

 Hier mag wat meer informatie uitgezonden op RTV Noord 

 Houd ik via deze kanalen niet bij 

 Ik  lees dat wat ik belangrijk vindt in den geinsbode en dagblad van 

het noorden. 

 ik beantwoord de vorige vraag met de stelling dat ik de gemeente-

raad niet volg, moet ik vervolgens ze een cijfer geven, kwestie van 

beter programmeren lijkt me :) 

 Ik ben (bijna) niet op de hoogte van deze communicatiekanalen en 

ga ze nu zeker opzoeken. 

 Ik ben blij met de vele berichtgevingen via social media en de nieuws 

pagina op de gemeentelijke site.  Verder het live kunnen volgen van 

de vergaderingen vind ik klasse. 

 Ik ben geen lid, of kijk, luister of lees geen van bovenstaande. Daar-

om kan ik dit ook niet beoordelen 

 ik ben geen stadjer, maar kom zeer vaak in de stad. gezinsbode is 

huis aan huis, dus kan veel mensen bereiken 

 Ik ben geen Twitter/Facebook bezoeker. 

 Ik ben me er niet van bewust dat er gecommuniceerd wordt over de 

gemeenteraad. 

 ik ben niet actie op social media 

 Ik ben niet de juiste persoon om dit in te vullen 

 ik ben niet zo bezig met sociale media 

 Ik ben niet zo heel erg geïnteresseerd in politiek 

 ik beschik niet over facebook of een twitter_account. 

 Ik denk niet dat heel veel mensen deze kanalen volgen. 

 Ik doe niet aan sociale media als facebook en twitter 

 Ik doe niet aan Twitter en Facebook 

 Ik doe niet aan Twitter en Facebook en kijk zelden naar livestream 

uitzendingen. 

 ik doe niet aan twitter en facebook en zit liever niet al teveel achter 

de pc. I lees het in het Dagblad als er iets speelt of hoor het zater-

dagmorgen bij Noordradio 

 Ik doe niet aan Twitter of Facebook.  Heb genoeg aan de info die  ik 

al krijg. En zo niet dat kijk ik wel op de gemeentelijke website. 
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 ik doe niet aan Twitter, facebook. de krant, website en tv vind ik pret-

tiger 

 Ik doe niet mee met de sociale media! 

 Ik gebruik de meestem niet 

 Ik gebruik geen van deze kanalen 

 ik gebruik genoemde digitale kanalen niet 

 Ik gebruik zelf geen van deze middelen en was hier ook niet van op 

de hoogte. 

 Ik geef een 5 op elk vanwege onkuNde 

 Ik geef facebook een , puur omdat ik mij niet zo veel kan herinneren 

van de gemeenteraad uitingen, vind vele andere uitingen wel erg 

leuk! 

 Ik haal de informatie uit de krant en daar is de Gemeente raad bij-

zonder slecht in 

 Ik heb  stres van vele dingen die ik niet goed  vind . 

 Ik heb bovenstaande pagina’‘s nog nooit bezocht en weet ook niet 

van hun bestaan af. Vandaar dat ik 'weet niet' heb gekozen. 

 Ik heb de opties gelezen en besef mij dat ik ze niet volg of lees. De 

gezinsbode ontvang ik niet (NEE/NEE sticker), website bezoek ik zel-

den etc. 

 Ik heb deze verschillende media nog nooit bezocht. 

 Ik heb deze websites nog nooit bezocht. 

 Ik heb een aantal malen op het stadhuis schriftelijk aangegeven dat 

ik de burgemeester graag zou zien vertrekken ( of doodgaan  dat 

mag ook ) 

 ik heb een nee nee sticker en heb geen abonnement op enige van 

de bovenstaande 

 Ik heb er geen idee van en kan er dus ook geen cijfer over geven 

 ik heb er geen verstand van. 

 Ik heb er totaal geen belang bij om via mijn laptop berichten binnen 

te krijgen en te lezen over de gemeenteraad.  Berichten in de Ge-

zinsbode: Dat bevalt mij prima. 

 IK heb geen digitale brief, Twitter en Facebook 

 Ik heb geen Facebook of twitter 

 ik heb geen idee dat via sociale media Groningen communiceert met 

zijn burgers. 

 Ik heb geen tijd voor de meeste van deze dingen. 

 Ik heb geen twitter of facebook account. Gezinsbode wordt niet be-

zorgd. 

 Ik heb geen Twitter wel fb en volg zo wel iets vd gemeente 

 Ik heb geen twitter, facebook enz. 

 Ik heb geen van bovenstaande opties ooit gevolgd. 

 ik heb geen van deze kanalen ooit een blik waardig gegund. 

 Ik heb gewoon geen idee. Dan kan ik er ook geen cijfer voor geven. 

 Ik heb nog nooit een van bovenstaande middelen gele-

zen/gezien/bekeken. 

 Ik heb nog nooit iets van bovenstaande gelezen 

 Ik heb nog nooit met de gemeenteraad gecommuniceerd of een van 

hun communicatiemiddelen bezocht. 

 Ik hoop dat als er een nieuwe party gaat komen  Dat er meer voor 

groningenstad gaat gebeuren 

 Ik hoor of lees alleen over de gemeente als ik er toevallig mee in 

aanraking kom, dan vind ik het ook wel interessant om er meer over 

te weten, maar ben er niet speciaal naar op zoek. 

 ik hou daar niet meebezig 

 ik hou mij niet bezig met de gemeenteraad/lokale politiek, dus ik 

heb geen idee op wat voor manier zij communiceren. 

 ik houd mij niet met politiek bezig 

 Ik kan er geen cijfer aan geven als ik er geen gebruik van heb ge-

maakt 
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 Ik kan er maar 1 waarderen omdat ik de andere niet gebruik. Ik kan 

echter niet naar de volgende pagina zonder alles in te vullen, van-

daar al die enen. Ik wist niet van het bestaan af. Zal er nu op letten. 

De gemeenteberichten in de Gezinsbode zouden erg aan duidelijk-

heid en aantrekkelijker layout moeten voldoen om echt leeswaardig 

te zijn. 

 Ik kan er niet over oordelen want ik heb geen idee hoe de gemeen-

teraad communiseert 

 Ik kan geen cijfers toekennen als ik niet bekend ben met de wijze 

waarom ze communiceren 

 Ik kan hier niet op antwoorden omdat deze kanalen mij niet bekend 

zijn. 

 Ik kan hier niet over oordelen. Ik krijg de gezinsbode niet en de ove-

rige media hierboven genoemd volg ik ook niet 

 Ik ken alle bovengenoemde communicatiemiddelen niet 

 Ik ken de digitale nieuwsbrief niet en ben uit principe niet actief op 

social media.   Ik kijk geen live stream of woon vergaderingen bij 

omdat het politieke gelieg en bedrieg me boos maakt: het politieke 

spel  is belangrijker  dan vasthouden aan een essentieel standpunt. 

 Ik ken de middelen niet (goed)  en kan er daarom niet goed een 

oordeel over geven. 

 Ik ken deze communicatiemiddelen niet 

 ik ken deze media niet 

 Ik ken het niet, volg het niet. Met Twitter bedoel ik de journalisten 

die verslag doen van een gemeenteraad. 

 ik ken ze allemaal niet 

 ik kijk eigenlijk alleen naar tv noord en oog.Van al het bovenstaande 

maak ik geen gebruik 

 Ik kijk nooit op al deze opties dus kan geen cijfer geven. 

 ik kijk nooit op die sites 

 Ik kijk zelden naar  websites , twitter, facebook etc. 

 Ik kom er niet aan toe om de gemeente raad te volgen, dus heeft het 

ook geen zin een cijfer te geven 

 Ik krijg de gezinsbode niet en begeef mij niet op sociale media 

 Ik krijg de gezinsbode niet en ik wist niet dat de gemeenteraad an-

dere media gebruikt. 

 ik krijg de nieuwsbrief. Gezinsbode ziet er altijd zo saai uit.   De web-

site kom ik wel eens op. 

 Ik lees alleen app.van oogtv en.rtvnoord 

 Ik lees alleen kranten. Volg niets op internet. 

 Ik lees alleen wat er in de Gezinsbode aan artikeltjes staat. Op inter-

net volg ik deze dingen sowieso niet en daar heb ik ook geen 

interesse in. De gemeentelijke pagina in de Gezinsbode vind ik vrij 

onleesbaar. 

 Ik lees de berichten in de Gezinsbode maar daarnaast volg ik het niet 

 Ik lees het in het Dagblad en ook in de Gezinsbode. Van de andere 

mogelijkheden maak ik geen gebruik. 

 Ik lees nu pas dat ze kennelijk dus een Facebook en Twitter heb-

ben...... maar ja niet voor mij maar voor velen die ik wel ken, die 

hebben geen internet omdat ze geen geld hebben voor laptop/iPad 

of smartphone dan wel internet. Daarom is het goed dat men ook via 

radio/tv en kranten blijft communiceren 

 Ik luister en kijk naar RTV noord,+Gezinsbode. Van de rest kan ik 

niets beoordelen, maar die keuze is er niet. 

 Ik merk, dat ik de voorkeur er aan geef om een meer persoonlijk 

contact op te bouwen. Dit in het kader van een bij de wijkwethouder 

bekend initiatief. Ik wil graag, net zoals de gemeente wil (of zegt te 

willen), dat er meer vanuit de burgers komt. Dus, zowel eigen kracht 

als eigen regie (meedenken en meebeslissen). M.i. gaat dit het beste 

in verbinding met de gemeente, een direct en persoonlijk contact en 

het dus samen opbouwen.  Ik haak hierbij aan bij initiatieven die 

vanuit de gemeente komen. 
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 Ik mis de aanvraag bouwvergunningen / bouwbesluiten in de pagina 

stadsberichten van de Gezinsbode 

 Ik mis de uitspraken op bouwvergunningen 

 Ik mis in de Gezinsbode vooral de aanvragen van vergunningen, 

omdat ik dit een belangrijk gegeven vind en omdat niet iedere in-

woner van Groningen een computer tot zijn beschikking heeft zou ik 

graag dat dit weer in de Gezinsbode wordt opgenomen 

 Ik mis RTVNoord en OOGtv, beiden een 7. 

 Ik mocht niet stemmen ook al dat ik woon meer dan 30 jaar in Nede-

land, ik geloof ik mag voor de Gemeenteraad stemmen, maar 

waarom zal ik dat doen als ik niet in de rijksverkiezingen mocht 

stemmen? 

 ik moet het hebben van de paginas in de bladen om op de hoogte te 

blijven 

 Ik verdiep me alleen tijdens de verkiezingen in de standpunten van 

de partijen. Daarbuiten krijg ik bijzonder weinig mee van waar de 

gemeente mee bezig is. 

 Ik vind dat de media te weinig de discussie laat zien en dat er veel te 

weinig beschouwingen, interviews en kritische reflecties van journa-

listen zijn. De journalistiek in Groningen is echt erbarmelijk slecht. 

 Ik vind dat de website er door de vernieuwing erg op achteruit ge-

gaan is. 

 Ik vind dat er wel wat vaker berichten voor in mogen komen. Vooral 

ook van besluiten die genomen zijn of succes die geboekt zijn 

 Ik vind dat hele belangrijke berichten aan iedere inwoner moeten 

worden verstuurd. 

 Ik vind de advertenties over stremmingen/werkzaamheden over de 

ringweg wel interessant 

 Ik vind de informatie van de gemeente zelf meestal gortdroog. Ik 

lees liever een journalistiek verslag of commentaar. 

 Ik vind de internetpaginas (en ook Facebook) onoverzichtelijk. De in-

ternetpagina lijkt ontworpen voor tablets, maar is daarmee niet 

overzichtelijk. Ik had liever iets van een menu structuur (oid) gezien. 

 Ik vind de nieuwe site van de gemeente groningen niet echt over-

zichtelijk en je moet erg veel doorklikken, als je iets op wilt zoeken. 

 Ik vind de overzichten/ mededelingen in de Gezinsbode overzichte-

lijk. Ook RTV Noord en OOG volg ik regelmatig. 

 Ik vind de site erg gebruiksonvriendelijk. Informatie is moeilijk te 

vinden. 

 Ik vind het belangrijker om bronnen buiten de gemeente te hebben. 

Wat de gemeente zelf doet is goed, vooral ook goed dat er ook nog 

papieren communicatie is (gezinsbode), niet iedereen is even handig 

met internet. 

 Ik vind het een slecht idee om overheidszaken digitaal te communi-

ceren. Ik ben geen digibeet, maar ik vind Nederlanders daarin veel te 

naief, vooral onze overheden. 

 Ik vind het niet nodig dat gemeenten aan social media doen. Verder 

heb ik nog nooit een digitale nieuwsbrief ontvangen, maar deze zou 

ik wel willen ontvangen. 

 ik vind het slecht dat de gemeente de berichtgeving over het verle-

nen voor vergunningen voor studentenpanden niet meer in de 

gezinsbode zet. Ik vermoed dat de gemeente dit expres doet zodat 

er minder bezwaar wordt gemaakt. 

 Ik vind het vervelend om via social media te moeten lezen. 

 Ik vind niet dat een raad via een vluchtig medium als twitter zou ho-

ren te communiceren. 

 Ik vind over het algemeen dat de gemeente laks communiceert via 

deze wegen en dat ze vaak laat of niet van zich laten horen 

 Ik vind sowieso twitter en facebook geen officiele media hiervoor en 

doe hier niet aan mee. 

 Ik vind ze ruim voldoende 
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 Ik vind zelf de gemeenteraad enigszins afwezig. Beleid moet duidelijk 

worden in wat er daadwerkelijk gebeurt, en moet meer zijn dan een 

tekst op de gemeentewebsite. Kortom de gemeente Groningen zou 

zich meer moeten profileren in waar zij voor staat en wat haar doe-

len zijn. Groningen is naar mijn idee door deze ‘‘onzichtbaarheid’‘ 

ook totaal onderbelicht in Den Haag. Laat zien welke ideeën en 

plannen je hebt en wat we hier willen! 

 ik vindt de berichtgeving vanuit de Gemeente erg 'eenzijdig' en veel-

al te beknopt. 

 Ik volg de gemeentelijke politiek niet echt, zoals u ziet ben ik wel op 

de hoogte van de stadsberichten in de Gezinsbode (prima manier 

om de burgers van deze stad te informeren). Van de livestream van 

raadsvergaderingen was ik niet op de hoogte, maar is denk ik voor 

iemand die geïnteresseerd is een prachtige manier op de hoogte te 

worden gesteld van een onderwerp. 

 ik volg de politiek niet actief, maar heb via mijn werk te maken met 

de gevolgen van beleid van de gemeente (WMO). zowel prive (zorg 

voor moeder) als professioneel (welzijnswerk dak_en thuislozen, 

Kopland, subidies, enz.) Heb geen rechtstreeks contact met de ge-

meente hierover. Zou dat best meer willen, maar heb weinig tijd... 

 Ik volg deze niet, dus ik kan niet oordelen over de kwaliteit van deze 

middelen. Wel weet ik dat ik niet spontaan veel informatie van/over 

de gemeenteraadsleden te weten kom. (Ik hoor zelf nog ooit wel iets 

over gemeentepolitiek via Dagblad vh Noorden (links op hun Face-

bookpagina), via Sikkom (Facebook) en via Chris Garrit, onze 

nachtburgemeester (ook op zijn Facebookpagina)). 

 Ik volg geen van deze kanalen, dus ik kan niet goed beoordelen of ze 

goed communiceren. Wellicht is het feit dat geen enkel kanaal mij 

bekend is wel een teken dat hier meer promotie voor kan worden 

gemaakt. 

 Ik volg het niet echt. Heb ook niet het gevoel dat ik vertegenwoor-

digd word in de gemeenteraad 

 Ik volg het nieuws via internet/tv bijvoorbeeld de rtv noord app. 

 Ik volg het nooit en lees alleen wel eens van de gezinsbode de din-

gen, maar op het internet houd ik me bezig met totaal andere 

dingen.  Iemand die politiek geïnteresseerd is zal dat vast anders zijn 

die kan het gaan volgen, maar toch...... geef mij maar de krant.  Het is 

wel weer zo, als ik anderen hoor over dingen van de gemeente Gro-

ningen dat ik het dan wel eens opzoek op internet, maar iemand als 

mijn man die niks met internet kan is de Gezinsbode het enige mid-

del..... 

 Ik volg het te weinig, daar ik me regelmatig niet prettig voel bij hoe 

de politiek met mensen omgaat. Vooral wat zorg betreft en uitke-

rings gerechtigden. Geld wordt te veel boven mensen gesteld, en dit 

vind ik een zeer kwalijke zaak! 

 Ik volg het vooral door D66 en verdiep me daarna verder. Ook via 

vrienden die berichten pisten van partij voor de dieren of VVD 

 Ik volg op dit moment niets. Een nieuwsbrief zou mij interesseren en 

die zou ik lezen. in mijn geval met de nee/nee sticker ontvang ik de 

Gezinsbode dus niet, website ga ik niet raadplegen als ik niets heb 

dat me triggered, FB en Twitter vind ik niet de media waarmee de 

Gemeente zou moeten communiceren. Livestream uitzendingen 

goed idee indien ik weet wanneer ik moet kijken voor wat 

 ik volg wel de 'overige bekendmakingen' 

 Ik volge de gemeente niet vanwege het Forum. De keutel van een 

wethouder die zo nodig iets achter moet laten. Kost belachelijk veel 

geld, waar veel zinvollere dingen mee gedaan haaden kunnen wor-

den! 

 Ik was me niet bewust van de digitale nieuwsbrief, twitter en face-

book pagina van de gemeente. Bij deze heb ik me voor de 

nieuwsbrief opgegeven, en de twitter en facebook pagina geliked. 
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 Ik weet alleen dat er berichten in de gezinsbode staan en die scan ik 

af en toe. Vindt dit een goede manier van communiceren. Verder 

volg ik de gemeenteraad niet. 

 Ik weet er heel weinig vanaf. Ik lees de Groninger Gezinsbode niet, 

maar volg wel regelmatig TV Noord. Desondanks weet ik nauwelijks 

wat de gemeenteraad doet. 

 Ik weet te weinig van de middelen om hier echt een mening over te 

hebben. 

 Ik wil niet allerlei 'rommel' in mijn persoonlijke social media. 

 Ik wist niet dat er een digitale nieuwsbrief is. De gemeentelijke pagi-

nas in de Gezinsbode vind ik wel duidelijk. 

 Ik wist niet dat er een digitale nieuwsbrief van de gemeente was, ik 

ga me direct inschrijven. 

 ik wist niet dat er een digitale nieuwsbrief was, ga wel nu wel opge-

ven. 

 Ik wist niet dat er op zoveel manieren door de Gemeente gecommu-

niceerd wordt. Blijkt dus dat deze communicatie mij niet vanzelf 

bereikt. 

 Ik wist niet dat je daar allemaal info kon verkrijgen. Het komt me 

'passief' via gezinsbode maar weinig tegemoet. 

 Ik wist niet eensvan het bestaan van deze sites, terwijl ik wel de lan-

delijke politiek volg.  Maar dat komt. Ook vaker voorbij op facebook.  

Dus misschien wordt er ook weinig aan gedaan om het kenbaar te 

maken? 

 Ik woon in het buitengebied en krijg de gezinsbode dagen later via 

een in de binnenstad wonende kennis. De gemeente zou er op moe-

ten toezien dat de gezinsbode overal, dus ook in zijn buitengebied, 

bezorgd wordt. Internet is daar immers ook niet altijd actief omdat er 

geen glasvezelkabel is. 

 Ik zal me abonneren op de digitale nieuwsbrief, wist niet dat ie er 

was. Misschien goed een berichtje te sturen wanneer er livestreams 

zijn of er bep. onderwerpen op de agenda staan. Heb nu eigenlijk 

geen idee ... 

 Ik zie (gemeentlijke) politiek toch wel beetje als een instituut waarop 

ik als burger geen invloed heb. Mijn  houding is daarom geheel pas-

sief. Ik zeg hiermee overigens niet dat ik de politiek hiervoor direct 

verantwoordelijk stel. Maar de Groninger politiek vind ik wel te veel 

naar binnen gekeerd. 

 Ik zie alleen de Gezinsbode paginas. 

 Ik zie alleen maar iets in de Gezinsbode (als die tenminste wordt be-

zorgd, wat vaak niet het geval is) 

 Ik zie dat al mijn suggesties er al zijn :) Probleem is vooral de be-

kendheid denk ik, misschien een keer aandacht vragen voor de 

website op posters in de stad oid.  Ik vind de website van de ge-

meente in het algemeen echt sterk verbetert ten opzichte van de 

vorige versie, maar wanneer je mensen wilt betrekken bij de ge-

meentepolitiek is het misschien goed om meer afbeeldingen te 

gebruiken. 

 Ik zie eigenlijk nooit wat op de Facebook_pagina van de gemeente 

over de gemeenteraad. Zou leuk zijn om dat wat meer te doen. 

 Ik zie soms de onderwerpen in de gezinsbode staan, maar het is mij 

vaak niet duidelijk wat er precies aan de orde komt en wat de status 

van de bespreking is. 

 Ik zoek het nieuws niet actief op, maar als het in de Gezinsbode 

voorbij komt, dan krijg ik het nieuws over de stad en ommeland 

mee. 

 Ik zou graagt een vernieuwing willen zien binnen de gemeente en 

hun nieuwsvoorziening. Het is allemaal geijkt met ons kent ons op 

een eiland cultuur in de media. Dat geldt voor zowel Noord als voor 

OOG maar zelfs DvhN. 
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 Ik zou het fijn vonden om gericht info te krijgen over onderwerpen 

die mij interesseren ipv alle info bij elkaar 

 Ikan me niet herinneren dat er überhaupt iets wordt gecommuni-

ceerd, hoogstens een artikel oid in de krant 

 in het verleden heb ik de gemeente politiek wel gevolgd , maar 

doordat wij ,mijn vrouw en ik meerdere keren zijn verhuisd ,ook naar 

andere gemeenten ,dit had als oorzaak de overlast op velerlei terrei-

nen,zijn we nu toch weer in de stad gaan wonen ,omdat we ons hele 

leven in de stad hebben gewoond en gewerkt  ,de stad misten , de 

contacten  . 

 In uw advertenties mis ik wel de nieuwbouw aankondigingen, die ik 

thans via uw web site moet opzoeken. 

 in website gemeenteraad moet je goed de weg weten, de agenda9s 

zitten nogal verstopt. de livestream_uitzendingen zijn een goed initi-

atief. 

 Incidenteel wordt er breed gezocht naar informatie uit diverse bron-

nen. Dit is in die gevallen dat er sprake is van onderwerpen die een 

persoonlijke belangstelling hebben. Het is onmogelijk om één van de 

aangedragen bronnen te kwalificeren daar geen van deze een abso-

luut neutrale berichtgeving hebben. 

 Info via websites vaak verouderd of achterhaald 

 Informatie is lastig te vinden. 

 Informatie, welk me bereikt via Stad_ en Regio TV en via de site van 

TV Noord, is voor mij voldoende om te weten met welke onderwer-

pen de gemeente zich bezig houdt of druk maakt.  ik geef een 7 

 Jammer dat de vergunningen e.d. digitaal zijn en je ze niet meer 

goed kan volgen. De gezinsbode was prettiger 

 Jammer dat een deel van de Stadsberichten niet meer worden gepu-

bliceerd in de Gezinsbode (o.a. aanvragen vergunningen en 

verlening vergunningen). Dat mis ik. 

 Jammer dat zoveel berichten niet meer gepubliceerd worden in de 

gezinsbode 

 Je zoekt en klikt je scheel, voordat je de stukken van de gemeente-

raad (RIS) hebt gevonden. Dit is niet echt heel gebruiksvriendelijk. 

 jullie vragen hier naar media waarvan ik juist gezegd had dat ik die 

niet volgde ... 

 Kan allemaal uitgebreider 

 kan de overige niet beoordelen omdat ik hier geen gebruik van 

maak 

 Kan er moeilijken antwoord op geven omdat ik een aantal van de 

media met verwijzing naar de stad niet ken of geraadpleegd heb! 

 Ken alleen de berichten in de gezinsbode 

 Ken niet alles livestream en gemist is super 

 ken sinds kort de mail maar vind de pagina in de niet altijd bezorgde 

gezinsbode erg onoverzichtelijk en zo schreeuwend rood omrand 

dat het niet uitnodigt om te lezen. 

 Ken ze niet 

 Kennelijk ben ik toch niet zo op de hoogte, behalve wat cultuur be-

treft 

 Kijk als er geen of weinig communicatie is en de besluiten bijna altijd 

vast staan van B en W wat kan de burger dan veranderen?  Men luis-

tert wel willend. 

 kijk oog tv voor lokale informatie, gezinsbode blader ik door, net 

aangemeld voor nieuwsbrief O&S. 

 kort maar voldoende 

 Laatste 3 geen ervaring mee, maar je moet iets aankiezen... 

 laatste 4 zijn bij mij onbekend 
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 Lage cijfers hebben te maken met ik heb hier geen tijd voor. Ik heb 

en krijg geen computer (van de gemeente een tweedehandje). Ze 

kunnen alles op inetrnet zetten maar zolang mij als stadjer en met 

ziekte en hoge druk en als alleenstaand ouder te weinig helpt in fi-

nanciele en ondersteunende zin is het leven een groot fiasco. Mijn 

leven bestaat uit naast alles wat moet constant alles bij de rechter 

uitvechten en veel bijzondere bijstand vragen want dat vergoed men 

wel, normale weg is er niet.dus 

 Lees alleen de gezinsbode en de rest volg ik niet . 

 lees ik aaltijd 

 Lees soms het gezinsblad. 

 Live stream en camerawerk matig 

 Live stream werkt vaak niet 

 Livestream alleen bij specifieke onderwerpen 

 Livestream geeft direct beeld van de vergaderingen 

 Livestream graag verbeteren naar HD kwaliteit. Liefst ook een extra 

camera die meebeweegt zodat ook bij interrupties e.d. sneller dege-

ne die praat in beeld kan worden gebracht. 

 Livestream:   + duidelijk dat de agenda ‘‘meeloopt’‘ met de uitzen-

ding  _  ziet er wat amateuristisch uit (drie/kwart jaar geleden) 

 Livestreams laten zien dat de democratie qua vergaderstijl en _ tech-

niek niet altijd een feest zijn... Ik zou het eerder anti_reclame willen 

noemen. In één woord: verschrikkelijk, dat geneuzel. Vrijwel geen 

raadslid dat oog heeft voor de hoofdlijn. 

 Maakte tot op heden geen gebruik van genoemde communicatie-

middelen. Had daar ivm drukke werkzaamheden te weinig tijd voor. 

 Meer via social media: 

 Meeste heb ik me nooit in verdiept, dus weet niet hoe goed ze zijn. 

Over het algemeen zou ik het niet heel erg vinden als ze zich iets 

meer aan me zouden ‘‘opdringen’‘ maar misschien is dat ook meer 

mijn taak dan die van hen. 

 Meeste informatiekanalen van de gemeente heb ik nooit gebruikt, 

zie ik. 

 merk nu dat er veel meer informatiebronnen zijn dan ik dacht 

 Met de meeste van deze communicatie_kanalen was ik überhaupt 

niet bekend. 

 Met mij zijn vele buurtbewoners verontwaardigd dat je, tot aan het 

einde van je leven, wekelijks de krantenberichten moet bijhouden 

over eventuele nieuwbouw, sloop, renovatie etc. van de huizen in je 

buurt. Kan dat niet gewoon per post aan de betrokken buurtbewo-

ners op tijd worden meegedeeld. Zodat we de kans krijgen om 

eventueel bezwaar te maken ? En onze buurt (postcode 9712) be-

staat heden ten dage 75% uit studenten, al dan niet ook zo 

ingeschreven bij de Gemeente Groningen. Veel te veel ! 

 Met name door digitale nieuwsbrief zijn de besluiten van de ge-

meenteraad gemakkelijk te volgen. Politieke meningsverschillen 

natuurlijk niet. 

 Naam raadslid dat aan het woord is klopt niet altijd via livestream. 

 Naar mijn mening communiceert de Groninger gemeente(raad) uit-

stekend. Als je op de hoogte wilt blijven zijn er legio vormen van 

media om alles tot in detail te volgen. 

 net voldoende 

 Nieuws in de Gezinsbode weglaten of meer nieuws. Nu is het veel te 

summier. 

 Nieuws op de gemeentesite voegt niet heel veel toe t.o.v. andere 

media. 

 Nieuws van de gemeente in de gezinsbode wordt gelezen en live 

stream bijgewoond afhankelijk van onderwerp 

 Nog nooit van de digitale nieuwsbrief gehoord. Stadsberichten zijn 

kort en zakelijk. Facebook en twitter zijn zo langzamerhand erg ach-

terhaald. 
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 Normaliter worden de site’‘s van de gemeente wel goed geupdate 

en verder zijn de nieuws in de gezinsbode vrij up to date 

 Om wat voor reden dan ook, maar ik was nog niet op de hoogte van 

het bestaan van de digitale nieuwsbrief, ik zal me erop abonneren 

 Omdat ik in Eindhoven werk maar woonachtig ben in Groningen 

volg ik de lokale politiek te weinig 

 onbekend met een groot aantal bronnen, erg weinig publiciteit 

 Ontoereikend. 

 Op de Facebookpagina mag nog wel wat meer informatie over wat 

er speelt binnen de gemeente en welke plannen er zijn. 

 Op dit  moment speelt er een burnout bij mij. Ik heb niet de energie 

of zin om mij ergens goed mee bezig te houden. En van sociale me-

dia heb ik op school genoeg gezeur met leerlingen meegemaakt. 

 op Facebook vaak alleen foto zonder onderwerp 

 Op Facebook zie ik vaak vrij veel berichten in een korte tijd na elkaar 

geplaatst worden. Dit kan beter gespreid worden voor een groter 

bereik. 

 Op facebook zou wellicht meer aan bod kunnen komen 

 op geen van de aangegeven middelen volg ik communicatie van de 

gemeenteraad 

 Op Twitter zie ik wel eens wat langskomen van @Gem_Groningen, 

maar niet vaak genoeg om een oordeel over te geven 

 op zich zijn de berichten in de gezinsbode duidelijk, maar ik mis bij-

zonder de aanvragen voor bouwen/ verbouwen van woningen. Ik 

blijf van mening dat ook deze informatie in de gezinsbode thuis-

hoort 

 overzichtelijkheid waar je wat kan vinden schort het nog wel eens 

aan 

 Paginas in de gezinsbode mogen wat mij betreft wat overzichtelijker. 

Het is een boel rood, met veel tekst in een klein lettertype 

 pas als er een verkiezing is verdiep ik me in de gemeenteraad, ik 

woon hier nog niet zo lang, dus heb me nog nergens in verdiept. 

 Politiek vertegenwoordigd een te klein deel van de bevolking 

 Politiek? Blijft er uit de buurt!  Met zijn allen richting de anarchie!    

Een burgemeester en een evenementvergunning en geen water...  

Schoftig!     Normaal duurt een maatregel een jaar, hoogstens 2 jaar.  

Maar de Groninger B&W en Raadsleden keuren het al 6,5 jaar goed 

dat ik met geen ambtenaar contact mag hebben. Zonder evaluatie. 

Op 30 oktober 2016 is maatregel illegaal verlengd: MET JARE.  Klacht 

en bezwaarschrift daarover worden niet afgehandeld.  Een TBSér 

word beter behandeld. 

 Prima 

 Prima 

 Problemen worden niet opgelost. Bijvoorbeeld parkeerproblemen en 

dan wil men betaald parkeren invoeren. Dat geeft niet meer par-

keerplaatsen. Dan het eeuwige Diftar gedoe, stom daarmee. En dan 

de zwervers, biedt iedereen opvang, niet alleen vluchtelingen. Bied 

jongeren ook een perspectief, alle, ook probleemjongeren. Zorg voor 

betaalbare woningen en eten voor iedereen. Zorg dat Facebook hier 

een datacentrum bouwt en gooi de strijdende partijen uit de discus-

sie. Schandalig zulke types. 

 Sinds de berichtgeving is opgehouden, wordt het stuk lastiger om al-

les te volgen 

 slechte livestream. en nee het ligt niet aan mijn verbinding!  taalge-

bruik te ambtelijk 

 Social media volg ik niet, de Gezinsbode krijg ik niet en naast mijn 

werk heb ik niet veel tijd over. 

 summier weergegeven ,de inhoud van de diverse vergaderingen.  

Hierdoor wel een beeld van de inhoud van de  vergaderingen [ be-

slissingen zijn vaak een ?] 

 Te moeilijk om B en W te vinden, te veel klikken en nog niet duidelijk 
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 te weinig tot slecht en Gezinsbode ontvang ik zeer onregelmatig aan 

klachten wordt niets gedaan. 

 Teveel info staat niet meer in de Gezinsbode, merk ik om me heen. 

Te weinig mensen volgen de site. De nieuwe site vind ik een stuk on-

overzichtelijker dan de vorige. De zoekfunctie is waardeloos. De 

uitzendingen zijn op zich prima, het niveau van de bespreking helaas 

niet. 

 Teveel zelfverheerlijking. Kijk eens hoe goed wij weten wat goed 

voor u is. 

 Tevreden over comunicatie 

 Tijdbeslag is voor mij een problem. Agenda zit erg vol. 

 Tja, ik ben een tijdje non_actief geweest 

 Tot ongeveer 2000 was ik lid van een politieke partij en volgde ik de 

(gemeente)politiek via regionale kranten en  andere media. Daarna is 

de belangstelling gestaag afgenomen. Ik ga altijd stemmen, behalve 

de laatste keer, het zg oekrainereferendum. 

 Traditioneel, oubollig, FB is recentelijk wel frisser geworden. Vooral 

social media zou veel meer interactief kunnen zijn. Niet alleen zen-

den, juist halen. 

 Twitter en Facebook neem ik niet serieus 

 Twitter is traag en onvolledig. Kwaliteit van raadsvergadering via 

stream is matig: zou professioneler kunnen. 

 Twitter, Facebook volg ik niet, de Nieuwsbrief krijg ik niet, de Stads-

berichten in de Gezinsbode zijn dermate van inhoud ontdaan dat ze 

niet interessant meer zijn en de Livestream  is alleen boeiend als het 

onderwerp me interesseert, maar dan volg ik het meestal met 

kromme tenen. 

 van de Livestream uitzendingen was ik niet op de hoogte 

 Van twitter weet ik niets. Dat de gemeente een Facebook pagina 

heeft is voor mij nieuw.  Als ik livestream uitzendingen wil volgen 

hoe doe je dat dan misschien iets om kenbaar te maken in de Ge-

zinsbode. 

 van vele middelen kende ik niet het bestaan! :) 

 veel oudbollighheid 

 Veel van bovenstaande kanalen waren mij niet bekend 

 Verslaggeving zeer onvoldoende   Bijzonder slecht vind ik dat zgn. 

omgevingsbesluiten (bouwen etc. in mijn buurt) niet meer in de Ge-

zinsbode worden gepubliceerd.  Ook bijzonder slecht vind ik de 

Newspeak (cf. Orwell, 1984) over jongerenhuisvesting, in plaats van 

studentenhuisvesting. Dat soort dingen. 

 Verspreid je communicatie toch niet zo fragmentarisch over allerlei 

social media en bedenk dat zeker heel wat mensen noch op Face-

book zitten en noch met Twitter communiceren. 

 Via de Gezinsbode blijf ik redelijk op de hoogte, is mijn indruk. 

 Via de website van de gemeente, heb ik al meerdere keren mijn be-

klag gedaan over het onderhoud van de oude bruggen van de 

Oostersluis (geen onderhoud dus).  Ik heb 1x een antwoord van de 

voorlichtster van de gemeente gekregen, dat het doorgestuurd zou 

worden naanr de betreffende onderdelen en dat ik antwoord zou 

krijgen.  Nooit meer iets van gehoord.  Bij latere pogingen niets van 

gehoord. 

 Vind de gezinsbode nog altijd een fijne manier om op de hoogte te 

worden gehouden maar maak ook gebruik van  de nieuwsbrief 

 Vind de meldingen in de gezinsbode nog steeds het makkelijkste.  

Nieuwsbrief moet je te vaak doorklikken. 

 vind de nieuwe website erg simpel en er is niet goed in te zoeken. Ik 

kom steeds weer op hetzelfde uit zonder dat ik vind wat ik zoek. 
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 Vindt het jammer dat verbouwingen en dergelijke  niet meer ver-

meld worden in de gezinsbode.  Om elke keer de website te 

bezoeken ervaar ik als zeer hinderlijk 

 volg meer landelijke politiek en zoals ik al aangaf, als er iets is wat 

aandacht trekt 

 Voor mij is de website van de gemeente de belangrijkste bron om de 

gemeenteraad te volgen. Na de laatste site_herziening door de ge-

meente is de gemeenteraad, zoals bijvoorbeeld de raadskalender, 

praktisch niet meer te vinden.  Wat een idiote site is opgetuigd, kan 

niet ondoorzichtiger. Is het soms de bedoeling om de verrichtingen 

van de gemeenteraad voor de burger zo ver mogelijk weg te stop-

pen ?? 

 Voordeel van de digitale nieuwsbrief is het karakter van de samen-

vatting van allerlei ontwikkelingen met de mogelijkheid een laag 

dieper te gaan als daar behoefte aan is. 

 voorgeenomen raadsbesluiten zoals die in De Gezinsbode worden 

gepubliceerd zijn vaak in geheimtaal, om te weten wat het voorne-

men echt is moet men aktief in de benen om het besluit te gaan 

inzien 

 Waar het in de politiek over gaat is draagvlak. In de praktijk: komt er 

echt uit wat de meerderheid vindt? En wordt die gehoord? Ik zou 

graag zien dat er bijv digitale enquetes worden georganiseerd om 

'het volk' te horen en dat uitslagen bekendgemaakt worden. 

 Waar ik van baal is dat de gemeente het standpunt inneemt dat je 

mensen moet aanspreken, terwijl er gehandhaafd moet worden, aan-

spreken van je buurtbewoners leidt tot conflicten en niet tot een  

Oplossing 

 waar vind ik livestreams vergaderingen? 

 Was niet bekend met de Digitale nieuwsbrief Stadsnieuws.  Van 

Facebook en Twitter maak ik geen gebruik vanwege de verplichte 

registratie.  De Gezinsbode ontvang ik niet vanwege vermoedelijk de 

brievenbussticker.  M.b.t. de Livestream uitzendingen ik ben niet be-

kend met de tijdstippen van uitzending. 

 Was niet eens bekend met sommige websites en twitteraccounts 

 Wat de lokale politiek betreft ben ik alleen gericht op specifiek be-

leid. Dus volg ik zeer selectief 

 Wat er in de berichtenstaat, hoe summier dan ook, komt vaak niet 

overeen met de beloftes bij verkiezingen 

 Wat ik ervan meekrijg komt uit de landelijke media. 

 wat ik tegen de digitale nieuwsbrief heb , daarom een 4 pas als iets 

al beslist is en je geen stem meer hebt komt men naar buiten met 

nieuws 

 Wat ik toevallig voorbij zie komen, lees ik. Ga niet 'op zoek' via web-

site/fb oid 

 wat loont communicatie als je er geen directe invloed van terugziet?  

is digitale communicatie (4 van de 6 opties in deze vraag) de nieuwe 

heilsleer en heilbrenger? 

 Wat me opvalt is dat, behalve dat er af en toe wat in de Gezinsbode 

of Dagblad staat, alle andere informatie digitaal wordt aangeboden. 

Als uit de enquete komt dat weinig mensen actief op zoek gaan naar 

info op het net, is het misschien een idee dat de gemeente zelf  ie-

mand aanstelt die de belangrijkste dingen verslaat en dat 

bijvoorbeeld bij de mensen brengt als wekelijkse bijlage in de Ge-

zinsbode. Kranten hebben door bezuinigingen daar vaak geen 

mensen meer voor en iemand kan uit de uitkering. 

 Website en Twitter zijn teveel 1_richtingsverkeer.   Alleen gericht op 

zenden. Dat is niet van deze tijd en maakt het ook onaantrekkelijk 

 website gemeente is zo onoverzichtelijk geworden. Ik weet niet waar 

ik moet zijn.... 
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 Website vind ik erg onduidelijk. Met de rest heb ik geen ervaring 

 Weinig interesse, moeilijk te vinden. 

 Wellicht zoek ikzelf ook te weinig. 

 wist niet dat er een digitale nieuwsbrief is, dat is misschien wel han-

dig. Die zou ik wellicht wel lezen 

 wist niet dat er livestream uitzendingen waren 

 Wist niet van bestaan van 2 en 3 

 Word meestal duidelijk weergegeven. 

 Zie graag net even wat meer achtergrondinformatie. 

 Zit niet op social media 

 Zoals bij de vorige vraag aangegeven: ik volg de gemeenteraad niet. 

 zoals eerder in deze enquete benoemt kijk ik hier niet naar. 

 Zoek dat soort dingen nooit op. Zou me er meer in moeten verdie-

pen. Vaak voor het stemmen zoek ik het een en ander uit en daar 

blijft het bij 

 Zolang groen links niet de boventoon voert ben ik tevreden 

 Zou graag automatische berichtgeving via digitale nieuws-

brief/digitale willen hebben. 

Vraag 18: Wat wilt u de gemeenteraad nog meegeven aan 

adviezen en ideeën? 

 beperk je tot de politiek om de gemeente goed te kunnen  besturen 

en niet te veel bemoeien met andere zaken 

  Gezinsbode geeft voldoende info maar die ontvang ik niet vanwege 

nee/nee sticker.  Dus alleen al ik (sporadisch)  bij bibliotheek kom, 

neem ik hem mee, Jammer, maar zo boeiend is de gemeentepolitiek 

nu ook weer niet. Invloed heb je als burger nauwelijks. Dat blijkt nu 

weer via intimidatie bij verandering van het fietstraject van Helpman 

naar Haren. 

 Meer verkeersvriendelijk en _veiligheid. Zichtbaarder maken van bij-

voorbeeld opgehoogde stoep voor fietsers, veranderde situatie 

ingang Noorder Plantsoen bij Wilhelmina Kade. Mensen maken hier 

zelfs zonder invloed van alcohol op de fiets doodsmakken. En meer 

drempels in mijn straat, de Grote Rozenstraat en het Noorderbinnen-

singel. O.a. automobilisten sjeezen door deze straten alsof het niets 

is terwijl er veel kinderen wonen en veel op straat spelen. 

 Zinloze actie 

 De gemeente neemt vaak ad hoc symptoombestrijdende besluiten 

zonder dat men op de hoogte is van het ontstaan van de situatie. 

Daar zou men lokale bevolking kunnen raadplegen, ook de mensen 

die niet zo hard schreeuwen, macht of ‘‘vriendjes’‘ hebben. De ge-

meenteraad lijkt niet begaan met de dorpen die ook in de gemeente 

liggen. Dorpsbeleid zou anders moeten zijn dan stadsbeleid en de 

dorpen zouden niet belast moeten worden met problemen/ overlast 

dat door de stad ontstaat, bv festivals op Ro 

 Betere controle je merkt soms dat de raad iets wil en ambtenaren 

houden ea tegen of vertragen de boel  

 De gemeenteraad functioneert slecht, er is geen sprake van dualisme 

in onze stad. 

 meer visie over de verkiezingsperiode heen gemeente laten investe-

ren in monitoring en onderzoek 

 onderwerp voor gemeenteraadsvergadering: houdt de binnenstad 

leefbaar voor alle soorten bewoners. Gezinnen, studenten, ouderen 

en alleenstaanden. Studenten voeren steeds meer de boventoon, de 

variatie in bewoners wordt steeds kleiner. Niet steeds meer parkeer-

plaatsen wegsnoepen voor vergunninghouders. Een bepaalde groep 

bewoners zal afhaken om nog in de binnenstad te wonen. 
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 Politiek en werkvloer. Eigenlijk bureaucratie en bevolking.De meester 

en de klas.Rechts en links.Democratie en Referendums.Dat laatste 

zou wat meer gedaan moeten worden.Waarom ? Kijk maar naar Poli-

tiek Den Haag.Stemmingen onder de bevolking.Best wel 

gevaarlijk.Kijk ook maar naar bepaalde wijken in de gemeen-

te’‘s.Aantal partijen worden te groot.? Oke mijn eigen partij niet.  

Hier laat ik het bij. vr gr 

 Stop met het Forum!  

 Wees goed voorbereid léés de vergaderstukken en wees kritisch.  

 Verkeersveranderingen in de wijk Helpman/Groningen_Zuid: weinig 

betrokkenheid van de wijkbewoners zelf gevraagd toen de plannen 

nog gesmeed werden op een directe manier, bv door een mai-

ling/oproep hiertoe direct huis_aan_huis. Dit laatste kon kennelijk 

wel om de al vaststaande plannen tav verandering verkeerssituatie te 

communiceren met wijkbewoners. 

  Betrokkenheid, geen idee alleen vooraf aan verkiezingen dan ineens 

zijn wij het volk, luisteren naar de burger enz. enz., komen mensen 

uit de politiek van een andere planeet? Alleen zou ik de wethouder 

die zich bezighoud met het milieu weleens willen vertellen hoe onze 

stad beter en goedkoper schoon te houden. De wethouder verant-

woordelijk voor de wegen binnen de gemeente, doe iets, kijk naar de 

Paterswoldseweg ter hoogte van het Overwinningsplein, lijkt wel een 

derde wereld weg, dramatisch. 

 Bewoners van de stad meer horen en serieus nemen. Bent u zelf wel 

eens naar bijv het gemeente loket bouwen en wonen geweest? U 

komt vast niet verder dan de receptie. Om iets gedaan te krijgen 

moet je eerst handtekeningen van de hele straat/buurt verzamelen 

om iets gedaan te krijgen terwijl het bijvoorbeeld een klacht betreft 

over trillingen door verkeer. Daar doet de gemeente niets aan. Men 

zegt eerst van wel en stuurt daarna een kort mailtje dat men het toch 

maar niet gaat doen.. top!  

 Houdt u aan uw verkiezingsbeloften. In ons partijenstelsel bent u niet 

gekozen om uw persoonlijke kwaliteiten maar om de standpunten 

van uw partij. Deze dus tijdens formatie of zittingsperiode inruilen 

betekent dus bedriegen van de burgers die om die standpunten op 

uw partij hebben gestemd. Ik denk hierbij bijv aan de gang van za-

ken rondom het Forum.  

 Wees kritischer op voorstellen wethouders 

 meer naar het pupliek luisteren dat mis ik 

 De gemeenteraadsleden zouden meer zichtbaar moeten worden. Ik 

ken de wethouders bij naam, maar ik kon bij deze antwoorden de 

namen van gemeenteraadsleden niet noemen. Dit terwijl ik behoor-

lijk betrokken ben in Stad en in mijn wijk.  

 Ik heb op zich wel vertrouwen in de Gemeenteraad. Er worden over 

het algemeen redelijk overwogen besluiten genomen, voor zover ik 

kan overzien. Maar, aan de andere kant heb ik nou niet het gevoel 

dat ik daar als burger nou heel veel invloed op heb. Ik zou het al heel 

goed vinden, wanneer (belangrijke) besluiten duidelijker worden uit-

gelegd naar de burger. Het is denk ik ondoenlijk om (alle) besluiten 

voor te leggen aan de burger. De Gemeenteraad is daartoe gekozen. 

 toon eens een gezicht ipv klakkeloos landelijk beleid te volgen en 

daarmee op lokaal niveau dictatuur te bedrijven  

 Beantwoord mail en wees meer maatschappelijk betrokken dus kom 

de wijk in en niet alleen bij de standaard festiviteiten als Koningsdag  

 Er is een leuke nieuwsbrief over Groningen, uitgaan etc Er zou een 

digitale nieuwsbrief ook over Groningen qua nieuws en politiek wat 

meer prominent moeten komen. Of ik heb deze tot nu toe gemist. 

Met vriendelijke groet! 

 zorg dat publiek zich thuis voelt op de publieke tribune en zich niet 

achtergesteld, door daar ook water te serveren. 

 Beleid gebruiken als middel, niet als doel! 
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 Denk eindelijk eens beter na over de belachelijke hondenbelasting. 

Totaal zinloos, enkel vullen van schatkist gemeente over hoofden 

hondenbezitters. 

 Stop met jullie prestige_projecten. Wethouders die zichzelf zo goed 

vinden dat ze ergens een groen licht voor hebben gegeven. Euro-

borg ongeschikt voor concerten, Forum, misplaatste kolos op het 

Damsterdiep...  

 Het zijn gekozen volksvertegenwoordigers die parttime zich inzetten 

voor de gemeenschap en daarbij kennis moeten hebben van alle be-

leidsvelden. Een onmogelijke taak. Kiezers moeten zich dat 

realiseren.  

 Bennie for president! 

 Vooral niet teveel luisteren naar allerlei mensen die pretenderen na-

mens een grote groep te praten, bijv. de actiegroep Groningen 

verdient beter maar rechtstreeks met burgers in gesprek gaan. Dat 

soort belangengroepjes heeft vaak weinig kennis van zaken, nauwe-

lijks een achterban en bedient zich van slogans en weet zelf nooit 

een redelijk alternatief te bedenken. 

 meer luisteren naar ervaren bestuurders, niet het voortouw laten be-

palen door die snotneuzen 

 geen 

 Beter luisteren naar verhalen, wensen en problemen zou ik willen 

aanbevelen. Ik bedoel dan niet meteen ja zeggen tegen je gespreks-

partner, maar luisteren terwijl je niet direct in je brein vertaalt naar 

oplossingen die gekoppeld zijn aan politieke agenda en afspraken. 

Als je zegt er echt te zijn, ben er dan ook echt. 

 Meer directe democratie minder partijpolitiek  

 Investeer meer in expertise en kennis v.w.b. de Wijkgerichte aanpak 

(WIJ_teams, etc.) als het gaat over invoering/uitvoering van  door 

burgers aangereikte voorstellen... (in plaats van dat die vooralsnog 

door de gemeenteraad worden heroverwogen, met als resultaat dat 

beloftes achteraf weer worden herzien. 

 Jammer dat de enquête vooral op raadsleden betrekking heeft. Ik 

snap heel goed dat zij in hun eentje de stad niet kunnen veranderen. 

Daarvoor heb je medewerking nodig ambtenaren en wethouders.  

  Zorg er voor dat u zichtbaar bent voor de gemeenschap en voor 

welke waarden u staat. 

 Ik vind het schandalig hoe de gemeente met de zorg omgaat  

 Doorgaan met regelmatige wijkbezoeken 

 Speeltuintje westerhaven 

 Op dit moment niet. Ik heb vertrouwen. 

 veiligheid tunnels   

 Doe niet steeds zo serieus. Laat een ‘‘lolbroek’‘ ook eens uitpraten. 

 dat ze  wat vaker door de wijk gaan in niet alleen bij vergaderingen 

in de wijk ook gewoon een keer door de wijk kijken of lopen in vra-

gen wat de bewoners denken als de bewoners hun gemeenteraad  

door de straat zien in hun vragen over de wijk in wat ze vinden dan 

komt er wat los maar nu heb je geen idee wie wat of wat hij of zij 

doet in de gemeenteraad dat moeten ze wat vaker doen door de 

wijk lopen in gewoon wat vragen aan de bewoners wat ze denken 

over de wijk in wat de gemeenteraad wat doen   

 Geen nachtvluchten met de traumahelikopter. Strengere geluids-

normen voor studentenhuisvesting. 

 De bestuurlijke lagen zijn te ondoorzichtig en ik heb de stellige in-

druk dat vooral de mensen van de wijkposten zich geheel autonoom 

door het systeem begeven.  

 Herzie hoge tarieven grof vuil inlevering, dit is ronduit a_sociaal 
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 dat ze wat meer in de wijk moeten kijken woon in de watermanstraat 

tegen over de speeltuin mag 30 gereden worden maar iedereen rijd 

veel te hard er spelen wel een hoop kinderen drempels in de weg bij 

de speeltuin zou een uitkomst zijn 

 Dit soort enquetes is aanbevelenswaardig  

 De kwetsbare mensen eens bezoeken. Denk dat jullie daar goed 

aandoen.  

 Laat je meer zien en laat meer van je horen en niet alleen in verkie-

zingstijd.  

 êMeer de wijken in! Meer lef ten opzichte van College. Gebruik in-

tensiever contact met Stadjers, via hearings, panels, focusgroepen, 

enquetes, 

 Veel mensen die ik ken willen niet dat de bus niet meer bij de grote 

markt komt, vooral oudere mensen 

 Er moet meer recherche bij de politie komen Onderwijs en openbaar 

vervoer moet voor iedereen vrij zijn  Gepaard met het zwakke politie 

apparaat hebben mensen m.b.t. zelfbeschikking het recht zich met 

lichte wapens te beschermen en te verdedigen (hier zijn vele onder-

zoeken over beschikbaar). Leenstelsel studie geld moet worden 

terrug gedraaid het moet weer terrug naar het eerdere studietoelage 

syteem van jaren 80/90. Omzet belastingen bedrijven moeten wor-

den verlaagd BTW moet verlaagd en.... 

 dat het wmo geld voor gehandicapten beter besteed word. 

 Gezien ik de gemeenteraad niet heb gevolgd de laatste jaren heb ik 

geen advies. 

 De personen zijn minder toegankelijk en_of zichtbaar als gemeente-

raadslid. Als je iets wilt aankaarten (vb speelplekken in binnenstad)  

dan kom je snel alleen bij ambtenaren terecht en dat is afstandelijk. 

Als geheel denk ik dat de raad de stad goed overziet en aanvoelt. 

 duidelijker communicatie en goed zichtbaar: de site van de gemeen-

te is (nog steeds) slecht toegankelijk, dwz wat je wilt weten is slecht 

te vinden. niet alleen mikken op twitter en facebook !!!! (die gebruik 

ik niet) 

 Tav gehoord worden. Hier heb ik twijfels over. er wordt inspraak 

aangeboden maar uitvoering staat vlgs mij al vast.  

 De bevolkingssamenstelling van de stad Groningen is op dit moment 

te eenzijdig. Een zo dominante studentenpopulatie maakt de stad 

voor andere bewoners niet aantrekkelijk. Met het huidige beleid zal 

dit alleen nog verder toenemen.  Het gevolg van dit beleid is o.a. dat 

het gemiddelde inkomen van de inwoners van Groningen laag is en 

Groningen nu tot de armste middelgrote steden behoort.  Groningen 

wordt een stad met alleen aanbod van horeca en goedkope kleding 

ketens.    

 Geen 

 Luisteren  Vasthouden aan principes  Meer op lange termijn denken  

 raadsleden moeten zich beter laten informeren en zich laten zien in 

de wijken. 

 Het gevoel overheerst dat de gemeenteraad niet de baas is maar de 

ambtenaren van ROEZ die hun verantwoordelijkheden niet durven 

nemen en liegen en draaien 

 Referenda over lokale, tastbare zaken 

 minder opdringen aan de bevoling, meer zorg en minder krenterig 

daarmee 

 Wentelen de verkeersproblemtiek op de Helperzoom en Goeman B. 

Laan af!! Dit is nu al een racebaan en met de drukke fietsroute gaat 

dat meer ongevallen opleveren!Waarom daar geen 30 km inge-

voerd? Dat is dat bij voldoende controle minder aantrekkelijk als 

sluiproute.Oversteken naar bijv. de Bl. borg/Klein Martijn is gevaar-

lijk! Onbegrijpelijk dat dit zo is/wordt en dat bij een ecologische 

zone! 



 

 

101 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

 Toch wat meer luisteren naar wat bewoners te zeggen hebben _ dan 

zouden er niet zoveel 'stadjers'  Groningen verlaten en in omringen-

de plaatsen gaan wonen !!! 

 Meer invloed vanuit de wijken organiseren. 

 Doe wat je beloofd en ook al ben het niet met elkaar eens blijf de 

verbinding zoeken we zij allemaal Groningers 

 Nieuwe verkiezingen. geen vertrouwen in deze gemeenteraad. 

 Wanneer ik iets zou willen in de straat of wijk waarin ik woon, werken 

de medewerkers van de gemeente niet mee dan wel vertragend. Er 

wordt er niets gedaan aan overlast. Ook meldingen via de website 

meldstad verdwijnen na twee weken zonder enige communicatie. 

Dossiers raken zoek en gemaakte afspraken worden niet nageko-

men. Dit alles resulteert in het idee dat men niets wil doen voor de 

burger en zaken liever ziet verslechteren dan verbeteren (om werk te 

behouden).  

 Tot mijn spijt en schrik moet ik constateren dat ik weinig kennis heb 

van wat er in Groninger gemeenteraad gebeurt. Ik heb echter ook 

geen idee hoe dat te veranderen.  Misschien toch maar een keer een 

vergadering bijwonen. 

 Doe meer uw best om de veiligheid en leefbaarheid in Groningen te 

vergroten.  Wees een volksvertegenwoordiger en denk minder aan 

het willen maken van een politieke loopbaan.  

 Probeer eens iets praktisch te doen zonder dat het veel geld kost en 

er dure projectontwikkelaars en achitechten aan te pas komen! Maar 

besteed het geld aan de oudere bewoners van deze stad.  Schanda-

lig dat alle verzorgingscentra dicht moeten. Jullie zouden je moeten 

schamen! 

 maak de binnenstad groen, creëer mooi relax plekken in de binnen-

stad zonder dat er voor eten/drinken betaald hoeft te worden (deels 

beschut door bomen en deels open). Maak de leefomgeving nog 

aantrekkelijker.  

 Luister es naar de inwoners van de stad in plaats van jezelf verrijken  

 direct contact met bv wijkposten graag herstellen 

 Meer luisteren naar haar inwoners. Volens jij zitten er mensen in de 

rad, die meer voor hun eigen glorie gaan dan voor de gemeen-

te(inwoner) Denk alleen maar aan het forum 

 1) Drastische verhoging aantal zetels. Sinds (ik meen 1919) niet meer 

gewijzigd. Veel te hoge kiesdrempel. Bevoordeling voor de insiders. 

En dat is soms pijnlijk goed te merken. (Praten met de broeders in 

Den Haag dus). 2) Stop onmiddellijk met de hele gemeentelijke her-

indeling. Dit verhoogt in veel plaatsten in de Provincie nodeloos de 

kiesdrempel, kost veel geld en leidt tot eeuwigdurend ongenoegen 

van de tegenstanders. (Men denke aan het 'succes'  van de inlijving 

van Hoogkerk bij de  

 Kom regelmatig langs in de wijk en niet alleen tijdens verkiezingen. 

Kondig ruim van te voren aan wanneer je langs komt. Kom ook eens 

in het donken een wijk schouwen. Gebruik bij hele belangrijke Ge-

meentezaken ook vooral de oude communicatiemiddelen (fysieke 

krant, fysieke brief) want niet iedereen is digitaal ingesteld. 

 Beter communiceren  

 Verval niet teveel in details, durf  debat over de Stad aan te gaan 

zonder te vervallen in partij polities. 

 Veel meer gebruik maken van ideeën en praktische adviezen van 

burgers 

 Aandacht voor overlast hondenpoep! 

 advies:Houdt goed voeling met de bewoners, vraag zelf eens of je 

een keer op een buurtavond mag komen o.i.d.   opmerking: ik mag 

mezelf ook wel wat meer verdiepen in de politiek hier! 
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 Laten raadsleden zich minder bezig houden met 'politiek', maar meer 

met het besturen van een gemeente, waarbij zij niet moeten beslis-

sen, maar de mening van de burger moeten gaan vertolken. Dit 

houdt ook in dat men na de gemeenteraadsverkiezingen hun eigen 

meningen en beloften moeten gaan waarmaken. Anders dienen ze 

op te stappen. Tegenwoordig is politiek te vergelijken met bedrog 

en dat is, denk ik, niet de bedoeling. 

 eigenlijk weet ik bijna niks van de gemeentelijke politiek, maar ik zou 

dat wel willen.... 

 Misschien nog iets actievere terugkoppeling van ondernomen acties 

van de gemeente nav burgertop,  initiatievencafés etc 

 Ik denk dat wijkbewoners zich vaak overvallen voelen door besluiten 

die (ooit) door de gemeenteraad zijn genomen. Ik denk hierbij vooral 

aan de doelstelling ‘‘Groningen Fietsstad 2016’‘. Klinkt prachtig, tot-

dat je erop een sombere winterdag achterkomt dat het voor jouw 

wijk betekent dat het prachtige park in jouw wijk helemaal op de 

schop gaat omdat fietsers de ruimte moeten krijgen. ‘‘Groningen 

Fietsstad 2016’‘ komt op mij over als een manier van een wethouder 

om een statement te ma 

 Bezoeken brengen aan de wijk en dat kenbaar maken via wijkkrant. 

En dan eens niet de gebruikelijke vertegenwoordigers spreken, maar 

andere mensen uitnodigen.  

 Alleen besluitvorming in dialoog met de burgers heeft volgens mij 

toekomst. en dan ook op alle fronten. Groningen doet het niet slecht 

maar het kan volgens mij nog veel beter. En weg met den Haag. Die 

zouden niks te vertellen moeten hebben. 

 Communiceren is niet hetzelfde als meedelen. En nog belangrijker 

leer niet alleen de inwoners van Groningen kennen maar ook het or-

gaan wat uw beleid moet uitvoeren. Daar wordt namelijk het verschil 

gemaakt, niet bij u 

 _ 

 Informeer inwoners beter over de plannen in hun wijk / de stad. Een 

enkele inloopavond is niet voldoende! Maak plannen online inzichte-

lijk en wijs mensen hierop. Maak t ook makkelijk en vooral 

laagdrempelig om erop te reageren. 

 Meer luisteren en daar iets mee doen.  Nu te veel afstand, behalve 

wanneer er hard aan de bel wordt getrokken. Geef burgers meer 

zeggenschap, zeker in hun eigen buurt. 

 Kom van je troon af . Dat geldt overigens niet voor de SP en deels de 

stadpartij ( nb ik ben geen lid van de SP of Stadspartij, wel van een 

andere partij 

 Ik vind raadsleden weinig zichtbaar, als je het nieuws alleen volgt via 

Radio Noord, de Gezinsbode en af en toe TVNoord. Je moet ze in 

een register of gids o.i.d. opzoeken als je ze nodig hebt. Waarom 

niet geregeld de wijken in? 

 Luisteren naar de burgers. En kom eens naar de burgers en praat 

met ze 

 Strakker volgen wat beslissingen van B&W betekenen voor de stad-

jers. Er wordt gepretentendeerd te luisteren naar de burger. Alles wat 

aangehoord wordt wordt zogenaamd meegenomen in de uiteinde-

lijke beslissingen. Maar de planen worden nooit echt aangepast. De 

communicatie en cultuur in de stad is absoluut niet verbeterd sinds 

het tijdperk De Vries/Dekker. 

 Zo snel mogelijk proberen te achterhalen wat ècht leeft onder de 

Stadjers! 



 

 

103 

 

B A S I S  V O O R  B E L E I D  

 Dit klinkt als een cliché, maar kom uit het gemeentehuis en ga de 

stad in. Praat méér met bewoners, betrek bewoners veel meer in het 

besturen van de stad. De tijd van vertegenwoordiging is voorbij, het 

is tijd voor gedistribueerde democratie. Een voorstel zoals cooperati-

ve council, of burgerbudgetten, past veel meer in deze tijd dan in 

een klein groepje in een kamer bakkeleien over ‘‘wat goed zou zijn’‘. 

Het gaat om wat echt werkt, en dat zie je in de praktijk. Durf meer te 

experimenteren! 

 Ze moeten zich meer bezig houden met wat er in de stad speelt en 

wat belangrijk is voor de stad in plaats van hun eigen ego of wat de 

landelijke politieke partijen willen, het moet vertaald worden naar de 

stad 

 In ieder geval twee vragen gingen over raadsleden. Deze zie ik niet. 

Wethouders ken ik wel _ bijna _ allemaal van naam en deze zie ik 

ook. Bijvoorbeeld Mathias Gijsbertsen lijkt erg betrokken bij werk-

nemers in de zorg en maakt zich hard voor sociale(re) voorzieningen 

en sociale werkplaatsen. 

 Ik volg het niet intensief. Mijn mening is dat de politiek, eenmaal ge-

setteld, niet meer van de kiezers is maar dat politici hun vak 

uitoefenen om hun eigen profiel verder op te poetsen.  

 nee 

 Zit burgers die goed (vrijwillig) werk doen niet in de weg door regel-

geving, onnodige kosten, dure vergunningen voor vrije 

evenementen en het wegbezuiningen van goede projecten en com-

mercialiseren van wijkcentra. Wijkindeling is veel te grootschalig 

geworden. Stel fietsverkeerslichten beter af en zorg voor een groene 

golf. Luister meer naar burgers en belazer ze niet met schijninspraak, 

de mensen zelf maken de wijk tot wat die is. Meer prullenbakken en 

beter onderhoud aan containers is fijn. 

 Mening geven, zonder eerst ambtenaar te raadplegen. Actiever zijn 

op twitter. Regelmatig mogelijk geven voor spreekuur. Zijn die er 

nog? 

 Dat zij eens goed moeten naar denken, waar zij nu mee bezig zijn. 

Als men zo door gaat, dan maken zij alles kapot.  Zowel het open-

baar vervoer, binnen stad, de oude gebouwen die vernieuwd moeten 

worden door moderne, wat hier helemaal niet past. Het derven van 

inkomsten van de winkelier en horeca, het niet zo nauw nemen van 

een klein beetje muziek overlast van evenementen.   

 Naast de raadsleden heb je natuurlijk ook nog de Burgemeester en 

Wethouders. Dit clubje maakt op mij een positieve indruk. De wijze 

en ook humorvolle Burgemeester met een stelletje jonge actieve 

Wethouders. 

 Luisteren naar de bewoners en gebruikers van de faciliteiten  

 Laten ook raadsleden ter plaatse zich een beeld vormen over wat er 

in een wijk leeft bv. door contact met de wijkraad/vereniging of be-

woners. 

 Duidelijker luisteren naar de mensen uit de wijk(en) en niet net doen 

alsof je luistert. En ... beloftes die gemaakt zijn _ al was dat door een 

vorige gemeenteraad _ ook écht nakomen! 

 Sneller dan gepland en/of aangekondigd grondige wijziging door-

voeren in bus_ en fietsverkeer. de bussen vormen een gevaarlijke en 

hinderlijke overlast. Het fietsverkeer dient met betere (weg_ en par-

keer)voorzieningen, (dwingende) stallingen en (politie)contrôle te 

worden begeleid en gecontroleerd. De huidige _ besluiteloze _ toe-

stand geeft geen aanleiding Groningen tot ‘‘fietsstad’‘ uit te roepen!  

 Voorstellen zijn al beslist ,voordat de burger er over mag beslissen. 

Mooi voorbeeld is het V.C,P. in de vroegere jaren en er is nog niets 

beter geworden. Ga maar lekker door tot er helemaal geen kopers 

meer komen.Als oudere en niet meer zo mobiel kom ik niet meer in 

de binnenstad. 
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 besteed aandacht aan compact bouwen, energiebesparing, minimali-

sering autoverkeer, goed openbaar vervoer, voldoende  diversiteit 

bevolkingsgroepen in de wijken, ecologie, betaalde arbeid voor 

werklozen e.d.. opvang en integratie van vluchtelingen, voorkom 

leegstand kantoren, c.q. bouw de kantoren om of breek ze af. Mini-

maliseer het bouwen in Meerwijk (bouwen in Meerwijk is minder 

stad en niet compact), etc. etc.  

 Het is verdomd jammer dat de gemeenteraad een megalomaan pro-

ject rondom het station opstart gewoon omdat het kan. Dit terwijl 

dat andere schandalige project aan de Grote Markt (dat met een 

leugenachtig referendum door de strot van de burger is geduwd) 

middels creatieve prognoses ‘‘rendabel’‘ wordt geacht. Een gotspe.  

Begrijp mij goed, de stad moet vooruit. Maar het met halve waarhe-

den doordrukken van prestigeobjecten draagt mijns inziens niet bij 

aan het draagvlak bij de burger.  

 Kies voor vernieuwing en daardoor groei van de stad. 

 De raadsleden zouden niet enkel tijdens de verkiezingen de wijken in 

moeten gaan, maar gedurende de gehele 4 jaar  

 Vertoon u meer in de stadswijken !!! 

 Luister niet alleen naar uw familie vrienden collegas en buren in de 

wijken waar jullie zelf wonen en zijn meer andere stadjers dan alleen 

die jullie kennen 

 het lager onderwijs heel veel aandacht geven.  

 Gaat U eens werkelijk de wijk in, zodanig dat het de burgers bekend 

is en zij U kunnen aaspreken 

 Bij voorleggen besluiten die wijken zichtbaar beïnvloeden (zoals 

straatbeeld/verbouwing/sociale huur beschikbaar voor asielzoekers 

etc), fysiek in gesprek gaan met bewoners ipv communiceren op 

schrift. Vooral wijken laag sociaal milieu zijn slecht in communicatie 

op schrift en hebben behoefte aan een gezicht en een gesprek om 

zich gehoord te voelen.  

 geen 

 Loop eens door de wijken en ga in gesprek met de mensen die daar 

wonen. 

 Denk eens niet aan jezelf en de studenten maar bedenk dat er in 

Groningen ook nog andere/oudere mensen wonen!!!!! 

 ? 

 n.v.t. 

 Per wijk jaarlijks een avond in bijv. een buurtpand organiseren om de 

zichtbaarheid van wijkgericht zijn te versterken. Van te voren vragen 

wat voor punten mensen in willen brengen en dit van te voren be-

kend maken om de betrokkenheid van alle aanwezigen te vergroten. 

 Hou eens op met het slopen van de stad in fysieke en immateriële 

zin en probeer voor de verandering eens opbouwend te zijn. Organi-

seer meer referenda. Zorg ervoor dat bestuurders aansprakelijk 

worden voor de financiële misslagen die ze maken. 

 door _ vermoedelijk_ bezuinigingen op milieu worden de straten in 

mijn visie niet netjes gehouden. Ik woon in de Schilderswijk en ben 

de enige in de straat die veegt ( bladeren sneeuw rotsooi etc).  Stu-

denten doen natuurlijk niets  dus verloedert de straat. Eigenaren van 

studentenhuizen laten veelal de boel verwaarlozen.  

 Pas op dat je niet mee wordt gezogen in een project. Als het er uit-

eindelijk komt is het vaak zo veranderd dat je het niet meer herkend. 

 _ 

 Richt je op verbeteren van communicatie op lange termijn: zorg dat 

fundament in orde is, en pas op met snelle, leuke acties die op korte 

termijn lekker scoren maar uiteindelijk weinig effectief zijn.  

 Wees zichtbaarder in Stad en wijken. Zoek inwoners op en praat met 

ze. Verdiep je in wat er  speelt er in de wijken wellicht dat de raad 

een bijdrage kan leveren bij het zoeken naar oplossingen voor pro-

blemen in de wijk. Toon interesse in stad en inwoners. 

 Ga door met Gast van de Raad, dat vind ik een heel goed initiatief. 
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 Luister heel goed naar de burger 

 Geen diftar! 

 Bel vaker contactpersonen (al naar gelang het onderwerp) voor het 

echte verhaal. 

 hou eens op met onzalige plannen over de binnenstad 

 Groningen is op de goede weg Het zou heel mooi zijn als er toch 

een kabelbaan komt volgens mij levert dat veel toerisme en bezoe-

kers aan de binnenstad op.  De bussen de stad uit is een goede zet  

Kijken naar een nieuwe zuidelijk ringweg, ergens onder Haren / Ro-

den / Westerbroek het loop over enkele jaren toch weer helemaal 

vol.  Oude panden behouden voor de Jeugd Mooie evenementen 

zoals destijd Tina Turner en De Stones op de drafbaan weer opne-

men  De stad schoner houden, vooral verkeersbor 

 Zou het helpen denk je? Nou ik niet!!! 

 De stad is er ook voor de wat oudere Groninger en niet alleen voor 

de studenten. Ik ken een aantal mensen die de stad uit gevlucht zijn 

vanwege overlast. En zelf heb ik te maken gehad met een commissie 

die moest beoordelen of onze bezwaren van de Vve gegrond waren. 

Ik vond het achteraf beschamend hoe het antwoord van de gemeen-

te al lang van te voren bekend was. Er wordt helemaal geen rekening 

gehouden met de regels van de Vve.   

 Mijns inziens moeten politici, dus ook gemeenteraadsleden, meer 

morele lef tonen.  

 Je zou eigenlijk gesignaleerde problemen (of zorgen of zorgelijke 

ontwikkelingen/situaties groot en klein) willen kunnen neerleggen bij 

de gemeenteraad in het algemeen, dus voor alle fracties om het op 

te pikken. Ik vind het moeilijk kiezen welke partij ik aan zal kloppen, 

want met partij_ideologie heeft het vaak niet veel te maken, meer 

met ‘‘verstandig zijn’‘.  

 Geen 

 Kom vooral langs bij de burgers op locatie i.p.v. vanachter de verga-

derbankjes enigszins gemakkelijk de beslissingen te nemen en het 

een soort 'Ver van m’‘n bed show' wordt... 

 Ontwikkel een visie en hou hier consequent aan vast. Geen populis-

tisch, snel beleid maken en de waan van de dag volgen. Investeer 

voor de lange termijn in de stad. Luister beter, neem de tijd. Wees 

vooral niet bang om ongelijk toe te geven en een mening bij te stel-

len. 

 de opmaak en taal in de gezinsbode schrikt af 

 Veel is al in kannen en kruiken dan pas hoort de  burger er van . 

 Stem voor een kabelbaan!  

 Meer openstaan voor het gesprek, meer aanwezig zijn bij bijeen-

komsten.  

 goed luisteren naar adviezen van ouderen vertegenwoordigers bij 

voorbeeld 'het GROS' 

 Kom uit je vergaderzaal en praat met de bevolking 

  De zichtbaarheid in de wijken vergroten.  

 Ga echt in overleg met de burgers, niet alsof. Het is geen spelletje, er 

zijn mensen die op jullie hebben gestemd, luister dan ook. Vraag 

voor bepaalde vraagstukken de personen die er echt mee te maken 

hebben, bijvoorbeeld een professionele chauffeur voor verkeers-

technische zaken. Ga er voor de inwoners zitten en niet alleen voor 

het salaris! 

 Betrek de inwoners meer bij de besluitvorming. Bv. referenda. 

 meer de wijken in gaan en afspraken nakomen 
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 het gaat mij niet om de gemeenteraad, om de mensen niet, die 

mensen doen het er nog bij naast hun gewone werk. daar mag je 

niet alles van verwachten. een tip, maar dan inhoudelijk. Groningen 

fietsstad prachtig, maar auto’‘s, vrachtwagens (met voedsel) etc. niet 

de buitenbeentjes laten worden. En de verkeersregels in tact houden, 

niet afwijken van de NL_richtlijnen. Fietsers zijn niet all migthy. (Ben 

zelf een fietser nota bene) 

 Doorgaans worden belangrijke beslissingen er so_wie_so wel door 

gedrukt. Voorbeeld? Het nieuwe museum, het busbanen project 

(Sandalen Max), Het nieuwe gebouw aan de grote markt. Het maakt 

niet uit of ergens een referendum wordt gedaan. Dit soort mede-

zeggenschap is in Nederland een wassen neus. Het wordt uiteindelijk 

toch weer van de tafel geveegd. Oorzaak? Te veel partijen in een 

veelte klein landje voor zoveel politici die er voor zich zelf zitten en 

zo lang mogelijk hun pluche warm houden. 

 Mijn man en ik zijn beide slechtziend en zouden het zeer op prijs 

stellen als er eens iets gebeurt aan de vele fietsen die overal maar 

worden neergezet, terrassen die naar ons gevoel steeds verder op de 

trottoirs staan. Je kunt nergens fatsoenlijk meer lopen.  Nog niet zo 

lang geleden hebben gemeenteraadsleden gelopen vanaf het station 

naar het stadhuis via de Folkingestraat alsof ze waren ze blind. Dit 

was voor hen een hele opgave. Ik begrijp dan ook niet dat er niet 

meer gedaan wordt. 

 Geen adviezen en/of opmerkingen verder  

 Ontmiddelijk stop zetten van de verhuizing Jumbo op de overwin-

ningsplein!!!!!!  Zwemschool Ebert is zeer belangrijk voor de 

gemeente!!!  Onderschat dit niet. onderschat ook service winkel An-

ker niet wees als gemeente trots op de kleine ondernemers, en ga 

hun niet in de weg staan.  Frits van Eerd wil alleen maar groter wor-

den met zijn Jumbo’‘s, en hij zit daar goed in voormalig super de 

boer  C1000 pand. verhuizing heeft geen zin. 

 Mijn invloed op de Gemeenteraad is als eenling zeer gering. Begrij-

pelijk dat er zoveel meningen zijn dat de gemeente het gemiddelde 

meeneemt in zijn besluitvorming,waarbij de financieen een (door-

slaggevende?) grote rol spelen. Graag zou ik belangrijke zaken veel 

eerder en opener gepubliceerd willen zien. Sommige besluiten zijn te 

plotseling zonder vol_ doende inspraak.  b.v. annexatie papiermo-

lenweide t.g.v. ringweg.  

 N.v.t. 

 een eerlijke politicus is een contradictio in terminis. politicus dat is er 

gaat geen euro meer naar griekenland.  

 Ik wil eerlijke en zuivere informatie over waarom bepaalde plannen 

worden ontwikkeld en uitgevoerd. Te vaak krijg ik 'politiek correcte /  

wenselijke' praatjes te horen die totaal niet zuiver en eerlijk zijn. Bur-

gers willen eerlijk geïnformeerd worden over waarom 

gemeenteraden beslissingen nemen. Wees ZUIVER! 

 Een actieve rol spelen in de wijken (een wijk) van Groningen. mini-

maal 1 per jaar deelnemen aan een activiteit of een meeting. Mvrgr 

G.T. Meinen_Scholtens 

 Onze politiek cultuur gaat achteruit het is meer een soort kermis aan 

het worden. Beleid wordt gevoerd tegen de bevolking diep triest. 

 deze gemeenteraad moet de oudere stadjer niet uit de binnenstad 

verdrijven door de bussen niet toe  te laten in de binnenstad en de 

binnenstad alleen voor de voetgangers en de fietsen te bestemmen 

want dan wordt de fietser de baas in de binnenstad,want ze rijden je 

nu al van de sokken op de voetpaden 

 Minder haantjes gedrag, wees eerlijk naar de mensen. Zeg wat je 

doet en doe wat je zegt 
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 Woningverdings probleem sociale huur , laptop verschaffen op ho-

gere scholen via verkoop of verhuur zoals de gemeente Nijmegen 

dat al jaren doet ! Wij lopen erg achter het kan beter , Groningen 

moet ook een stad worden die helemaal met de tijd meegaat en 

verbeter punten toepast daar waar nodig . Bepaalde huidige sys-

temen werken niet of onvoldoende maar blijft helaas jaren doorgaan 

zonder dat er wordt gezocht naar oplossingen qua verbetering .  

 Stop met het Forum nu het nog kan! 

 De problematiek van en het besef van het verstoppen van de bin-

nenstad, een soort ader verkalking , is niet tot nauwelijks aanwezig 

bij de gemeente. Of alleen met mooie politieke praatjes , bijvoor-

beeld de kabelbaan weer op de agenda zetten.  Een goed college 

architectuur, stedenbouwkundige planning en vooral ook niet Ne-

derlandse oplossing zou misschien een idee zijn . . Mijn ideeën: 2 

grote ondergrondse fietsgarages bouwen,  onder de Vismarkt, en 

onder de Grote Markt kan hier niet verder schrijv 

 geen 

 Goed op de winkel passen, pas op met grote (prestige) projecten. 

Denk ook aan de (financiële) consequenties voor de stad en haar in-

woners na uw zittingsperiode! 

 Ik denk dat je draagvlak kunt creeëren door updates te geven in le-

kentaal. De stukken die ik nu zo af en toe tegenkom in de krant ofzo 

staan nog steeds vol van ambtelijke taal, waardoor ik het eigenlijk al-

leen kan begrijpen als ik het diepgaand volg. 

 Ik heb geen verdere opmerkingen. 

 Wees beter en meer zichtbaar. De gemeenteraad maakt in ieder ge-

val op ons geen indruk anders hadden we wel meer namen geweten. 

 Kijk meer naar de armoede in de stad.luister naar de mensen,Kijkhoe 

je de armoede kan bestrijden. Zoek een manier om vijftig plussers 

weer aan het werk te krijgen. Motiveert in de wijken meer begrip en 

omgang met elkaar door bij eenkomsten zodat men elkaar beter kan 

leren kennen. Maak de stad weer Leefbaar voor iedereen. 

 Houd voldoende contact met uw burgers/kiezers. 

 Als de raad de betrokkenheid van de burger wil aanspreken zal je bij 

wijze van spreken de berg naar Mohammed moeten slepen, kondig 

een open bijeenkomst goed aan, folder desnoods huis aan huis, 

maak informatie via een nieuwsbrief over de email beschikbaar. Ik 

ben overigens tevreden over de raad en het bestuur. 

 De gemeenteraad moet met name het college van B&W veel beter 

controleren op het nakomen van uitspraken en beloften. Het demo-

cratisch gehalte van besluiten ligt soms dichter bij een dictatuur en is 

een gevaarlijke situatie.  

 ik vind het wel vreemd dat ik de landelijke politiek veel beter volg en 

in beeld heb dan de gemeentelijke. Ik vermoed dat de geringe be-

langstelling die uit de ingevulde enquête blijkt niet alleen aan mezelf 

ligt.  De wijkwethouder is wel een goed initiatief. In tegenstelling tot 

de raadsleden ken ik die wel, en zie ik die wel als uitvoerder van het 

beleid van de partij waarvan ik lid ben. 

 Misschien is het leuk om studentenverenigingen/studieverenigingen 

erbij te betrekken? 

 Meer zichtbaar zijn in de wijk. Jaarlijks aanwezig zijn op belangrijke 

ontmoetingen van de wijk 
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 Ik heb geen idee. Hooguit dat het geen deeltijdbaan kan zijn wil je 

het goed kunnen doen als gemeenteraadslid. Naast je gemeente-

raadslidmaatschap nog een andere baan uitoefenen levert de schijn  

tegen en bovendien is de verantwoording deze tijd zo groot dat er 

eigenlijk geen tijd meer voor een andere baan zou moeten zijn. De 

gemeente zou daarvoor burgerschapsverlof moeten regelen voor de 

raadsleden. 

 Laat u ook buiten campagnetijd zien, zoals diverse partijen doen in 

de stad. Enkel actievoeren is ook niet de oplossing. 

 Zo gauw mogelijk zonder vertrekpremie weggaan 

 Persoonlijk,mijn prive antwoord,veel te veel,raadsleden,Groningen is 

een kleine stad, kom zelf uit eenSTAD met meer dan 6 miljoen inwo-

ners,dat is een stad.  Groet. 

 Graag besluiten nemen die logisch zijn. Niet gedreven door een (po-

litiek) ideaal. 

 Meer samenwerken werken met elkaar aan een betere stad. De lan-

delijke politiek komt steeds verder van ons af te staan (door zowel 

tegenstellingen in belangen als het decentraliseren van macht). Een 

coherente, samenhangende en eenduidige vorm van lokaal bestuur 

is een pre. De aardbevingsproblematiek toont dat feilloos aan: gelijk 

hebben is niet gelijk krijgen in dit bestuurlijk topzware land. Raad-

sleden mogen wat mij betreft ook wel wat meer naar buiten toe 

treden en meer inmenging eisen.  

 Ze moeten normaal doen en luisteren naar de burgers. 

 Omloopsnelheid van de Raadsleden is hoog, zo verdwijnt er veel ex-

pertise.  Hoe kun je het aantrekkelijker maken om raadslid te zijn.  

 (Iets) minder aandacht voor Groningen als studenten(feest)stad. Er is 

een toenemende irritatie bij veel stadjers vanwege het continue fees-

tende karakter van deze groep mensen. Ontblote bovenlichamen in 

woonwijken en winkels, op straat bierdrinken en schreeuwen kan re-

delijk agressief overkomen. Als dit een groep alloctonen jongeren 

was geweest was dit allang een agenda punt geweest.  Groningen als 

zodanig valt verder erg mee hoor en ik denk de raadsleden ook wel 

:_)) 

 Raadsleden moeten meer en vaker zichtbaar, merkbaar, aanspreek-

baar zijn.  Bv geregeld bijeenkomsten in de wijken, buurthuizen.  Bv 

af en toe een debat over actuele [wijk] aangelegenheden.  Dit dan in 

Gezinsbode en wijkkranten  e.d. aankondigen.  

 Het verbaast me dat men kennelijk niet wil begrijpen dat een (al is 

het maar een beperkte) vrijstelling van parkeerkosten zoals in het 

centrum Paddepoel en een volledig vrij parkeren zoals in dat in 

Hoogezand de animo om daar te komen sterk vergroot maar de zin 

om het centrum van de stad Groningen of Haren relatief kort te be-

zoeken sterk afremt.  

 Stem niet in met 'oneliners' van ‘‘n raadslid of wethouder die slechts 

geldt voor het ego van betreffende! Luister écht naar wat voor de 

Stadjer hoogst noodzakelijk is! 

 Ook de binnenstad bereikbaar houden voor mindervaliden en einde-

lijk zorgen dat mensen met een ontheffing overal gratis kunnen 

parkeren (Jaren en jaren geleden al eens toegezegd door mevr. S. 

Dijkstra en het werden helaas loze beloften). Groningen kan hiermee 

'ook' punten scoren. Onze fietsende weggebruikers hebben in onze 

prachtige stad m.i. wel te veel vrijheden waardoor het verkeer voor 

hen en anderen soms levensgevaarlijk is.  

 Liever geen optoppingen van oude gebouwen in de binnenstad en 

mooiere nieuwbouw 
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 Laat ,de raadsleden vaker de wijken bezoeken, niet alleen als er 

hommeles is. 

 ja:           bietenwagens niet meer via het Hoendiep en als het niet 

anders kan dan graag een flitspaal want er wordt standaard te hard 

gereden. verder:   de parkeerplaatsen voor het nw te bouwen crema-

torium niet aan de  hoendiep zijde _ is levensgevaarlijk_ maar in het 

westpark     _ruimte genoeg_. en:          zwembad hoogkerk 1 maand  

langer open. 

 wees eerlijk. 

 Vaker gezicht laten zien in de wijk 

 Luister wat betreft de woningbouw beter naar de buurtbewoners! 

 meer naar de inwoners luisteren en dat proberen op lossen. 

 dryven hun eigen zin toch door zie pvda  toen die tyd max  vd berg 

en laat maar 

 Luister meer naar wat de Stadjes zelf willen en geen veel te dure en 

onnodige prestige_objecten er doordrukken. Durf daarom een refe-

rendum aan en handel naar de uitslag. 

 als ze op wijkbezoek komen met een grote horde aanhangers en be-

loften maken aan de bewoners dat ze die beloften ook nakomen. 

 geen 

 geen 

 opmerking: bias in onderzoeksgegevens: ik woon pas sinds eind 

2015 in Groningen dus kan veel vragen nog niet volledig beant-

woorden (nooit gestemd) 

 Meer doen voor de 50 plus.  Zij worden erg gepakt door de politiek. 

Geen banen, minder financiële bescherming, zorg, hulp enz 

 Nog meer de wijk ingaan!!!!!! 

 Geen advies/ ideeën. 

 Zegen en sterkte gewenst! 

 Doe meer aan armoede bestrijding. Dagelijks kom ik 2 tot 5 dakloze 

mensen tegen. Schandalig dat vluchtelingen wel worden opgevan-

gen en Nederlandse ouderen en hulpbehoevenden niet. Ik vind dat 

er in Groningen in ieder geval een inloop huis moet zijn waar ieder-

een die dat nodig heeft gratis kan blijven, slapen en eten. Er moet 

veel meer voor jongeren worden gedaan. (Probleem) Jongeren moe-

ten altijd een plek krijgen, of op school, of werk of een 

dagbesteding, dat vermindert criminaliteit.  

 Meer inzetten op schone energie,schone auto’‘s etc. Graag ook min-

der armoede. Weg met de neoliberalen en ander onbeschaamd 

kapitalisme. Werk en inkomen voor iedereen. Zet hem op! Dank U. 

 Aan mijn antwoorden te zien ben ik niet zo bezig met de plaatselijke 

politiek. Is geen onwil maar het speelt niet zo totdat er wat gebeurd. 

Dus alles gaat nu zijn gangetje dus is het goed zoals het is. Zou an-

ders moeten zijn maar hoe dat te veranderen? Vandaar ook deze 

enquête naar ik aanneem. M.vr.gr Annette 

 Geen 

 eerlijkzijn  

 Ik ben wel geinteresseerd,wat zo op het stadhuis afspeeld,,dus ik let 

er op wat in de kranten staat,daar zoek ik dan na,maar iemand die 

geen belang heeft ziet of hoord nooit iets,hij mag allen een keer in 

de vier jaar stemmen 

 1) dat de slechte huurders onmiddelijk verwijderd worden uit de 

huurwoningen 2) dat de huurcommissie hierbij (zie 1)) daadwerkelijk 

dat helpt te bewerkstelligen 3) dat de huurcommissie zelf rechtvaar-

dig handelt en niet meeheult met de grote verhuurders. 

 Wilt u nog eens kijken naar de tunneltjes naar Vinkhuizen? Zouden 

daar camera’‘s kunnen komen? 

 Alleen met een gesprek 
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 Een app en website waar je op basis van je woonadres en je werk-

adres informatie geserveerd krijgt (pushberichten en/of email) zou 

zeer welkom zijn. Dit kan informatie zijn over vergunningsaanvragen 

binnen een bepaalde straal, afval kalender, (sociale)wijkinitiatieven 

etc. 

 Ik wil alleen diftar als buren geen afval in mijn kliko kunnen gooien. 

 Dat de raadsleden van Groenlinks wat minder gebruik maken van de 

dienstauto met chauffeur. Bespottelijk hoe vaak dat gebeurd zeker 

voor deze partij! 

 Geen 

 Een laf beleid t.o.v. studentenhuisvesting, er had allang een campus 

moeten zijn. 

 geen 

 kijk meer naar wat er in andere gemeenten in de wereld gebeurd, 

communiceer meer multimediaal, beperk kosten door gebruikma-

king online diensten 

 Luister eens naar de echte Groningers. Daarmee bedoel ik niet de te 

grote groep passanten die naar de universiteit en hogescholen ko-

men en weinig tot geen betrokkenheid bij de stad hebben. Bouw 

geen moskeeën of kerken of sporthallen of andere gebouwen met 

publieke functie in mooie groene parken. En doe eens wat voor de 

bewoners van Groningen ipv voor jezelf. 

 Maak contact opnemen met de gemeenteraad makkelijker via de 

Griffie. Dus bijvoorbeeld niet alleen via een officiële brief maar via 

een digitaal contactformulier. Is laagdrempeliger.  

 Ik schaam me een beetje dat ik me niet meer heb beziggehouden 

met de gemeentelijke politiek, kan er geen zinnig woord over zeg-

gen. Nu met pensioen, dus tijd ervoor? 

 Meer uitlaat mogelijkheden voor mensen met honden 

 Dat het nodig tijd wordt dat zij dat gene moeten doen daar waar zij 

door de bewoners van Groningen zijn voor gekozen En moeten op-

houden met elkaar te chanteren. Als jullie dit doen, gaan wij dat 

doen. Stelletje boeven zijn het. 

 geen 

 Misschien wat zichtbaarder worden voor de burger die jullie zelf niet 

opzoekt.  

 actiever op social media en de jongere doelgroep (studenten, star-

ters) meer betrekken/aanspreken 

 Nee. Ik vind de bus/autoloze binnenstad een goed plan!  

 Geachte dames en heren, Minder vorm, meer inhou aub. 

 Geen kiezersbedrog meer, meer openheid en eerlijkere cijers ipv 

'wishfull thinking', minder geld over de balk smijten. 

 meer communicatie naar burgers, laat je zien 

 Ik moet eerlijk zeggen dat ik gewoon maar vertrouw op de gemeen-

teraad. Zij zijn er voor de controle op het college van B&W, ik heb 

daarvoor gestemd. Elk commentaar dat ik geef zou maar lijden aan 

te weinig kennis van mijn kant. 

 Graag geen brede fietssnelweg in selwerd in combinatie met massale 

bomenkap...luister aub naar de bewoners en fietsers   

 Luister beter naar inwoners 

 Neem eens besluiten die verder gaan dan de komende verkiezingen. 

Elke ambitie of een bredere visie over de toekomst van de stad mist. 

De tram bijvoorbeeld, denk toch niet zo dorps. Besef dat je in een 

groeiende stad woont, neem eens besluiten die een deel van de be-

volking niet leuk vinden maar wel belangrijk zijn voor de toekomst 

van Groningen. Hoogbouw, groter denken, meer grootsteeds den-

ken. Die tram moet gewoon komen! Afschaffen van de 

welstandscommissie is een andere blunder.  
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 Soms heb ik de indruk dat de politiek te veel aandacht besteed aan 

aan individuen en kleine groepen 'die overal tegen zijn’‘ en die zich 

‘‘hard maken' voor persoonlijke zaken of zaken voor een kleine 

groep. Bv al dat gepraat en gedoe over eventuele vleermuizen die 

ergens last van zouden kunnen hebben, moet niet teveel tijd en 

energie in beslag nemen, dat vind ik zonde van al de werkuren/geld  

 Het herinrichten van het centrum, waarbij bussen niet meer bij de 

Grote Markt kunnen stoppen, lijkt mij zéér onhandig, want als men-

sen die slecht ter been zijn zullen het lastiger vinden om de stad te 

bereiken.  Wellicht is het beter om een speciale bus lijn te creëren.   

Ook, de omgeving van de Douglas en de V&D locatie is zeer onover-

zichtelijk, aangezien men de verkeersregels aan de laars lapt. Een 

zebrapad en wat haaientanden zou hierbij kunnen helpen, hoop ik.  

 geen adviezen 

 Omloop bij de FC is een puinhoop. Hoogtijd dat de vierdehands 

poefjes verdwijnen. Ze zijn te goor voor woorden 

 _respect voor de bestaande wijken,en geen wildgroei en op_toppen 

etc. _het aantal studenten in verhouding laten zijn met het totale 

aantal inwoners,gaat nu scheef groeien(1op 4 !) _ bij de fietspa-

den,waar dat kan ,het spookfietsen legaliseren,en dus in goede 

banen leiden 

 Kom eens langs in alle wijken. Ontdek wat er speelt, wat de bewo-

ners belangrijk willen, welke initiatieven ze willen ontplooien. En help 

met het realiseren hier van. 

 luisteren naar de bewoners van de verschillende wijken 

 Meer tijd voor gemeenteraadsleden om de stukken goed door te 

kunnen nemen en goed inhoudelijk te kunnen spreken over de te 

bespreken onderwerpen.  

 groenafval ophalen 

 Behandel mensen als mensen, laat mij in mijn waarde en laat me 

werken als ik werk kan vinden zonder hier enorme boetes tegenover 

te stellen. Het frustreert enorm om te weten dat er werk is maar dat 

ik het niet mag  doen omdat wethouder Mattias Gijsbertsen mij als 

zijn slaaf ziet en mij niet uit de uitkering wil laten, mij niet vrij wil la-

ten. 

 Het is een zootje met elkaar, de meeste raadsleden zitten er tot 

meerdere glorie van zichzelf. Neem b.v. het parkeerbeleid, blauwe 

zones lossen alles op, kost niet veel, elders kan het wel,maar er moet 

betaald worden, een melkkoe. Ook hondenbelasting is een melkkoe, 

ze doen er niets voor. Prestige objecten zoals b,v, het forum gaat 

voor het invaliden en bejaarden beleid. Ook voor de tram zijn er mil-

joenen uitgegeven, terwijl het van te voren al vast stond dat die er 

nooit kwam.   

 gratis grof vuil ophaal wekelijks, papier vaker leeg, plantsoen meer 

containers 

 Ik stel het persoonlijk zeer op prijs om op dew hoogte te worden 

gebracht via de normale post, m.i. de meest persoonlijke manier om 

als gemeente contact te maken waarbij de info ook nog over-

denkbaar is.  

 Geef meer informatie en minder propaganda. gebruik de gemeente-

pagina minder voor advertenties en geef meer informatie vooral 

over wat er nog niet is beslist maar wel staat te gebeuren. En politie-

ke partijen vooral als ze groot zijn geworden) mogen wel wat meer 

doen om hun de goede delen van hun programma uit te voeren (bij-

voorbeeld meer aandacht voor de 'vervuiler betaald'). 

 Te veel om op te noemen 

 leg werkbezoeken af. ga met de voeten in de klei staan. 

 Groningen wil sportstad zijn, maar faciliteiten ontbreken. Amateur 

sportclibs zijn aangewezen op kleine sportzaaltjes (slecht onderhou-

den en niet schoon).  
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 ga nadenken over wat de inwoners van de stad willen, en niet jullie 

eigen ideeen.... 

 dat de mensen die beslissen over de wtcg gauw ontslag kreigen 

want zei zijn het salaris wat zei krijgen niet waard !!!!!!!!!!! ze liegen 

en bedriegen en maken beslissingen net als ze dokter zijn   en laten 

de beslissing aan de gemeente raad over.. 

 hou je aan je woord of leg uit en licht toe! 

 Ja, ik heb meerdere keer via mail verzocht om hier en daar fietsrek-

ken langs de hele Oliemuldersweg maar krijg steeds als antwoord 

het trottoir is breed genoeg, weet ik, daarom daarbij is er nergens 

een op afrit voor fietsers die uit huis de weg opfietsen met rolstoel-

taxi knal je ook lekker pijnlijk op de weg simpel, iedere 100 meter 

een mogelijkheid? 

 Vertel het verhaal, doe aan storytelling, ga in gesprek met de Gro-

ningers, via krant en email. Wat doen jullie voor de stad, voor de 

wijken, voor de mensen? Wat hebben jullie bereikt? Wat zijn de 

plannen op korte en lange termijn? Waarom wordt er geen soortge-

lijke digitale enquêtes wijkgericht ingezet? Waarom staan 

bestemmings/omgevingsplannen alleen op jullie website en niet 

meer in de krant? Waarom kan je geen e_mailnotificaties aanmaken 

voor bestemmings/omgevingsplannen bij jouw in de buurt?  

 gedane beloftes nakomen en niet denken ik zit nu op rozen  

 Het lijkt of ik de gemeenteraad niet volg, en toch en mening ik. Ik 

volg wel de lokale politiek,  maar voel mij niet gehoord door de ge-

meente omdat uitslagen van referenda niet serieus genoemen 

worden, en de gemeente compleet een eigen koers vaart. Het linkt 

net of het aldoor populairder, meer en harder moet. Er zijn veel 

mensen tegen lawaai in het stadspark en toch blijft de gemeente 

verhuren en vergunningen verlenen.  

 de binnenstad goed schoonhouden,  de stad is vies, mn het uit-

gaansgebied stinkt behoorlijk smorgens. fietsers aanpakken die op 

de trottoirs fietsen en in de wandelgebieden.   

 Ik hou van visie, maar ga niet proberen Groningen een naam te ge-

ven met onzinnige projecten als met een kabelbaan. 

 Ik ben 5_8 jaar in wijkraad als vrijwilliger werkzaam geweest. Tegen 

ideeën die leven in ambtelijke top was niet in te komen en als dit 

toch gebeurde en we kregen onze zin dan 5_8 jaar erna toch weer 

anders besloten daar er weer anderen zaten en gemeente toch weer 

haar zin doorgezet. Zie Selwerd studentenhuizen zijn, blijven en zijn 

gebouwd in eensGEZINShuizen ook tijdens verbod. voorb: Ranonkel-

straat 29 , duindoornstraat, enz. enz. Politieke top deinst met 

ambtelijke mee.  

 Luisteren naar hun bewoners en TIJDIG communiceren met bewo-

ners over nieuwe projecten zodat de bewoners niet het gevoel 

krijgen dat het hun door de strot geduwd wordt. 

 wat beter luisteren wat er onder de mensen leeften er daadwerkelijk 

iets mee doen ga de wijken eens in en vraag naar meningen nu al-

leen maar bij verkiezingen zichtbaar 

 kijk eens wat verder dan de volgende verkiezingen 

 Ik voel me niet gehoord omdat de vorming van de gemeenteraad 

vaak niet naar de kiesuitslag is. Het is bepaald ondemocratisch dat 

de partijen met winst niet in de raad komen. Om te beginnen graag 

college vorming waarin reeel de stemuitslag aan is af te lezen. 

 Ik heb laatst 18 minuten in de wacht gestaan alvorens een afspraak 

te kunnen maken bij het zorgloket. Hier lijkt me een verbetering mo-

gelijk. 

 Duidelijker zijn naar bewoners waar zij mee bezig zijn.. Jip en Janne-

ke taal 
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 de politiek blijft afstand houden tot de burgerij doordat zij niet eer-

lijk is en omdat zij dikwijls korte termijn doelen nastreeft. Vaak wordt 

inspraak en burger participatie met de mond beleden. Helaas is door 

de 4_jaarlijkse wisseling het voor de burger iedere keer weer op-

nieuw een loterij wat het nu weer wordt. Ook zijn politieke ' prestige' 

zaken (en krachten) vaak sterker zodat wensen en verwachtingen van 

de lokale burger niet ingepast worden. 

 megaprojecten forum en meerstad schadelijk en overbodig, giga ob-

ject damsterdiep dient geen enkel doel (voor zover ik weet) 

eeuwenoude panden gesloopt ondanks protesten, projectontwikke-

laars hebben vrij spel, studenten domineren stadsbeeld, mogen 

panden op a locaties uitwonen, ontelbare fietsen slingeren overal 

rond, grote markt blijft ongezellig, kaalslag in hortensiastraat (hyste-

rische bomenkap) park selwerd wijkt voor moskee, verdacht stil rond 

vluchtelingen maar vrees het ergste enz en 

 Eerst nadenken en dan pas doen zodat er niet zoveel geld over de 

balk gegooid wordt. 

 de wijk in gezicht laten zien beter reageren en zorgen dat goed 

loopt niet vergeten dat je gekozen bent 

 Een beetje meer met de burgers bemoeien!!!  

 Meer ruimte bieden voor burgerinitiatieven ipv meegaan met het 

vaste netwerk van adviesorganisaties 

 Het zou mooi zijn als de gemeenteraad ook ruimte zou geven voor 

initiatieven vanuit de wijk. Bij de besluitvorming rond het Ooster-

hamriktracé is het voorstel van de wijk zelf niet onderzocht. Althans 

daar wordt niet meer over gesproken of gecommuniceerd. 

 Gekozen organen zijn noodzakelijkerwijs een reflectie van een maat-

schappij, die steeds verder gepolariseerd is geraakt. Het is dus geen 

wonder dat er nauwelijks nog een werkbare coalitie valt te formeren. 

Compromissen zijn noodzakelijk, in een tijdperk waarin krachtige en 

pijnlijke maatregelen nodig zijn om uit het moeras te geraken. In 

plaats daarvan, zitten we veelal opgescheept met ambitieuze jonge-

tjes en meisjes die gemeentelijk politiek zien als een opstapje naar 

het landelijke gebeuren...  

 de 15 % norm van studentenwoningen in 1 straat moet gehanteerd 

worden. Ik heb veel geklaagd toen er weer een woning bij kwam, 

samen met buren, maar het heeft niets geholpen. 

 Zuinig omgaan met de algemene middelen. 

 Stop met de bouw van het Forum. 

 Wil de toegankelijkheid van de rondvraag voor de tribune terug. Wil 

jaarlijkse gemeentelijke verantwoordingsdag invoeren. 

 Graag minder bomen kappen! Meer bomen planten. Open stadse 

‘‘binnenruimtes’‘ niet allemaal volbouwen. (CiBoGa terrein, heel erg 

jammer dat die open ruimte steeds meer verdwijnt!) Minder mensen 

trekken, minder festivals. Kortom, rust en ruimte creeeren en veel 

meer groen. 

 voer een behoudend beleid in ieder opzicht  de tijd van overvloed en 

rijkdom zijn voorbij  wees zoveel mogelijk vooruitziend. de zuidelijke 

ringweg wordt gevaarlijk  1) door te smalle rijbanen en ook 2) door 

slipgevaar bij ijzel, regen, sneeuw door de grote hoogteverschillen in 

de weg!!! hoge brug en lage tunnel op kort stuk weg. niet doen! is 

ook voordelig voor de herewegbuurt en oosterpoort en nadelig voor 

corpus den hoorn. aqauduct ipv brug is beter. einde 

 Goed dat jullie informatie ophalen. Mooie vorm ook om bv per wijk 

een enquête in te laten vullen en zo wensen en behoeften boven wa-

ter te krijgen. Mooie vorm van aansluiten en ruimte geven aan een 

wijk was de wijlstemdag in de korreweg. Zonde dat dit is gestopt.  
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 Deelname gemeenteraad lijkt verworden tot opmaat tot maatschap-

pelijke carrière.  Neem erica van lente van pvda.  Veel lawaai, 

zichtbaar en daarna nooit meer wat van gehoor. Jammer. Gebeurt te 

vaak dat soort dingen. Ego voor maatschappij.  

 Is het mogelijk om direct over zaken te praten met gemeenteraad-

sleden en dan niet vanuit een partij? Zo maak ik me bv. ernstig 

zorgen over de sport en de sportfaciliteiten die worden geboden en 

het verdwijnen van gemeentegeld naar het Huis voor de Sport, waar 

wij als verenigingen helemaal niks voor terug krijgen (subsidie die 

beter rechtstreeks in de gemeentezalen zouden kunnen worden ge-

investeerd) 

 betrokken willen worden bij verwerking  van geuitte protesten (na 

geprotesteerd te hebben) 

 N.v.t. 

 Niet zo op de hoogte sinds ik 24 jaar in Azië heb gewoont! Sorry! 

 Pagina in de gezinsbode wat overzichtelijker maken. En evt. makke-

lijker leesbaar. Digitale nieuwsbrief goed plan, nu nog kiezer 

bereiken (evt ook in gezinsbode noemen? op social media/dvhn si-

te?) 

 Niet zulke dure dingen doen zoals het Forum!!!!!! Dat geld komt er 

nooit weer uit! 

 Ik voel me absoluut niet gehoord door gemeenteraad en bestuur. Er 

wordt gigantisch veel geld uitgegeven aan projecten die gedoemd 

zijn te mislukken en iedereen komt daar zomaar mee weg. Ondertus-

sen wordt er helemaal geen aandacht besteed aan de relatief kleine 

dingen die voor burgers juist zo belangrijk zijn voor hun dagelijks le-

ven. Het voelt als een logge, ondoordringbare enclave waarin een 

paar mensen het voor het zeggen hebben en aan het woongenot 

van bewoners voorbij wordt gegaan. 

 meer de wijken in en vragen aan bewoners wat zij van zaken vinden 

geen bureau onderzoek maar de straat meer op. 

 opener en de mogelijkheid voor beter persoonlijk contact. 

 luister meer naar de burgers 

 Ik heb contacten met ambtenaren die besluiten uitvoeren ( jeugd-

zorg ed.) ik ervaar deze mensen als behulpzaam en professioneel, ik 

raad de gemeenteraad aan naar deze mensen uit het werkveld te 

luisteren. Ik hoor daar regelmatig scepsis over de manier waarop de 

overheveling van jeugdzorg/pgb etc etc gaat en is gegaan. Ze moe-

ten vaak harde besluiten uitvoeren die niet altijd rationeel zijn. 

Volgens mij zit er bij hun de nodige creativiteit. Laat ze meedenken.   

 nee 

 Niets beloven wat je niet na kunt komen.   

 Het doordrukken van beleid wat vroeger is besloten (bijv. invoeren 

parkeervergunningen door wethouder Dekker). Wethouder is allang 

weg en beleid wordt nooit meer terug gedraaid.  

 Doe de zorg maar beter. I.p.v. prestige_objecten. 

 Ik herinner me ook nog het onderwerp parkeren bij de van lenne-

plaan! 

 Het belasting geld beter besteden. 

 Meer invloed op arrogantie van ROEZ , parkeerbeleid en onderhoud 

omgeving is frustrerend voor bewoners Euroborg Stoker/Brander. 

 goed luisteren naar datgene wat de bevolking wil  

 Problemen worden afgeschoven naar ambtenaren. Wethouders ko-

men zelf niet kijken naar de problemen. 

 Nee 

 meer informatie over de nieuwe regelingen in de zorg en de toe-

komstverwachtingen. 

 vergeet je plek niet! je bent een gekozen vertegenwoordiger. Dat be-

tekent dat je zelf hebt aangegeven dat je dit wil doen doen voor de 

mensen die op je gestemd hebben. Je werkt voor deze mensen en 

staat er op geen enkele manier boven. Je belangrijkste taak is draag-

vlak creëren en draagvlak houden.  
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 Meer zichtbaar in de wijk  en bezwaren van burgers serieuzer nemen. 

Te vaak komt het voor dat er vanalles doorgedrukt wordt, terwijl er 

onder de bevolking weinig draagvlak is voor o.a. prestige bouwwer-

ken. 

 Kom eens uit die achterkamertjes! 

 Weer integer 

 De leefbaarheid in de stad neemt in rap tempo af. Veel groen ver-

dwijnt, veel hoogbouw en opgepropt wonen. Mijn wijk is flink aan 

het verloederen. 

 Ik volg het nieuws eigenlijk alleen nog via de geschreven media en 

de intranet pagina omdat ik zelf in dienst ben van de gemeente Gro-

ningen. De besluitenlijsten en aankondigingen in o.a. de Gezinsbode 

zijn echter lang en nodigen niet uit tot lezen (als dat al mogelijk is...). 

Ik neem het meestal snel even door of er nog iets interessants tussen 

zit. 

 _ 

 Verder heb ik geen opmerkingen. 

 Zou me meer betrokken voelen bij de gemeenteraad als ik gevoel 

zou hebben dat de gemeenteraad zich zou inzetten om van Gronin-

gen een mooie en prettig leefbare stad te maken waarin ookoude en 

bijzondere elementen die de sfeer van een stad bepalen gekoesterd 

worden. Meer heb ik de indruk dat de behoefte een persoonlijk 

stempel op de stad te drukken en winstgevende projecten te realise-

ren veel groter is, zie de afzichtelijke buitenproportionele betonnen 

dozen die de stad markeren, zelfs in oude woo 

 Goed initiatief, deze enquete. Graag hoor ik terug wat er mee ge-

daan wordt.  

 je kunt wel zien dat ik me niet met politiek bezig houd dan moet je 

bij mijn broer Jan zijn 

 Mijn grootste kritiekpunt is dat de gemeente doorgaat met de bouw 

van het Groninger forum in deze vorm, ondanks de grote bezwaren 

hiertegen die bij de bevolking leven. Vrijwel iedereen die ik spreek is 

faliekant tegen dit project en de gemeente gaat hiermee door.   Een 

ander punt is de nieuwbouw in het centrum (met als voorbeeld het 

studentenhotel op het Boterdiep) die niet bijdraagt aan de beleving 

van de binnenstad. 

 10 Jaar geleden was ik politiek betrokken, en had geloof in de de-

mocratie. Op dit moment voel ik slechts afkeer van de politiek. De 

burger wordt geïnformeerd, wordt voor de vorm gehoord en vervol-

gens gaat het college zijn gang. Op het gebied van inrichting van de 

stad pretendeert van der Schaaf dat hij de burger wil betrekken, hij 

doet alsof hij participatie van de burger belangrijk vindt. In realiteit 

hebben we nul invloed en maakt hij zijn plannen met de belangheb-

bende grote spelers. 

 Het plan voor de Kabelbaan verdient steun in plaats van afgeschoten 

te worden. Het kost de gemeente niks en je trekt er toeristen mee, 

dat is goed voor de economie. 

 ze doen toch net of ze en wij gek zijn, de burgers interreseert hun 

niks alleen geld, kijk maar naar de zorg, geld zat, steken het liever in 

de zak. 

 Met het Forum ben ik het niet eens en ook niet met de tram. Geen 

kabelbaan. Studentenhuizen wat in de hand houden, want het is 

vaak een rommel voor de deur. 

 oog tv of via Tv Noord meer hun mening horen 

 Betrek de inwoners van Groningen meer bij vergaande plannen. 

 maak nu eens werk van ‘‘open data’‘. wij burgers willen ook neuzen 

in de getallen, cijfers en (vooral) de bedragen! 
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 De asociaalste mensen in de stad zijn de fietsers. Ze doen alsof ze de 

hele stad in hun zak hebben. En dat is ook zo, want de gemeente zet 

de fietsers op de eerste plaats. Ten koste van de mensen die aange-

wezen zijn op het openbaar vervoer. Die moeten van de gemeente 

nog maar een heel eind verder lopen, of maar in hun eigen wijk blij-

ven. Een paar jaar geleden was ik nog blij om hier te wonen, maar nu 

begin ik de stad te haten. Ik stem niet meer. Ik word behandeld als 

uitschot door de gemeente.  

 Heb het minder druk met de politici onder elkaar ! 

 Voor mij is de gemeenteraad weinig zichtbaar maar misschien doe ik 

ook niet voldoende mijn best om ze te zien.  

 Als ze iets willen neem contact op met de wijk en neem geen beslis-

singen die niet door de bewoners worden gedeeld. 

 Ooit heb ik een mail gestuurd naar de wethouder  milleu  dat was 

mevr. Visser? Zij is nu weg.  Over al  de troep die op  op straat  en 

dan met name de blikjes en flesjes. Ik heb gevraagd of wij dat niet 

net zo konden als  ze in Duitsland doen nl. statiegeld heffen en toen 

kreeg ik een mail terug dat zij dat ook al eens voor gesteld heeft 

maar het bedrijfsleven werkt er niet aan mee. En toen was ik zo boos 

dat het bedrijfsleven de TROEP DE TROEP laat op straat omdat zij er 

extra werk van hebben.  

 Laat u meer in de wijken zien, dat wordt al zo lang beloofd! 

 Ik woon aan de zuidelijke ringweg dus u begrijpt dat ik betwijfel of 

mijn stem wordt gehoord 

 Denk aan het busvervoer wat betreft de ouderen !   

 ga voor groen en bouw niet klakkeloos nieuwe kantoren, dring be-

taald parkeren terug, ga samen  met vogelbescherming kijken hoe 

de stad ook voor niet huisdieren leefbaarder kan worden.  meer plek 

voor gratis bewaakt fiets parkeren ook in buitenwijken 

 Realiseer me dat ik mij te weinig bezig houd met de gemeentelijke 

politiek in mijn woonplaats. Dit in tegenstelling tot de gemeentepoli-

tiek in de plaats waar ik werk en waar ik door mijn werk 

(subsidierelatie) wel zeer betrokken ben.  

 _ 

 Ik zou graag dat ze een keer naar mij willen luisteren of nog beter bij 

mij op bezoek willen komen.(invalide)  

 Verander de slappe notie mbt. zaaltopsport. Het allemaal leuk vinden 

en vervolgens veel te veel geld aan FC Groningen geven. 

 nee 

 Huidige Gemeenteraad heeft het vooral druk met symboolpolitiek in 

de binnenstad. Scoren voor eigen glorie lijkt belangrijker dan belan-

gen behartigen van Groninger bevolking als geheel. 

 laat je vaker zien in de wijken. Toon meer visie! (het niet aanleggen 

van de tram was qua visie een enorme miskleun) laat je niet meesle-

pen door de waan van de dag ( de kabelbaan als voorbeeld)Stel je 

zelf altijd de vraag: wat zullen mijn kiezers van dit onderwerp vinden. 

Leg je oor te luisteren op de markt of in de Herestraat, en niet alleen 

als er verkiezingen in aantocht zijn.  

 Een belangrijk onderwerp is, wat mij betreft, de ziektekosten verze-

kering: terug naar het ziekenfonds! 

 Sommige raadsleden doen het best goed en luisteren echt naar de 

burgers. Er zijn er ook heel veel die dat niet doen. Ik mail best veel 

naar raadsleden. Ik heb zo bijvoorbeeld nog nooit een mail gehad 

van de VVD. Het lijkt erop dat die echt niet geinteresseerd zijn in 

burgers en wellicht alleen de elite of ondernemers vertegenwoordi-

gen.  

 Ze zijn erg onzichtbaar. 

 zuidelijke ringweg moet veel democratischer besloten worden. pa-

piermolen moet niet een seizoen lang dicht. 
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 In mijn beleving kun je je als burger wel laten horen, maar gaat de 

raad haar eigen gang... 

 minder aandacht op tourisme en grote projecten (forum, kabelbaan) 

en meer op leefbaarheid 

 Ik ben de laatste jaren niet erg betrokken bij de gemeente.  

 zichtbaarheid vergroten 

 Wil ze meegeven dat men vooral er moet zijn voor alle bewoners. 

Heb helaas de laatste jaren steeds meer het gevoel dat er wel erg 

veel aandacht wordt besteed aan bijvoorbeeld huisvesting voor jon-

geren. De balans begint een beetje zoek te raken en er is in en om 

het centrum steeds minder betaalbare huisvesting voor mensen met 

een laag inkomen.  

 Betr naar bewoners luister. Bijv: een vuurwerk opslag onder een 

hoogt spanning kabels bouwen is dit slim ? Een vuurwer opslag 

bouwen in een woonwijk hebben we niks geleerd van de ramp  in 

enschede?  Het bestemmings plan zo maar wijzigen  zonder overleg 

met bewoners.  Klein industrie wordt in eens groot industrie . Geluids 

overlast kardingen . En zo kunnen wij nog wel door gaan , er wordt 

gewoon niet geluisterd .  

 Niet meer studenten,nu m.i al te veel Geen verdichting van de stad 

meer. Meer aandacht voor wensen van ouderen(alles is nu geba-

seerd op jongeren) Meer groen. Parkeergarages per wijk,zodat er 

meer ruimte voor kinderen,fietsen,groen komt. 

 ik heb je gekozen naar wat je voor de verkiezingen uitstraalde en 

vertelde maar eenmaal op de stoel gezeten wordt er te vaak teveel 

of helemaal  concessies gedaan 

 Denk eens na voor je met prestige projecten komt!  

 Stop met die stad vol te bouwen. Niet meer studenten De stad moet 

meer voor ouderen worden,het wordt te eenzijdig. Minder lawaai-

concerten. Meer groen(zeker geen afbraak zoals achter het spoor bij 

de kerklaan,voor de aanleg van een fietspad(weer voor studenten) 

 Luisteren naar wat leeft onder de bevolking. Gaan gewoon hun eigen 

gang. 

 Luister naar het volk en niet alleen tijdens de verkiezingen!!! 

 Tijdens het invullen merk ik dat ik er weinig over weet. Ben veel beter 

op de hoogte van landelijke politiek, gek genoeg. Ben waarschijnlijk 

niet de enige. Ik ga altijd stemmen..ook bij referenda en denk daar 

goed over na, maar voor de rest laat ik het op me afkomen. Heeft 

misschien ook met bepaalde mate van vertrouwen te maken in de 

raad. Er gaan niet ineens hele gekke dingen gebeuren. Burgemeester 

is wel zichtbaar voor mij en is naar mijn idee capabele en sympathie-

ke man. 

 Als raad per zittingsdag periode 1 gezamelijk motto omarmen, en 

daar telkenmale even aan toetsen.   Succes! 

 Als ik weet wie er zoal in de gemeenteraad zitten dan is het makke-

lijker om mensen te benaderen 

 _ 

 Ik zou willen dat de kunst en kunstonderwijs aan amateurs gemeente 

meer.faciliteert 

 Meer onfo over wojkgebeuren via de wijkkranten? 

 meer luisteren naar de behoeftes van de bevolking! 

 Ik zeg niet dat het nodig is, maar als ik eens per brief zou worden 

uitgenodigd om naar een raadsvergadering te gaan, zou ik dat waar-

schijnlijk wel doen. Vind het best interessant maar op één of andere 

manier word ik niet getriggerd om te gaan. Maar dat is misschien 

niet per se erg.  
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 GAARNE PLAATSING VAN MEER AFVALBAKKEN. HET TIJDIG VER-

WIJDEREN VAN BLADAFVAL(BEN GEVALLEN OMDAT EEN STOEPJE 

NIET ZICHTBAAR WAS DOOR HET VELE BLADAFVAL!!! DE AFVALWIJ-

ZER VAN DE GEMEENTE KLOPT AL JAREN NIET VOOR DE 

APPARTEMENTENCOMPLEXEN, ONDANKS TELEFONISCH CONTACT 

HIEROVER! JE WORDT HIEROVER NIET TERUGGEBELD. ALS JEZELF 

BELT IS DE BETROKKEN ANBTENAAR NIET BEREIKBAAR (DEELTIJD, 

VERGADERING ENZ. 

 Meer luisteren naar burgerinitiatieven en deze ook daadwerkelijk 

ruimte geven 

 Meer meedenken met burgerinitiatieven in Groningen 

 Socialer beleid.  Meer werkgelegenheid. Een beter klimaat voor on-

dernemingen. 

 Misschien wat minder politieke partij gericht zijn, maar ook bewo-

ners letterlijk in de raad mee laten doen, zonder dat ze lid hoeven te 

zijn van een politieke partij. En zoek eens wat vaker naar wat ge-

meenschappelijk is in plaats van altijd maar naar de verschillen te 

zoeken. Zo gaat het in de echte wereld ook niet 

 De gemeente Groningen neemt eerst een beslissing en vraagt dan 

om draagvlak bij burgers _ Forum (niemand wil deze, maar burgers 

werd gevraagd om een ontwerp te kiezen) _ Geen stadjer wil een Au-

tosnelweg door de stad, maar de ombouw van de zuidelijke ringweg 

gaat gewoon door. Waarom niet voor een nieuwe autosnelweg om 

de stad gekozen. Straks ligt er voor 700 miljoen een zandpad waar 

met 50 km per uur mag rijden. Groningen stoomt op deze manier 

niet echt op in de vaart der volkeren (let. en fig) 

 Huizen Vergunningen   uitgeven gaat te makkelijk .     , goed kontrol-

leren  op wat voor huizen men aan Studenten laten verhuren .  Oude 

Huizen , Als men  een huis koopt voor meerdere bewoners  dan 

moet men eerst  gaan kijken , wie of wat  wonen er nog meer in die 

straat , en wonen er mensen boven of beneden .  bij mij aan het 

hoendiep is de norm al over schreden ,dat weet men ook .   .   Bij het 

vergeven van vergunningen . let men niet op , Fietsen . aantal bewo-

ners , en aantal bezoekers . 

 Overige opmerking: Door deze enquête ben ik gaan nadenken over 

mijn betrokkenheid bij de gemeente en de beslissingen. Ik zie en 

hoor wel wat er om mij heen gebeurt, maar volg het niet actief de 

media. Komt wel eens wat voorbij op nos.nl of via het stadspanel en 

dan zoek ik meer info. Soms hoor ik wat van vrienden of collega’‘s en 

verdiep ik mij in het onderwerp. 

 Ik weet niet altijd wat de gemeente wil, politieke gedachten en plan-

nen hebben regelmatig een strategie die je als burger eerst niet door 

hebt, maar later als een beslissing is genomen de gevolgen als bur-

ger ervaart. Dan is er geen weg terug. Bijvoorbeeld bouw Forum: we 

hadden als bewoners van Groningen geen keuze of het er wel of niet 

moest komen, mochten wel een keuze maken welk gebouw. Nu zit-

ten we met een gebouw in aanbouw wat ons miljoenen kost en nog 

steeds niet weten wat we ermee moeten.  

 Wat doet een nazi_burgemeester in een stad waar de PvdA al is af-

geserveerd ??? 
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 Doe meer aan de geloofwaardigheid. Stap uit het stadhuis en ga in 

gesprek met je burgers en DOE er ook wat mee. Doe vooral iets aan 

de wijze waarop inspraak is geregeld. Meerdere ervaringen gehad 

waarbij er NIKS wordt gedaan met inspraak. De gemeente heeft de 

plannen al klaar en ach voor de vorm doen we nog inspraak... Doe 

wat aan de arrogantie van ambtenaren, laten zij de burger ook seri-

eus nemen. Zorg er voor dat je de hele bevolking vertegenwoordigd 

(niet alleen jongeren). Wees transparant! 

 Goed omgaan met klachten van bewoners, meer en vaker zichtbaar 

zijn in de wijken en vooral luisteren naar bewoners. 

 Als ambtenaar (afdeling Economische Zaken) van een plattelands-

gemeente ben ik wel op de hoogte hoe een gemeenteraad werkt, in 

deze gemeente. Maar tot mijn schaamte ben ik totaal niet aangeslo-

ten bij de gang zaken in mijn eigen woongemeente. Heb me daarom 

laatst al eens aangemeld voor gast van de raad. Kijken hoe het in een 

grote stad werkt.  

 meer kansen voor mensen met een smalle beurs. banen aanbieden 

voor de (oudere) werkloze. culturele uitjes aanbieden voor laagbe-

taalden, bonus voor dezelfde groep b.v. 

 GEEN 

 Het zou fijn dat jij de bewoners meer betrokken worden bij de ge-

meentelijke beslissingen: over de onderwerpen die besproken 

worden, de beslissingen die genomen worden enzovoort. Met ande-

re woorden: wat speelt er in een wijk, wat zou een wijk willen 

bereiken en wat is nodig om die situatie te bereiken.... 

 Heb me laatst erg geërgerd aan actie van raadsleden over de keus 

vrouw _man voor transgenders op openbare toiletten!  * Hoeveel 

transgenders zijn er in de stad? Moet je met alle minderheden reke-

ning houden in een democratie (typisch Nderlands maar niet goed) * 

Als je transgender bent heb je dan last van de toilet keus? 

 Onze lokale bestuurders houden zich teveel bezig met wat 'in' is.  Ipv 

inhoudelijk en met visie naar de belangen van de stad te kijken. Een 

paar voorbeelden. Groningen is een tijdje lang de duurzaamste stad 

geweest, toen de fair trade stad etc. etc. Voor beide thema’‘s is nu 

geen aandacht meer. Ik begrijp dat Pr en marketing een tool zijn om 

je doel te bereiken. Maar  het lijkt wel alsof deze beide het enige is 

wat de bestuurders werkelijk bezig houd. 

 meer de wijken in gaan met beleidsvoornemens voordat er besloten 

wordt. 

 Geen 

 stop met het Groninger Forum?  

 Voor mensen zoals ik: ik ervaar al een ‘‘informatie_overload’‘, dus 

houdt de communicatie helder en toegankelijk. 

 geen 

 Graag meer aandacht voor:  _ gevaarlijke verkeersituaties in de wij-

ken _ handhavingsbeleid (de stoep voor onze woning is een 

racebaan voor fietsers geworden politie vindt het prima) _ chaos van 

fietsen in de binnenstad niet minder, maar meer klemmen  

 Mijn vertrouwen in de politiek is geheel weg. Wil men dat terug 

hebben, luister! En gebruik eenvoudig en duidelijke taal, niet wollig 

en nietszeggend. 

 meer contact met de burger en doen wat de burger wil of aandacht 

hebben voor wat er leeft bij de burger.  

 De keren dat ik in het verleden de gemeente heb benaderd met zor-

gen of initiatieven (zoals een onveilig geplaatst zebrapad, dat na 

lang aandringen werd verplaatst, maar algauw simpelweg werd ver-

wijderd of een onveilige balustrade in het Kardinge_zwembad), heb 

ik niet het gevoel gehad dat ik serieus werd genomen. Ik ben dan 

ook maar opgehouden de gemeente aan te spreken op zaken die ik 

in mijn omgeving zie. Maak me nu ernstig zorgen over het door-

drukken van de Helperzoomtunnel.  
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 Veel meer containerwoningen voor studenten bij Zernike en op het 

Suikerunieterrein. En bouw meer betaalbare woningen. Stop met die 

onzin als Forum.  En verniel niet de stad voor buslijnen (zoals bij het 

Pannekoekenschip e.o.) nu het vernielen voor die Tram niet langer 

nodig is. 

 Je kan wel regels opstellen maar handhaaf ze dan ook eens. Voor-

beeld de omloop van de Euroborg is een woonerf geworden, er mag 

dus niet geparkeerd worden. Er wordt bij de willekeur bonnen uitge-

deeld aan foutparkeerders. Nu gaat het mij daar niet om maar door 

dit beleid werkt men een onveilige situatie in de hand. Er staan au-

to’‘s vlak bij de woontorens geparkeerd en wel op een dusdanige 

wijze dat hulpdiensten niet bij de ingang kunnen komen, of te wel de 

doorgang wordt geblokkeerd door foutpa 

 Ik vindt dat politici vaak bijelkaar blijven en zo in hetzelfde kringen 

vertoeven. Dat zag je ook bij het bevrijdingsontbijt op de Grote 

Markt was toch een mooi moment om juist dan je te mengen onder 

de aanwezigen. Maar vlgs mij zaten alle groepen gewoon bijelkaar. 

En dan ook nog relatief kort omdat de rest van het programma in de 

Schouwburg was. 

 het zou mooi zijn als er eens goed moet worden gekeken of sommi-

ge projecten wel vaak absurde bedragen moeten kosten. Waar ik mij 

altijd over verbaas is het feit dat projecten altijd duurder uitvallen 

dan begroot. Het is geld van ons burgers waar beter mee omgegaan 

moet worden.  

 wat gebeurt er met het overschot aan WMO_gelden? 

 Ken wel de wethouders. Ik weet dat er een gemeenteraad is, maar 

heb geen idee wie in de raad zitten. Zal eens kijken op internet 

 Heb ook oog voor en investeer in belangrijk regulier onderhoud van 

de stad (wegen, riolering, groen, veiligheid, verlichting) voordat u 

aan grote en geldverslindende projecten begint.  Bij het verstrekken 

van vergunningen voor bouw en overlastgevende festiviteiten: houd 

rekening met omwonenden! Wees toegankelijk en aanspreekbaar 

voor de burgers en neem hen serieus 

 _ beperken vrije doorgang en snelheid taxi’‘s door en in binnenstad 

(alleen afzetten op plek zonder overlast) _ verminderen parkeerdruk 

binnenstad (minder vergunningen, hoger tarief straat parkeren, lager 

tarief parkeergarages, uitbreiden tijden betaald parkeren op straat, 

ook na 0:00) _ meer groen in binnenstad  _ handhaven maximum-

snelheden op water en maximaal aantal bijbootjes (voor verhuur) in 

grachten _ actief verschonen van water in grachten en controle-

ren/beboeten vervuiling (zwemm 

 De afstand tussen politiek en burger wordt steeds groter, het inte-

resseert hen niet wat de burger denkt of wil. De politiek is arrogant, 

zij denkt te weten wat goed is voor de burger. Stokpaardjes, geld en 

macht zijn de belangrijkste drijfveren voor politici. Daarom heb ik 

mij, net als vele anderen, afgewend van de politiek. Men luistert toch 

niet en dramt eigen ideeen door. Politici zijn een aparte elite gewor-

den, die zich verheven voelt boven de gewone burger. Zij moeten 

zich schamen.  

 Ik zou het, en ik ben de enige in de wijk niet, heel fijn vinden als de 

lucht die uit de gaten van de nieuwe zuidelijke ringweg komt, gefil-

terd wordt voordat die in de omliggende wijken neerdaalt.  

 Toch proberen meer bewoners te betrekken bij voorgenomen plan-

nen  _ speciaal in zaken als wijkgebeuren.  De Wijkraad Paddepoel 

heeft nauwelijks contact met bewoners en/of Bewonerscommissies. 

 VVD burgemeester. Geen raadsleden meer uit het onderwijs, de so-

ciale sector of die ambtenaar zijn bij het rijk, de provincies of andere 

gemeenten.  
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 De website van de gemeenteraad is informatief en duidelijk maar 

niet uitnodigend. Een leuk gemeenteraadskrantje met ook persoon-

lijke verhalen/ kennismaken met verschillende raadsleden zou 

wellicht interessant zijn en meer tot betrokkenheid uitnodigen. 

 Ideeën en plannen voor wijken kunnen inwoners van andere wijken 

ook aan mee beslissen, geeft mij al geen trigger meer om te stem-

men als het om bijv oosterpoortplannen gaat..  Waarom zou ik 

stemmen op een raadslid met goede ideeën over mijn buurt als het 

meerendeel stemt op een raadslid die daar geen aandacht aan geeft. 

 stap meer over je eigen ego en dat van de partij heen en luister eens 

echt naar alle burgers 

 Voor mijn deur is door bezuinigingen een verruigingsveld. Dat ziet er 

niet uit! Verder vind ik het parkeerbeleid tov de van Heemskerkstraat 

(vrij parkeren) een zooitje! (Afvaldump!!!) 

 Ik ben helemaal klaar met de poppenkast die Gemeente Groningen 

heet. Ik woon in een probleemwijk (zgn. Vogelaarwijk) en er zijn ja-

ren geweest dat ik probeerde actief bij te dragen, in positieve zin, 

om de Indische buurt te verbeteren en de overlast te verminderen. Ik 

ben vaak genoeg op een wijkvergadering geweest en Meldpunt 

Overlast is vak ingeschakeld, als wel de wijkpolitie en woningstich-

ting. Alle goede ideen werden in de prullenbak gegooid. Het was en 

is een bureaucratisch slap zooitje! Bah 

 verklaar de onafhankelijkheid voor de gemeente groningen. 

 Ga zo door! 

 Luister naar de bevolking en druk niet eigenbelang en prestatiedrang 

door de strot van de Groningers. 

 De stad Groningen heeft een gemeenteraad die het verdient, één 

waar je vier jaar op kunt schelden en die geld uitgeeft aan de verker-

de dingen. De invloed van studenten is (te) groot en dat zie je terug 

in het grote aantal zetels van met name links georienteerde partijen. 

Burgers ageren wel eens ergens tegen, maar vaak loopt het nergens 

op uit. Het is gewoon verspilde energie. Het college gaat toch haar 

eigen gang. Het wordt hoog tijd dat er eens een andere wind gaat 

waaien op het stadhuis! 

 Ik ben ontzettend blij met het besluit aangaande de bussen uit het 

centrum te halen. Hulde dat ze, ondanks de vele kritiek, alsnog dit 

goede besluit hebben genomen. 

 Luister naar de inwoners, ga met hen in gesprek en zet niet plannen 

koste wat kost door waardoor inwoners zich niet serieus genomen 

voelen. 

 Samenwerking met rtv noord om een korte wekelijkse samenvatting 

in de app te geven over besproken items en evt doorlinken naar uit-

gebreide uitleg. 

 Minder budget maken voor dure gebouwen, meer budget maken 

voor jongeren zorg en ouderen zorg. Ga meer in gesprek met je 

burgers. Zorg er voor dat je geen grote idealistische plannen maakt, 

maar praktische haalbare plannen waar alle inwoners wat aan heb-

ben. 

 Ze doen te weinig voor de stad,het is eigen belang 

 het boeit mij in grote mate ,waarom De geld verslindende ,,,Het Fo-

rum gebouw ,,gebouwd Moest worden ...Meerendeel van de Stadjers 

zijn tegen dit project ... Waar blijf dan de goede vertegenwoordiging 

van de gemeenteraad........ 
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 (achtergrond) informatie via Gezinsbode uitbreiden, rubriek waarin 

raadsleden zich voorstellen. Minder formele en afstandelijke benade-

ringswijze kiezen, te beginnen bij de Sociale Dienst, waar klanten 

nog steeds te woord worden gestaan alsof ze potentiële fraudeurs 

zijn. Jammer dat de laagdrempeligheid en het informele karakter van 

Stip grotendeels verdwijnt in de nieuwe opzet van de Entree van 

sommige WIJ teams.   

 Ik zou graag willen dat de gemeenteraad alles verteld en geen din-

gen en achter houd, wat later toch wel uit komt. 

 Zij zijn professionals dus ga ik ervan uit dat ze hun taak gewetensvol 

uitvoeren,ze zijn tenslotte volksvertegenwoordigers en door de stad-

jers gekozen. 

 _ 

 Kijk naar het grote geheel maar zie het individu niet over het hoofd. 

  de laatste tijd zijn er in samenwerking met  de Belangen ver 

.Meerdorpen een aantal dingen gerealiseerd.Fietspad van Engelbert 

naar de hoofdweg richting Meerstad .Een veilig voetpad van de 

school naar het MFC waar de kinderen gym hebben. 

 Planologie, vervoer en huisvesting zijn zaken die in de Gemeente 

worden besproken. Ik heb vertrouwen in de Gemeenteraad, want 

overall ben ik heel tevreden met de Gemeente Groningen 

 Na 'de Brugwachter' komt nu 'de Brug'.  Dat betekent dat de Burger 

de Politiek moet opzoeken om invloed _soms ook om gezond ver-

stand bij te brengen_ uit te oefenen.  

 https://mieslab.nl/ Stop armoede en reduceer inkomensongelijkheid! 

 geen 

 Stop geldverspilling, luister beter naar de burger 

 1.Een betere samenwerking tussen de partijen. De verdeeldheid  on-

dermijnd de toezichthoudende functie.  2. een jaarlijkse 

verantwoording aan de inwoners in begrijpelijke taal 

 Houdt bij alle besluitvorming steeds maximaal rekening met het mi-

lieu. Creeer meer kansen voor laag geschoolde en vaak arme 

gezinnen of geef hier meer begeleiding. Bereid een giga_actie voor 

om de ingezetenen bewust te maken van het zwerfvuilprobleem. (ik 

haal iedere dag blikken en plastic verpakkingen uit de natuur) De 

jeugd krijgt er les over op school maar als de ouders of oudere jeugd 

alles op straat gooien dan helpt zo’‘n enkele les niet meer. Tip: ga 

eens poolshoogte nemen in Singapore. 

 Als ze beleid in wetgeving regelen. Dan moet de handhaving er ook 

zijn  Anders kun je je beter ergens anders mee bezig houden.  Denk 

hierbij aan hondenlosloopbeleid en handhaving hiervan. Is ergerlijk.  

Wordt NIETS aan gedaan.  Onvoorstelbaar.   

 luister naar de meerderheid van de groningers en stop met dat ach-

terlijke, geldverslindende Forum.  

 Via internet heeft iedereen zijn eigen kanalen. Maar als je op abri’‘s 

‘‘adverteert’‘ ziet iedereen het. Mits je er langs rijd/fietst. Het klinkt 

wel wat ouderwets, maar weet zelf niet zo goed waar ik de informa-

tie vandaan moet halen. Als het onderdeel wordt van de openbare 

ruimte, helpt het misschien mensen te bereiken. Ik denk dat mensen 

best geïnformeerd willen worden en dat je mensen niet moet onder-

schatten. Het is (ik vind) het belangrijk dat mensen geïnformeerd 

worden.  

 Ik _en met mij velen_ ben de dupe van falend beleid. Eindelijk komt 

er beweging in beleid en houding, te laat voor mij en mijn buurtge-

noten: het huisvestingsbeleid van studenten _terecht een belangrijk 

speerpunt voor de gemeente_ is al 15 jaar ten koste gegaan van het 

leef_ en woongenot en de waarde van bezit van vele stadjers, men-

sen die hier hun hele leven wonen en hier belasting betalen. 

Schande! 

 Kom uit je luie stoel en praat met individuen ipv tijdens georgani-

seerde presentaties.  
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 Laat je meer in de wijken zien. Wees pro_actiever (buiten de verkie-

zingscampagnes om). Ambtelijke beleidsvoorstellen moeten geen 

hamerstukken worden. Politieke besluitvorming hoort bij de politiek 

en niet bij het ambtenarenapparaat. Geef de burger meer invloed via 

'bindende' (en niet 'raadgevende') referenda.  

 Zinloos. Als ze al doen alsof ze luisteren dan doen ze er toch niets 

mee. Eigen belang en dat van hun partij gaat boven het welzijn van 

de Stadjers die hun hulp en steun hard nodig hebben. Vanuit hun 

kantoren hebben ze totaal geen begrip hoe het voor het ‘‘volk’‘ die 

worstelt met vaak meerdere problemen. 

 Minder ondoordachte plannen die het leuk doen op Oogtv of in de 

media. Wat meer aandacht voor de basis en noden van de burgers.  

 Voorrang fietsers op alle rotondes in de bebouwde kom. 

 Laat je actief zien en horen in de wijken. 

 Wees je ervan bewust dat je in de raad zit als volksvertegenwoordi-

ger, niet ter meerdere eer en glorie van jezelf 

 geen 

 geen 

 ik verdiep me nooit in wat er speelt via de gemeenteraad (muz de 

periode vlak voor verkiezingen en dan nog in beperkte mate), ik krijg 

hooguit iets mee via de gezinsbode. 

 transparant zijn naar de burgers. 

 Luister a.u.b. eens naar de bewoners. Het is nu vaak een kleine elite 

groep, die alles bepaald. Ook de besluitvorming om het Forum er 

neer te zetten was schandalig. Er is nooit een enquete geweest. De 

Groningers hadden al nee gezegd en toen kwamen er in de Martini-

kerk een aantal maquettes te staan waaruit je een Forum kon kiezen. 

Toen nog expliciet gevraagd dat dit geen stem voor het Forum was, 

maar gewoon een soort verkiezing van het mooiste gebouw en men 

beaamde dit. Echter later is het toch u 

 Meer in contact treden met bewoners. En... als er inspraakavonden 

zijn, laat er dan ook ruimte zijn voor echte inspraak.  Niet dat het al-

leen een soort informatiebijeenkomst is. Voorbeeld: ooit moest er in 

een straat in onze wijk laagbouw komen voor de veiligheid. Later 

moest er op dezelfde plek (zonder dat er eerst laagbouw gebouwd 

was) hoogbouw komen voor het 'zicht' Stond mooier. Echte reden 

was dat de woningcorporatie mee wilde betalen met het winkelcen-

trum, maar alleen als er hoogbo 

 Hou eens op met vergunningen verlenen aan malafide huisjesmel-

kers die legbatterijen bouwen voor jongeren tegen belachelijk hoge 

huren, die alleen betaald kunnen worden door misbruik te maken 

van huursubsidies.  

 Geen interesse, leeftijd hé! 

 geen 

 _ 

 Er was laatst een enquete over diftar voor huisvuil. Me pas later ge-

realiseerd dat een groot deel van de binnenstad niet eens haar afval 

kan scheiden!!  Dat is toch een behoorlijk minpuntje die eerst moet 

weggewerkt. 

 De raad is het hoogste orgaan van de gemeente, niet het college.  

De nieuwe raad volgt het college i.p.v. andersom. Advies :  luister be-

ter naar burgers, neem zelf meer initiatief om zaken aan te kaarten 

en houdt eens de poot stijf. 

 _ In het geval van jongerenhuisvesting wordt in het geheel geen re-

kening gehouden met de wensen van omwonenden. _ Er wordt de 

indruk gewekt dat er inspraak mogelijk is maar in werkelijkheid is dat 

in het geheel niet het geval (jongerenhuisvesting) _ Als de gemeente 

een uitnodiging stuurt voor overleg/ inspraak, dan kan men dit beter 

noemen mededelingen want dat komt dichter bij de waarheid. _ In 

de media doet de gemeente voorkomen democratisch te zijn, dat is 

alleen maar een schijnvertoning. 
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 Ga eens luisteren naar de burgers. Steek geen geld in overbodige 

zaken als het Forum en de discussie over een eventuele tram. En dat 

achterlijke besluit over het aanlijnen van honden.... 

 Huisvuil per kilo laten betalen is asociaal omdat juist de grotere 

huishoudens (lees gezinnen) relatief meer afval hebben  (doordat ze 

meer afval hebben hebben ze alleen al omdat ze dit eerst hebben 

moeten kopen meer uitgaven) Verder heb ik het idee dat er rond het 

Julianaplein de vaart er aardig in zit doorpakken zou ik zeggen !! 

 Vraag 14, vraagstelling icm antwoorden voor tweeërlei uitlegbaar, ik 

vind t niet nodig dat ze zichtbaar zijn in mijn wijk, dus ze zijn vol-

doende zichtbaar, maar zo.is.de vraag denk ik.niet bedoeld.   Je zit.er 

namens de zwijgende meerderheid, geef opruiers niet te veel podi-

um, maar kijk naar de inhoudelijke argumenten.  Let vooral op de 

langetermijn. Wat heeft de stad nodig?  

 Praat met burgers!  

 Zal graag willen dat ze meer aan de minima denken. Als ze graag 

willen verhuizen omdat ze ouder worden en een gelijkvloerse wo-

ning willen dan kunnen ze het niet betalen omdat de huur te hoog is. 

 Ik ben een tijdje betrokken geweest bij het nieuwe hondenbeleid van 

de gemeente. We hebben toen een gesprek gehad met het verant-

woordelijke gemeenteraadslid. De gemeente heeft dat beleid toen 

helemaal verkeerd aangepakt. Allerlei bordjes die geplaatst werden 

moesten later veranderd worden, wat natuurlijk weggegooid geld 

was. Ze hadden veel uitgebreider onderzoek moeten doen en de be-

trokkenen veel eerder in de besluitvorming betrekken voordat het 

beleid werd ingevoerd. 

 meer contact met de mensen in de wijk, schonere buurten maakt 

leefomstandigheden beter. 

 Hou je niet alleen met de binnenstad bezig 

 Luister naar wat de buurt wil. Voer niet ongevraagd 'zo maar'iets uit 

(wat geld kost) zonder na te gaan wat hiervan de negatieve conse-

quenties kunnen zijn. Zorg naar uitvoering van 'het Plan' voor 

gedegen en consequent onderhoud. Controleer wat er uitgevoerd 

wordt voor en door de gemeente. In dit geval Aanleg van  Paden. 

Een 'schelpen pad' neer leggen. Ouderen rijden nu met rolator over 

weg. Lvensgevaarlijk. Kunst werk plaatsen van een paar ton...gevolg, 

junkies, zwerfvu 

 Graag weer een Nieuwjaarsfeest en ijsbaan op de Grote Markt 

 Heb de indruk dat er in het politieke systeem veel partijpolitieke on-

derwerpen worden gepresenteerd als zijnde ' in het landsbelang' en 

dat de leiders soms megalomane ideeën doordrukken (Forum), lou-

ter om later te kunnen zeggen dat zij de bedenker zijn geweest. Dit 

speelt ook op landelijk niveau, waardoor heel veel geld aan onnut-

te/overbodige zaken worden besteed. 

 Wellicht kan men via een nieuwsbrief de agendapunten onder de 

aandacht brengen.y 

 _ 

 Ik kom tot de conclusie dat het hoog tijd wordt me beter in de Gro-

ningse politiek te verdiepen weet er beschamend weinig van.  

 Ik zou graag willen dat de gemeenteraad op onze stad past zodat er 

geen gekke dingen gebouwd worden in onze oude stad. Ik bedoel, 

huisjesmelkers geen kans geven onze stad te bederven door op_ en 

aanbouw te willen plegen bovenop en achter bestaande huizen. 

 Meer wijk betrokkenheid. Studenten overspoelen onze wijk en straat. 

Doe hier wat aan.  

 Een moeilijke enquete. Het is m.i. onmogelijk om juist te antwoorden 

voor alle verschillende besluiten in de gemeenteraad.  
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 Tot 2 jaar geleden had ik werk (verpleeghuis ) en was daardoor re-

gelmatig met politieke zaken en beleid van de gemeente (ten 

opzichte van clienten) bezig. Sinds het verlies van mijn baan (bezui-

nigingen in de gezondheidszorg, ) nu weinig contact, zoek het 

momenteel niet op, voel me in de steek gelaten door de politiek..en 

het beleid in de stad Groningen. 

 Hou op met achterlijke prestige rpojecten, te beginnen buij het ille-

gale Forum 

 Laat je oren wat minder hangen naar de media en naar wat hot is. 

Wees intellectueel actief, onafhankelijk en integer. Durf compromis-

sen als zodanig te benoemen. 

 Poten in de klei! Groningen is een kleine provinciestad met een 

nuchtere inslag. Dus graag beide benen op de grond en geen mega-

lomane projecten als tram of forum. Waarom mag een verdiepte 

snelweg in de randstad 4 miljard kosten en zitten wij hier te knoeien 

met een halfbakken zuidelijke ringweg van 700 miljoen? Het blijft 

een bottleneck dwars door de stad en de filedruk zal niet afnemen. 

 we zien ze hier nooit in De Held/Gravenburg. Zorg voor meer zicht-

baarheid, desnoods ook via kanalen van wijkraden.  VB ik heb ooit 

eens geklaagd /contact gehad over de staat van de speeltuin aan de 

James Baldwinstraat en voetbalkooi, dat is nu 10! Jaar geleden. We 

kregen pas vorige jaar een nieuwe speeltuin maar de zooi door volle 

afvalbakken blijft bv. 

 Net als hondenbelasting ook kattenbelasting invoeren, levert geld op 

voor de gemeente en misschien neemt de overlast van loslopende 

katten dan af. 

 De informatievoorziening van bepaalde (ontwerp) besluiten. Even 

een voorbeeld: naast ons is het kantorenpand veranderd in een 

woonbestemming en het pand is behoorlijk de hoogte ingegaan. 1. 

De omgevingsvergunning is verleend door benw. Zo’‘n forse omslag 

zou eigenlijk door de gemeenteraad moeten worden besloten. 2. De 

aanvraag en het ontwerp wordt bekend gemaakt via de website. Er is 

geen informatie_avond voor de buurt geweest voor deze niet gerin-

ge ingreep (wat komt er in bijv.) We zijn bij 

 minder praten, meer doen 

 Ik heb het idee dat de politiek ver weg is en besluiten neemt zonder 

onderzoek bij de bewoners. Daarnaast zijn er veel keuzes gemaakt 

die onnodig veel geld kosten zoals een forum, of een kabelbaan via 

een zeer onlogische route. Nu sluit m’‘n zwemschool omdat er een 

jumbo moet komen op het overwinningsplein. Jammer dat de ge-

meente niet kijkt wat de functie is van zo’‘n zwemschool en de vele 

kinderen die daar kleinschalig leren zwemmen. Ik moet nu met mijn 

zoontje wat anders zoeken. Zomaar  

 _ 

 n.v.t. 

 ik vind het jammer dat er na iedere verkiezing andere p[prioriteiten 

worden gesteld 

 Geloof niet alles wat uit de ambtelijke burelen komt. Op locatie is de 

situatie 100% anders dan in een stuk beweerd wordt.  

 Ga vaker van je ivoren toren af en speel minder politieke spelletjes. 

Ga vaker in belang van de inwoners beslissen en niet alleen voor je 

eigen positie op langere termijn. Er zijn bv meer sportverenigingen 

dan FC Groningen of de bevolking heeft nooit het Forum gewild. 

 Sta open voor initiatieven van burgers en ondernemers, ook als dit in 

1e instantie niet overeenkomt met eigen ideeën. 
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 Ik volg het gemeentelijke nieuws globaal  wel. Maar ik moet toege-

ven: wel selektief, eenzijdig via slechts enkele kanalen. Vandaar dat ik 

ook vaak weet niet/ geen antwoord ingevuld heb.  

 Geen 

 Sta open voor mijn burgerinitiatief WijkG100 ik heb goede ideeën, 

die m.i. aansluiten op wat de stad wil en waarbij ik graag voor ieder-

een (niemand uitgezonderd, dus ook de kwetsbare en niet zo 

mondige mens) een mogelijkheid wil creëren tot echt mee doen, wat 

betekent zeggenschap kunnen hebben en er kunnen zijn en/of doen 

in de eigen 'stroom' , dus waar de stadjer gelukkig en dus gezond 

van wordt of kan blijven.  Lange termijn gebeuren, evenals, dat de 

gemeente op de lange termijn wil 

 Contact met raadsleden gaat via de bewonersvereniging en die func-

tioneert heel goed. 

 Ik denk dat het goed is dat de raadsleden en wethouders meer de 

wijken intrekken.  Naarmate de digitalisering toeneemt worden de 

mensen steeds meer onzichtbaar.  

 Luister eens naar wat er werkelijk speelt in de stad. Met name het 

besluit om het forum te gaan realiseren is een grote misser. Wegge-

gooid geld aan een kansloze exploitatie. 

 Meer belangstelling tonen wat onder de inwoners leeft. Adviezen 

van de inwoners serieus nemen en niet steeds zeggen nemen we 

mee, degenen die iets aangeven menen het in het algemeen serieus. 

Tijdens de gemeenteraadsverkiezingen meer duidelijke standpunten 

innemen, dit vooral tijdens de debatten en niet zoals bij de laatste 

verkiezingen als een automaat de standpunten vertellen en wat ik 

vooral miste is het gevoel van passie, sterker nog het kwam bij mij 

over als men niet geïnteresseerd was.      

 geen woorden maar daden 

 hondenpoep hier is echt goor en dan hoor je van iemand vanuit de 

gemeente dat je mensen erop aan moet spreken. Dat ging bijna ver-

keerd omdat de hondeneigenaar riep bemoei je er niet mee pak de 

stront zelf op. Ook het brommer verkeer op de dijk is belachelijk. Het 

hoort niet maar niemand die het controleert. Je kunt helaas niet 

overal zijn maar overlast van stront is ergernis nummer 1. 

 Bussen en taxi’‘s het centrum uit, meer bomen en terrassen( Maas-

tricht, Leiden, Utrecht, Amsterdam) 

 werkbezoeken aan alles waar gemeentegeld naar toe gaat. 

 Heroverweeg plannen ringweg zuid, kan slimmer en beter op basis 

van recentere onderzoek/gegevens, zo’‘n kans krijg je maar 1 keer 

verpruts het niet.  

 ik denk dat je raadsleden goed kunt bereiken als je ze nodig hebt. Ik 

ken ook wel meer PvdA_raadsleden, ik heb ooit wel met ze gefol-

derd, maar ik ben de namen nu kwijt. 

 Ik voel mij meer vertegenwoordigd door het Wijkcommitee 

 Draai de 15% regeling van woningen voor studenten in wijken terug 

naar 9%. Nu is er teveel overlast. Studenten hebben nu eenmaal een 

ander leefritme dan de arbeidersklasse. Helaas wil de gemeenteraad 

dat niet inzien. Maak van dat suikerunieterrein een campus. Lightrail-

verbinding met het hoofdstation en Zernike. En met de fiets sta je 

vanaf het suikerunieterrein in 5 minuten op de Vismarkt. Ideale en 

goedkope oplossing. Het afwimpelen van de kabelbaan zoals het nu 

gegaan is is ook schandalig! 

 Raadsleden kunnen zich, gezien de beschikbare tijd, onvoldoende 

verdiepen in de onderwerpen. __> _ raadslidmaatschap zou een full-

time baan moeten zijn _ gemeenteraadsleden moeten beter 

ondersteund worden _ meer gebruik maken van de deskundigheid 

van burgers bv door het vormen van werkgroepen van burgers, 

ambtenaren en raadsleden rond een bepaald thema.  

 Veel succes en wijsheid! 
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 blijf zorg houden voor een gezellige, veilige stad.. 

 Nee 

 Ik vind dat de gemeenteraad letterlijk uit beeld verdwijnt. TV kijk ik 

bijna niet meer, en OOG TV en radio zijn bijna wegbezuinigd.  Het 

Dagblad vind ik veel te duur. In de Gezinsbode lees ik er  ook niets 

meer over. Eigenlijk zou de stad een goede gratis krant of website 

moeten hebben met dagelijks nieuws voor iedereen. Volgens mij 

hoeft zo’‘n website haast niets te kosten, de gemeente heeft 1600 

ambtenaren in dienst, dus waarom zou je niet een goede website 

kunnen laten onderhouden? 

 nee 

 Ik ga me meer verdiepen in de lokale politiek. Mijn interesse ligt 

meer bij het landelijke. Deze enquete drukt me laat me inzien, dat de 

lokale politiek net zo belangrijk is. 

 meer mogelijkheden voor mensen in de bijstand, bv een cursus kun-

nen volgen 

 Ik ben voor een autoluwe binnenstad maar ik vind het een foute en 

niet goed doordacht voorstel om het openbaar vervoer uit de bin-

nenstad te weren. Met name voor de ouderen( ik hoop dat ook te 

mogen worden ) moet de binnenstad goed bereikbaar blijven.  Ver-

der vind ik de vervanging van de oude parkeermeters ook slecht 

doordacht want vele ouderen hebben moeite met het nieuwe sys-

teem. Ook zou ik graag zien dat meer gelet wordt op het uitlaten 

van honden. Hier tegen harder optreden graag!  

 Het tolerantiebeleid in de stad loopt uit de hand, met name het 

Noorderplantsoen wordt hierdoor verpest..studenten mogen doen 

wat ze willen, waaronder veel rotzooi achterlaten zoals glas, plastic 

en kippenbotten waar zowel vogels, als honden in kunnen stikken 

(versplinterd), bbqen en hiermee het gras vernielen en ontzettend 

veel lawaai maken. En er fietsen en scooteren de hele dag mensen 

over de wandelpaden met gevaar voor kleine kinderen en honden. 

A.u.b. doe er eindelijk eens wat aan!!! 

 Politieke partijen moeten buiten de verkiezingen om veel meer met 

inwoners van de stad in contact treden. Dat gebeurde in het verle-

den al te weinig en nu nog. Lidmaatschapsbijdragen van politieke 

partijen moeten drastisch omlaag om de drempel om lid te worden 

te verlagen. Invoering van een dag van de Groninger Politiek? 

Huis_aan_huis acties van politieke partijen in de wijken?  

 Veilige fietspaden naar Lewenborg!! 

 Rond de verkiezingsperiode extra sticker wel of geen flyer van poli-

tieke partijen voor op de brievenbus. Ook zichtbaarheid buiten de 

verkiezingsperiode in de wijken uit zichzelf en niet alleen als er wat 

is. 

 Verdiep je eens in het onderwer, lees het eigen beleidsplan en stel je 

voldoende op de hoogte. Het is me opgevallen dat de stukken ge-

schreven door ambtenaren vaak inhoudelijk niet kloppen. Als ik de 

informatie kan vinden dan moet de raad dat zeker kunnen. Op grond 

van  onjuist en / of onvolledig geinformeerd worden er besluiten ge-

nomen. 

 De mening van bewoners sterker meewegen in de besluitvorming. Ik 

heb nu meegemaakt dat bedrijfsleven meer invloed heeft op het be-

leid dan bewoners. 

 Waarmaken wat zij bij de verkiezingen beloven.  
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 _ organiseer open dagen _ betrek jongeren meer bij de gemeente-

raad door een jeugdgemeenteraad in te stellen met bevoegdheden! 

_ nodig burgers uit als gast 

 Ik ben altijd betrokken bij de overheid, maar ik vind de Groningse 

Gemeenteraad in de afgelopen jaren heel ver afgedreven van de da-

gelijkse zaken in de stad. En het totaal negeren van het feit dat de 

aardbevingen ook in delen van de stad worden gevoeld en daar tot 

aantoonbare schade hebben geleid, stoort mij mateloos. Aandacht 

voor werkgelegenheid heb ik ook nog niet opgemerkt. 

 berichtgeving over het verstrekken van vergunningen voor studen-

tenpanden weer in de krant. Gemeente moet meer kijken naar de 

toekomst en niet korte termijn denken zoals meer groen in de vorm 

van kleine parkjes en bomen in de stad. Mensen willen dichter bij 

huis recreëren en mbt de opwarming van de aarde wordt door de 

wetenschap ook geadviseerd om in steden meer aan groenvoorzie-

ning te doen. Ik vind de gemeente nogal gericht op 

prestigeprojecten zoals bijv. het forum. Slechte zaak. 

 Stel knoeiers.  Negeren van alles en maken een rotzooi er van met 

forum en ringweg.  Ook landverraders met hun moskee die er per se 

moet komen en hun AZC’‘s.  Ik hoop dat de PVV snel ook hier in de 

gemeenteraad komt. 

 We leven z.g.n. in een democratie ,democratie betekent volgens mij 

keuze:  de wil van de meerderheid . De manier waarop de nieuw-

bouw van de moskee in Selwerd is doorgedrukt hoewel bijna alle 

bewoners van Selwerd en Paddepoel en de winkeliers_ vereniging 

van Paddepoel tegen waren geeft al aan dat van democratie in de 

gemeente Groningen geen sprake is. Weet niet of het de oneindige 

politieke correctheid van deze Gemeente is maar de mening van de 

Groningers was totaal niet belangrijk.  

 voetbal speelkooi op het plein bij ons op straat  ipv die weg gehald 

veldje 

 Het is een studentenstad, maar het wat aantrekkelijker om studenten 

er bij te betrekken (wat jullie overigens al goed doen via Facebook) 

 er echt zijn voor de stadjers en wat voor hen belangrijk is, ipv bou-

wen aan dure projekten waar geen normaal mens op zit te wachten 

 nee 

 bredere fietspaden, geen scooters op de fietspaden 

 Als ik ergens kom waar de gemeenteraad aanwezig is valt het mij op 

de ze slecht zijn geïnformeerd, dat vind ik jammer. Ze lijken op zulke 

momenten ook niet belangstellend te zijn over wat de bevolking (ik) 

dan wel te vertellen heb. Dat geeft een gevoel van niet gehoord te 

worden. 

 Betrek actief de doelgroep bij de onderwerpen!!! 

 Als stadjer wil je van je bestuurders het liefst veel lef, bevlogenheid, 

en betrokkenheid zien in de beleidsonderwerpen die ons allemaal 

aangaan zorg, duurzame energie, armoedebestrijding etc. Initiatie-

ven en plannen vanuit de bevolking dienen gesteund te worden. 

 De raad zou zich meer in de wijk moeten tonen en over belangrijke 

onderwerpen persoonlijk verantwoording afleggen. 

 meer openheid ( en bij voorkeur referenda ) bij alle ingrijpende za-

ken die niet reeds door het Rijk zijn bepaald, en of reeds lopende 

zijn. Zo krijg je meer betrokkenheid bij het wel en wee van Gronin-

gen. Wellicht een idee om de raadsvergaderingen life uit te zenden 

op het scherm bij Bakker Bart aan de Grote Markt ? 

 Wij, bewoners van oa. Helpman, zijn al heel lang aan het strijden te-

gen de nieuwe Ringweg Zuid en de Helperzoomtunnel. We voelen 

ons niet gehoord of serieus genomen. 

 Geen wordt toch niets mee gedaan! 
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 Ik wil gehoord worden als het gaat over het kappen van bomen. Ik 

woon in groene wijk. Maar bij ons op de hoek staat een grote linde 

die veel zon weg neemt. Een boom hoort bij de wijk. Maar ik word 

nie gehoord als ik vraag of de boom weg kan .hij ontneemt me veel 

zon licht  . Woon je in een huis op het zuiden heb je vanaf 3 uur 

geen zon meer. Dit heeft gevolgen als ik mijn huis zou willen verko-

pen. Mag best een andere smallere boom. 

 Blijf je bewust dat je voor alle stadjers besluiten neemt: overweeg 

dus goed als je iets besluit. 

 Luister meer naar het volk en geef geen geld uit aan prestige zaken 

 Enige jaren geleden is door de gemeenteraad besloten waar wel en 

niet honden los mogen worden gelaten en waar wel en niet opruim-

plicht van hondenpoep bestaat. Dat was een heel mooi besluit dat ik 

van harte ondersteun. Helaas is er alleen niet bedacht dat er dan ook 

handhaving moet plaatsvinden en daar schort het aan. Ik zou de 

raad willen adviseren om het toezicht op de opruimplicht te willen 

verhogen. Er is nu geen enkel toezicht en heeft het geen zin om dit 

soort regelgeving te maken..... 

 Even geen inspiratie, maar ik zal erover nadenken 

 ? 

 Luister meer naar de stadjers en gebruik meer gezond verstand. 

 IJdeltuiten. 

 luisteren naar de burgers 

 Ik ben uit mijn vorige woning gezet voor herstructurering door tus-

senkomst van de rechter. Deze vertelde dat de sloop een 

democratisch genomen besluit was. Ik heb er alles tegenin gebracht 

en mijn uiterste best gedaan om hem te overtuigen van zijn ongelijk 

maar uiteindelijk is dat de reden dat bewoners geen enkel recht 

meer hebben gehad. De gemeenteraad had daarentegen niets goed 

geregeld want deze kende zulke verantwoordelijkheden, zoge-

naamd, niet. Zo komt de politiek tegenover mensen te staan. 

 Ik vind dat er op dit moment een yuppengemeenteraad op het 

Stadhuis aanwezig is. Weinig voeling met de stad_Groningers en al-

les wegwuivend onder het mom van ‘‘het went wel’‘. Weinig 

compassie met de ouderen (bus in de stad) en vasthoudend aan niet 

slimme keuzes uit het verleden (gele steentjes). De besluiten die 

worden genomen hebben vaak betrekking op de leef gewoonten 

van de raadsleden, jonge veertigers die alles top en gaaf vinden. 

Door de leegstand van de winkelpanden in de binnen stad 

 luisteren naar de burgers 

 Het zou fijn zijn als er werd aangesloten op de bekendere media op 

internet. Ik zou het ook wel leuk vinden als ik (bijvoorbeeld via en-

quetes of door te reageren een post op Internet) af en toe gevraagd 

zou worden mee te denken over kwesties.   Een voorbeeldje: Ik ben 

zelf muzikant, en kom ik veel bij live_concerten _ ik zou heel graag 

willen dat er decibelgrens zou komen zodat ik niet altijd oordopjes in 

hoef.  

 Snel verkiezingen en een socialere opstelling. 

 Ik zou graag willen dat de raadsleden gaan staan voor de plannen 

waarvoor ze zijn gekozen. Geen compromissen politiek meer, geen 4 

jaar agenda’‘s meer om te regeren. Lange termijn denken met een 

voor de burgers. Wel ben ik blij dat de gemeente Groningen zich in-

zet voor een basisinkomen proefgemeente... Hierin zijn veel stadjers 

geïnteresseerd. 

 bouw wat meer appartementen voor de middenklasse op prettige 

lokaties ( winkels, bieb, bushalte) waarom komen er zo veel plekken 

voor studenten op dit soort lokaties? zij zijn jong&sterk en kunnen 

best iets verder lopen/fietsen. voorbeeld: GAK lokatie Paddepoel. 

 Kijk eens wat vaker in de wijk vooral naar troep en onderhoud 

 ga ik mij in verdiepen 

 Themabijeenkomsten organiseren. Niet pas als er een groot me-

ningsverschil is. Maar meer als denktank 
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 denk eens voor een bereikbare binnenstad aan oudere en gehandi-

capte mensen! 

 Ik heb geen negatief beeld van de gemeenteraad, maar ik volg de 

lokale politiek niet en ben daarom onvoldoende in staat de raad te 

beoordelen op zichtbaarheid, betrokkenheid, etc. Ik ga wel nav deze 

enquete wat van de genoemde middelen volgen want eigenlijk vind 

ik het best interessant en ook belangrijk wat er in de stad gebeurt. 

 meer beleidbepalen en college kritisch volgen 

 Waai niet met alle winden mee, ga niet voor je cv in de raad maar uit 

idealisme, er zitten geen mensen die laag inkomen hebben en dus 

echt weten hoe dat is, gebruik gewone taal ipv stadhuistaal met mal-

le afkortingen, doe wat je zegt, inhoudelijke raadsvergaderingen, 

wees blij met tegenspraak 

 Zichtbaar heid in de wijk vergroten  

 Laat je niet gek maken. Slow down. Your just passing through  

 Gooi het mooie plan van de kabelbaan niet zo maar overboord 

 Ze zouden misschien wat meer zichtbaar/duidelijk moeten zijn. Als je 

niet echt geinteresseerd bent weet je niet wat ze doen, waardoor de 

interesse ook niet wordt opgewekt. 

 In een grote stad is de afstand naar de burgers onvermijdelijk groter 

dan in een kleine gemeente. Ik heb een keer een mail gestuurd naar 

de afdeling milieu van Groningen met een vraag, nooit antwoord ge-

kregen. Laat maar, denk ik dan. Ik werk zelf voor een kleine 

gemeente. Daar komt een burger bij de balie van de gemeente met 

een vraag en dan wordt er contact gemaakt met een ambtenaar die 

antwoord kan geven. Ziet u dat in Groningen gebeuren? Ik niet. 

 ik ben een buitenlander, dus... 

 Luister goed naar signalen, ook al komen die maar van enkelen. De 

meeste weten niet hoe ze de gemeente moeten bereiken. 

 Smijt ons geld niet over de balk 

 geen 

 Beter overleg met de bewoners. De gemeenteraadsleden zijn weinig 

zichtbaar,kan stukken beter. 

 De gemeenteraad loopt veel te veel in de pas met het college van 

B&W en durft naar mijn idee veel te weinig voor de burgers op te 

komen. Ik voel me vaak niet gehoord! 

 Duidelijker profileren. Denk in eerste instantie aan het belang van de 

burger en niet aan eigen partij_politieke belangen 

 meer openbaar en bij grote beslissingen een referendum, zoals over 

zuidelijk ringweg, openbaar vervoer Grote Markt enz dit werkt er zit 

nu geen parkeergarage onder de grote Markt. 

 Maak dat de politiek weer aansluiting vindt bij de burger 

 ze moeten eens kijken naar de verkeers regels met name de studen-

ten wat naar Zernike gaat ze rijen je zo om ver  

 Het hele college moet er goed bij nadenken dat zij er niet voor zich-

zelf zitten. maar als vertegenwoordigers van de bevolking. Daarnaast 

heb ik de indruk dat een hoop zaken door de ambtenaren van de 

verschillende diensten worden geregeld en zo als hamerstukken 

door de raad gaan. Met name het arrogante gedrag van de de juris-

ten is bijzonder ergerlijk. Voorts zou het wethouders sieren als zij 

eens uit hun ivoren torens komen en met de mensen in de wijk gaan 

praten over aangekaarte problemen. 

 maak duidelijker wat het beleid is en wat er gedaan gaat worden. 

 Blijf zichtbaar en onzichtbaar betrokken, ga dus ook op pad. 

 Stop het eigen belang, bomenkap omdat we fietsstad willen worden 

is echt niet verstandig, Parken worden asfalt en godsdienstplekken 

die voor veel overlast zorgen worden midden in woonwijken neerge-

zet. Ook het asielzoekerscentrum dat in Vinkhuizen komt is niemand 

blij mee.  
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 Dat de gemeenteraad met hun auto/parkeerbeleid de toch nog niet 

zo drukke bezochte binnenstad nu helemaal om zeep helpen. be-

taald parkeren tot22:00 uur betaald parkeren tot 00:00 uur denk ook 

eens aan de middenstand die de stad toch levend en leefbaar moe-

ten houden maar op deze manier gaan of blijven de mensen weg. 

Draai het parkeerbeleid terug bijvoorbeeld aan het boterdiep en 

zorg dat je langer kunt parkeren aan het zuiderdiep en niet maar een 

half uur. 

 Ik heb de indruk dat de gemeente, ver weg staat van de behoefte 

van burgers. Dit zie je in de landelijke politiek ook. Stem je ergens 

tegen dan gaat het alsnog door. Neem de plannen voor binnenstad 

het werd breed besproken en leverde niks op. Eco fietsbruggen??? 

Wij zijn bovenop de brug niet zichtbaar vanwege dikke betonnen 

wanden, zou iemand je er overvallen ben je de klos terwijl juist op 

stadsweg mensen lastig werden gevallen, de brug zit tussen twee 

parken, wie bedenkt zoiets? 

 meer aandacht voor ouderen  

 Neem zorgonderwerpen veel serieuzer en, geef woningbouwcorpo-

raties meer (wettelijke) middelen om ingrijpend op te treden tegen 

overlast i.h.a. en geluidsoverlast in het bijzonder! UIn dat verband, 

waar overlast en gezondheidsbelangen elkaar treffen: maak de GGD 

toegankelijker om iets voor de afzonderlijke burger te kunnen doen. 

 Een menselijker samenleving met ruimte voor duurzame ontwikke-

ling en creativiteit van stadjers. Veel creatieve projecten worden 

ontmoedigd.  Kleine zelfstandigen moeten zich teveel aan allerlei re-

gelgevingen houden en zijn veel te veel tijd kwijt hiermee i.p.v te 

doen waar ze goed in zijn. Winkels verdwijnen steeds meer...Ander 

geldsysteem?? Vrijheid van burgers financieel, geeft meer kwaliteit 

van leven en meer creatieve initiatieven. Geld dood goede ideeen en 

mensen. 

 vorig jaar ben ik mee geweest met een fietstocht langs allemaal 

groentetuinen, er was ook een raadslid mee van Groen links. Dat 

vond ik heel leuk. 

 goed luisteren naar de burgers 

 Kijk niet alleen naar je eigen ( jeugdige, geslaagde,) lifestyle. Veel 

mensen hebben OV naar de Grote Markt nodig, zeker als ze geen 

einden kunnen lopen. en die kabelbaan was gewoon megalomane 

luxe_flauwekul, die jullie niet eens hadden moeten overwegen. 

 Ik ben trots op de laagdrempelig heid en vind het geweldig hoe mijn 

studenten gezien en gehoord werden tijdens bezoek stadhuis. Dat 

soort ontmoetingen betalen zich een leven lang uit!  

 N.v.t. 

 Ik heb echt heel enkel idee wat er allemaal gebeurt achter de scher-

men maar ik vind het wel fijn in deze stad dus bedankt voor wat jullie 

doen.  

 Verkeer  circulatieplan: toch niet goed, grote markt nu maar afslui-

ten? Superstom, zelfs achterlijk, om de al jarenlange goed 

functionerende bushaltes zodanig te veranderen dat deze nu wel 

verkeer belemmerend zijn, zelfs opstoppingen veroorzaken. Stinken 

maar! Welke snoeshaan kwam op het idiote idee, om de op oog-

hoogte de kleinere (babybakjes) verkeerslichten te laten verwijderen, 

deze zijn toch zeker niet voor niets vroeger door de gemeente ge-

plaatst.                  

 Doorgaan met transparantie. Livestream vergaderingen geeft aan 

met de tijd mee te gaan en geeft inzicht in besluitvorming.  

 overleg meer en luister eens naar de bewoners en stel ze niet steeds 

voor het blok en wijzig niet steeds plannen  om uw gelijk te krijgen 

zodat verweer steeds moeilijker word. En? als u de bewoners spreek-

tijd geeft doe dat niet met  een paar minuten maar geef echt 

spreektijd. 

 Er niet voor je eigen belang zitten, maar voor de burgers 
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 Ik voel mij niet gehoord/ heb geen invloed omdat er na de verkie-

zingen politieke handjes klap plaats vindt. Dit resulteert in politiek 

haantjes gedrag en slaat de plank mis mbt zuivere besluitvorming 

(neem de tram, forum en strip museum) Invloed uitoefenen/ mening 

vragen per onderwerp is een veel beter idee. Daarom stem ik niet 

maar ben ik lid van het stadspanel. De burger via meerdere enquetes 

betrekken is dè manier om tot een democratische beslissing te ko-

men. 

 Probeer met wat meer wijknieuws te komen en / of deel je net als de 

wethouders, voor burgers duidelijk in naar de wijk  

 Ik moet mij zelf meer verdiepen  

 Een bezoek is leuk....maar als ze er   niets mee doen is ten 2de...want 

dan verschuilen ze zich achter den haag...... 

 Gerritkrolbrug autovrij! Toen ik 20 jaar geleden nog in de wijkorgani-

satie zat, zegden vertegenwoordigers van de gemeente dat 

(natuurlijk alleen mondeling) toe, als het drukker zo worden op de 

brug. Nou: het is drukker geworden! Sinds het stopverbod voor ver-

keer van de Ulgersmaweg is opgeheven, ben je je leven als fietser 

weer niet zeker. Auto’‘s en vrachtauto’‘s rijden gewoon het kruispunt 

op zonder je voorrang te geven. Geldt trouwens ook voor fietsers 

vanaf het fietspad naast de Ulger 

 geen 

 Luister eens wat meer naar de bevolking, dan was het Forum ook 

niet gekomen! Er zijn naar mijn idee maar weinig mensen die hier 

achter staan. 

 Je stemt niet voor niets op n partij die op n bepaalde manier ergens 

voor staat. Gemeente raadsleden moeten zorgen dat ze dat uitdra-

gen. Dat is democratie. Ga niet over elk onderwerp 190000 stadjers 

naar hun mening vragen. Dat zorgt voor vertraging, gezeur en dan 

het feit dat we in een overassertieve samenleving leven met duizen-

den persoonlijke meningen, dat is geen vooruitgang. Maar vooral 

persoonlijk gezeur. Gemeenteraadsleden moeten opkomen voor hun 

achterban, daarom stem je op n partij.  

 Politiek interesseert mij zo weinig dat ik geen ideeën of adviezen 

heb. En al had ik ze, dan nog denk ik niet dat ze enig verschil zouden 

maken. 

 Meer inspraak voor de burger. Geld niet het belangrijkste vinden of 

prestige. Ik woonde in een mooie flat aan de Radiumstraat. Ondanks 

veel protest zijn ze toch gesloopt. Terwijl ze kort daarvoor eigenlijk 

helemaal gerenouveerd waren. Kapitaalvernietiging dus. Naar de 

bewoners werd niet geluisterd. Patrimonium werd ook bijna ge-

dwongen mee te doen. Het minimabeleid van de gemeente vind ik 

wel weer goed. 

 geen 

 Voor de verkeersveiligheid zouden alle fietspaden (indien de ruimte 

er is) tweerichtingverkeer moeten worden. 

 Ik kan wel zaken inbrengen maar het blijft POLITIEK waar je mee te 

maken hebt 

 voordat men plannen heeft bewoners daarbij betrekken, meer kijken 

wat de stad echt nodig heeft. En geen geld uitgeven aan enorme 

prestigieuze projecten. 

 Vooral luisteren naar de adviezen van deskundigen en niet voor ei-

gen prestige kiezen. Hierbij denk ik aan de Zuidelijke ringweg, want 

de tunnel is niet veilig! 
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 Mijn antwoorden zijn niet helemaal representatief. Als ik iets meer 

moeite zou doen zou ik op een gemakkelijke manier meer informatie 

kunnen verkrijgen en de vragen van deze enquête beter kunnen be-

antwoorden.  

 stemrecht in alle verkiesingen!!!!! 

 Geen 

 Meer ruchtbaarheid geven aan de digitale nieuwsbrief 

 LUISTER ECHT !! Weg met de arrogantie van de burgemeester, wet-

houders en (sommige) raadsleden 

 Het is erg lastig _ lijkt me _ om mensen te bereiken. Ik heb een lan-

delijke krant en volg de landelijke politiek beter dan de plaatselijke. 

Dat is eigenlijk wat vreemd vind ik zelf, ik ga me erop beraden. Wel 

merk ik dat de onderwerpen je eerst zelf persoonlijk aan moeten 

gaan voor je actief gaat worden. Althans zo gaat het bij mij.  De 

communicatie hoef ik ook niet zo nodig als alles soepel loopt. Nu in 

onze wijk een en ander speelt, nu ben ik wel naar bijeenkomsten ge-

gaan over dit onderwerp. 

 Meer zichtbaarheid zou goed zijn. Informeren over waar info gevon-

den kan worden. 

 Jullie doen alsof wij burgers mee mogen beslissen, maar uiteindelijk 

nemen jullie de beslissing. Dan zeggen dat wij burgers hebben mee 

beslist.   

 Meer ruchtbaarheid geven aan de dingen waar ze mee bezig zijn. 

Zoals de leegstand in de binnenstad. Maar ik woon ook in lewrnborg 

en daar staat ook het halve winkelcentrum leeg. Ouderenzorg na-

tuurlijk   

 nee 

 profileren via gezinsbode en ervoor zorgen dat deze overal bezorgd 

wordt 

 studentenproblematiek een keer aanpakken, geen studenten meer in 

eengezins woningen 

 Een gemeenteraadsapp of digitale nieuwsbrief, waarop vergaderin-

gen/livestreams te volgen zijn/ aangekondigd worden en waar alle 

fracties een plekje hebben waardoor je ook de verschillende stand-

punten wat kunt volgen en misschien gemakkelijker gestimuleerd 

wordt om zelf ook actiever te worden. En gemeenteraadsleden: ga 

de wijken in en spreek dat soort bezoeken ook ruim van te voren af 

zodat het ook aangekondigd kan worden in wijkkrantjes die 4_5 keer 

per jaar uitkomen 

 Heel moeilijk, maar nadat je hebt gestemd is het afwachten wat de 

gekozenen doen . Tussentijds zou er meer contact moeten zijn over 

moeilijke beslissingen. Het forum, is nog steeds omstreden en vol-

gens mij zou de bevolking er niet voor kiezen en toch gaat het door. 

 Misschien is het mooi dat partijen eens inloop_ of inspraakavonden 

organiseren in wijken. 

 Overleg meer, van welke partij je ook bent, gewoon kijken wat het 

beste is voor de stad. 

 Toch meer luisteren naar de mensen en op de wijkvergaderingen 

niet zomaar wat zeggen en niet nakomen 

 beter luisteren naar de bevolking en geen geld over de brug gooien. 

Groningen is na Hengelo de stad met de hoogste schuld per inwoner 

en het Gemeentebestuur en de Gemeenteraad zijn daar gezamenlijk 

verantwoordelijk voor. Voorzieningen als bibliotheken in de buurt 

worden opgeheven en megalomane projecten als het Forum worden 

er op een ondemocratische manier doorgedrukt. 

 Een beetje minder links zodat Haren zich inde toekomst ook thuis 

voelt in de stad 

 Luisteren, en doe eens wat voor de buurt. Je hoeft niet populair te 

worden in deze functie, het gaat er om dat je de burger vertegen-

woordigd en niet de gemeente/overheidsorganen of bedrijven!!! 

Burger op NR1!!! 
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 ik vind de plante / bomen keuze in mijn wijk en bij vink huizen mooi 

,meer interessante struiken en bomen in de parken  

 Meer zichtbaarheid in wijken/ stadsdeelgebieden 

 stop svp met het Forum het wordt zo vreselijk lelijk en duur 

 zichtbaar zijn in de vier jaar dat u gekozen bent 

 Meer zichtbaarheid in daad er persoon. Gebruik de communicatie-

middelen om de Raad meer zichtbaar te maken. 

 super dat er al zoveel op internet staat, misschien wat meer aandacht 

voor de website etc via en flyer/poster campagne, om mensen te be-

reiken die hier helemaal niet mee bekent zijn. 

 Toch nog wat meer betrokkenheid tonen in de wijken, juist buiten 

verkiezingstijd om. Het is een interessante wereld. Bovendien is het 

als Stadjer leuk om met lokale politici te praten en te discussieren. Ik 

begrijp dat deze activiteiten aan de partijen zelf zijn, maar dat is wel 

mijn wens! 

 beter opletten. politici zijn er voor de mensen en niet andersom 

 Profileer Groningen meer als tegenwicht van de Randstedelijke do-

minantie. Maar gebruik van de nationale plicht om nu iets voor 

Groningen terug te doen 

 Kom eens met nieuwe nieuws voorzieningen. Waarom is de politiek 

zo verhard en gevoelloos? 

 Waarom ik als ondernemer bij het daklozen centrum moet aange-

meld zijn ?? Ben er een meer als een jaar mee bezig maar krijg geen 

antwoordt 

 Ik zou met recht willen kunnen zeggen dat ik invloed heb op ( liefst 

ook op de besluitvorming van) de gemeenteraad, maar dit is niet het 

geval. De raad wordt gemangeld door procedures, geldstromen en 

te veel tegenstrijdige belangen van overheden, geldschieters en be-

drijven. 

 Luisteren wat er in de wijken speelt, hierop inspelen en zichtbaarheid 

vergroten 

 Raad in Groningen is belust op grote dure projecten. Luisteren niet 

naar de wijkbewoners, zie ring zuid, opstelterrein de vork, Helper-

zoomtunnel, fietspad Selwerd, forum, moskee etc. 

 Overlast door de vele studenten in de wijken zou moeten worden 

aangepakt. Alcohol op straat, luide muziek, liederlijk gedrag. De vele 

fietsen en fietswrakken. De straten liggen vol met vuil onder de fiet-

senrekken en de fietsen worden overal maar neergezet, vaak ook 

midden op het trottoir zodat je als voetganger moet slalommen. Als 

er een fiets omvalt is er geen student die hem oppakt, hij blijft ge-

woon liggen tot het einde der dagen! Maar dit moet geen verrassing 

zijn voor het bestuur. Handhaven 

 Geen Kabelbaan alstublieft,het Forum is al erg genoeg. 

 HANDHAVING VERKEERSREGELS, 30 KM zone,s , overtreden snelheid 

limiet van gemotoriseerd verkeer.  

 luisteren door een enquête onder alle inwoners van een wijk. 

 wees je bewust van de macht van het ambtelijk apparaat. waar op 

politiek niveau veel wordt gesproken over participatie, lijkt dat geen 

effect te hebben op de controle_van_bovenaf, de 

top_down_mentaliteit op uitvoerend niveau. de discussies in de ge-

meenteraad maken daarom een wat loze indruk. dit merk je vooral 

als het gaat om een onderwerp waar je zelf meer dan gemiddeld van 

afweet. 

 Afgelopen decennia heeft ondanks goede bedoelingen en plannen 

de gemeenteraad in veel kwesties weinig vertrouwen kunnen geven 

de werkelijke en oorspronkelijke intenties waar te kunnen maken. 

Het systeem is goed, de intenties mogelijk nog beter, maar de om-

geving waarin het moet worden waargemaakt is totaal verrot door 

belangenverstrengeling en andere belangen die prevaleren boven 

democratisch idealisme. 
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 Stedelijke vernieuwing voortzetten met tegelijk veel oog voor de so-

ciale aspecten en houd de lage inkomens in de gaten, de weg 

waarop we nu al zitten dus.  

 Meer in beeld komen in wijken, meer up to date info op sites en be-

ter luisteren naar bijvoorbeeld tegenstanders van betaald parkeren in 

schilwijken. 

 Wat meer naar de mensen in de wijken luisteren . 

 Laat je meer zien en horen in de wijken. De afstand is nu te groot en 

de informatie en kennis wordt onvoldoende gedeeld. 

 Het zou goed zijn als raadsleden een plaats opeisen in de wijkkrant 

(afwisselend per oplage van partij van hoog naar laag) waarin de 

door hem of haar partij de prioriteiten van lopende zaken en voor-

studies in de stad en wijk, uiteen wordt gezet.   

 Nee. Wordt toch niks mee gedaan. 

 Sorry, ik heb het de laatste tijd zo druk dat mijn interesse voor de 

gemeenteraad een beetje in de vergetelheid is geraakt. 

 Stop met geld verkwisten. Als er geld over is geef het terug aan bur-

gers.  

 Laat n beschermd stadsgezicht n beschermd stadsgezicht blijven en 

stop met die lelijke opbouwen op deze mooie plekken in Groningen  

 de zuidelijke ringweg, ik vind het heel zorgelijk hoe alles vanaf het 

begin is gegaan terwijl de noordelijke rondweg zo heerlijk soepel 

ging, ik ben bang voor veel verlies van fietsmogelijkheden, verkeers-

veiligheid en natuur.  Huisvesting voor mensen met weinig inkomen 

er worden zoveel flats gesloopt en nieuwe huizen zijn veel duurder. 

Er wordt ook veel gebouwd voor jongeren, vergeet de ouderen die 

een appartement voor een redelijke prijs willen kopen niet. 

 De gemeente zou in het door haar gevoerde beleid weg moeten blij-

ven van het neoliberale rendementsdenken, waarin het individu en 

rendement centraal staan. Ze zou in haar beleid de bezielende ver-

banden van mensen en haar organisaties moeten versterken, zich 

daarbij richtend op het generatie overstijgend belang en onderlinge 

verbondenheid. Graag adviseer ik de gemeenteraad in dit verband 

de collectieve waarde te blijven inzien van een verlieslatend regio-

naal vliegveld. 

  de heren en dames van de gemeenteraad zijn vaak met dingen be-

zig die niet helemaal met als uitgaanspunt gemeente groningen 

heeft maar ook landelijk en brussel en dat moet soms ook wel maar 

wordt de doelstelling groningen over het hoofd gezien. mede omdat 

groningen momenteel onder vuur ligt i.v.m gasbesluit en aardbeving 

gevoeligheid. en helaas m.v.d.berg neemt afscheid van de politiek en 

dat was wel een doorzetter. m.v.g j.meijering. 

 Vindt het heel erg jammer dat er niet eerder is begonnen met bou-

wen voor jongeren en studenten dan was onze wijk kinderijker en 

gezelliger geweest nu zit ik in een rijtje van 8 woningen waarvan  3 

studenten woningen dus is het kontact met buren onderling lang-

zaam aan het verwateren en wij hebben een koophuis en de meeste 

gezinnen zullen niet vrijwillig naast een stud. woning willen wonen. 

Het is niet zo dat ik veel last van hen heb alleen de buurt verpaupert 

, de boel wordt slecht onderhouden  

 meer betrokkenheid vanuit de gemeente 

 Toch meer te luisteren naar de.bewoners  

 Nee 

 Wees er voor alle Stadjers, de mensen die hier hun hele leven wonen, 

en niet voor jezelf. De hoogste prioriteit is NIET dat politici elkaar be-

strijden. 

 _ 

 meer groen in de stad!  
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      heb hier geen antwoord op  

 Het doortrekken van A28 dwars door Helpman is totaal overbodig 

en zou eerst eens een maand geëxperimenteerd moeten worden 

voor wat de effecten zouden zijn. 

 Kom net als sommige partijen vaker in de wijk en niet alleen tijdens 

verkiezingen  

 Weg met forum  stadsvernieling in plaats van vernieuwing. 

 tja vind ik moeilijk leuk dat men contact zoekt met burgers, maar die 

werken soms ook overdag zou graag eens contact hebben met de 

raad en of wethouders maar het komt er niet van ze zouden activer 

en zichtbaarder in de wijken moeten zijn maar dan niet 2 dagen van 

te voren aankondigen en ook graag wat later half 8 haal ik zelden 

ivm mijn werk. 

 Luister eens echt naar de bevolking van deze stad. Niet alleen de 

studenten en de uitstraling (Forum, Kabelbaan, bus vrije 'binnen 

stad') van de stad zijn belangrijk. Besteed het geld van de zorg ook 

aan de zorg.  

 geen 

 ik heb een heel leuk idee voor Kerstmis 2016 

 Het gemak waarmee men afval op straat gooit is mij een doorn in 

het oog. Maak hier eens werk van door een campagne te starten al-

vorens men (fors, minimaal € 75,__) daadwerkelijk gaat bekeuren. De 

controleurs verdienen zichzelf! 

 Beter luisteren naar de bevolking!!!!In de toekomst wil men Politie 

bureau’‘s sluiten ???Hoe stom ben je dan ???? Moet juist een Am-

bu_post aan de Kardingermaar. Sluiten kost een hoop benzine/diesel 

of misschien mensenlevens. Het is weer een prestige kwestie van 

wethouder ???? O,wat een dom ondoordacht besluit als je bedenkt 

wat een district de mensen hier moeten bereiken en er komen steeds 

meer inwoners bij.     

 Houdt de vertaalslag van de politiek naar de burger simpel 

 Luisteren/ horen wat burgers zeggen/verlangen. En dan serieus den-

ken: misschien hebben de burgers gelijk. En niet zeggen: we nemen 

het mee. En dan hoor je er nooit weer iets over. Dit geldt vind ik ook 

voor de ambtenaren. bv. De garage aan het Damsterdiep, had m.i. 

nooit zo moeten gebouwd worden. Wat een inspraak avonden, ve-

le...maar het is er wel gekomen. En wie vindt die mooi daar?  (zeker 

er zijn ook mooie projecten in de stad) denk aan de burgers, Jong en 

oud. Er moet werk komen in de s 

 nee 

 Opener en meer luisteren naar de mens 

 Vooral zo doorgaan met handhaven en het verbeteren van de stad 

Groningen en ommelanden (buren). 

 Meer in de wijk aanwezig zijn. 

 Dat u  in een dergelijke niet eenmalige vraagstelling, dit herhaald, 

minimaal 4 maal gedurende een /de raadsperiodes. De uitslagen van 

deze enquete en resultaten en commentaren van de raad en politie-

ke partijen communiceert met indieners enquete. Dat ik het 

ingevulde weet na te lezen in een reply van uw kant. De raad te wen-

sen is scherper en kritischer te zijn op wat als zogenaamd beleid 

vaststaat in ambtelijk circus. Dwz niet napraten wat ambtelijk en poli-

tiek in presidium en pseudo inspraak 

 Luisteren naar de bewoners, enquete mogelijk, voor grote besluiten 

zoals wijziging verkeersplan, forum, bussen uit centrum.. 

 De reden waarom ik me niet bemoei met de (lokale) politiek, is het 

feit dat ik geen Nederlandse nationaliteit bezit. Ik mag dus ook niet 

stemmen oid. En als mijn stem niet belangrijk is (anders zou ik ook 

kunnen en mogen stemmen) waarom zou ik de moeite nemen om 

me met de (lokale) politiek te bemoeien? 

 ik ga me nu abonneren op de digitale nieuwsbrief... Ik ben trots op 

de stad en de wijken en zeker ook op de politici.  
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 ik voel me als oudere vaak niet gehoord, aandacht is vooor jongeren. 

Ergernis over van alles gedogen, zoals fietsen brommen of rijden 

met een motor over een winkelplein waar dat is verboden (politie 

geeft geen urgentie) vieze slordige binnenstad (die vieze gele steen-

tjes die niet aangeven wat fiets_of wandelgebied is) slechte 

straatverlichting (ik ben ouder, zie minder goed) en zo zijn er veel 

meer dingen 

 Ben net gisteren bij de plannen van de Gerrit Krol brug en busbaan 

geweest. Vraag een burger (of meerdere) om te kijken of de plannen 

er duidelijk op staan. Dat was nl niet het geval. Heel jammer! Maak 

burgers duidelijk dat afval dat van de straat moet worden opgeruimd 

geld kost. Dan kunnen die kosten omlaag. Afvalstoffenheffing voor 1 

persoon is nog steeds buiten proportie hoog. Maak fietssnelwegen. 

Maak het voor auto’‘s minder aantrekkelijk om de stad in te gaan. 

 Vaar niet langer een eigen koers, maar luister naar de inwoners, 

vooral waar het om wijkvernieuwing, (jongeren)huisvesting en de 

overlast van studenten(be)woning gaat 

 Ja, de gemeente geeft haar pot geld niet uit aan de zorg van een 

hoop hulpbehoevende mensen. Het is ook constant in de media. Een 

op de vier gezinnen leeft al gauw onder de bijstandsnorm, m.a.w. 

kinderen. Als er wat aangevraagd moet worden moet je een enorme 

adem hebben. Er zelf achteraan zitten of voor je recht opkomen kost 

je nachtrust. De thuishulp die men opeens niet meer krijgt, is al ge-

noeg om op zich wakker te gaan liggen. Maar op andere manieren 

gooit zij wel het geld in de prullebak.  

 Er moet voor gewaakt worden dat Groninger binnenstad geen jon-

gerenstad wordt. Er is nu al veel te veel studenten en jongeren 

huisvesting. De binnenstad verpaupert maar niemand schijnt dat erg 

te vinden. Alle historische panden worden opgekocht door huisjes-

melkers en daar begint de ellende. 

 om wat op te schieten met de bouw van het forum. 

 Vaak is alles al voorgebakken en ingekleurd, voor de show wordt er 

dan iets van inspraakrondes etc georganiseerd. Ik ben daar klaar 

mee  

 Raadsleden zijn niet betrokken en wonen ook niet altijd in stad en er 

wordt vanuit een mooie stoel besloten.  

 Het dvhn heeft heel weinig tot geen berichtgeving over wat er in de 

gemeenteraad besproken wordt. Dit was voorheen wel anders. Van 

de grootste partij d66 hoor je helemaal niets, ik zou ook niet weten 

welke namen daar bij zitten. Dit is heel slecht voor het functioneren 

van de democratie! D66 zit er dank zij Pechtold, over slecht functio-

neren van de democratie gesproken..... 

 Zie niet in wat geslacht voor deze enquête uitmaakt. Ik zie ook het 

verschil niet tussen het antwoord ‘‘eens’‘ en ‘‘helemaal mee eens’‘.  

 Niet kritisch zijn om aandacht te trekken zoals de CU en de SP 

 Stop met bezuinigen op de minima, zoals kwijtschelding afvalstoffen 

ect. 

 Bij de planning voor het stationsgebied worden allerlei inspraakbij-

eenkomsten georganiseerd en dan lijkt het dat er naar 

buurtbewoners wordt geluisterd. Achteraf blijkt dat meestal niet het 

geval. Bij mij wordt de indruk gewekt dat inspraakbijeenkomsten 

worden georganiseerd om buurtbewoners de illusie van inspraak te 

geven, terwijl de gemeente toch wel zijn plannen doordrukt. 

 minder bezig zijn met de Grote Markt en prestigeprojekten in de 

binnenstad, minder de stad alleen gezellig maken voor de studenten 

maar ook denken aan de gewone mensen die hier werken, wonen en 

belasting betalen.  

 Niet te hijgerig achter de sociale media aanlopen. Niet overal bij 

voorbaat op tegen zijn: de stad moet vooruit! 
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 Maak het debat levendiger. De coalitiepartijen zijn VEEL te volgzaam 

wat betreft B & W. Als het college iets voorstelt , komt het er altijd 

door want de raad laat zijn eigen wethouders niet vallen. Dus meer 

een duaal stelsel. Geef de burgers meer spreekrecht, niet alleen bij 

cie. vergaderingen. En als raadsleden worden uitgenodigd, kom dan 

ook in wijken. En wees niet bang voor een confrontatie. Op enkele 

uitzonderingen na, zien wij de raadsleden veel te weinig in de wijken.  

 Het is echt onvoorstelbaar dat de gemeenteraad en de bijbehorende 

diensten van de gemeente veel te vaak in conflict komen met de 

gewone burger. Er is geen diestbaarheid !! 

 D66 moet beter naar de burger luisteren en eigen ideeën over bur-

gerparticipatie in de praktijk brengen. 

 Het bewonersperspectief in de wijken serieus nemen, je niet alleen 

de mooie voorbeelden laten voorspiegelen, maar ook oog hebben 

voor waar de ‘‘‘‘gaten vallen’‘‘‘ 

 het valt me op dat ik er helemaal niet mee op de hoogte ben.  

 luchtvervuiling veel hoger op de agenda en dan met name de 

brommers/scooters, gezien de populatie die erop zit zou het voor 

ieders gezondheid beter zijn als zij op een (electrische) fiets zouden 

rijden ( minder lawaai/stank/luchtvervuiling/onveiligheid op fietspad 

en straat/ minder kraken en drugsdeals). Gezien het grote belang 

van Groningen groen en fietsstad is het onbegrijpelijk dat brommers 

nog op fietspaden mogen en bij stoplichten tussen/voor de fietsers 

staan vaak tussen schoolkinderen !! 

 Vaak zit een gemeenteraadslid maar kort in de raad. Zorg ervoor dat 

je burgerparticipatie zelf organiseert, spreek B&W erop aan als zij 

dat niet doen. Heb inhoudelijke kennis van dossiers of laat je goed 

informeren. Houd tegelijk de samenhang tussen plannen goed in de 

gaten en stel de juiste vragen. Salamitactiek is binnen de gemeente 

niet vreemd. Neem beleid en beloftes uit het verleden serieus, de 

burger vergeet die niet en heeft meer kennis over het verleden dan 

jij.Belangrijk voor vertrouwen 

 Graag de livestream in HD kwaliteit gaan uitzenden.  

 geen aan of opmerking. 

 Verdiep u eens in het dagelijks leven van de doorsnee inwoner en 

laat de stad niet overnemen en verloederen door studenten.  

 Ik lees in het dagblad dat we een gemeenteraad hebben maar heb 

geen idee wie er inzit en wat men doet. In het geval van het forum 

voelde ik mij zwaar belazerd. De grote meerderheid was tegen het 

gebouw. Daarna mochten we uit 5 gebouwen kiezen en nu doet men 

voorkomen alsof wij allemaal graag het forum willen. Dat was voor 

mij het moment om het vertrouwen in de politiek op te zeggen.  

 Toon veel je gezicht in wijken/bijeenkomsten. Overigens weet ik dat 

een (groot) aantal dat naar vermogen probeert te doen. En kritiek 

dat je ze te weinig ziet, is vaak al te makkelijk.  

 bij inspraak avonden,  is het te vaak een formaliteit er word  geluis-

terd maar heeft geen enkele invloed op de besluitvorming misschien 

het wijziging van een punt of komma in de onderliggende stuk-

ken.het verstrekken van bouwvergunningen op de meest 

onmogelijke plaatsen voor zogenaamde studio’‘s [studentenhuisves-

ting] men wil een studenten stad zijn waar niets op tegen is maar 

zorg dan ook voor goede huisvesting en laat niet hele straten ver-

pauperen wat nu gebeurt is schandalig.  
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 Ga zo door mensen, ik ben blij dat er betrokken stadjers zijn die 

volksvertegenwoordiger willen zijn. Ik weet dat (verreweg de meeste 

van) jullie dit doen omdat jullie met elkaar van Groningen een nog 

mooiere samenleving willen maken. En met alle sh*t die je als raads-

lid over je heen krijgt is het mooi dat er mensen zijn die zich hiervoor 

blijven inzetten.  

 Aandacht houden voor leefbaarheid in onze stad waar veel mensen 

met weinig geld moeten rondkomen.  Besteed geld en aandacht aan 

deze groep zodat zij met meer tevredenheid kunnen deelnemen aan 

het maatschappelijk verkeer.   

 Meer op komen voor de fietsers en openbaar vervoer bv de kabel-

baan nog eens onderzoeken 

 Ik ben slecht ter been en neem vaak de bus van het Zuiderdiep naar 

de Grote Markt, kan straks niet meer. Verder ben ik vrijwilliger bij 

Humanitas, ga dan eveneens met de bus van het Zuiderdiep naar de 

A_kerk. Kan straks ook niet meer. Dan toch maar achter de gerani-

ums? 

 Luisteren naar de bevolking 

 ook de minder mondige Groninger welke geen stropdas wil betalen 

heeft een stem die men niet moet overstemmen met arrogantie.  

 Doe meer aan het behoud van de natuur! 

 Duidelijke_  en minder partijpolitieke standpunten innemen. Denk 

aan de betekenis van democratie. 

 meer duidelijk maken hoe je vanuit een wijk invloed kunt hebben op 

gemeenteraadsbeslissingen 

 In mijn buurtcomitéjaren heb ik gemerkt dat de politiek doet wat zij 

wil en alleen naar bewoners luistert als het in haar straatje past. Een 

huidig voorbeeld: afbraak/ sluiting van de sporthal aan de Vondel-

laan, o.a. de bewoners willen dat hij blijft, de politiek niet. Er worden 

allerlei bijeenkomsten georganiseerd maar de uitkomst staat al vast. 

Zo mocht de concierge geen onderhoudswerkzaamheden uitvoeren 

want dat was te duur. Een slinkse manier om voor achterstallig on-

derhoud te zorgen...   

 vaak niet nakomen van beloftes/. regeren is ver vooruitkijken, heb er 

mijn bedenkingen tegen. 

 Groningen fietsstad is wel leuk voor jonge mensen, maar ik kan niet 

meer fietsen (evenwichtsproblemen) en ben erg afhankelijk van de 

bus. Als die niet meer in de buurt komt, moet ik verhuizen. O néé! 

 nee 

 _ wijken en buurten zijn een betere achterban voor raadsleden dan 

politieke partijen _ vaker referenda over zaken van algemeen belang 

( kan eenvoudig en goedkoop via internet)  

 n.v.t. 

 Geef inhoud aan: de participatie samenleving, laat het niet bij loze 

woorden. 

 ... 

 De raad laat zijn oren teveel hangen naar projectontwikkelaars met 

als gevolg teveel studentenhuisvesting in de binnenstad. Het absolu-

te dieptepunt qua lelijkheid is het studentenhotel aan het Boterdiep. 

Ook het ‘‘crematorium’‘ in de tuin van de Hofstraat is dieptriest.  
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 De verloedering van het groen in de wijk en de tegendraadse beslui-

ten van de Raad (en/of BenW) hebben de negatieve teneur van de 

antwoorden bepaald. Ik vraag me af of de jaarlijkse schouw van de 

wijk nog bestaat. Zo zijn in onze wijk verschillende straatlantaarns al 

maanden kapot. Meldingen via meld stad app of site komen niet aan 

of worden niet serieus genomen? Nee, van de gemeente hoef je het 

tegenwoordig niet te hebben. Daarom heb ik ook niet veel vertrou-

wen in de uitkomsten van deze enquête  

 Met mij zijn vele buurtbewoners verontwaardigd dat je, tot aan het 

einde van je leven, wekelijks de krantenberichten moet bijhouden 

over eventuele nieuwbouw, sloop, renovatie etc. van de huizen in je 

buurt. Kan dat niet gewoon per post aan de betrokken buurtbewo-

ners op tijd worden meegedeeld. Zodat we de kans krijgen om 

eventueel bezwaar te maken ? En onze buurt (postcode 9712) be-

staat heden ten dage 75% uit studenten, al dan niet ook zo 

ingeschreven bij de Gemeente Groningen. Veel te veel ! 

 Heb oog voor de lange termijn. 

 graag snelheidsbeperkingen _ook in de buitenwijken waar geen 

stoplichten zijn. Die 'zelfdenkende' auto’‘s gieren rustig met 50 km 

de bocht om en dan moet je als oudere rennen voor je leven!! 

 Wat mij opvalt dat vele gemeenteraadsleden proberen hun eigen 

standbeeld in de stad te bouwen. En dat dit voor mij niet altijd te 

begrijpen is. 

 Zorg voor voldoende kwaliteit en deskundigheid. Anders niet aan 

beginnen. 

 Groningen is een van de prettigste steden in de wereld om te wonen, 

en dat meen ik echt, hou dat zo. Nog een wel een advies, als je be-

leid opstelt, denk even aan de hondenpoep, blijf het dan ook 

uitvoeren, en niet na een maand, of twee, alweer opgeven. De kans 

op een schone stad is dan alweer verkeken. 

 geen 

 Prima vertegenwoordiging. Houden zo en blijf betrokken. 

 wees eens open en eerlijk naar de burger toe en hou op met spelle-

tjes 

 Het wordt tijd dat de gemeenteraad eens een keer iets doet met de 

klachten over Studentenoverlast, Geluidsterreur bij zgn. feesten, 

Fietsoverlast op trottoirs en Ondernemers zoals de kledingzaak aan 

de Munnekeholm en de beruchte huisjesmelker Wim B. die hun au-

to’‘s straffeloos op de stoep parkeren. Deze kan nog langer. 

 Ik denk dat mijn eigen interesse te gering is 

 werk beter samen, schuif de ideologie van de partij aan de kant, werk 

meer vanuit het algemeen belang, 

 Nee 

 Nee, wel bedankt dat ik de gelegenheid krijgt om dit ( ideeën door 

te geven) te doen. 

 Er worden jaarlijks 4 tot 5 duizend wees fietsen van de straat ge-

haald, en weer door verkocht voor een habbekrats, wat er voor 

zorcht dat fietsverkopers minder inkomen hebben, maarde studen-

ten ook heel nonchalant met de fiets omgaan, kost toch niets dus la 

maar slingeren. De fietsen zouden ook kunnen worden wit en groen 

van groningen kleuren of het oranje van Groningen marketing kleur 

gespoten worden, en gratis voor bezoekers aan de stad worden aan 

geboden, bij station of parkeer plaatsen aan  

 Terugkomen op megalomane projecten! 

 Ga de wijken in  en spreek met bewoners. Maak Vinkhuizen minder 

armoedig dus geeft de kinderen meer aandacht via school en 

jeugdwerk 

 Ga meer de wijken in, en probeer wat meer erachter te komen wat 

de mensen beweegt!  

 nee 
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 mijn advies voor de gemeente is dat ze moet stoppen om ouderen 

het vel over de neus te halen, en een goede vrijwilligersorganisatie 

zoals de GROS de nek om te draaien omdat ze de subsidie stop 

hebben gezet!!! wel veel geld overhouden wat ze via de keukentafel-

gesprekken over de huishoudelijke hulp met ouderen hebben 

ingepikt. in een woord schandalig!!        

 stimuleer onafhankelijke pers in het becommentarieren van 'wat er 

speelt, waarom en waartoe'. Dus achtergronden bij het nieuws mis ik. 

 Als burger van de stad mis de betrokkenheid van de meeste fractis 

bij de belevingswereld van de burger. De affaire thuiszorg werd een 

politiek spel over de rug van degenen die hulp nodig hadden. Alleen 

SP en stadspartij kwamen voor hen op. De rest keek toe. 

 Versterken van samenwerking onderwijs, wijk, gemeente, kinderop-

vang en bedrijfsleven _> interdisciplinair samenwerken om kinderen 

maximale kansen te geven voor bloei en ontwikkeling. 

 Stuur post aan alle inwoners. 

 Veel gemeenteraadsleden hebben niet echt een realistisch beeld van 

waar mensen met bijvoorbeeld een laag inkomen mee te maken 

hebben. Ook verdiepen zij zich onvoldoende in de materie die be-

sproken wordt. De bespreking in een gemeenteraad(scommissie) is 

vaak van een bedroevend laag niveau, waarbij aannames leiden tot 

conclusies.  

 We hebben een wijkwethouder, totaal onzichtbaar !!!!!!! 

 Bewerkstellig s.v.p een ruim voldoende bemensing en efficiëntie van 

het Zorgloket uit eigen ervaring constateer ik dat bijvoorbeeld een 

wmo_ondersteuningsaanvraag na vijf maanden nog niet is afgewik-

keld. Of de recente opsplitsing in WIJ_teams een verbetering is, valt 

te hopen 

 Adviezen en ideeën waar weing mee gedaan gaat worden? 

 .........................wanneer blijkt dat ooit een 'ja' op een plan heeft gege-

ven, wat bij nader inzien een 'nee' had moeten zijn.............ook durven 

veranderen in NEE . Nu zitten er alleen bangerikken die bang zijn 

voor ‘‘draaikont ‘‘ te worden aangezien. Alle realiteitszin is verdwe-

nen wanneer men op het pluche zit................... 

 nee 

 Wees minder bezig met je eigen ego en meer met de baan.  

 Het is jammer dat de raad en de wethouders zo trots zijn dat ze een 

begrotingsoverschot hebben. Dat geeft aan dat je niet goed begroot 

hebt en dat je zaken hebt laten liggen die volgend jaar duurder zijn. 

Kijk eens naar de scholen voor openbaar onderwijs met enkel glas en 

uiteenvallend meubilair. Daar mag je je als raadslid voor schamen. 

De brugklassen zijn afgeschaft bij het openbaar onderwijs, heeft de 

raad zitten slapen? Wat is met het tramgeld gebeurd?  

 open een facebookpagina voor de raad 

 Teveel bezig met prestigieuze (en te dure) bouwwerken in de stad, 

meer betrokkenheid en hulp voor (eenzame) ouderen, meer mensen 

in dienst voor schoonhouden stad en wijken (straten kapot, rond-

slingerend afval, verlichting langdurig defect, enz) en de bussen door 

de stad laten blijven rijden, de stad wordt door alle leegstand al zo 

doods. 

 De gemeente is te veel top_down en soms megalomaan bezig, denk 

aan het Forum. Wat een geldverspilling! Een goede 

tram_/lightrail_verbinding zou prioriteit nummer_1 moeten zijn, ze-

ker als er geen bussen meer naar de binnenstad mogen/kunnen 

komen, anders sterft de binnenstad. Het evenementenbeleid is 

ronduit slecht, als inwoners worden wij geconfronteerd met idiote 

geluidsoverlast (Stadspark, Meikermis, bijvoorbeeld). Nieuwe wijken 

hebben te weinig winkels. Het groenonderhoud is bedroevend. 

 het aantal fietsen die in de oosterpoort staan die niet meer gebruikt 

worden door de vertrekende studenten alleen in mijn straat al 10 
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 geen adviezen 

 herzie het besluit over het weren van openbaar vervoer van 

Aa_Kerkhof en Grote Markt, een grote dwaling vanuit milieubeleid en 

een kostbare verspilling van overheidsmiddelen voor openbaar ver-

voer.  Voetganger, fietser en Bus horen samen in het hart van de 

Binnenstad. 

 Stop met die megalomane projecten die in de toekomst van Gronin-

gen een artikel_gemeente gaan maken. De financiering van 

dergelijke projecten krijgen ze wel rond, maar de exploitatie niet.  

 Luister naar de burgers Loop door de wijk Wees betrokken 

 Ik ben veel meer geïnteresseerd in landelijke en internationale poli-

tiek. Ik heb de gemeentelijke politiek wel een tijdje gevolgd. Ik kreeg 

echter sterk de indruk dat het bij veel politici aan deskundigheid 

ontbrak, vooral in de gemeenteraad.  

 Vaker / meer communiceren via bv. gezinsbode (want die ontvangt 

iedereen), en daarin niet volstaan met alleen verwijzingen naar de 

website 

 Maak een website die duidelijk is en waar je ook de activiteiten in de 

op staan. 

 zorgen voor een goed platform om met de burgers te kunnen com-

municeren en dan vervolgens ook luisteren naar de mening van deze 

burgers. Niet plannen door drukken als er gerede twijfel is over de 

inhoud dan wel de uitvoering van deze plannen. Dit soort onder-

zoeken vaker houden en uitbreiden. Alleen het gemeente belang 

moet voorop staan, niet eigenbelang of politiek belang. Stoppen met 

het verkwisten van gemeente gelden. Meer mensen aan het werk 

helpen door ze in te zetten voor de gemeente. 

 Eerder de burgers betrekken bij een voorgenomen besluit, zolang 

mensen het gevoel hebben gehoord te worden is er ook minder 

weerstand 

 Betrokkenheid en overleg. 

 Kijk BETER wat er speelt, ipv een commissie instellen eens zelf de wij-

ken intrekken, zorg voor uw onderdanen, met name voor hen die in 

een verdoemhoekje zitten. WIA, WAJONG, WAO etc. Van deze uitke-

ringen kan niemand rondkomen. 

 De stad Groningen doet in mijn ogen vele onnodige prestige pro-

jecten die teveel geld kosten. 

 Meer de stad in, de straat op! Als ik op tv of in de krant iets lees, 

herken ik wel namen/gezichten van raadsleden en actuele onder-

werpen maar kan ze zo niet 1_2_3 opnoemen. Meer ruchtbaarheid 

geven aan actuele/lopende zaken kan geen kwaad denk ik. 

 Geef eens per drie maanden een aparte flyer uit met de hoogte_ en 

dieptepunten van wat er in de gemeente gebeurt en is gebeurd en 

wat de plannen zijn. In de Gezinsbode staat wel het nodige maar 

daaromheen staat zoveel bagger dat ik met daardoor niet aange-

spoord voel om er kennis van te nemen. 

 meer cq regulier verslag doen van de raadszittingen via radio en TV 

(OOG en RTV Noord) 

 beter zichtbaar worden en meer in gesprek met de burgers 

 nee 

 duidelijker worden en zichtbaarder voor de burger 

 Kom eens kijken in de wijk wat er zoal speelt en wat er gaande is.  

 lekker doorgaan 

 Misschien meer actief op straat. Bijv een affiche in winkelcentra of 

daar eens met mensen van gedachten wisselen. 

 Luisteren naar de wensen en behoeften van de burgers. 

 geen 

 Bepaalde delen van de stad, zoals buurt rond Hoge der A, worden 

bevoordeeld ten koste van andere buurten. Binnenstad Oost verloe-

derd en blijft achter qua onderhoud. 
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 Beetje minder lawaai in de zomer, kan dat? Wordt horendol van al 

die festivals. Kan in Augustus hele weekenden achter elkaar niet sla-

pen van het lawaai en ik woon niet eens ín de stad.  

 Hef jezelf op 

 Doe eens wat experimenten met 'directe democratie' via het internet. 

 STADSTRAMS in de stad en natuurlijk over de Grote Markt! Golfkar-

retjes en kabelbaan zijn ronduit krankzinnig en zielig! Zuidelijke 

Ringweg snel aanpakken en niet luisteren naar allerlei gezeur. Ge-

woon aanpakken, zoals het er nu ligt. Herstel de grote fout uit het 

verleden, om de stadstram af te serveren (D’‘66 en SP, maar ook CDA 

en 'Stadspartij') en laat die ook over de Grote Markt rijden.  

 Wat sneller besluit nemen op aanvragen (bijv subsidieaanvragen, 

meer prullenbakken in de straten, meer agenten zichtbaar op straat) 

 Een luisterend oor hebben 

 Heb in het verleden vaak problemen gemeld maar ben erachter dat 

dat geen zin heeft. B.v. Grof vuil ophalen 1x in de maand (voorkom je 

zwerfafval mee en dumpen in het kanaal), meer parkeerplaatsen cre-

eren rond de martinihal zodat ik mijn auto normaal kan parkeren in 

de straat tijdens evenementen, eenrichting verkeer Laan van de vre-

de (levensgevaarlijke situatie, hoek laan van de vrede/laan van de 

vrijheid). Meer naar echte stadsproblemen kijken en luisteren! 

 Raadsleden zouden nog veel meer kunnen aansluiten bij burgerini-

tiatieven en veel zichtbaarder kunnen zijn in de wijk. Ze zouden vaker 

open vergaderingen in de wijken moeten organiseren. 

 pas als er een verkiezing is verdiep ik me in de gemeenteraad, ik 

woon hier nog niet zo lang, dus heb me nog nergens in verdiept. 

 Niet Leunen op ambtenaren maar zelf onderzoeken en luisteren naar 

de mensen! Niet alles aan professionals overlaten en bijvoorbeeld de 

wijkteams vaak evalueren, hebben die gebracht wat het moest bren-

gen? Kritischer zijn als het gaat over grote dure projecten!!! Meer 

naar het gewone volk luisteren!! 

 De Groningse gemeenteraad is symptomatisch voor de landelijke 

politiek inteelt, achterklap en onbekwaam. Kijk alleen naar de vriend-

jespolitiek omtrent de benoeming van onze Burgemeester een 

zakkenvuller op leeftijd die hier zijn pensioen nog wat aanvult. Dat in 

tegenspraak met de raad die toen een 'jonge dynamische burgerva-

der met sterke schouders' zocht. En kijk eens naar de  vda met haar 

regentenkliek, een bekwame politicus als Dig Istha die hier wilde 

vernieuwen, werd er uit gewe 

 meer naar de burgers luisteren 

 Vaker volk raadplegen 

 Opstappen! Allemaal! Met pek en veren.  1. Ringweg _ als dakgaten 

dicht moeten, kan die tunnel NOOIT gebruikt worden! 2. Groninger 

Forum _ zware corruptie Provincie _ B&W _ Raadsleden _ Brandweer 

_ Rekenkamer _ onderzoeks bureau’‘s dGmr en Peutz 3. WarmteStad 

_ Raadsleden in de energie?      Pleurop. Dat is geen taak voor raad-

sleden!!     Er komt schade!!!! Geologen negeren!!       

Schipperswoningen zijn nu kapot !!!!!!!     Simpele windrapporten Fo-

rum snappen jullie al niet!!!  

 Burger op tijd raadplegen 

 Zorg voor onderdak en eten voor iedereen. Doe meer voor jongeren, 

zorg dat jongeren altijd naar school kunnen. Nu weren scholen 

moeilijke jongeren. Gedoog drugs en accepteer dat drugs gebruikt 

worden, drooglegging helpt niet en zorgt voor misbruik en criminali-

teit. Als mensen perspectief hebben is er sowieso minder 

criminaliteit. Stop met onzinnige regelgeving, zoals wanneer mag 

een wajongere een baan. Iedereen mag altijd school en werk enz.  

 tevreden, maar niet erg betrokken bij de gemeentepolitiek 

 Ik volg de gemeenteraad niet . De vergaderingen zijn op een slecht 

tijdstip en te ver weg. 
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 Blijf je onder de mensen begeven, luister zonder oordeel en kom uit 

die veilige comfortabele toren die het systeem is dat wij met elkaar 

gecreëerd hebben. Verander voor het te laat is. 

 Minder luisteren naar bedrijven en meer naar burgers. Neem bewo-

nersparticipatie serieus en beschouw het minder als bezuiniging. 

Laat bewoners de plannen maken en de financiën doen (publiceren 

op internet). Doe als gemeente meer aan uitvoering van werkzaam-

heden. Daarin ben je als overheid zichtbaar!! 

 we moeten af van de getrapte democratie: eerst mensen kiezen die 

dan alles beslissen. Referenda naar Zwitsers model is democratischer 

en is met de moderne communicatie nu ook mogelijk.  

 als bewoner met vragen, zorgen of klachten heb je in de praktijk, 

denk ik, meer aan meedenkende ambtenaren dan aan een gemeen-

teraadslid.  

 nee 

 Burgers zijn steeds minder geïnteresseerd in de (lokale) politiek. be-

trekken van de burgers op lokale niveau voor besluitvorming is zeer 

gewenst. het zal iets meer tijd kosten maar dan heb je een beter en 

breed gedragen resultaat 

 hou eens op met die wijkaanpak. ik ‘‘heb’‘ niks met mijn wijkloket, 

Groningen heeft zo’‘n mooie compacte binnenstad 

 Het is mij ter ore gekomen dat Wijkbeheer, ik neem aan met goed-

vinden van de politiek, met een paar buurtbewoners een rondgang 

heeft gemaakt i.v.m. grootschalige bomenkap. Het gevolg is dat tien-

tallen bomen rondom mijn huizenblok en de omringende 

huizenblokken nu op de nominatie staan om gekapt te worden. Ou-

de monumentale bomen, maar ook kleine jongere bomen. Het is niet 

de eerste keer dat dit gebeurt in de wijk. Ik vind dit een slechte gang 

van zaken. De tekens zijn op, maar mijn zin is niet af 

 Nee :_) 

 Laat u niet uitsluitend leiden door de begroting. 

 nog vaker de wijken in en praten met bewoners 

 luister,naar de wijken 

 gemeenteraadsleden, alle wethouders en vooral de burgemeester 

zijn zeer betrokken bij de Voedselbank, dat is in vele andere steden 

anders! Dank daarvoor! 

 Ga de wijken van de stad eens in en ga luisteren naar wat de bewo-

ners vinden van hun woonomgeving en ideeen die zij hebben. 

 Momenteel zou ik hier geen antwoord op kunnen geven. 

 geld slurpers vooral die karin dekker 

 Meer zichtbaar in de wijk. Geen lintjes doorknippen e.d. 

 9731la 

 Kom eens voor het gewone volk op en volg niet altijd de landelijke 

politiek. De nvg had nooit accoord moeten gaan met de verdeling 

van de zorg. van Reijn schuift het af, namens schippers, jullie zijn er 

gigantisch ingestonken. Shame on jorritsma en alle leden van de 

nvg, foei 

 Ik zou graag een schonere stad willen. De binnenstad wordt elke dag 

aangepakt maar in de wijken rondom is enorm sprake van zwerfafval 

waar ik me aan erger. De gemeente noemt zich een fietsstad maar ik 

ervaar als fietser dat vooral de auto veel voorrang heeft. 

 Via het wijkkrantje, soms Dagblad van het Noorden krijg ik wel wat 

mee, in zoverre voel ik mij wel vertegenwoordigd, gehoord etc. Maar 

om nu te zeggen dat ik ‘‘eens’‘ moet invullen op de vraag, gaat me 

te ver. Vandaar het antwoord: weet niet. 

 denk eens meer na aan wie je verantwoording bent verschuldigd. 

 Geen 
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 De Wijkvertegenwoordigers vertegenwoordigen de Wijk richting de 

Gemeente en onderling naar de wijkbewoners.. Zij zijn niet gekozen 

maar ca. zelfbenoemd in de Wijken. Van de Gemeente krijgen zij bij-

na geen informatie van wat er in de Wijk gaat gebeuren. Zij hebben 

het 'recht van advies' maar er wordt ons niets gevraagd. Via de 

nieuwsmedia moeten we maar zien wat er in de Wijk gebeurt. Ik zit 

in het WOK ( Wijkoverleg Korrewegwijk) 

 Wellicht een overbodige opmerking: de gemeenteraad is er om de 

belangen van de burgers binnen de gemeente te behartigen. Niet 

om een eigen stempel te drukken op beleid, status te krijgen, mid-

dels dure, onnodige projectplannen, die uiteindelijk geen doorgang 

vinden. Alvorens tonnen aan onderzoekskosten te besteden, denk 

goed na over het belang hiervan voor de stad en de burgers. Is er 

voldoende draagvlak? Enquêtes via stadjersonline kan daarbij een 

hulpmiddel zijn.  

 Nog meer luisteren naar de stadjers en veel met hen in contact tre-

den. 

 uitschakelen eigen belangen en daadwerkelijk luisteren naar wat de 

gemiddelde bevolking aangeeft 

 Ik heb in de afgelopen 40 jaar gemerkt dat de waan van de dag 

steeds meer een grotere rol is gaan spelen, ook in de gem.pol. In-

houdelijke discussies waarin meningen en argumenten worden 

uitgewisseld en van standpunt gewijzigd kan worden, worden nau-

welijks nog gevoerd. Van het ingevoerde dualisme is ook steeds 

minder te merken stemverhoudingen komen nog veel te vaak net 

zoals daarvoor precies overeen met de verhouding: colle-

ge/oppositie. Desastreus voor democratie en de politiek. Ook het 

wijkbel 

  _ 

 Dat men luisterd naar de wijkbewoners en dan vroegtijdig en niet als 

het besluit genomen is of bijna genomen wordt. Kijk naar Selwerd en 

Paddepoel, de Moskee die er door gedrukt wordt, het fietspadenplan 

die er door gedrukt wordt. 

 Wat dacht je van een echt onafhankelijk onderzoek? 

 Het huisvestingsbeleid moet ook een afspiegeling geven van de 

buurt waar ook koophuizen zijn gevestigd. De ervaring is dat het 

huidige beleid verloedering in een buurt teweeg brengt. Dit is heel 

jammer. We zien dat veel huurwoningen verloederen en het onder-

houd aan tuinen minimaal is waardoor het niet prettig wordt om er 

te wonen. Dit beleid brengt bij woningbezitters de noodzaak om om 

te zien naar andere buurten. 

 Meer de buurt in, contact met de _gewone burgers_.  Niet avooral 

met organisaties. 

 Als er een dure project uit de grond word gestampt vind ik dat de 

bewoners van de stad ook invloed mag hebben Want we betalen 

ook gemeenschapsgeld  (  Forum  ) zeg maar 

 Neem voorbeeld aan SP en duik de wijken meer in. 

 De gemeente zou bij grote projecten de bevolking er nog meer bij te 

betrekken en niet zo al vaak gebeurd door sommige wethouders 

prestige projecten waar geen behoefte aan is en waar veel geld bij 

moet en weer door middel van belasting verhoging op de Gronin-

gers word verhaald 

 nee 

 nog meer auto/busvrij maken van de stad 

 denk niet alleen op de korte termijn. denk niet alleen economisch 

(meestal ook kortzichtig) 
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 Geen coherent geheel, ver weg van burgerij behalve Groen Links. 

Maar wat representeert bijv. D66 nou van wat er onder de bevolking 

leeft. Ik vind de raad een clubje regenten en de ambtenaren be-

leidsmakers en communicatieadviseurs zijn er meer voor de 

regenten en zichzelf dan voor de burgerij, zwart_wit gesproken. 

 Houdt toch op met de zgn'inspraak voor burgers' en mogen mee-

denken.....de raad cs zitten er allen voor zichzelf en hun 

carriere...burgers spreken ze alleen om te kunne zeggen: kijk, ik luis-

ter.....maar ze doen er niets mee...allen mar goed voor hun pr. Ze 

preken voor eigen parachie... Waar blijft bv de wethouder van mijn  

buurt......holle frasen  hoor ik slechts van die kakkoos 

 Geen referenda! Vaker het soort informatiebijeenkomsten als over 

het AZC.  

 In elk geval reageren over ingediende voorstellen.Zo heb ik de 

bus/fietsproblemen in de Oosterstraat/Gelkingestraat onder de aan-

dacht gebracht(gevaarlijke situaties).En daarbij ook suggesties 

aangedragen.Echter totaal geen reactie gehad. 

 Het is momenteel gratis parkeren in onze wijk. Er werd aan gewerkt 

om dit te veranderen naar betaald parkeren voor bezoekers en voor 

bewoners met een vergunning, om zo de parkeerdrukte te reduce-

ren. Echter worden wij niet tot weinig geïnformeerd over eventuele 

ontwikkelingen die hierin plaatsvinden. Misschien is de discussie tij-

delijk stopgezet _ ook dit hebben wij niet te horen gekregen. 

 Laagdrempeliger worden. Wat vaker met belangenverenigingen in 

gesprek gaan. 

 Door diverse besluiten en werkwijzen van de gemeenteraad en de 

overheid is mijn vertrouwen in deze nihil.  Veel raadsleden en be-

stuurders zijn het contact met de realiteit volledig kwijt en doen 

enkel dingen om hun eigen baantje zeker te stellen.  Er wordt volle-

dig voorbijgegaan aan de wensen en meningen van de inwoners van 

de stad. Voorbeelden zijn o.a. het Forum en zgn slimme fietsroute 

voor studenten.  

 beter omgaan met de kleine dingen. Zoals hondenpoep, overlast bu-

ren en honden, drugs dealen in de wijk. Vooral Lewenborg centrum, 

politie doet niks in de wijk. 

 luister nu eens goed naar de burger in plaats van alleen je partijle-

den. 

 GEEN TAXI STANDPLAATS AAN HET KWINKENPLEIN IVM BEWO-

NING MEER DAN 100 WONINGEN {STUDIO S )   TE VEEL OVERLAST 

SNACHTS  OP ALLERLEI GEBIED 

 Controleer ambtenaren op het correct uitvoeren van uitgezet beleid. 

Vaal leidt het oude denken van ambtenaren tot frustratie tov voor-

genomen veranderde beleid (nieuwe denken) en de door te voeren 

decentralisaties, waardoor vernieuwing niet doorgevoerd wordt. Dit 

schept weer een afstand tussen burger en politiek. 

 Buiten de ringweg is ook nog een stuk Stad.  

 Ik zou graag meer betrokkenheid zien bij de wijken als die een idee 

indienen. er wordt wel eens een idee in gebracht maar er wordt dan 

weer niet verder over gesproken. 

 _ 
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 Ik had 1 vraag, Hoe is het gesteld met de nietmatrieelle kant van 

groningen ? zijn de mensen tevreden ? zijn de mensen slim ? houden 

ze van hun omgeving ? voelen zij zich gehoord ? krijgt iedere nieuwe 

generatie stadjers de kans om het beter te doen dan hun ouders ? 

hoe is het met het leven dat niet menselijk is in de stad, zoals de die-

ren, hebben die een goed heenkomen ? hoe gaan mensen om met 

dieren en hebben ze respect voor de goederen van zichzelf en van 

een ander ? hoe tolerant zijn de stad 

 Meer inspraak op wijkniveau zoals bij ouderen beleid en vluchtelin-

genopvang . Ben bij beide gelegenheden aanwezig geweest en heb 

dat als erg positief ervaren  

 Ik heb vaak het idee dat een beslissing al is genomen en dus een 

vergadering erover geen enkel nut meer heeft. Men zegt de bezwa-

ren mee te nemen in de eind beslissing, maar volgens mij is dit niet 

zo. 

 Ik mis bevlogenheid en betrokkenheid van de raad bij de problema-

tiek die nu speelt: aardbevingsschade, 

WMO/thuiszorg/keukentafelgesprekken. Kortom het omzien naar de 

meest kwetsbare mensen in de stad zoals de langdurige zieken, ge-

handicapten en ouderen en niet te vergeten de kinderen die in 

armoede op moeten groeien. 

 Stop met ellenlange vergaderingen en ga meer de stad in en laat va-

ker je tanden zien. 

 Wat jammer dat de stad zo lelijk wordt door alle nieuwbouw met 

platte daken. Let er maar eens op: schuine daken maken het straat-

beeld een stuk mooier en vriendelijker. uit andere onderzoeken blijkt 

dat een mooie omgeving grote invloed heeft op de mate waaarin 

mensen besluiten hun rotzooi achter te laten of dingen te vernielen.  

Meer letten op welstand! 

 nee 

 Groningen is een mooie stad en naar mijn mening zijn sommige 

‘‘verbeteringen’‘ helemaal geen verbeteringen... De Stad moet zijn 

centrale functie behouden, maar niet ten koste van zijn inwoners. 

 laat je meer en  herkenbaar in de wijken zien. 

 De gemeente die beslist wat er bij je in de wijk gebeurd, Neem voor-

beeld de voetbalkooi en dat er nu zonder enige teken er een fitness 

stuk bij word gemaakt voor de jeugd. En wat doet men eraan als er 

weer zoveel overlast komt van hangjongeren totaal niks zelfs de po-

litie in de wijk doet niks of meld punt overlast we hebben al jaren last 

van die voetbalkooi dat er s’‘nachts gevoetbald word en dat word al-

lemaal maar getolereerd door de gemeente en de wijk politie. En 

dan de rommel die ze achte 

 Laat je niet in de luren leggen door de machtige ambtenarij van de 

gemeente. Die runt in wezen de stad. Wees kritisch op wat de amb-

tenarij doet en maak meer contact met de mensen in de wijken zelf. 

 Het zou fijn zijn als er een plek was waar je als burger direct je me-

ning kon uiten zoals via referenda o.i.d. Nu erg indirect... Ik heb nu 

niet het gevoel dat ik vertegenwoordigd word. De partij waar ik eer-

der op stemde (Groen Links) werd onherkenbaar en nam zulke rare 

beslissingen... en toen ben ik afgehaakt. De gemeente creëert hoe 

langer hoe meer afstand door de digitalisering. als ik voor iets naar 

de gemeente moet voel ik mij totaal niet thuis of gezien. Het is on-

persoonlijk, ongastvrij. 

 beter luisteren naar de burgers!!!!!!!!! 

 Door deze enquête kom ik erachter dat ik bedroevend weinig af 

weet van handel en wandel van de gemeenteraad ... tjonge ... licht 

schaamtegevoel hier. 

 Zaken niet mooier voorstellen dan ze zijn. Lange termijn visie probe-

ren te ontwikkelen. Houd voeling met de 'werkvloer'.  Verbindend, 

groen, duurzame innovatie, kennis, onderwijs. 
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 Waarschijnlijk zijn het de ambtenaren die het beleid bepalen. Boven-

dien zijn B en W al jaren vooral geïnteresseerd in hun eigen mening 

 Meer overleg met bewoners vooraf 

 om contact te hebben met inwoners en te weten wat er speelt, moet 

je niet wachten tot ze naar een raadsvergadering komen, want dat 

doen de meesten niet, maar naar de inwoners toe gaan. Laagdrem-

pelig zet twee stoelen en een tafel neer in een winkelcentrum en je 

raakt vanzelf in gesprek (neem een voorbeeld aan twittercop). 

 nee 

  Over vele uiteenlopende onderwerpen ontbreekt het de gemeente 

(_raadsleden) aan lange termijn visie. (voorbeeld: 'laat de vervuiler 

betalen voor zijn afval', kan tot ernstige consequenties voor het riool 

en zwerfvuil gaan betekenen! Juist op langer termijn..) Ook zou men 

objectiever en altruïstischer moeten gaan denken. Het woord ‘‘ge-

meente’‘ spreekt al voor zich. Elk denken en handelen zou de 

gemeenschappelijke belangen zo veel mogelijk moeten dienen. 

(voorbeeld: gaat een beslui 

 Aansluiten bij ‘‘natuurlijke’‘  momenten waarop inwoner te maken 

heeft met de gemeente, ipv lukraak communiceren  

 Graag zou ik een ontmoetingsruimte in de wijk willen waar jongeren 

12+ en ouder elkaar kunnen ontmoeten en dat er cursussen en an-

dere activiteiten gegeven kunnen worden en waar de wijkraad en 

anderen uit de wijk kunnen vergaderen. Helaas is er voor de leef-

tijdsgroep van 12+ niets te doen in de wijk en er zijn in de twee 

scholen die wij in de wijk hebben ongeveer 960 kinderen. Is er een 

mogelijk om samen met de Held een ontmoetingsruimte te krijgen?. 

Graag zou ik een glasbak in de wijk zien. 

 Beter en meer luisteren naar hun Burgers, tenslotte zijn dat de men-

sen die door hen gekozen zijn. 

 _ eerlijke communicatie met bewoners, inspraak ook daadwerkelijk 

laten zien (verbeterpunt bij kappen bomen) _ optreden als dat nodig 

is (bijv. tegen BOB in Beijum, sleept al jaren)  Meer daadkracht en 

eerlijke informatie.  

 Betere dossierkennis en minder na praten  Minder hoogmoed  Meer 

aandacht voor controle 

 Het is ongelooflijk dom om populaire buslijnen uit de stad te weren. 

U bespaart er niets mee, want het Zuiderdiep en andere overstap-

plaatsen moeten weer voor miljoenen aangepast worden om door 

iedereen, dus ook mindervaliden, gebruikt te kunnen worden. Hoe 

kortzichtig bent u eigenlijk? Wat gebeurt er met de miljoenen aan 

overheidsgeld die u gekregen heeft voor de zorg en die u dankzij de 

bezuinigingen leuk overhoudt?  

 Een duidelijk punt waar men met ideeën heen kan (zoals een ver-

keerssituatie aanpassing) 

 De bevolking niet alleen in woorden maar ook in daden vertegen-

woordigen in plaats van vooral de belangen van het grote geld als 

leidraad van handelen te gebruiken. 

 Een oprit bij de Selwerderhof richting het crematorium zou de Eiken-

laan ontlasten, wat hard nodig is. De ruimte daarvoor is aanwezig!! 

Omdat deze oprit er niet is heb ik al eens voor de rechtbank gestaan 

en de zaak gewonnen !! 

 vVerplaats je nou ‘‘s in je burgers  en wat die zouden willen in plaats 

van  geld verslindende ‘‘projecten’‘ te doen uitvoeren en niet ter zake 

doende onderwerpen te behartigen.  

 Bij verkiezingen van de gemeenteraad heb ik voor zover ik me herin-

ner, altijd informatie over standpunten en programma’‘s b.v over 

uitbreidings_ en (her)inrichtingsplannen van de resp. partijen gemist. 

Mijn stem was dus meestal een schot in het donker. 
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 blijf binnen het budget en besteed zorg aan degenen die zorg be-

hoeven. Mocht er geld dat voor de zorg bestemd is over zijn dan is 

daar zeker wel een goede (zorg)bestemming voor te vinden. 

 Er zijn bij de inwoners best goede ideeën, maar ik heb niet de indruk, 

dat er naar geluisterd wordt. 

 Leer debatteren en zorg voor voldoende dossier kennis 

 geen 

 Ik verwacht meer inzet mbt de Zorg! Meer geld voor PGB 

 Het is mooi dat de helpdesk er is, de Wij_teams ( die nog niet alle-

maal lopen) maar de gemeenteraad moet ook zelf naar buiten! Ik 

zou de wethouders en raadsleden graag meer in de openbaarheid 

zien wanneer er activiteiten worden opgezet en uitgedragen door de 

Stadjers.  

 Kijk over een langere periode dan het aanstelling termijn. Probeer 

beter over de partij politiek te kijken het gaat vooral over de STAD 

 echt luisteren 

 enigszins is luisteren en begrijpen hoe het in een woonwijk verkeerd. 

Met name de 30kilometer regel wordt geheel niets aan gedaan .en 

zeker niet te vergeten de hoogte van de HONDENBELASTING waar 

alleen maar andere dingen worden begroot...walgelijk.. 

 Beter nadenken over het beleid voor de lange termijn, zoals de in-

tensieve stad waarbij tocht leuke plekken gedwongen moeten 

verdwijnen die wel een maatschappelijke relevante hebben en eigen-

lijk moeten blijven. Groot bouwen voor jongeren en studenten, de 

bibliotheek ombouwen als studieplek, voor mij is dit de terreur van 

de studenten in de stad. En de overlast op bestaande plekken 

(woonwijken) wordt niet minder. 

 Ik heb niets met politiek: rechtpraten wat krom is, is hun favoriete 

bezigheid, zowel landelijk, provinciaal als gemeentelijk. Doordram-

men wat hun goed toe lijkt (Zie Forum in Groningen). Hoe de 

bevolking hierover denkt is onbelangrijk. Geld over de balk smijten is 

de politici ook prima toevertrouwd.  

 probeer de stroperigheid eens kwijt te raken.......... 

 beter luisteren wat er speelt 

 Geen 

 Nergens is meer geld voor, zie Ina Boudier plantsoen, zeer nat, pa-

den slecht. Wijkagent nergens te bekennen. Bomen en struiken 

worden gesnoeid, afval blijft meerdere weken liggen. Vroeger park-

opzichter, meer politie waar werdt dit na van betaald, of leefde men 

toen op te grootte voet. 

 Het voorrang geven aan fietsers op de oversteken pleiadenlaan  en 

de eikenlaan is een belachelijk idee en moet van tafel. Dit gaat 

enorme opstoppingen opleveren en zal enorm tijdverlies opleveren 

voor vooral hulpdiensten als politie, brandweer en vooral ambulan-

ces. Ook het openbaar vervoer gaat veel last krijgen. 

 Geen 

 Soms wordt het geld aan totaal verkeerde dingen besteed (oa. het 

Forum) 

 De gemeente zal een betere uitvoering moeten geven aan de WMO 

en de burger niet opschepen met uitspraken zoals 'U krijgt al zo 

weinig,  dat u merkt het toch niet als u niets meer vergoed krijgt'. 

 ik stem uit pure armoede,omdat de gemeenteraad voor mij ont-

zichtbaar is,zoals ik landelijk stem. Merk alleen bij de 

gemeentebelasting en leges, dat deze gemeente aan de dure kant is, 

neem voor lief aan, omdat we toch aan deze stad hechten. In de ge-

meenteraad zitting nemen staan niet veel mensen te trappelen,maar  

enige kennis van zaken is toch een minimale eis. 
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 Ik krijg toch het meeste via Facebook binnen...iets meer daarop zet-

ten zou voor mij helpen. Wellicht dan nog op een 

wijkgebondenpagina om de betrokkenheid te vergroten. 

 Geen 

 Luister meer naar de bevolking dan naar de plannenmakers 

 Beter zichtbaar worden en luisteren naar de burger 

 Er wordt teveel gedaan voor de studenten. Bomen en wandelpaden 

moeten wijken voor fietspaden. Tevens verliezen hondeeigenaren 

steeds meer terrein om fatsoenlijk met hun hond te kunnen lopen.   

 Meer zichtbaar worden 

 Er moet meer naar de mensen geluisterd worden!!  

 vaak bij verkiezingen ga ik echt op onderzoek uit. Bij verkiezingen b.v 

komen gemeenteraadsleden meer ‘‘naar buiten’‘ op de voorgrond , 

worden zichtbaarder.  Ik volg groninger media wel, of gesprekken 

om me heen. Voel me best betrokken bij Groningen in algemeen , 

hoewel geen groninger in strikte zin. .  

 Veel aandacht geven aan de aanpak van fietsers in de wandelgebie-

den. Leveren regelmatig zeer gevaarlijke situaties op. Hetzelfde geldt 

ten aanzien van pizzakoeriers en andere bromfietsers in die wandel-

gebieden. 

 nee, ik heb niet het idee dat wie of wat in de politiek in Nederland, 

maar ook iets doet ten behoeve van onze stemmen of geluid welke 

de ‘‘normale’‘ burger laat horen. Ik heb het geloof in de politiek, 

waar dan ook naast me neergelegd. 

 luister naar de bevolking en bouw geen prestige objecten die han-

den vol geld kosten en niet rendabel zijn. Zorg voor de Stadjers, die 

problemen hebben. bijv. de ouderen met weinig inkomen,, de werk-

lozen, de arme gezinnen en de verslaafden. 

 _ raadsleden lezen hun stukken vaak niet, zeker als het dikke nota’‘s 

betreft.  Hoe meer bladzijden er aan een agendapunt hangen, hoe 

belangrijker de lobby uit het veld. Nu is het zo bij raadsinspraak van-

af de tribune, dat de wethouder alleen reageert als een raadslid het 

geopperde punt overneemt. Zou het niet zo kunnen worden dat bij 

een getalscriterium (bv. meer dan 20 pagina’‘s bij het agendapunt) 

dat de wethouder altijd moet reageren op het gebodene vanaf de 

tribune. 

 Ik mis (in de gehele politiek) een visie voor de langere termijn. Men 

hecht nog te veel aan spraakmakende prestige projecten.  De (Bin-

nen)stad Groningen dreigt één groot pretpark te worden om maar 

zoveel mogelijk bezoekers aan te trekken. De eenzijdige nadruk op 

toerisme als een goede zaak verpest het woon_ en leefklimaat in een 

stad en lijdt tot een éénzijdig aanbod van winkels en horeca. Ja het 

bruist, maar wel op een parasiterende en voorspelbare manier.   

 gemeeenteraad moet zich veel meer richten op de kwaliteit van het 

Bestuur van de stad er zijn te veel financiele zepers _ wethouders 

komen daar heel goed mee weg, zonodig krijgen zij na de miljoenen 

debakels nog een mooi en kostbaar afscheidsfeestje en jaren een 

hoge uitkering. Dit is niet goed voor het vertrouwen in de politiek. 

Politiek heeft een voorbeeldfunctie. 

 geen 

 Luister naar de menig van de mensen en niet alleen eenpolitiek spel-

letje spelen 

 Meer inzet en respect voor de ouderen, zij hebben gezorgd dat men 

hier van alle gemakken is voorzien, maar als dank worden wij (Oude-

ren) daarvoor genegeerd en geld alleen nog wat de jongeren willen. 
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 Neem de burgers serieus, ik zag de schriftelijke antwoorden op in-

spraakreacties van buurtgenoten. sommigen sloegen kant nog wal, 

en worden met stelligheid beweerd terwijl een simpele observatie 

het tegendeel zou bewijzen. Daarmee schoffeer je de mensen die de 

moeite nemen in te spreken. Ik zegde vorig jaar mijn partijlidmaat-

schap, na vele jaren, ik geloof niet (meer) dat ‘‘de lokale politiek’‘ het 

algemeen belang voorstaat. 

 Beter opletten op wat er in wijken gebeurt. 

 Meer op locatie komen en nagaan wat er leeft. 

 Meer sociaal beleid en verantwoordelijkheid voor zorg op maat en 

minder kortingen op WMO 

 . 

 Op de vraag of ik me kan vinden in de raadsbesluiten heb ik geant-

woord ‘‘geen antwoord’‘ omdat ik het soms helemaal en soms 

helemaal niet eens ben met wat er besloten wordt. 

 Ook in de wijken waar het gemiddelde inkomen hoger ligt willen 

kinderen met elkaar spelen, zonder stoepen, overal hondenpoep, en 

speelplekken voor kleintjes krijg je de kinderen van 11_16 niet meer 

buiten. Jammer! Een potje voetbal, tafeltennis, skaten of een hang-

plek? Niet bij ons helaas! 

 belangen van de inwoners vertegenwoordigen en niet hun eigen be-

lang of variëren.  

 De Stad zo meer en beter contact met denHaag kunnen leggen voor 

aardbevingsslachtog=ffers in de provincie. Het blijkt, dat er miljoe-

nen vergoeding voort overlast naar de provinciale staten is gegaan, 

die daar eens lekker van gegeten hebben, maar niks bij de bevolking 

is beland. Groningen stad zou zich wat harder kunnen maken met de 

dorp[jes en hun wethoudertjes.  Ik zou wat meer referenda_ achtigs 

willen zien. Politricie gaan hun gang en hebben zo hun netwerken 

van 'vriendjes, ver van de bev 

 Meer onder de mensen begeven.  

 De wijken in. 

 betere begeleiding zieken bejaarden 

 Wees meer zichtbaar in de wijk en informeer beter en meer over so-

ciale en zorg en welzijn zaken. 

 nee ik zou niet weten wat 

  Wanneer gaat de menswerking de markt bepalen _ Loesje 

 meer financieele openheid, duidelijk subsidie beleid. 

 Stop met machtspolitiek en zorg dat vooral grote projecten op de 

juiste manier verlopen. Laat de gemeente geen adviesbureau’‘s inhu-

ren die alleen maar adviezen geven die goed uitkomen. Zorg dat je 

onafhankelijk blijft zodat je wethouders en ambtenaren goed kunt 

controleren. 

 ik wil stemmen op standpunten, niet op partijen 

 zij luisteren niet genoeg naar de meningen van de bevolking. 

 Het zou fijn zijn als de gemeenteraad meer vooraf (voor er beleid 

gemaakt wordt) de betreffende groep burgers betrekt. Dat kan digi-

taal maar ook via bijeenkomsten. Dat kan afhankelijk van het 

onderwerp, per wijk of voor de hele stad.  Groningers, actieve bur-

gers doen heel wat op diverse terreinen. Het kan nog beter maar dan 

is het wel belangrijk dat de gemeenteraad geen obstakels (regels 

etc) heeft die dat belemmeren. 

 Doe wat je beloofd hebt na de verkiezingen en verschuil je niet ach-

ter coalities. 

 Aansluiting proberen te krijgen op het hogesnelheidsnet van de trein 

om Groningen op de kaart te houden. Via Duitsland of Nederland.  

 neem burgers meer serieus 

 doe je best voor de stad 

 Politiek zo als die bedreven wordt, heeft last van gebrek aan integri-

teit. In sterke mate. Daarom volg ik de politiek niet meer sinds een 

tijdje. 
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 oprotten, met meer dan 1 miljoen overgehouden aan geld bedoeld 

voor zorg 

 Aandacht voor de tweedeling tussen werkende mensen en mensen 

die geen baan kunnen krijgen. Het basisinkomen is een prachtige 

oplossing en maakt mensen creatiever heb ik gelezen. Wegbezuinig-

de gesubsidieerde banen niet nu (al dan niet verplicht) door 

vrijwilligers laten doen. Het voelt heel anders als je je geld ‘‘verdient’‘  

of dat je een uitkering hebt en daar voor werkt (waardering, eigen-

waarde, enz.). Ieder heeft wel een talent, beperkingen mogen 

mensen niet aan de kant zetten. 

 Zet het milieu en groenvoorzieningen bovenaan de agenda. Leef-

baarheid is zo ontzettend belangrijk voor mensen. Bv. Achter de 

Polderstraat is een eeuwenoude boom ‘‘zomaar gekapt’‘ hij stond er 

langer dan de stad zelf (ongeveer) Wie kapt er nou zo’‘n boom? Hij 

was niet dood of ziek bij mijn weten maar een prachtig mooie groe-

ne kastanje boom. Nu is hij weg en doet de gemeente er niets aan 

om het pleintje weer een beetje leuk te maken, bankjes, een speel-

plek voor de kinderen (dat vooral), n 

 Burgers meer steun krijgen wb de aardbevingsschade en NAM. Mis-

schien meer dan 70 projecten die zich met Armoede bezig houden, 

dat kost geld en is zinloos. Stoppen met de talloze projectjes alleen 

voor het ons_kent_ons circuitje. Groningen zou zich weer op de kaart 

moeten zetten als een sociale en eigenzinnige stad. Laat ambtena-

ren, vooral van ROWZ en SOZAWE es een tripje naar de echte wereld 

maken. Stop eens met de discriminerende hondenbelasting.   

 We hebben een huis gekocht ver buiten de stad. Na jaren studen-

tenoverlast en festivalherrie met misselijkmakende basdreunen 

waren we er helemaal zat van. Als je geen student bent heb je in de 

stad niks meer te zoeken.... 

 meer de buurt in, meer op HOOFDLIJNEN beleid maken, meer LOS-

LATEN, meer VERTROUWEN in de burgerij. 

 Uitvoeren wat ze bij de verkiezingen hebben beloofd , dus beter en 

eerder de betrokkenen informeren  

 Laat de heren maar eens in de wijken gaan kijken. 

 extra zorg besteden 

 eerlijk duurt het langst 

 Groningen leefbaar houden zorgen dat het niet een achtergebleven 

dorp wordt. Geen lege winkelpanden en zorgen dat goede winkels 

blijven (vertrek bijenkorf misser wijt ik aan gemeente).  Niet doors-

laan, zie parkeerplekken verdwijnen daar waar al weinig plaatsen zijn 

in de buurt van artsen en fysiotherapeuten. Initiatieven die goed zijn 

voor de stad promoten en ondersteunen en niet bemoeilijken. 

 _ hou alstublieft op met partijpolitiek gekonkel en ga eens kijken wat 

de stad (zijn inwoners) van u vraagt. _ zorg voor meer invloed van 

burgers op de besluitvorming. Er wordt naar mijn idee maar weinig 

geluisterd naar input vanuit de samenleving, vaak kunnen ideeën 

vanuit die samenleving een frisse kijk geven op besluitvorming. Niet 

alleen jullie en jullie adviesorganen hebben goede plannen. _ meer 

referenda, krijg je een mooi beeld of je op het goede spoor zit.   

 Hopelijk wordt er voldoende geluisterd naar degenen de met goede 

ideeën komt, bijv uit de hoek van de 'Vrienden van de stad'. In de 

laatste uitgave van  hun blad stond een stuk over de Zuidelijke Ring, 

waarin een heel goede suggestie voor de problemen die in het hui-

dige voorstel staan, werd gegeven.. 

 Snellere besluitvorming 

 Er is wel geld geef het aan de thuiszorg voor de mensen die omhoog 

zitten zonder hulp  EN NIET ZOVEEL OVER DE BALK GOOIEN 

 Ik ken geen adviezen. 
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 Politici doen vaak wat anders dan dat ze beloven. Ook ontbreekt 

vaak kennis van zaken waardoor projecten veel duurder uitvallen. 

Wat minder prestige projecten en wat meer naar de burgers luiste-

ren (o.a. voorkomen van teveel studentenbewoning tussen normale 

huizen) 

 De zwijgende meerderheid moet eindelijk eens opstaan, politiek be-

drijven is geen leuke hobby meer, er moet meer gedaan worden 

voor de werkgelegenheid in de regio, pak de te hoge zorgkosten 

aan, doe meer voor de ouderen, bijstandsgerechtigden en vluchte-

lingen en  zorg dat de voedselbank gerund wordt door de overheid. 

 Niet alleen burgers opzoeken omdat er als partij makkelijk  'ge-

scoord' kan worden met een bepaald thema ivm verkiezingen. Denk 

dat het goed is om als raadslid je gezicht regelmatig te laten zien op 

buurtvergaderingen (bijv van wijkraden) om te horen hoe de sfeer is 

en wat er speelt. 

 Ik realiseer me nu dat het niet erg leeft bij mij. Soms is er wat gehar-

rewar in de pers en ik hoop verder maar dat alles goed gaat maar 

eigenlijk heb ik geen idee 

 ook al ben ik tevreden, niet alles gaat goed of heeft voldoende aan-

dacht. Scherp en zichtbaar blijven. 

 veel zou je hier kunnen opsommen, dat laat ik dus achterwege.  Wel 

wil ik zeggen dat er mensen zijn met inzicht in en talent voor het op-

lossen van vele gemeentelijke problemen. Deze mensen doen echter 

hun nuttig werk (of inbreng) voor de gemeente naar mijn mening 

niet of te weinig. Zelf ben ik ook zo iemand. Ik zou de gemeenteraad 

(wethouders) veel kunnen vertellen over mijn leven in Groningen en 

alles wat daarin fout gaat.  Als iemand belangstelling heeft word ik 

graag adviseur van ...!  

 De inwoners worden te weinig ingelicht over eventuele nieuwe idee-

en die worden doorgevoerd. De inwoners moeten dus meer worden 

betrokken hierbij.  

 Nee 

 luister nou wel eens naar wat de mensen willen en kijk niet wat over 

hoe de stad je over 100 jr nog herinnert. De tram, het forum, de zui-

delijke ring, plus verschrikkelijke tunnel. Ik vind dat de gemeenteraad 

in Groningen zijn inwoners totaal niet serieus neemt. Probeer minder 

de nadruk te leggen op het toerisme maar zorg voor werk hier , pro-

beer de student te behouden in de stad na het afstuderen en zorg 

dat niet de grootste werkgever de overheid is.  

 Stroop uit de oren. lezen wat er staat en niet denken, oh een rapport 

dat is vast goed. 

 informatie die ik krijg is meestal van benw Raadslieden komen bijna 

nooit aan bod bij tv noord 

 Er word teveel nadruk op Groningen studentenstad gelegd en te 

weinig Groningen stad voor ons allen. 

 A.j.b. geen kabellift naar en van het centrum. 

 Stop met die onzinnige plannen van de zuidelijke ringweg. Er wor-

den zo veel mensen gedupeerd. Ik maak me grote zorgen over de 

gezondheid en veiligheid van de direct aanwonenden. En dit gege-

ven dringt nog steeds niet door bij de betreffende mensen. 

 Luistewren naar hun inwoners en eindelijk eens uit de ivoren torens 

komen 

 ik zou meer zocht kunnen hebben op hetgeen er in de gemeente-

raad allemaal speelt als ik hier zelf moeite voor zou nemen. ik neem 

deze niet, en vind ook niet per se dat de gemeente dan zo veel 

moeite moet doen om te laten zien wat ze allemaal doet. vind het 

prima zo 

 Maak duidelijk hoe de gemeenteraad communiceert met de inwo-

ners van de gemeente. 

 nee 

 Zoveel mogelijk bewoners informeren voordat er in de wijk belang-

rijke (ook minder belangrijke) dingen staan te gebeuren. 
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 Bevolking eerst raadplegen en dan pas plannen maken (meerderheid 

van de Groningers is tegen het Forum en toch gaat het door) 

 9731dt 

 ‘‘Stad’‘ is van ons allemaal. Ik voel me niet betrokken bij de bouw van 

Forum Grote Markt en vraag mij af hoe beeldbepalend dit bouwwerk 

wel gaat worden en wie dit dan voor ons bepaald heeft. En de Tas-

man Toren zou ik graag weggommen. 

 De vraag of de door mij op gestemde partij voldoende heeft waar-

gemaakt kan ik niet beantworden omdat die partij niet in de 

gemeenteraad is vertegenwoordigd. Idee een bijlage in het DvhN te 

plaatsen van wat de gemeenteraad van plan is te realiseren / afket-

sen / uitstellen + het vermelden van de voor_ en nadelen van de 

plannen 

 acteer eens buiten de partijlijn. meer dualisme. Na het collegeak-

koord is er nauwelijks nog inhoudelijke discussie in de raad. 

Raadsleden zijn nauwelijks zichtbaar, laat staan dat ze een van hun 

(college)partij afwijkende mening hebben over onderwerpen. Dos-

siers worden slecht of niet gelezen. Risicomijdend gedrag. 

 Toch meer betrokken raken bij de buurten. 

 Probeer de blindheid te bestrijden die nog al eens aanwezig  is bij 

leuke plannetjes waarbij de werkelijkheid maar  moet worden aan-

gepast aan de realiteit. Het gaat vaak mis als de arrogantie van de ( 

vaak goedbedoelde) macht sterker is dan realiteitszin. De leefom-

standigheden  van Groningse inwoners kunnen erg verschillen met 

wat politici zelf kennen en willen zien. 

 Verander de attitude doe wat je beloofd, wees sociaal ,praat. .eerlijk 

en integer. . De (lokale ) politiek,  creëert het extreemrechts gedach-

ten goed .. 

 Makkelijker worden om met ze te spreken, soms onbereikbaar.   

 Geen 

 communiceer beter met je bewoners. Als je niet zelf alles volgt heb je 

geen idee wat er gebeurt. 

 Graag weer de gemeente kunnen bereiken via email. Daar reageert 

de gemeente Groningen nooit op. Heel irritant. 

 Luister naar wat de inwoners willen en niet naar wat partijen en pro-

jectontwikkelaars willen.Misschien eerst goed inventariseren waar 

behoefte aan is en dan ook luisteren naar inwoners en daarna pas 

plannen maken. Zoveel zaken worden tegenwoordig uitgevoerd 

zonder enig draagvlak vanuit de bevolking of goede voorbereiding. 

Forum, fietstunnel, diverse wanstaltige nieuwbouwprojecte  bv par-

keercolos Damsterdiep en nieuwbouw Oosterpoort. 

 Ga meer de wijk in of zoek contact met bewonersorganistaties. zij 

weten wat in de wijk leeft. Groningen een studentenstad prima, maar 

zorg er voor dat de stad ook leefbaar blijft voor andere inwoners. Zie 

op mooie dagen hordes studenten de groenplekken (Noorderplant-

soen) innemen die ook bedoeld zijn voor kinderen om te spelen. 

Zorg dat studentenhuizen verplicht worden om in het huis hun fiet-

sen te stallen. In straten waar veel studenten wonen zijn de gestalde 

fietsen een groot probleem!!!  

 Alternatieven voor zuidelijke rondweg via bypass a7_A28 boven Laan 

Corpus den Hoorn (dubbele weg) en bypass A28_A7(richting Hooge-

zand via Essen) Verbetering parkeren Noorderstation. Groenstrook 

was enkele jaren geleden uitgebreid ten koste van parkeergelegen-

heid. Te smalle Wilgenlaan. Gemaakte wegversmalling bij bochten 

geen succes. Ook door geparkeerde auto’‘s weg te smal. Noordersta-

tionsstraat wordt vaak slechts aan één kant schoongemaakt. 

 Provincie Groningen zou wat aantrekkelijker gemaakt moeten wor-

den en niet alleen aandacht voor de stad. Meer werkgelegenheid en 

betere banen om de stad heen en toerisme aantrekken  
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 Stop alstublieft met de ideeën over een kabelbaan of andere bela-

chelijk vervoersmiddelen. Hou de bussen betaalbaar en schop Arriva 

de stad uit, de chauffeurs zijn onvriendelijk en kunnen niet rijden.  

 Kom in de wijk.  Het gaat om de burger en niet de partij. Niet voor 

korte termijn succes! 

 De gemeente moet ophouden met het inzetten van juristen en juri-

dische spelletjes tegen bewoners die bezwaar hebben gemaakt 

tegen een besluit. Bewoners werden door de bestuursrechter in het 

gelijk gesteld. Gemeente gaat in beroep bij de Raad van State. Kort 

voor de zitting versterkt opnieuw een ongewijzigde omgevingsver-

gunning. De Raad van State verklaard het beroep van de gemeente 

ongegrond maar stemt in met de tweede omgevingsvergunning. Dit 

is een macht spelletje (onbehoorlijk bestuur) 
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